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Alle regte voorbehou.

Jindřich Bayer het sy reg om as die outeur geïdentifiseer te word, in ooreenstemming
met die Wet op Kopiereg, Ontwerpe en Patente 1988, bevestig. Alle regte voorbehou.
Geen deel van hierdie publikasie mag gereproduseer, gestoor of in 'n herwinningstelsel
ingebring  word,  of  versend  word  in  enige  vorm,  of  op  enige  manier  (elektronies,
meganies,  fotokopiëring,  opname  of  andersins)  sonder  die  vooraf  skriftelike
toestemming van die skrywer Jindřich Bayer nie.

Ek wil graag wat ek tot hierdie boek bygedra het opdra aan die nagedagtenis van my
ma en my pa, wat waarskynlik vandag nog by ons sou wees as ek toe geweet het wat ek
nou weet. Ek hoop net hierdie inligting sal verhoed dat ander families deurgaan wat ons
s'n moes verduur.

Dankie aan die volgende mense wat my gehelp het om hierdie boek vir publikasie voor
te berei: Jana Koplíková, Leah Killen, Janet Sweeney, Jenn Jackson, Rick Simpson en
sy gesin, Christianne Laurette,  Chris Harrigan, Marek Piňos, Martin Zeiner, en vele
ander. Ek wil Lumír Hanuš en Raphael Mechoulam innig bedank vir hul ondersteuning
en geweldige hoeveelheid werk wat hulle op die gebied van cannabis- en anandamied-
navorsing gedoen het.

Baie spesiale dank aan my suster Dita Podhajská, haar man Miroslav Podhajský, en die
hele Podhajský en Bayer familie.

Jindřich Bayer, 8 Junie 2015

Die  doel  van  hierdie  samestelling  van  tekste,  idees  en  menings  uit  e-posse  en
Facebook-gesprekke is om die huidige status quo van kennis aangaande die gebruik van
dagga-olies/-ekstrakte  in  medisyne  aan  te  bied.  Alle  inligting  word  slegs  vir
opvoedkundige doeleindes aangebied, en dit word nie aangebied met die doel om die
gebruik van gevaarlike verslawende middels hoegenaamd te bevorder nie, inteendeel.
Ons dra geen verantwoordelikheid vir enige misbruik van die inligting wat in hierdie
boek ingesluit is nie. Ons dra geen verantwoordelikheid vir enigiets wat sal of mag
voorkom in verband met die gebruik van die olie of inligting wat in hierdie boek gevind
word nie. Die resultate van die behandeling kan verskil.
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KUUR VIR KANKER: DIE RICK SIMPSON-PROTOKOL

Die Rick Simpson-protokol

"Begin mense met minuskule dosisse, die grootte van 'n halwe korrel droë kortkorrelige rys. Alhoewel die olie
skadeloos is, is minder beter as meer vir diegene wat met behandeling begin. Neem in die begin net 'n klein
stukkie van hierdie wonderlike stof elke agt uur, verhoog dan jou dosis elke vier dae op 'n gereelde basis en
binnekort sal jou verdraagsaamheid toeneem. As die persoon sê hy of sy het nie die uitwerking daarvan gevoel
nie of dat hulle dit net effens gevoel het, sal ek dit as 'n goeie dosis vir 'n beginner beskou. Jy wil net 'n bietjie
van die medisyne in hul stelsel kry sodat hulle daaraan gewoond kan begin raak.

Jy weet nooit presies hoe die persoon sal reageer nie, so gaan stadig voort, en verhoog hul dosis elke vier dae,
totdat die pasiënt 'n totaal van een gram elke 24 uur kan inneem. Die beste manier om dit te bereik, is om hulle
dosisse te neem wat gelyk is aan ongeveer 'n derde van 'n gram elke agt uur, sodra hulle gewoond is aan die
gebruik daarvan. Tog wil ek diegene wat probleme ondervind, daaraan herinner dat hul dosis stadiger verhoog
kan word, maar vir die beste resultate moet dit so vinnig as moontlik ingeneem word.

Dit is die doseringsinstruksies wat Rick aanbeveel,  as die pasiënt vinnig genoeg hul verdraagsaamheid kan
opbou. As hierdie protokol gevolg word, kan baie pasiënte hul pad tot op die punt in drie weke werk dat hulle
elke 8 uur een derde van 'n gram kan inneem. Maar gemiddeld neem dit die meeste pasiënte gewoonlik vier tot
vyf weke voordat hulle hierdie hoeveelheid per dosis kan inneem, waarna hulle kan voortgaan om een gram per
dag te neem totdat hulle genees is of hul toestand onder beheer gebring word.

Rick verskaf graag hierdie medikasie in plastiekspuite, wat nie naalde het nie, in plaas daarvan is daar net 'n
klein opening waardeur die olie gedruk kan word. Hy sê die verskaffing van die olie op hierdie manier maak dit
makliker vir die pasiënt om hul dosisse te meet en dit keer dat vreemde stowwe die medikasie besoedel.

Die maklikste manier vir die meeste om te verstaan hoeveel hulle moet inneem, is om dit te vergelyk met iets
soos  kortkorrelige  droë  rys.  'n  Beginnersdosis  moet  ongeveer  die  helfte  so groot  wees  as  een  van hierdie
ryskorrels of ongeveer een agtste van 'n duim lank, hierdie hoeveelheid sal gelyk wees aan ongeveer 'n kwart
van 'n druppel. In sommige gevalle kan diegene met 'n baie lae verdraagsaamheid selfs vind dat dit te veel vir
hulle kan wees om gemaklik te hanteer in die begin, so, indien nodig, kan hulle met nog minder begin.

Dosisse van hierdie grootte moet drie keer per dag ingeneem word, vroeg in die oggend, in die middel van die
middag, en ongeveer 'n uur voor die pasiënt gaan slaap. Al wat 'n beginner hoef te doen is om die ekwivalent
van een halwe korrel droë rys uit die plastiekspuit te druk en dit is hul dosis. Al praat ons van 'n baie klein
hoeveelheid en dit sal geen skade aan die pasiënt doen nie, as gevolg van sy sterkte, moet hierdie stof met
respek gebruik word.

Na vier dae by hierdie dosis, word dit dan verdubbel tot dosisse wat gelyk is aan die grootte van 'n ryskorrel, of
dosisse wat ongeveer 'n kwart van 'n duim lank is wanneer dit uit die spuit gedruk word. Dan, vier dae later,
word die dosis weer verdubbel en dit gaan elke vier dae voort totdat die pasiënt die ekwivalent van sestien
ryskorrels per dosis kan inneem. Hierdie hoeveelheid is gelyk aan ongeveer agt tot nege druppels olie per dosis,
wat ongeveer een derde van 'n gram is.

Een ml is net effens meer as een gram per gewig, so as pasiënte wil, kan hulle hierdie meting gebruik om hul
dosis te bepaal. Op daardie stadium gaan pasiënte gewoonlik met hierdie dosis voort totdat hulle die gewenste
effek met hul mediese toestand bereik het. Daar sal pasiënte wees wat nie hul dosis so vinnig sal kan verhoog
nie, maar Rick moedig hulle aan om dit so vinnig as moontlik te neem, sodat die olie hul lyding kan verlig.
Daarbenewens sal daar diegene wees wat hierdie medikasie vinniger kan neem en Rick het geen probleem
daarmee nie, solank die pasiënt gemaklik is om dit vinniger te neem, beteken dit eenvoudig dat hulle vinniger
genees sal word.

In werklikheid voel Rick dat die pasiënte in hul eie gemaksone moet bly wanneer dit kom by die gebruik van
hierdie medisyne. Maar hy dink steeds dat enigiemand met 'n ernstige toestand nie speletjies met hierdie middel
moet speel nie, want as dit nie behoorlik geneem word nie, kan dit dalk nie die toestand oorkom wat dit bedoel
was om te behandel nie.
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Omdat hierdie medikasie so veilig is om te gebruik, meet ons gewoonlik nie die dosisse presies nie, maar vir
diegene wat van akkurate metings en eie skale van voldoende akkuraatheid hou, begin met ongeveer 0,01 g (10
mg) of minder drie keer per dag vir die eerste keer. vier dae. Dan, as jy kan, verdubbel dit tot 0,02 g (20 mg) vir
vier dae, dan na 0,04 g (40 mg) vir vier dae, 0,08 g (80 mg) vir vier dae, 0,16 g (160 mg) vir vier dae , en dan
0,32 van 'n gram (320 mg). Dit sal die ideale doseringskedule wees vir diegene wat hierdie stof vinnig kan
inneem. Dit is ook goed om te weet dat dosisse van 1-5 mg gewoonlik sonder simptome geduld word.

Wanneer jy hoëgraadse stamme Indica-knop kan kry om mee te werk, sal die olie wat geproduseer word uiters
kalmerend wees. Dit is die effek wat die olie sal hê as jy die regte "Rick Simpson Oil" vervaardig het en daar is
min om oor bekommerd te wees. Pasiënte raak eenvoudig aan die slaap en uiteindelik sal hulle wakker word.
Sommige voel dalk 'n bietjie gestenig in die begin, maar hulle sal ongedeerd wees, en gewoonlik binne 'n uur
nadat  hulle  opgestaan  het,  gaan daardie  slaperige  gevoel  weg. As die  olie  uit  sativa-variëteite  van hennep
geproduseer word, verwag moeilikheid en 'n langdurige energiekwekkende sativa-hoogtepunt. Jy wil nie hê
mense met ernstige toestande soos kanker moet probeer om olie te drink met hierdie effekte nie en die pasiënt
sal nie die medisinale voordele ontvang wat 'n goeie indica kan bied nie. Nie almal hou daarvan om hoog te
wees nie en dit is nie die punt medisinaal om oormatig gestenig te word op hierdie stof nie.

Die punt is om die medisyne drie keer per dag by die pasiënt in te kry. Die pasiënt kan dit eenvoudig op hul
vinger sit en dit dan op hul tande afkrap. Drink dan koue water of tee en hulle sal dit redelik maklik vind om te
sluk. Sommige stamme produseer 'n ekstrak wat nie 'n aangename smaak het nie, maar dit is maklik om te
hanteer. Sit eenvoudig die pasiënt se dosis op 'n klein stukkie brood en vou dit om, druk dit dan in hul mond en
gee hulle 'n bietjie water. Dieselfde kan ook gedoen word met die gebruik van piesangs of ander soorte vrugte.
Die idee is om die olie so vinnig as moontlik by die pasiënt te kry, maar Rick hou steeds daarvan om te sien dat
hulle in hul gemaksone bly.

Almal is anders en ons verdraagsaamheid vir hierdie medikasie sal van persoon tot persoon verskil, so maak
seker dat die pasiënt gemaklik is met die hoeveelheid wat hulle inneem. Met baie ernstige toestande is dit
belangrik dat pasiënte hierdie medikasie vinnig inneem, sodat hulle 'n beter kans het om te oorleef. Soos ek
reeds genoem het, selfs al is die olie skadeloos, as te veel geneem word, hou pasiënte dikwels nie van die
ervaring nie. Werk dus hul dosis stadig op; so sal hulle gemaklik raak met die gebruik daarvan.

Tog, soos ons graag wil sê, moet aggressiewe siektes aggressief behandel word, so as ek iets gehad het wat
lewensgevaarlik was, sou ek soveel uittreksel inneem as wat ek kon in die kortste moontlike tydperk. Ek dink
dit betaal om voorbereid te wees, so diegene wat kan moet so gou moontlik aan die uitwerking van die olie
gewoond begin raak, want dan sal hulle weet wat om te verwag, sou hulle ooit groter dosisse moet neem.

Die standaardbehandeling om jou liggaam na 'n goeie gesondheidstoestand te herstel, is 60 gram hoëgehalte-
olie wat in 'n tydperk van drie maande ingeneem word. Vir diegene wat chemo en bestraling geneem het, is dit
'n goeie idee om so gou moontlik 120 tot 180 gram van die olie in te neem. Gewoonlik kan 60 g 'n ernstige
kanker genees, maar vir diegene wat deur die mediese stelsel beskadig is, is dikwels meer nodig om te keer dat
die kanker terugkeer en om die skade wat hierdie behandelings agtergelaat het ongedaan te maak.

Sodra die pasiënt weer gesond is, kan jy die dosis terugsak tot een of twee gram per maand of soveel as wat die
pasiënt daarvan hou om in te neem; vanuit ons perspektief, hoe meer hoe beter. Moenie die onderhoudsdosisse
oorslaan nie, aangesien dit belangrik is om goeie gesondheid te handhaaf. 'n Gram per maand of 'n druppel 'n
dag na werk in die aand klink nie na veel nie, maar volgens Rick behoort dit genoeg te wees om jou liggaam
gesond te hou.

Boonop  hou  hy  daarvan  dat  pasiënte  ander  natuurlike  goed  soos  appelpitte  en  koringgras  saam  met  die
oliebehandeling gebruik. Uit my ervaring sou ek ook hê dat pasiënte hennep sade eet, aangesien die olie wat
hulle bevat so voedsaam en goed vir die liggaam is.
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Rick glo ook pasiënte moet probeer om hul liggame se pH so vinnig as moontlik op te kry deur dinge soos
waatlemoen of suurlemoensap, ens. in te neem. Hy sê dit is van die grootste belang en om dit te doen kan die
pasiënt 'n baie beter kans gee om te oorleef.

Pasiënte moet ook meer rou vrugte en groente begin eet en minder vleis eet, veral die verwerkte variëteite, wat
meer gifstowwe bevat. Rick is 'n sterk gelowige in die gebruik van versappingsmasjiene en hy voel dat groot
dosisse vitamien C ook tot groot voordeel kan wees.

Dit is die Rick Simpson-protokol en dit is die rede waarom sy naam vir ewig bekend sal wees. Dit is seker die
belangrikste  ontdekking van alle  tye  en die  voordelige  effek van wat  hierdie  man ons  gegee  het,  kan  nie
oorbeklemtoon word nie. Wat help moderne medisyne en tegnologie as dit nie werk nie? As jy resultate wil
sien, probeer Rick se metode van genesing.

Ons is gekritiseer omdat ons hierdie olie 'n genesing noem, maar wat anders kan jy 'n stof noem wat suksesvol
gebruik kan word om soveel mediese probleme te behandel? Dit lyk asof sommige dink die woorde genees-alles
beteken dat hierdie olie die ewige lewe sal verskaf, maar dit was nie Rick se bedoeling nie. Sekerlik, hierdie
medikasie kan jou lewe verleng en jy kan baie langer leef met die gebruik daarvan, daarvan is daar min twyfel.
Tog beteken dit nie dat dit die ewige lewe sal verskaf nie.

Hierdie olie is steeds nie wettiglik vir die meeste beskikbaar nie en dit sal dus baie lank neem om te bepaal
hoeveel  bygevoegde  jare  dit  kan  verskaf.  Tot  dusver  beskou  ons  nie  hierdie  medikasie  as  'n  eliksir  van
onsterflikheid nie en ons glo vas dit maak jou nie koeëlvast nie. Tog, soos Rick sê, as ons ooit die sleutel tot
onsterflikheid vind, is hy seker dat hennep 'n belangrike bestanddeel sal wees.

Moet asseblief nie dink dat wanneer jy dit gebruik, jy nie 'n virus kan opdoen nie. Jy kan steeds dinge soos griep
kry, maar die uitwerking daarvan kan aansienlik verminder word en jy sal baie vinniger herstel. In die geval van
’n pandemie of so iets, as jy die wonderlike olie wat hierdie plant kan verskaf inneem of reeds inneem, sal jou
kans op oorlewing beslis aansienlik verhoog word.” Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story,
eerste uitgawe

Dosis inligting

Is daar 'n protokol vir die behandeling?

“Daar  is  ’n  protokol  en  dit  moet  gevolg  word  om te  verseker  dat  die  behandeling  doeltreffend  is.  Klein
hoeveelhede olie kan gebruik word om velkanker en ander toestande plaaslik te behandel of dit kan verdamp en
ingeasem word om longtoestande te help behandel. Die olie kan ook in die liggaam opgeneem word as dit in die
vorm van 'n setpil gebruik word, of dit kan natuurlik direk per mond ingeneem word. Om interne kankers te
behandel,  moet  die  pasiënt  die  olie  so vinnig  as  moontlik  inneem.  Oor die  algemeen  wil  jy  altyd  hierdie
medikasie  op  die  mees  sinvolle  manier  by die  area  kry wat  die  probleem veroorsaak.  Byvoorbeeld,  as  jy
dermkanker behandel,  sal  die mees doeltreffende manier  van behandeling waarskynlik wees om die olie in
setpilvorm te neem.

Die  gemiddelde  pasiënt  kan  'n  volle  60  gram kankerbehandeling  in  ongeveer  90  dae  inneem.  Mense  wat
bestraling- en chemoterapie-skade verduur het, of pasiënte wat jare lank aan MS en ander ernstige toestande
gely het, sal in sommige gevalle vind dat hul mediese probleme nogal lank kan neem om te genees.

Diegene wat ernstige skade deur die mediese stelsel opgedoen het en pas met behandeling begin, moet besef dat
hierdie natuurlike olie nie 'n kitsgenesing lewer nie. Dikwels benodig sulke pasiënte baie meer olie en dit sal oor
'n langer tydperk geneem moet word. Sulke pasiënte moet probeer om 120 tot 180 gram oor ses maande in te
neem om die skade wat al die chemo en bestraling agtergelaat het ongedaan te maak en om skade te herstel wat
veroorsaak is deur ander langtermynsiektes en wat gebruik is om hulle te behandel. Sodra die pasiënt genees is
en al  die  skade ongedaan gemaak is  of die toestand onder beheer  gebring is,  beveel  ek aan dat  hulle  dan
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voortgaan om 'n onderhoudsdosis van 1 tot 2 gram olie per maand te neem om goeie gesondheid te handhaaf.
Vir 'n volwassene sal dit gelyk wees aan ongeveer 'n druppel per dag, en sodra hulle gewoond is aan die gebruik
daarvan, voel hulle nie eers die effekte daarvan nie, so ek kan my regtig nie indink dat dit 'n te hoë prys is om
vir goeie gesondheid te betaal nie.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Waarom is onderhoudsdosisse so belangrik?

“Almal behoort onderhoudsdosisse te neem om hul liggame ontgift en in 'n toestand van goeie gesondheid te
hou. Al wat nodig is, is 1 tot 2 gram olie per maand, neem net 'n druppel in die nag so 'n uur voor slaaptyd. Dit
sal jou 'n goeie nag se slaap gee en sal selfs 'n mate van beskerming bied teen die bestraling wat uit Japan en
elders afkomstig is.

Die olie werk saam met jou liggaam om jou gesond te hou en om beskerming teen 'n wye verskeidenheid
gesondheidskwessies te bied. Ek sal nie eers 'n kind van my toelaat om hierdie aaklige entstowwe en skote te
neem wat mense soos Bill Gates in ons kele probeer afdruk nie. As ek my kinders teen dinge soos griep wil
beskerm, sal ek my vertroue in behoorlik vervaardigde hennepolie plaas, aangesien ek weet dit is effektief en
sal geen skade berokken nie.

Ek  stel  voor  dat  pasiënte  begin  met  drie  dosisse  per  dag  omtrent  die  grootte  van  'n  halwe  korrel  droë
kortkorrelige rys. 'n Dosis soos hierdie sal gelyk wees aan ongeveer ¼ van 'n druppel, so soos jy kan sien, moet
beginners in die meeste gevalle met baie klein dosisse begin.

Die enigste keer wat ek sou aanbeveel dat pasiënte met groter dosisse begin, sou wees om hulle vinnig van
verslawende en gevaarlike pynmedikasie te kry of as hulle reg voor die dood se deur was. Wanneer mense wat
sulke medikasie gebruik die oliebehandeling begin, sny hulle gewoonlik hul pynmedikasie in die helfte. Die
doel is om genoeg olie in te neem om die pyn te versorg en om die pasiënt te help om hulself te bevry van die
gebruik  van  hierdie  gevaarlike  verslawende  farmaseutiese  middels.  Die  neem  van  die  olie  maak  dit  baie
makliker vir die pasiënt om hierdie taak uit te voer en hulle sal minder onttrekkingsprobleme ly omdat die olie
wonderlik werk om verslawing te help verbreek.

Vir diegene wat in hierdie situasie is, dink ek hul eerste dosis moet omtrent dubbel wees wat die gemiddelde
beginner sal inneem. Dan moet hulle hul dosis so vinnig as moontlik verhoog totdat hulle die punt bereik waar
hulle geen ander medikasie benodig om pyn te beheer nie. Wanneer jy mense van sulke goed soos morfien
afhaal, kan jy probleme ondervind. Soms wanneer jy olie en morfien meng, kan dit die effekte van die morfien
selfs meer uitgespreek maak en die pasiënt kan begin hallusineer.

Dit  is  slegs  'n  korttermyn-nadeel,  want  soos  die  pasiënt  se  inname  van  morfien  verminder  word,  sal  die
hallusinasies afneem totdat dit nie meer plaasvind nie. In die meeste gevalle bied dit min probleme om pasiënte
van hierdie middels af te kry, so moenie te veel probleme verwag nie.  Soos hulle aanhou om hul dosis te
verhoog, sal die pasiënt 'n hoër toleransie ontwikkel en binnekort sal hulle nie eers meer die olie se effekte voel
nie. Sodra dit gebeur, kan hulle die hoeveelheid olie wat ook al nodig is, baie vinnig inneem totdat hulle genees
is.

Na vier dae van die neem van 'n beginnersdosis, kan die meeste mense die hoeveelheid wat hulle inneem,
verhoog.  Ek stel  voor  dat  dit  omtrent  elke  vier  dae  moet  plaasvind,  want  dit  laat  die  pasiënt  tyd  om hul
verdraagsaamheid vir hierdie middel op te bou. Dit neem die gemiddelde persoon vier tot vyf weke om by die
punt te kom waar hulle 'n gram per dag kan inneem. Dit beteken dat die pasiënt elke agt uur 8 tot 9 druppels olie
van hoë gehalte sou inneem. Sodra hulle hierdie dosis bereik, kan die pasiënt dan voortgaan teen hierdie tempo
totdat die toestand verdwyn of onder beheer is.

Baie pasiënte ontwikkel baie vinnig 'n verdraagsaamheid vir hierdie medikasie en kan die olie teen 'n baie
vinniger tempo inneem. As jy toevallig een van hierdie mense is, voel asseblief vry om hierdie stof so vinnig in
te neem as wat jy wil, aangesien die eindresultaat sal wees dat jy soveel vinniger sal genees. Ek maan pasiënte
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altyd om in hul eie gemaksone te bly met die gebruik van hierdie medikasie, maar as die olie vinniger geneem
kan word, gee dit die pasiënt wel 'n beter kans om te oorleef.

Hierdie metode laat die liggaam sy verdraagsaamheid stadig opbou en na vier tot vyf weke het die meeste
mense geen probleem om 'n gram per dag of selfs meer in sommige gevalle in te neem nie. Vir die gemiddelde
persoon wat hul dosis elke vier dae verhoog, word gewoonlik min probleme ondervind. Trouens, ek het verslae
van mense wat die olie geneem het, wat verklaar het dat hulle nooit eers hoog geword het tydens behandeling
nie. Ons het almal verskillende toleransies vir enige medikasie, so ek voel dat dit die beste is om die pasiënt toe
te laat om te bepaal watter hoeveelheid van hierdie stof hulle gemaklik is om te neem.

Jou grootte en liggaamsgewig het min te doen met jou verdraagsaamheid vir  hennepolie.  Ek het beginners
gesien  wat  baie  groot  mans  was  een  druppel  van  hierdie  olie  en  binne  'n  uur  kon hulle  nie  eers  van die
chesterfield af kom nie. Terwyl hul vrouens wat baie kleiner was dieselfde dosis kon neem en glad niks voel
nie. So, soos jy kan sien, is grootte nie 'n belangrike faktor wanneer dit kom by die bepaling van hoeveel die
pasiënt kan neem nie, dit gaan eintlik meer oor die pasiënt self.

Wees bewus daarvan wanneer behandeling met hierdie medikasie begin word dat dit jou bloeddruk sal verlaag.
As jy tans bloeddrukmedikasie gebruik, gaan jou druk gereeld na, want dit is baie waarskynlik dat jy niks
anders as die olie nodig sal hê om jou bloeddruk binne 'n baie kort tyd te beheer nie. Daarbenewens, as die
pasiënt 'n diabeet is, moet hulle hul bloedsuiker monitor. In die meeste gevalle sal hul behoefte aan insulien
afneem en sommige benodig glad nie meer die stof nie.

Wanneer mense die olie neem, hou ek daarvan om te sien dat hulle binne hul gemaksone bly, maar die waarheid
is hoe vinniger hulle dit kan neem, hoe beter is die kans om te oorleef.

Ek het een man met 'n uiters lae toleransie gehad wat sewe maande geneem het om die 60g-behandeling in te
neem. Dit het wel sy terminale limfoom genees, maar ek sou dit baie verkies het as hy die hele behandeling
vinniger kon neem.

Gelukkig loop ek selde pasiënte teë wat so lank neem om die behandeling in te neem, maar dit gebeur wel. Ek
het selfs pasiënte gesien wat die hele behandeling in 'n maand geneem het en hul terminale kankers kon genees.
Daarom hang die tempo wat die olie ingeneem kan word grootliks af van die pasiënte self en van hoe vinnig
hulle hul verdraagsaamheid kan opbou.

Aan die  einde  van hul  behandeling  gaan die  meeste  mense  voort  om die  olie  te  neem, maar  teen  'n  baie
verlaagde koers. Soos ek voorheen genoem het, sou ongeveer een tot twee gram per maand, wat gelyk is aan
ongeveer 'n druppel olie voor slaaptyd elke aand, 'n goeie onderhoudsdosis wees.

Ek hou nie daarvan om te sien dat mense die olie oordoseer nie, maar 'n oordosis doen geen skade nie, so
moenie paniekerig raak as dit sou gebeur nie. Die hoof newe-effek van hierdie medikasie is slaap en rus, wat 'n
belangrike rol in die genesingsproses speel. Gewoonlik, binne 'n uur nadat 'n dosis geneem is, sê die olie vir jou
om te gaan lê en ontspan. Moenie die slaperige gevoel beveg nie, maak jouself net gemaklik en laat die olie jou
die rus gee wat jy benodig. In die meeste gevalle, binne 'n maand, verdwyn die dagmoegheid wat met hierdie
behandeling geassosieer word, maar die pasiënt slaap baie goed in die nag.

Ek sê vir pasiënte wat aan kanker sterf dat die olie een van twee dinge sal doen: dit sal óf hul kanker genees en
hulle sal voortleef, óf, in gevalle waar dit te laat is om 'n geneesmiddel te beïnvloed, sal die olie verlig. hul pad
uit en hulle kan ten minste sonder veel lyding sterf en hul waardigheid behou.

Hennepolie het 'n baie hoë suksessyfer in die behandeling van kanker en die meeste is geneig om te oorleef.
Ongelukkig  is  baie  mense  wat  na  my toe  kom erg  beskadig  deur  die  mediese  stelsel  met  hul  chemo  en
bestraling,  ens.  Die skade wat  sulke behandelings  veroorsaak het  'n  blywende effek en mense wat hierdie
sogenaamde behandelings ondergaan het, is die moeilikste om te genees. Maar moenie moed verloor nie, want
selfs al is jy erg beskadig, het hierdie olie steeds 'n suksessyfer van 70 tot 80%.

As dit reg geproduseer en gebruik word, is hennepmedisyne die grootste natuurlike geneser op hierdie planeet,
maar niemand nie. Maak nie saak waaraan 'n persoon ly nie, hulle moet die olie probeer en kyk wat dit kan doen
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om hulle te help. As jy werklik moeg is vir swaarkry, gee jouself 'n blaaskans en probeer iets wat regtig werk.
Sodra  jy  ervaar  wat  hierdie  medikasie  kan  doen,  sal  jy  verstaan  hoekom  die  geskiedenis  en  ek  albei
hennepmedisyne 'n genesing noem. Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Ander natuurlike dinge wat jy kan doen wat kan help

“Wanneer pasiënte na my toe kom vir olie om hul kanker te behandel, is die eerste ding wat ek vir hulle sê om
te doen, om hul dieet te verander. Probeer om so veel as moontlik weg te bly van dierlike proteïene, aangesien
hierdie tipe proteïen kankergroei bevorder. Kry ’n sapmasjien en begin soveel moontlik rou vrugte en groente
eet,  want plantproteïene beveg die groei van kanker.  Hou op om suiker te gebruik en vervang die gebruik
daarvan met natuurlike versoeters soos rou heuning.

Kry die pasiënt se pH so vinnig moontlik op deur dinge soos waatlemoen en suurlemoensap, ens. in te neem.
Kanker  hou  van  'n  suur  omgewing  en  wanneer  jy  die  liggaam  se  pH  verhoog,  maak  dit  dit  moeilik  vir
kankerselle om te oorleef.

Dekades gelede het navorsers goeie resultate behaal met die behandeling van kanker met mega dosisse vitamien
C, wat reg in die pasiënt se bloedstroom ingespuit is op baie dieselfde manier waarop dokters chemo inspuit,
maar sonder die vernietigende newe-effekte wat die pasiënt se dood kan veroorsaak. Daarom dink ek groot
dosisse vitamiene kan tot groot voordeel wees vir pasiënte wat aan ernstige toestande soos kanker ly.

Laat die pasiënt ook elke dag die pitte van twee appels begin eet, dit sal hulle 'n goeie daaglikse dosis B17 gee,
wat ook bekend staan as laetrile. Jare gelede was daar baie propaganda oor hierdie behandeling wat nie veilig is
nie, maar hierdie bewerings het geblyk vals te wees. In werklikheid het B17 in eie reg 'n redelike goeie rekord
in die behandeling van kanker. Daar is ook ander natuurlike dinge soos koringgras en blougroen alge wat jy ook
van voordeel kan vind. 'n Paar jaar gelede het 'n dokter in Italië selfs sommige soorte kanker genees met die
gebruik van koeksoda, so ons moet ons gedagtes oophou vir alle moontlikhede.

Baie mense wat die olie gebruik het om hul kankers te behandel, het niks verander nie, maar die olie het steeds
sy towerkrag gewerk en hulle is genees. Tog, as jy 'n ernstige toestand soos kanker het, dink ek dit is 'n goeie
idee om ander natuurlike goed te neem wat die olie kan help om die kanker uit te roei en jou 'n beter kans te gee
om te oorleef.

Die belangrikste van alles is dat mense moet besef dat dit wat die mediese stelsel verskaf, vir die grootste deel
baie meer skade doen as goed. Dit is die rede waarom ek vir mense wat my kontak, sê dat as hulle wil oorleef,
dit die beste is om so ver as moontlik van die mediese stelsel af te bly.

Dit is die hartseer toestand waarin die mediese stelsel wat ons vandag het, is en dit sal nie verander totdat mense
wat binne hierdie stelsel werk uiteindelik besef dat chemikalieë en gif nie genees nie. Wat my betref, wat die
meeste dokters vandag beoefen, kan kwalik as medisyne beskou word. Dit sal baie meer akkuraat wees om dit
op sy regte naam, waansin, te noem.

Vanuit  my oogpunt  behoort enigiemand met  kanker alles  te  doen wat hulle  moontlik  kan om hul kans op
oorlewing te optimaliseer. So, in elk geval, neem hennepolie om jou kanker te behandel, maar ek dink dit sal die
beste wees om ook ander natuurlike voordelige behandelings in te sluit." Rick Simpson, Hennep: Die mees
medisinale plant

Bykomende wenke vir longkankerpasiënte

V. Hierdie een was vir 'n geruime tyd op die olie en moes steeds pynstillers gebruik, so ons het meer maniere
gesoek hoe om die pasiënt te help.
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A.1) Maak nog 'n bondel olie en probeer om dit te meng met die een wat jy het, soek die mees kalmerende olie
moontlik, jy wil nie die pasiënt energie gee nie.

2) Probeer om die olie van meer as een ras op 'n slag te produseer, indien moontlik, dit het gewoonlik 'n beter
tapyt effek op die manier. Weereens, kyk vir die mees brutale en kalmerende krag van die beginmateriaal en
olie.

3) Dit sal beter wees as sy ophou om die olie in kapsules te gebruik. Jy wil 'n bietjie daarvan in haar mond hê
vir bykomende sublinguale absorpsie (dit het 'n beter pynstillende effek op die manier)

4) Maak 0.3-0.5g setpille met kakaobotter en laat haar dit minstens twee keer per dag gebruik, sy kan dit anaal
sowel as andersom gebruik.

5) Laat haar die olie 'n paar keer per dag verdamp - hoes word verlang, sy moet uithoes wat ook al nie in haar
longe hoort nie, insluitend daardie gewasse (hulle sal eenvoudig krimp en dan uitmekaar val en sy sal hulle
uithoes).

6) Maak 'n olietinktuur met alkohol (20-30-50%, afhangend van hoeveel olie jy het; 1-2ml van die olie in 4ml
96-99% alkohol) en wend dit aan op die plek waaraan sy geopereer is met 'n pipet of 'n drupper - een of twee
druppels sal gewoonlik doen, en jy kan baie olie op hierdie manier bespaar. Jy kan natuurlik ook ’n bietjie olie
direk op die plek aansmeer en dit met ’n verband bedek en dit elke drie dae herhaal of wanneer die verband
afval.

7) Maak 'n salf met shea botter of los bietjie olie op in warm hennep saadolie of hoë kwaliteit ekstra suiwer
olyfolie en vryf dit verskeie kere per dag op die area. Dit behoort te help om die pyn in haar ribbes uit te skakel
en jy kan dit ook vir bedsere en enigiets op haar vel gebruik.

8) Sluit hennep sade, hennep harte en hennep saad olie in haar dieet - ten minste 'n handvol van sade/harte, of 1-
3 eetlepels hennep saad olie.

9) Verhoog haar liggaam se pH met waatlemoen en suurlemoensap ens., laat haar elke dag pitte van twee appels
eet (B17).

10) Probeer om die pynstillers en pleisters so gou moontlik met die olie te vervang. As jy die olie plaaslik begin
toedien, behoort dit baie te help. Die setpille doen ook wondere vir longtoestande. Hoe meer olie sy inneem en
hoe vinniger sy dit doen, hoe beter. Sy moet op 'n gram of meer per dag bly totdat sy die siekte oorwin en dan
op 'n onderhoudsdosis van 1-2g per maand bly. Lees en volg ook alle ander instruksies op ons webwerf. Beste
wense, JB en RS

Administrasieroetes

Watter toedieningsroetes van die olie beveel jy aan en wat is hul onderskeie voordele?

“Ek stel altyd aan pasiënte voor dat hulle die olie per mond moet inneem vir interne toestande, of om net hul
liggame na 'n toestand van goeie gesondheid terug te bring. Na 'n paar dekades van blootstelling aan gifstowwe
in ons daaglikse lewens,  moet selfs diegene wat aan hulself  as gesond dink, dit  oorweeg om 'n volle 60g-
behandeling in te neem om hul liggame te detoksifiseer voordat hierdie stowwe probleme met hul gesondheid
kan veroorsaak.

Om baie siektes soos aambeie of dermkanker ens. te behandel, kan dit die beste wees om die olie in die vorm
van 'n setpil te gebruik. Die meeste mense besef dit nie, maar om die olie op hierdie manier in jou liggaam in te
neem, is een van die doeltreffendste maniere om die taak uit te voer.

Ek dink dit is tot voordeel vir die pasiënt dat die olie so na as moontlik aan 'n gewas of wat ook al behandel
word toegedien word. As jy dus dermprobleme het, sal setpille waarskynlik die beste werk, maar as jy iets soos
keelkanker het, sal ek die olie per mond inneem.
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Dokters en navorsers spuit al jare lank gewasse in laboratoriumdiere met THC in en hulle het goeie resultate
behaal. Tog, ongelukkig sal hulle nie dieselfde aan 'n sterwende kankerpasiënt doen nie, so dit beklemtoon
weereens die mislukking van ons mediese stelsel  om te doen wat reg is vir die pasiënt. As dokters hierdie
wonderlike medikasie net sou erken vir wat dit is en behoorlik met hierdie middel sou begin werk, kan baie wat
nou sterf, gered word.

Dikwels kom pasiënte na my toe met longkanker en ander longtoestande. Vir sulke mense beveel ek die gebruik
van 'n verdamper aan bykomend tot die inname van die olie. Verdamping van hierdie medikasie saam met die
inname daarvan kan 'n baie voordelige effek hê vir diegene wat aan longkanker of ander longtoestande ly. Al
wat  'n  pasiënt  hoef  te  doen is  om hul  gereelde  dosis  in  te  neem en dan 'n verdamper op te  warm en die
verdampte cannabinoïede in hul longe in te asem. Dit kan elke agt uur gedoen word wanneer hulle hul gereelde
dosis inneem en dit sal slegs vereis dat die pasiënt die verdampte cannabinoïden 'n paar keer by elke instelling
moet inasem. Deur hierdie metode te gebruik, word die longkanker vanuit beide rigtings aangeval en dit kan die
doeltreffendheid van die behandeling aansienlik verhoog.

In die meeste gevalle verdwyn die gewasse net, maar ek het gehoor dat sommige pasiënte eintlik dooie stukke
van die gewasse waarmee hulle gely het, uitgehoes het. Ek is seker dit is nie 'n ervaring wat 'n mens sal geniet
nie, maar dit is die natuurlike manier waarop ons longe hulself ontslae raak van dinge wat nie daar behoort te
wees nie.

Daarbenewens  ken  ek  pasiënte  wat  gewasse  tydens  ontlasting  geslaag  het,  maar  dit  is  natuurlik  ook  net
natuurlik. In sommige gevalle kan hierdie dooie ingekapselde gewasse chirurgies verwyder moet word, as hulle
te groot is om op natuurlike wyse te slaag, dus in 'n situasie soos hierdie, sal 'n dokter vereis word.

Te oordeel aan diegene wat ek die olie verskaf het aan wie aan verskeie vorme van kanker gely het, weet ek nie
van enige tipe kanker wat hierdie olie nie effektief sal wees om te behandel nie. Vir my is alle vorme van
kanker geneesbaar maak nie saak waar dit kies om homself in jou liggaam te manifesteer nie. Hoe minder skade
die pasiënt van die mediese stelsel ontvang het, hoe beter is hul kans op herstel, so na my mening moet diegene
wat  hul  kanker  wil  genees,  hierdie  bewese natuurlike  metode gebruik.”  Rick Simpson,  Hennep:  Die mees
medisinale plant

Aktuele gebruik

“Vir aktuele gebruik kan die olie gemeng word met velrome, sonbrandroom, ens. Vir ernstige veltoestande raai
ek egter aan dat net die olie in sy suiwerste vorm gebruik moet word. Deur die olie met enigiets te meng, sal die
krag van hierdie medikasie verminder. Tog kan baie van hierdie verswakte vorme van hennepmedisyne redelik
effektief wees om velprobleme te behandel.

Dikwels vir mense met baie slegte veltoestande wat oor groot dele van hul liggaam versprei is, beveel ek 'n
cannabistinktuur aan. 'n Tinktuur is bloot olie gemeng met alkohol of so 'n draer. Wanneer 'n mens 'n pipet
gebruik om 'n tinktuur op 'n veltoestand aan te wend, veroorsaak die alkohol dat een druppel oor 'n taamlike
groot area versprei. Die alkohol verdamp binne net 'n paar sekondes en laat die area bedek met 'n dun film olie.

Tinkture is 'n koste-effektiewe manier om die olie oor groot gebiede toe te dien en die pasiënte kan self die
sterkte van so 'n tinktuur aanpas om by hul behoeftes te pas. As 'n mens wil hê die tinktuur moet sterker wees,
voeg eenvoudig nog olie by; as hulle dit wil verswak, voeg dan net nog alkohol by.

Dink jy henneptinkture kan moontlik so kragtig soos jou hennepolie wees?

Volgens volume sou dit  onmoontlik  wees vir 'n henneptinktuur om so kragtig soos suiwer olie te wees. 'n
Pasiënt kan hul dosisse gemeng met alkohol inneem, maar wat sal die pasiënt help om hierdie medikasie saam
met alkohol te neem? Die olie is die medisyne en om dit met alkohol of ander sulke draers te meng is na my
mening geen voordeel vir interne gebruik nie.
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Tans is daar 'n dwelmmaatskappy wat 'n te duur cannabisgebaseerde tinktuur genaamd Sativex verkoop, wat
onder die tong gespuit word vir pynverligting, ens. Ek het olie verskaf aan pasiënte wat hierdie middel gebruik
het en nadat hulle die uitwerking van die olie ervaar het, het hulle geen Verder moet Sativex koop, aangesien
hulle gevind het dat die olie wat ek verskaf het meer doeltreffend was. Vir aktuele toestande kan 'n tinktuur
gebruik word om die olie verder te laat  gaan maar vir 'n ernstige veltoestand of infeksie sal ek verkies dat
suiwer olie in die behandeling daarvan gebruik word.

Wat is die hoofgebruike vir aktuele toediening en het jy enige allergiese reaksies op die olie gesien?

Ek het gevind dat tinkture effektief is in die behandeling van baie veltoestande en die gebruik van die olie op
hierdie manier kan baie minder verkwistend wees. Vir mense wat bekommerd is oor hul gelaatskleur, kan dit
dramatiese resultate hê om bloot die olie met hul gunsteling gesigroom te meng en hulself 'n goeie gesig te gee.

Herpes,  velkanker,  vratte,  moesies  en ander  veltoestande kan met  suiwer olie  behandel  word sonder enige
allergiese reaksies waarvan ek weet. In werklikheid is die enigste reaksie wat ek gesien het wanneer die olie
plaaslik gebruik word, veroorsaak deur die verbande wat gebruik is om dit te bedek. Wanneer jy 'n verband vir
lang tydperke gebruik, kan dit veroorsaak dat die area wat met die taai  gedeelte van die verband bedek is,
geïrriteerd raak. Mens moet eenvoudig ophou om die verbande vir 'n dag of twee te gebruik en die toestand sal
verdwyn.

Nog iets wat ek moet noem is dat die olie nie toelaat dat die verbande vassit aan die wond of infeksie wat
genees word nie. Dit klink dalk nie te belangrik nie, maar as jy al ooit deur die pyn gegaan het om 'n verband te
verwyder wat aan 'n wond vasgeplak het, sal jy verstaan wat ek bedoel.

Toe ek in Kanada was, het ek gereeld olies van verskillende variëteite gemeng, want hulle kan so baie verskil in
hul mediese deugde. Deur dit te doen, het ek gevind dat hierdie gemengde olies 'n beter algehele genesende
effek op baie toestande het, so as jy van plan is om olie op 'n groter skaal te produseer, kan jy dit oorweeg om
dieselfde te doen. Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Kan jy verskillende tipes toediening van die olie kombineer?

“Alle verskillende maniere om die olie toe te dien, kan gekombineer word met geen skadelike newe-effekte nie
en dit kan inderdaad in sommige situasies tot groot voordeel wees. As ek byvoorbeeld longkanker gehad het,
kan ek die inname van die olie kombineer met die gebruik van setpille en ek sal ook die olie verdamp sodat dit
direk in my longe ingeasem kan word. Beide orale inname en setpille werk goed om longkanker te behandel en
die verdamping van die olie kan ook voordelig wees vir diegene wat aan hierdie toestand ly.

Wetenskaplike literatuur sê die liggaam kan nie THC verwerk tensy dit in dierevet opgelos word nie. Sou dit 
nie meer doeltreffend wees om die olie so te gebruik nie?

Ek is regtig min kommer oor wat wetenskaplike literatuur sê en ek dink nie dat dierlike vet goed is vir pasiënte
wat aan toestande soos kanker ly nie.  Uit  my ervaring hoef die olie  nie met enigiets  gemeng te word om
effektief te wees nie. Aangesien ek dit baie keer sonder kos geneem het en steeds die effekte daarvan gevoel
het, dink ek daar is 'n goeie kans dat dit wat ons vertel is, verkeerd is. As die liggaam nie THC kan verwerk
sonder om met diervet gemeng te word nie, hoekom kan ek steeds die effekte van die olie voel? Daarbenewens
is daar geen dierlike vet in die gewrig wanneer dagga gerook word nie, so hoe word mense hoog?

Deur prosesse te gebruik wat die THC in dierevet, botter, varkvet ens. oplos, voel ek die krag van die medisyne
word verminder. Dit is die olie wat die genesing doen, nie botter of diervet nie, daarom dink ek moet hierdie
medikasie in die suiwerste vorm gebruik word om maksimum doeltreffendheid te bereik. As ek ’n persoon wat
twee velkanker gehad het en ek behandel een met suiwer olie en die ander met ’n olie-diervetmengsel, het ek
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min twyfel dat die kanker wat met die suiwer olie behandel is, baie vinniger en meer effektief sou genees.” Rick
Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Rook Cannabis

Kan jy die mediese waarde van rook en hennep eet vergelyk?

“Wanneer 'n persoon 'n joint rook, het meer as 90% van die medisinale aspekte van die plantmateriaal net in
rook opgegaan. Dit is vir my ironies om te sien dat pasiënte wat chemoterapie gebruik het, hennep rook om hul
naarheid te verminder, want hulle rook die einste stof wat, as dit behoorlik geneem word, hulle kan genees.

Vir my is daar min of geen vergelyking tussen die rook van dagga en die inname van die essensiële olie van
hierdie plant om 'n mediese toestand te behandel nie. As jy bloot 'n bietjie verligting van jou toestand soek, kan
die rook van dagga tot 'n mate baat. Maar as jy die toestand behoorlik wil behandel, is die inname van die olie
die beste manier om dit te bereik. Daar is geen twyfel dat selfs die rook van cannabis wel 'n paar medisinale
voordele inhou nie, maar moenie verwag om 'n ernstige toestand op hierdie manier te genees nie.

Waarvoor is gerookte dagga uit 'n mediese oogpunt goed?

Uit 'n mediese oogpunt het die rook van cannabis-hennep beperkte mediese waarde in vergelyking met die
inname van die olie. Rookpot kan dikwels 'n effek hê op bloedsuikervlakke vir diegene met diabetes en dit kan
ook help om oogdruk te verminder vir mense wat aan gloukoom ly. Ons weet almal van hennep se vermoë om
naarheid te verminder en rook hierdie stof sal dikwels help om die pyn wat verband hou met baie mediese
toestande te bestry.

Selfs die rook van 'n goeie Indica-stam is geneig om 'n persoon te laat ontspan, wat op sigself baie voordelig
kan wees. Rookpot kan help om die simptome van baie toestande soos MS te verminder en is dikwels baie
voordelig vir diegene met spasmodiese toestande. Daar is geen tekort aan bewyse wat duidelik toon dat selfs die
rook van hennep baie kan doen om die welstand van talle  mense wêreldwyd te help nie.  Maar, vanuit  my
oogpunt, hoekom net die simptome verminder as 'n genesing of baie beter beheer vir die probleem moontlik is
as die medisyne behoorlik in die vorm van 'n olie geneem word?

Daar  is  min  vergelyking  tussen  die  rook  van  hennep  en  die  inname  van  hennepolie.  Rook  is  die  minste
effektiewe metode om hennep as medisyne te gebruik. Die genesende krag van hennep word baie keer vergroot
wanneer die gekonsentreerde essensiële olie van die hennepplant geproduseer word. As jy die ware medisinale
magie  in  hierdie  plant  wil  sien,  begin  om hoëgraadse  hennepolie  in  te  neem.  Wanneer  ’n  mens  die  rou,
onverbrande  THC en  sy  geassosieerde  cannabinoïden  begin  inneem,  is  mediese  wonderwerke  dikwels  die
gevolg.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Waarop moet navorsing fokus?

“In die nabye toekoms is die belangrikste ding om te doen om die beste medisinale stamme moontlik te kweek,
sodat  ons hul  ware mediese deugde kan bepaal.  Aangesien hierdie  medikasie  onskadelik is,  kan ons enige
navorsing doen terwyl ons die mense genees.

Sommige hennepstamme is baie meer effektief as ander vir verskillende mediese situasies. Ons behoort binne 'n
kort tyd in staat te wees om die beste stamme te bepaal om enige gegewe toestand te behandel en dit sal toelaat
dat hierdie afwykings meer effektief behandel kan word. Boonop moet ons so gou moontlik een of ander vorm
van kwaliteitsbeheer in plek stel en standaarde ontwikkel waaraan verskaffers moet voldoen. Tans het pasiënte
geen idee oor die kwaliteit of doeltreffendheid van olies wat hulle by ander koop nie. Voorwaar, baie navorsing
moet nog gedoen word oor hierdie plant se medisinale eienskappe, maar as ons op die regte manier te werk
gaan, dink ek in 'n kort tydjie dat ons baie kan leer." Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant
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“My 28-jarige vriendin het vandag geopereer vir borskanker, hulle sê die kanker is verwyder maar wil steeds
chemo op haar doen. Ons het al voorheen gepraat en ek het vir haar gesê om chemo te weier en net RSO te
neem. Is ek reg hieroor? Van wat ek op Phoenix Tears gelees het, sou ek dink dit is korrek, maar wil graag jou
hulp hê om dit te beantwoord. Dankie.” Justin

-- Welgedaan, Justin. Geen chemo of skanderings nie. Die operasie was onnodig. Laat haar oor die volgende ses
maande 120-180g van die olie eet en volg die instruksies op ons webwerf. JB

“Stel jou voor om mense te probeer leer hoe om hul broek te dra... Dit lyk maklik. Wat as mense jou elke dag
SMS en jou vra hoe om hul broek aan te trek? (verswarende) Dit is soos grondvarkdag! As ek my broek aantrek
en dit is reg gedoen, dan is dit die manier waarop ek vir iemand anders gaan wys. Ek kan dalk lag vir die mense
wat wil probeer om hul broek agteruit aan te trek en te sê: “Haai, hulle pas goed, seker, maar dit verander nie
die feit dat hulle agteruit aan is nie! (Dit het vir Khris Kross gewerk.)

JB vertel ons eenvoudig wat werk en sal ons op geen ander manier vertel nie, want daar is nie 'n behoefte aan
ander maniere nie. Volg die aanwysings of gaan loop met jou broek agteroor rond, maar moenie kwaad word vir
JB as jy besef hy het jou net die regte manier gewys om dit te doen nie! Ons probeer nie teks in ’n boek
verander nie, ons gaan doen net navorsing oor ander boeke!” Tsjad

-- Dankie, Chad, dit was 'n goeie verduideliking en ja, jy is reg. Hierdie hele kwessie van RSO-medisyne is so
aanstootlik eenvoudig dat dit dit eintlik meer ingewikkeld maak. Dit is te eenvoudig vir mense om dit te glo,
naamlik wanneer hulle nie self die medisyne kan probeer nie en net daaroor moet lees.

En die hele ding is dat mense se lewens op die spel is. Ek praat persoonlik met hulle, ek sien die pyn in hul
gesigte, moenie vir my vra wat dit na al die jare aan my doen nie. Vir my is hier nie veel ruimte vir improvisasie
nie, nie tyd vir lang bebopsolo's of vryjazz nie. Dit is 'n soliede outydse twaalfmaat-blues en dit is twaalf mate
lank. Rick het ons aanwysings gegee om te volg, maar almal wil die wiel weer uitvind as gevolg van 'n paar
ego-probleme of wat dit is.

Al wat ek hieroor sê, is: "Bemeester eers 'n ryskoker en 'n waaier. Eers RSO, dan alle ander (minder kragtige)
vorme van cannabismedisyne. Want sterkte maak saak. Hoe kragtiger en kalmerend die olie is, hoe beter vir die
pasiënt. Jy hoef nie te toets op interne toestande nie, probeer dit eers op veltoestande en kyk of dit vinniger
genees met die werklike baie kragtige en kalmerende RSO met 95-98% THC of met enigiets anders, wat dit vir
jou  behoort  te  beantwoord.  Weet  dan  dat  dieselfde  ding  wat  op jou vel  gebeur  binne  jou liggaam gebeur
wanneer jy hierdie medisyne inneem.

Sodra jy dit doen, sal jy basies belangstelling verloor in minder kragtige vorme van cannabismedisyne. Nie
omdat  hulle  in  sommige  gevalle  nie  kan  help  nie,  maar  omdat  hoekom tweede  of  derde  klas  vlieg  as  jy
eersteklas vir dieselfde geld kan vlieg en terselfdertyd jou lewe vinniger en betroubaarder kan red?

RSO is premium medisyne, en soos ek daarna kyk, is die res nie premium medisyne nie. En ek wil premium
medisyne  hê,  hoekom  sal  ek  verdunde  medisyne  wil  hê  in  plaas  van  die  regte  ding?  Hoe  meer  brutaal
kalmeermiddel en kragtiger die olie is, hoe beter werk dit as medisyne – en dit gaan nooit verander nie.” JB

“Beste RSO is 95-98% THC en uiters kragtig en kalmerend. Enigiets anders as dit (rou dagga, sappe, eetbare
produkte, hoë CBD-olies, nie-gedekarboksileerde BHO, tinkture, salwe, konkoksies, maserate, noem maar op)
is 'n minder kragtige vorm van cannabismedisyne. Alle vorme van cannabismedisyne is natuurlik tot 'n mate
voordelig, maar moenie jou lewe wed op minder kragtige vorme van cannabismedisyne nie.” JB

Die Rick Simpson-proses om hennepolie te vervaardig

"Ek werk gewoonlik met 'n pond of meer knop van baie kragtige hoë kwaliteit indica of indica dominante sativa
kruisings. 'n Ons goeie knop sal gewoonlik 3 tot 4 gram hoëgraadse olie produseer en die hoeveelheid olie wat
geproduseer  word,  sal  van ras tot  ras verskil.  Jy is  nooit  regtig  seker hoeveel  olie  jy  sal  kry totdat  jy  die
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materiaal waarmee jy werk, verwerk het nie. Gemiddeld sal 'n pond goeie knop gewoonlik ongeveer 60 gram
hoëgraadse olie produseer en soms kan jy selfs aansienlik meer uit sommige variëteite kry.

Baie glo blykbaar dat die olie amber moet wees en dat jy daardeur moet kan sien. Dikwels het die olies wat ek
vervaardig  het  hierdie  eienskappe  vertoon,  maar  nie  altyd  nie.  Die  kleur  en  tekstuur  van  die  olie  wat  jy
produseer hang baie af van die stam, metode en oplosmiddel wat jy gebruik om die olie te produseer. Moenie
bekommerd wees as die olie wat jy produseer, toevallig donkerder van kleur is nie, dit beteken nie dat so 'n olie
nie 'n kragtige medisyne is nie. Inderdaad was van die sterkste olies wat ek nog ooit geproduseer het donker van
kleur, maar hulle het steeds die gewenste medisinale effekte gehad.

Ek dink hierdie instruksies behoort die vervaardiging van hierdie olie vir enigiemand redelik maklik te maak,
maar voordat jy begin, maak seker dat jy alles het wat jy nodig het om dit behoorlik te doen. Al wat 'n mens
benodig is die beginmateriaal, oplosmiddel, 'n stuk hout, twee plastiekemmers, 'n paar klein houers met tregters
en koffiefilters, 'n elektriese ryskoker, 'n waaier, 'n vlekvrye staal maatbeker, 'n koffieverwarmer en spuite.

Die proses wat ek nou gaan beskryf behels die was van die beginmateriaal twee keer met 'n goeie oplosmiddel
soos suiwer ligte  alifatiese  nafta  of 99% isopropylalkohol  om die beskikbare hars uit  die  plantmateriaal  te
verwyder. Ligte nafta het homself bewys as 'n baie goeie oplosmiddel om die olie te produseer, dit is ook
redelik goedkoop om te koop in vergelyking met die koste van ander oplosmiddels. Dit kom in verskillende
vorme en onder verskillende name voor, maar die oplosmiddel wat ek gebruik het, word ligte nafta in Kanada
genoem, en in Europa word dit dikwels benzin(e) genoem. Dit word onder baie name verkoop, maar as jy na 'n
brandstofverskaffer  gaan,  behoort  jy  nie  te  veel  probleme  te  hê  om  sommige  op  te  spoor  as  jy  vra  vir
hidrobehandelde ligte  alifatiese oplosmiddel nafta/petroleum eter/benzine/  koolwaterstof oplosmiddel  met 'n
kookpunt enigiets van 40 tot 100°C (140 - 212°F), CAS-nommer 64742-49-0.

Ligte nafta het baie industriële gebruike, en word dikwels gebruik om enjinonderdele of dun verf ens. te ontvet,
so ek is seker jy sal min probleme hê om te vind wat jy nodig het. Net om jou 'n idee te gee van die vele
gebruike  daarvan,  dit  is  dieselfde  stof  wat  gebruik  word  om Coleman-lampe  en  -stowe aan  te  vul.  Maar
ongelukkig word roes-inhibeerders by Coleman-brandstof gevoeg, so ek beveel nie aan dat hierdie brandstof
gebruik word om olie te produseer nie. Daar is ook mediese-graad nafta (heksaan) beskikbaar in baie lande in
die wêreld, maar dit is 'n bietjie duurder en gewoonlik moeiliker om te kry en ek het geen noemenswaardige
verskil tussen suiwer ligte nafta en die mediese-graad weergawe daarvan gevind nie. .

Butaan kan olie produseer, maar ek beveel nie die gebruik daarvan as 'n oplosmiddel aan om hierdie medikasie
te produseer nie, aangesien dit baie vlugtig is en die gebruik van duur toerusting sal vereis om die gevaar te
neutraliseer.  Daarbenewens  dekarboksileer  die  gebruik  van butaan  om die  olie  te  produseer  nie  die  finale
produk nie, so olies wat op hierdie manier vervaardig word, sal minder effektief wees vir medisinale gebruik,
tensy die ekstra tyd geneem word om dit behoorlik te dekarboksileer.

Die enigste oplosmiddels waarmee ek tot dusver direkte ondervinding het, is eter, ligte alifatiese nafta en 99%
isopropylalkohol. Eter is my persoonlike gunsteling en dit is 'n baie effektiewe oplosmiddel, maar dit is duur en
kan nogal moeilik wees om te kry. Ek dink die gebruik van eter is beter geskik vir geslote distilleertoestelle,
aangesien dit baie vlugtig is en die dampe dit gevaarlik maak om mee te werk.

Beide eter en ligte nafta is meer selektiewe oplosmiddels van aard, wat beteken alkohol is nie heeltemal so
effektief soos 'n oplosmiddel nie, maar dit werk steeds goed. Alkohol sal meer chlorofil uit die beginmateriaal
oplos en as gevolg hiervan sal olies wat met alkohol vervaardig word, gewoonlik meer merkbaar donker van
kleur wees.

Vir 'n oplosmiddel om doeltreffend te wees, moet dit 100% suiwer wees en 100% suiwer alkohol is duur en kan
nogal  moeilik  wees  om te  vind.  Ligte  nafta  aan die  ander  kant  is  redelik  goedkoop om aan te  skaf  en is
gewoonlik nie te moeilik om op te spoor nie. Naas die gebruik van eter, is suiwer ligte alifatiese nafta my
keusemiddel.

Al  hierdie  oplosmiddels  insluitend  alkohol  is  giftig  van  aard,  maar  as  jy  hierdie  instruksies  volg,  is
oplosmiddelresidu in die voltooide olie nie 'n bekommernis nie. Nadat die finale produk tot kamertemperatuur
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afgekoel het, is dit 'n dik vetagtige stof eerder as 'n olie en dit is omtrent so anti-giftig as wat jy kan kry. Selfs as
daar 'n effense spoor van oplosmiddelresidu oorbly, sal die olie self daarop inwerk om enige skadelike giftige
effek te neutraliseer. In wese, al wat jy doen is om die medisinale harse van die knopmateriaal af te was. Dan,
nadat die oplosmiddeloliemengsel gefiltreer is en die oplosmiddel afgekook is, bly jy met die harse in hul mees
medisinale vorm.

Vir die beste resultate moet die beginmateriaal so droog as moontlik wees. Maak seker waar jy werk is goed
geventileer en daar is geen vonke, oop vlamme of rooiwarm elemente in die area nie.

Plaas die beginmateriaal in 'n houer van goeie diepte om te verhoed dat die olie-oplosmiddelmengsel tydens die
wasproses uitspat. Demp dan die knop met die oplosmiddel wat gebruik word en die knopmateriaal word dan
fyngedruk met 'n stuk hout soos 'n stuk 2×2.

Nadat dit fyngemaak is, voeg nog oplosmiddel by totdat die materiaal heeltemal in die oplosmiddel gedompel
is. Werk die knopmateriaal vir ongeveer drie minute met die lengte hout wat jy gebruik het om dit te vergruis.
Gooi  dan  die  oplosmiddeloliemengsel  stadig  in  'n  ander  skoon  houer,  laat  die  beginmateriaal  in  die
oorspronklike houer, sodat dit vir die tweede keer gewas kan word.

Voeg weer vars oplosmiddel by die beginmateriaal totdat dit weer in die oplosmiddel gedompel is, en werk dit
dan  vir  nog drie  minute  met  die  lengte  hout  wat  jy  gebruik  het.  Gooi  dan  die  oplosmiddeloliemengsel  in
dieselfde houer wat die oplosmiddeloliemengsel bevat vanaf die eerste was wat jy gedoen het.

Om 'n derde was op die plantmateriaal te probeer doen, produseer baie min olie en dit sal min of geen voordeel
as 'n medisyne wees nie. Die eerste was los 70 tot 80% van die beskikbare hars van die beginmateriaal af op; die
tweede was verwyder dan die hars wat tot voordeel is, wat oorbly.

Olies wat uit die eerste was geproduseer word, is die kragtigste medisinaal, maar as hoëgraadse beginmateriaal
gebruik word, hou olie van die tweede was ook voordele in. As jy om een of ander rede met materiaal moet
werk wat nie so kragtig is as wat dit behoort te wees nie, is dit die beste om die olie vanaf die eerste was net vir
interne gebruik te gebruik en dan te begin groei of te soek na beginmateriaal wat van beter kwaliteit. Onthou,
kwaliteit is belangriker as kwantiteit en hoe beter die beginmateriaal is, hoe beter is die medisyne.

Gebruik iets soos skoonwaterhouers met ’n klein opening aan die bokant en steek tregters in die openinge, sit
dan groot koffiefilters in die tregters. Gooi die oplosmiddeloliemengsel van die eerste en tweede was in die
koffiefilters en laat die oplosmiddeloliemengsel deur die filters dreineer om enige ongewenste plantmateriaal te
verwyder.  Hoe  meer  tregters  en  houers  jy  gebruik,  hoe  vinniger  sal  dit  gefiltreer  word.  Sodra  die
oplosmiddeloliemengsel gefiltreer is, is dit nou gereed om die oplosmiddel af te laat kook.

As jy nie reeds een besit nie, kan jy 'n goedkoop groter rysstoof koop met 'n oop bokant wat beide hoë en lae
hitte-instellings  het  om die  oplosmiddel  van  die  olie  af  te  kook.  Maak  seker  dat  die  rysstoof  in  'n  goed
geventileerde area opgestel  is en plaas 'n waaier naby om die dampe weg te blaas terwyl die oplosmiddel
afkook. Dit sal verhoed dat die dampe kondenseer en 'n gevaar inhou. Ryskokers is ontwerp om nie die rys te
verbrand terwyl dit kook nie. Die temperatuursensors wat ingebou is, sal die fornuis outomaties terugskakel op
die lae hitte-instelling as die temperatuur binne die fornuis te hoog begin raak.

Wanneer  olie  geproduseer  word,  as  die  temperatuur  'n  bietjie  meer  as  300°F  (148°C)  word,  sal  dit  die
cannabinoïden van die olie af begin verdamp en natuurlik wil jy nie hê dat dit moet gebeur nie. As 'n ryskoker
reg werk, sal dit outomaties van die hoë hitte-instelling af kom by ongeveer 230 ° F (110 ° C), wat bo die
temperatuur is waar na bewering dekarboksilering plaasvind en steeds ver onder die punt is wat THC en ander
cannabinoïden sal verdamp. Dit is hoekom ek die gebruik van 'n ryskoker sterk aanbeveel vir diegene wat nog
nooit olie geproduseer het nie, aangesien dit enige gevaar uitskakel om die betrokke olie te benadeel. Plus die
resulterende olie is gedekarboksileer, wat ook belangrik is, sodat dit sy volle medisinale effekte kan bereik.

Ek stel voor dat mense nie crock-potte en soortgelyke toestelle moet probeer gebruik om olie te produseer nie.
Toe ek die eerste keer probeer het om die olie te vervaardig, het ek 'n krukpot gebruik en aangesien ek nie
geweet het hoeveel hitte hierdie toestelle kan opwek nie, het die olie oorverhit en is dit verwoes. So ek dink dit
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is net sinvol dat 'n beginner moet begin deur 'n ryskoker te gebruik en ons instruksies noukeurig volg. Sodoende
kan hulle baie hartseer spaar.

'n Distilleertoestel kan ook gebruik word om hierdie medikasie te vervaardig en die oplosmiddel wat gebruik
word terug te eis. Hierdie metode maak regtig meer sin as om 'n ryskoker te gebruik, maar stilstaande toestelle
wat ontwerp is om oplosmiddels veilig af te kook, is duur en die meeste mense weet nie hoe om een van hierdie
toestelle behoorlik te gebruik nie. As een beskikbaar is, verkies ek om self 'n stil te gebruik, maar in sommige
lande is dit teen die wet om 'n still te besit. As 'n mens ernstig is en groot hoeveelhede olie wil produseer, kyk
na distillering en leer jouself in die korrekte gebruik van hierdie toerusting.

Maak altyd seker dat daar geen vonke, oop vlamme of rooiwarm elemente in die area is terwyl jy die ryskoker
volmaak  of  die  oplosmiddel  afkook  nie,  want  die  dampe  wat  uit  oplosmiddels  geproduseer  word,  is  baie
vlambaar en giftig. Ek het hierdie selfde proses duisende kere gebruik en nog nooit 'n ongeluk gehad nie, maar
vir jou eie veiligheid, volg asseblief die instruksies en maak seker dat die area goed geventileer is. Ek maan jou
ook om te verhoed dat die dampe wat oplosmiddels produseer inasem, aangesien dit onaangename uitwerking
op enigiemand in die omgewing kan hê.

Maak seker dat die waaier aan die gang is en genoeg lugvloei produseer om die dampe weg te blaas, vul dan die
rysstoof tot dit sowat driekwart vol is. Dit laat ruimte vir die oplosmiddeloliemengsel om af te kook sonder om
oor te mors. Sit die rysstoof op sy hoë hitte-instelling en begin die oplosmiddel afkook. Moet nooit probeer om
dit  te  doen sonder  die  gebruik van 'n  waaier  nie,  aangesien  die  dampe kan kondenseer  en as  dit  met  die
verwarmingselement in aanraking kom, kan dit 'n brand veroorsaak.

Soos die vlak in die ryskoker daal, gaan voort om die oplosmiddel-oliemengsel wat jy oor het versigtig by te
voeg totdat jy niks oor het nie. Wanneer die vlak in die ryskoker vir die laaste keer daal en verminder is tot
ongeveer  twee duim van die  oplosmiddeloliemengsel  oor,  voeg ongeveer  10 tot  12 druppels  water  by die
oplosmiddeloliemengsel wat oorbly. Hierdie klein hoeveelheid water laat die oorblywende oplosmiddel die olie
wat in die fornuis agterbly, makliker afkook.

Wanneer daar baie min in die fornuis oor is, trek ek gewoonlik 'n paar handskoene aan en tel dan die fornuis op
en begin die inhoud daarvan te draai. Dit word gedoen met die lugvloei van die waaier wat steeds die dampe
wegneem en dit kan die afrondingsproses effens versnel. In 'n kort tydjie skop die stoof outomaties sy hoë hitte-
instelling af en gaan dan na lae hitte. Soos die laaste van die oplosmiddel afgekook word, sal jy 'n kraakgeluid
hoor van die olie wat in die stoof oor is en jy sal sien dat 'n hele bietjie borrel in die olie wat oorbly, plaasvind.
Jy sal ook sien wat lyk soos 'n klein hoeveelheid rook of stoom wat uit die olie in die ryskoker kom, maar
moenie bekommerd wees nie, want dit is meestal net stoom wat geproduseer word uit die paar druppels water
wat  jy  bygevoeg het.  Nadat  die  ryskoker outomaties  na sy lae  hitte-instelling  oorgeskakel  het,  Ek laat  dit
gewoonlik afkoel totdat dit weer na die hoë hitte-instelling oorgeskakel kan word. Nadat die fornuis vir die
tweede keer outomaties na die lae hitte-instelling oorgeskakel het, haal ek dan die binnepot uit die stoof en gooi
die inhoud in 'n vlekvrye staal maatbeker.

Daar sal 'n klein hoeveelheid olie in die pot oorbly wat jy amper onmoontlik sal vind om uit te kry, tensy jy iets
soos droë brood gebruik om die olie te absorbeer, terwyl dit nog warm is. Dan kan klein hoeveelhede van
hierdie brood as medisyne geëet word, maar onthou dit kan soms 'n uur of meer neem voordat jy die effekte
daarvan voel. Wees dus versigtig hoeveel brood soos hierdie jy inneem, want selfs 'n baie klein hoeveelheid kan
jou vir 'n hele paar uur laat slaap, net soos die rou olie self sal doen. Nog 'n goeie manier om die olie wat in die
pot oorbly, skoon te maak, is om die pot uit te was met 'n klein hoeveelheid alkohol om 'n hennep-olietinktuur
te produseer.

'n Tinktuur soos hierdie kan baie effektief wees in die behandeling van veltoestande en net 'n bietjie kan 'n lang
pad gaan, wat jou geld kan bespaar.  Aangesien ek in elk geval dikwels daarvan hou om olie van verskeie
stamme  te  meng,  laat  ek  gewoonlik  die  oorblywende  olie  in  die  pot  tot  volgende  keer.  Deur  olies  van
verskillende stamme te meng, ontvang jy die medisinale voordele van al hierdie verskillende tipes olie en ek het
gevind dat sulke olies effektief is in die behandeling van alles. As jy baie verskillende variëteite goeie hennep
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tot jou beskikking het, dink ek is dit 'n goeie idee om die olies te meng, maar as jy dit nie het nie, glo ek dat die
olie van net een ras waarskynlik aan jou behoeftes sal voldoen.

Neem die olie wat jy in die vlekvrye staal maatbeker gegooi het en sit dit op 'n sagte verhittingstoestel soos 'n
koffieverwarmer om die water wat ook al in die olie oorbly, te verdamp. Dikwels neem dit net 'n kort tydjie om
die oorblywende water af te verdamp, maar sommige stamme produseer ook meer natuurlike terpene as ander.
Hierdie terpene kan veroorsaak dat die olie wat jy nou op die koffieverwarmer het vir 'n geruime tyd borrel en
dit kan 'n rukkie neem vir sulke olies om hierdie aktiwiteit te staak. Wanneer die olie op die koffieverwarmer
ophou borrel het en daar min of geen aktiwiteit sigbaar is, haal die olie van die koffieverwarmer af en laat dit 'n
bietjie afkoel. Nog 'n manier om die olie klaar te maak sonder die gebruik van 'n koffieverwarmer, is om die
olie vir ongeveer 'n uur in 'n oond wat op 130°C gestel is, te sit. Dit sal die voltooide olie dekarboksileer en
oplosmiddelresidu behoort nie 'n probleem te wees nie.

Gebruik dan plastiektoedieners of spuite sonder naalde wat in jou plaaslike apteek beskikbaar is, gebruik die
suier om die warm olie stadig in die spuite op te trek en laat dit afkoel. In 'n kort tydjie sal die hars 'n dik
vetagtige stof word.

Soms is die hars so dik dat dit moeilik kan wees om dit uit die spuite te dwing wanneer dit afgekoel word. As so
iets gebeur, sit net die spuit in 'n koppie warm water in 'n kort tydjie jy sal jou dosis makliker kan uitdruk. Soms
dwing 'n pasiënt te veel olie uit, maar as dit gebeur, trek net die suier van die spuit terug en die oortollige olie
kan gewoonlik sonder te veel moeite teruggetrek word in die spuit.

Gemiddeld sal 'n droë pond materiaal ongeveer 2 liter (8-9 liter) oplosmiddel benodig om die twee wasgoed wat
benodig word, te doen. As jy van plan is om die olie van min of meer beginmateriaal te vervaardig,  doen
eenvoudig die berekening om ongeveer te bepaal hoeveel oplosmiddel jy benodig. Van begin tot einde neem dit
gewoonlik drie tot vier ure om die hele proses te voltooi, en dan staan die medisyne gereed om gebruik te word.

Dit moet ook genoem word dat hierdie olie 'n uiters lang raklewe het. Maar vir langtermynberging sal ek dit in
'n donker bottel met 'n digte deksel of 'n vlekvrye staalhouer sit. As dit op 'n koel donker plek gehou word
wanneer dit gestoor word, kan dit sy medisinale krag vir jare behou.

Aanvanklik  lyk  dit  dalk  vir  sommige  skrikwekkend  om hul  eie  medisyne  te  probeer  vervaardig,  maar  in
werklikheid is hierdie proses uiters eenvoudig. Al wat jy hoef te doen is om die instruksies noukeurig te volg en
nadat jy hierdie medikasie 'n paar keer gemaak het, sal jy vind dat dit nie veel moeiliker is om te maak as 'n
koppie koffie nie. As jy eers jou eie medikasie vervaardig het, haal dit al die misterie uit medisyne en hoef jy in
die  meeste  gevalle  nie  meer  op dokters  staat  te  maak  nie,  want  nou het  jy  jou  eie  dokter  geword.”  Rick
Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant
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V. Waarom lei maal van droë materiaal tot THC-verlies? Is daar enige verduideliking hiervoor?

A. Het jy al ooit werklik kragtige knop gemaal? As jy dit gedoen het, moet jy weet hoekom. Daardie wit poeier
wat oral om die tafel is nadat jy dit gemaal het, is THC (of trichome) en dit is wat in die olie moes gebly het.
Boonop, wanneer dit gemaal word, is dit dan te fyn en sal jy baie stroop van wat jy nie regtig in jou olie wou
stroop nie.

Verwerk beendroë heel knoppe nadat jy dit  met nafta of die oplosmiddel van jou keuse gedemp het,  maar
moenie daaraan raak voordat jy dit verwerk nie, want elke keer as jy daaraan raak, sal jy daarvan verloor. Olies
wat  uit  grondmateriaal  vervaardig  word,  is  aansienlik  minder  kragtig  as  olie  wat  geproduseer  word  van
knoppies wat fyngedruk is nadat hulle gedemp is.

Eerste vinnige was is die kragtigste en stroop sowat 70% THC beskikbaar, die tweede stroke sowat 20% en die
derde sowat 5%. Wanneer jy dit maal, kry jy al drie wasse (eintlik vier) in jou olie en jy wil dit nie hê nie.
Kwaliteit bo kwantiteit. JB

"Hallo JB. Wat is die kortste tyd wat jy knop kan laat droog word as jy dit dringend nodig het? Dankie.”
Priscilla

-- Tot dit beendroog is. Maar ek sou net vinnig-droog sê 5-7g knop, dit sal jou omtrent 'n gram olie gee, genoeg
om mee te begin, en dan kan jy dit klaarmaak wanneer dit behoorlik droog is, oor 'n week of wat. Hoe minder jy
die beginmateriaal hanteer voordat jy verwerk hoe minder hars sal jy mors. Dit is dus die beste om nie die
beginmateriaal te dekarboksileer nie (soos GW vir geen rede hoegenaamd doen nie, jy kan die olie met minder
probleme  dekarboksileer  deur  dit  te  verhit,  wat  jy  in  elk  geval  moet  doen  om  die  oplosmiddelresidu  te
verwyder). Die beste ding om te doen is om die knop in 'n emmer te sit vir verwerking reg in die droogkamer,
sonder ekstra hantering, waar moontlik. Hoe minder jy aan die knop raak, hoe beter. JB

1.) Ek het die beendroë knoppe net met my hande gemaal, geen grinder gebruik nie. Die beginmateriaal het soos
baie klein ogies gelyk van ongeveer. 5 tot 10mm deursnee, dus meestal geen poeier nie. Aangesien ek nou my
eie "kook" ervaring het, stem ek heeltemal saam met jou op alle punte, behalwe punt C. Ek het al olies gesien
wat  met  alkohol  gemaak  word  wat  gewoonlik  baie  donkerder  is  aangesien  die  water  in  die  alkohol  die
chlorofille oplos. Ek het my olie gemaak met laboratoriumgraad suiwer petroleum eter. Hierdie olie is baie
helderder van kleur (goudbruin) en het 'n uitstekende, heerlike pittige smaak in vergelyking met die alko-olie s'n
wat ek die kans gehad het om te probeer. My punt hier is dat ek glo Nafta stroop nie soveel van die terpene en
chlorofille af soos alkohol nie. Dit kook ook baie meer beheersbaar en hanteerbaar soos alkohol. So my vraag
hier is,

-- Moenie eers die materiaal maal nie. Enige hantering van die droë knopmateriaal sal veroorsaak dat jy THC en
ander cannabinoïden verloor (die fyn stof op die tafel is wat in die emmer moes gebly het). Ja, maal en nafta sal
"beter" wees as maal en alkohol - daardie kombinasie is 'n byna gewaarborgde mislukking, jy kan eenvoudig nie
goeie olie op hierdie manier maak nie.

Sit die knop in 'n emmer, demp dit met nafta, druk dit met 'n stok vir 'n twee tot drie minute, gooi die olie-
oplosmiddelmengsel in 'n emmer. As jy met goeie kwaliteit materiaal werk, maak 'n tweede was en gooi die
tweede mengsel in die emmer met die eerste was. As jy nie daardie goeie materiaal gebruik nie, gebruik die
eerste was slegs vir interne doeleindes (en bly soek na goeie materiaal).

Eter produseer wonderlike olies (ons hou beter van amber olies as donker olies, maar onthou dat sommige
stamme donkerder olies produseer as ander). Ons hou ook om praktiese redes van amberolies – wie wil swart
tande hê met  chlorofilmerke op? Maar ons beveel  dit  nie baie aan op die oomblik nie,  want dit  is  redelik
gevaarlik om met eter te werk, dit is moeilik om in die meeste wêrelddele te kry, en ons is baie bekommerd oor
die veiligheid van diegene wat die olie vervaardig. Dit kan baie maklik opblaas by relatief lae temperature. Dus,
vir die meeste mense sal ligte alifatiese nafta net goed werk. Ons gebruik gewoonlik nafta, maar eter is die
oplosmiddel van ons keuse.

Die  huidige  lys  oplosmiddels  wat  ons  persoonlik  sal  gebruik,  is:  1.  eter,  2.  suiwer  ligte  nafta,  3.  99%
isopropylalkohol, 4. voedselgraad alkohol - verkieslik 99%, maar dit is gewoonlik moeilik om te kry en baie
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duur. Wanneer jy met 96% alkohol werk, is die oorblywende 4% gewoonlik water. 4% uit 10 liter is 4dcl,
amper 'n pint water wat jy sal moet afkook - en dit neem tyd wat jy meer redelik kan spandeer.

2.)  Ek sit ook die finale 60°C warm olie vir  1,5 uur onder vakuum om alle  oplosmiddelreste  heeltemal  te
verwyder. Soos ek vir jou geskryf het, het ek die olie 35 gram later gedekarboksileer... Die smaak van die olie
was voor die dekarboksilering baie pikanter, ek sou nie erger sê nie, maar jy is reg oor die gebars.

--  Soos  ek  laas  gesê  het,  was  die  gebars  van  oorskietwater.  En  die  water  was  daar  as  gevolg  van  die
"wetenskaplike" lae temperatuur wat jy gebruik het. Jy moet in elk geval die olie dekarboksileer, so 'n ryskoker
wat by 110°C sal afskakel, werk net goed. Of, natuurlik, die beste ding om te gebruik sou 'n stil wees - maar
weereens, baie mense besit dit nie en weet nie hoe om dit te gebruik nie, en die risiko van 'n ontploffing is altyd
teenwoordig.  Wanneer 'n steeds ontplof,  sal dit gewoonlik die hele huis sloop. Wanneer die inhoud van 'n
ryskoker ontplof, sal dit net 'n twee of drie meter hoë vlam maak wat redelik maklik is om te hanteer.

Wat vakuum betref - natuurlik, hoekom nie. As jy die toerusting het en as jy weet hoe om dit reg te gebruik, is
dit  nie  'n  slegte  idee  om  die  olie  daarin  af  te  werk  nie,  as  jy  100%  seker  wil  wees  dat  daar  geen
oplosmiddelresidu in is nie of as jy die monde wil toemaak. van diegene wat teen petrochemiese oplosmiddels
is.  Sommige  mense  gebruik  dit  met  groot  sukses  en  ek  is  nie  daarteen  nie.  Maar  soos  u  weet,  besit  die
meerderheid mense nie hierdie toerusting nie en baie van ons pasiënte kan of kon nie eers 'n ryskoker en 'n
waaier bekostig nie, so ons beveel nie vakuum as 'n noodsaaklikheid aan nie.

Kyk hoe maklik en eenvoudig Rick se metode is en hoeveel vrae ons nog moet beantwoord. Stel jou nou voor
wat sal gebeur as ons inligting byvoeg oor ander metodes om die olie te vervaardig. Dit sal net 'n verwarring
veroorsaak en ek sal dae en weke moet spandeer om vrae van "verwarde" mense te probeer beantwoord, wat ek
in elk geval nie veel langer gaan doen nie.

3.) Verduidelik asseblief hoekom stel jy voor om die olie reg uit die buis in te neem, direk in die mond, geen
kapsules nie? Een of ander absorpsieprobleem? Ek eet die meeste van die olie op sigaretpapier, maar ek gebruik
selde sommige kapsules as ek die huis vir meer ure moet verlaat. Boonop hou ek nie daarvan om dit oor my
tande te hê nie, want dit is regtig moeilik om af te kom...

--  As gevolg van verskeie  redes. Die belangrikste  is  dat hierdie metode van inname bewys het  dat dit  die
doeltreffendste en voordeligste vir pasiënte is. Dit verbeter mondhigiëne want dit ontsmet ook die mond en help
dan met enige toestande in die spysverteringskanaal of in jou keel ens. Eintlik, as ek 'n seer keel kry, probeer ek
die olie agter in my mond smeer en dan hou dit in my mond solank ek dit kan verduur. In die meeste gevalle
word 'n griep of seer keel (of die simptome daarvan) oornag versorg.

Soos jy sê, sommige olie bly op jou tande en onder jou tong, so hierdie metode van inname kombineer eintlik
sublinguale verwerking van die olie (ala Sativex en ander onder-die-tong bespuitings en tinkture wat mense
gebruik) en verwerking in die maag en ingewande. Die belangrikste ding is om die olie in jou maag te kry. Dus,
as jy olie het met 'n nie-so-goeie smaak nie, kan jy 'n stukkie brood of piesang ens (of sigaretpapier, as jy
daarvan hou om die chemikalieë daarin te eet) insit), vou dit toe en sluk dit soos 'n pil en spoel dit uit met water
of tee of wat jy ook al wil. Borsel jou tande met olie na sê tien minute of so, dit sal ook help met mondhigiëne.
Baie olies het 'n heerlike smaak (veral wanneer die beginmateriaal nie gemaal is nie en wanneer alkohol nie
gebruik word om die olie te produseer nie.

Kapsules - a) jy moet dit by Big Pharma koop, waardeur jy hulle met jou geld ondersteun, b) sommige mense is
allergies daarvoor, c) sommige los in jou ingewande op en nie in die maag nie, d) handelaars sit dikwels minder
olie in 'n kapsule as wat daar behoort te wees, e) hulle werk nie so goed vir soveel toestande nie, f) dit is moeilik
om die olie uit hulle te kry as jy 'n joint wil maak of die olie wil verdamp vir longtoestande of wanneer jy die
olie plaaslik wil gebruik. Ek sê nie dat jy nie kapsules kan gebruik nie, al wat ek sê is dat dit beter is om te leer
om die olie direk uit die buis te gebruik. Nadat jy meer oefening gekry het, sal jy leer hoe om die olie te gebruik
sonder enige ongemak. Ek persoonlik hou daarvan om die olie reg uit die ryskoker te eet, ek doop net my vinger
daarin en neem soveel as wat ek dink ek kan vat. Alhoewel, dit is baie "olieverbruik" en jy sal gewoonlik meer
neem as  uit  'n  spuit.  Wanneer  die  olie  goed is,  sal  'n  "oordosis" jou net  laat  slaap,  groot  probleem. Maar
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natuurlik kan ek dit doen as gevolg van my ervaring en verdraagsaamheid, ek sal dit nie aanbeveel vir beginners
of diegene wat nie soveel ondervinding het nie. Alles van die beste vir jou ook, Stefan. Jindrich”

“As jy bekommerd is oor die koste, is dit baie goedkoper as die bybetaling op meeste van die kankermedisyne
en sommige as die medisyne wat jy by die huis vir die kanker neem nie deur versekering gedek word nie. As
iemand in my familie hierdie olie vir kanker nodig gehad het, sou ek 'n manier vind. Sterkte!!!!" Lisa

-- “Ek stem saam, Lisa, die olie is 'n baie goedkoper behandeling as mens al die ander koste en uitgawes in ag
neem. Boonop is dit onvergelykbaar veiliger as enigiets wat die mediese stelsel sal verskaf, om nie te praat van
dat dit baie doeltreffender en betroubaarder werk nie en dit is beslis lekkerder om te neem as gif of bestraling.”
JB

V. Ek weet  jy  beveel  aan om die RSO self  te  maak,  maar  'n apteek het 'n bietjie  plaaslike  en ek het net
gewonder wat 'n billike prys daarop moet wees.

A. 'n Mens benodig 4-7g hoë kwaliteit knop om 'n gram olie te produseer, so dit behoort die "regte prys" te
wees. Laat ons nie die belaglike pryse van hennep bespreek nie, vir my is die regte prys vir 'n 60g dosis 50-
100USD (of minder, as dit op groot skaal wettig buite gekweek word). Ek sê nie dat ek op die oomblik weet
waar om dit teen daardie prys te kry nie, topgraad olie kos wat topgraad materiaal kos waar jy woon. JB

Ander vorme van onttrekking

Het jy enige ander maniere gevind om die olie te maak?

“Daar is baie maniere om die olie te vervaardig en ek beweer nie dat my metode noodwendig die beste is nie,
maar na my wete is dit die enigste een wat in duisende gevalle suksesvol bewys het.

Die metode wat ons die wêreld gewys het, sal inderdaad op sy beste as kru beskou word, maar 'n baie suiwer
vorm van hierdie medikasie kan op hierdie manier vervaardig word. My bedoeling was om 'n metode aan te
bied om die olie te vervaardig met toerusting wat geredelik beskikbaar is, so as dit nodig is, kan byna almal hul
eie medisyne op 'n eenvoudige manier vervaardig.

Totdat ek in 2005 oorval is, het ek distilleerprosesse gebruik om die medisyne te vervaardig en die oplosmiddels
terug te eis. Hierdie metode is baie minder gevaarlik en is meer 'aardvriendelik', aangesien die oplosmiddel nie
vermors word nie. Maar die polisie het beslag gelê op my toerusting, wat my gedwing het om ryskokers te
begin gebruik om die taak uit te voer.

Watter ander vorme van ekstraksie kan dan gebruik word?

Weereens, daar is 'n aantal ekstraksiemetodes en ek gee nie voor dat ek 'n kenner in sulke dinge is nie. Die
probleem met wetenskaplike metodes soos edelgasonttrekkings ens. is dat die meeste mense nie die toerusting
en kennis het om sulke ekstraksies uit te voer nie. Daarom het ons die publiek die eenvoudigste moontlike
manier gewys om hierdie medikasie self te vervaardig.

Daar is ook kouewater-ekstraksiemetodes wat gebruik kan word om die harse te onttrek. Ek het net 'n paar keer
probeer om hierdie tipe onttrekking te doen en die resultate was nie so goed soos verwag nie. Tog weet ek van
mense wat sê dat hulle olie van hoë gehalte op hierdie manier vervaardig het. Uiteraard kan koue water nie vlam
vat of ontplof nie, so kouewater-ekstraksiemetodes kan beslis 'n opsie wees, maar 'n mens moet seker maak dat
die olie gedekarboksileer is voordat dit aan die pasiënt gegee word.

Wat is dekarboksilering?

Dekarboksilering vind plaas wanneer die molekules binne die olie na die delta 9 posisie geroteer is met die
gebruik  van  hitte  sodat  hulle  meer  medisinaal  aktief  word.  Die  temperatuur  waarteen  dit  gebeur,  is
debatteerbaar, aangesien baie verslae wat ek oor die onderwerp gesien het nie saamstem nie. Deur te doen wat
ek  voorgestel  het,  word  die  olie  verhit  tot  temperature  ver  bo dié  waarteen  dekarboksilering  na  bewering
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plaasvind. Die karboksielgroep word verwyder, wat die molekules dan in die CB1- en CB2-reseptore van ons
endokannabinoïedstelsel laat inpas en hulle toelaat om die breinversperring te slaag.

Is daar 'n manier om die olie kragtiger te maak?

Daar is  verskeie  maniere  om die  olie  se  krag  te  verhoog,  maar  weereens  vereis  baie  van hierdie  metodes
gespesialiseerde toerusting en kennis wat die gemiddelde persoon nie het nie. In die verlede het ek sulke olies
geproduseer en ek beskou dit wel as kragtiger en meer medisinaal, maar met die wette wat in plek is en die
toerusting wat nodig is, was dit vir my onmoontlik om enige hoeveelheid te produseer.

Is daar iets wat ek kan doen as die olie wat ek vervaardig of gekoop het nie kragtig genoeg is nie?

As goeie beginmateriaal gebruik word om die olie te produseer, behoort hierdie probleem nie teëgekom word
nie, maar ek is seker daar sal diegene wees wat sal. Wanneer jy 'n ernstige siekte behandel, sal net die beste
werk, so as die olie wat jy het nie voldoen aan die taak op hande nie, sal ek nog 'n bietjie materiaal kry en dit
behoorlik produseer. Met iemand se lewe wat in die weegskaal hang, is dit nie tyd om met lae kwaliteit olie te
speel nie. As jy die een was wat ly, sou jy nie die beste medikasie moontlik wou hê nie? So probeer asseblief
om dieselfde vir ander te voorsien.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Die vervaardiging van die hoogste gehalte olies moontlik

“In die belang om die gewone mens toe te laat om die hoogste gehalte en die meeste medisinale olies moontlik
te produseer, het ek 'n eenvoudige metode ontdek wat omtrent almal in staat sal stel om olies te produseer met
selfs meer effektiewe medisinale waardes as wat ek in die verlede aan die publiek gewys het. . Al wat jy eintlik
hoef te doen is om nog 'n paar stappe by te voeg tot die proses wat ons reeds vir jou gewys het, maar nadat jy
olie op hierdie manier vervaardig het, dink ek jy sal saamstem dat dit wel 'n geweldige verskil maak.

As jy medisinale knop van hoë gehalte het om mee te werk, behoort jy olies met baie hoë cannabinoïdevlakke te
kan vervaardig,  bloot deur 'n goeie oplosmiddel en 'n ryskoker te gebruik.  Olies wat ek op hierdie manier
vervaardig het, het gewoonlik THC-vlakke van 95% of meer getoon, tesame met verskillende vlakke van ander
cannabinoïden  en  plantwasse.  Die  genesende  krag  van  olies  soos  hierdie  is  wat  die  cannabis-hennepplant
uiteindelik die mediese erkenning gegee het wat dit verdien, maar tog het ek gevind dat die helende krag van
hierdie stof sonder veel moeite na 'n heel nuwe vlak geneem kan word.

Al wat jy hoef te doen is om die olie te neem en dit in 'n verwarmingseenheid te plaas wat die cannabinoïden
kan vang soos hulle verdamp en dit sal olies van hoër gehalte en suiwerheid produseer. Alhoewel 'n gewone
verdamper hierdie taak kan verrig, is hulle in werklikheid nie behoorlik ontwerp om hierdie rol te vervul nie,
aangesien dit so lank sal neem om enige hoeveelheid medikasie te produseer en die meeste verdampers wat
beskikbaar is, is geneig om te lek.

Om olie op 'n groter skaal te produseer sou 'n mens 'n baie groter verdampingseenheid benodig wat lugdig was
en dit sou ook die gebruik van 'n veel groter versamelingkoepel wat op 'n hoek gestel is nodig maak, sodat sodra
die cannabinoïden begin versamel hulle sou begin hardloop af na die koepel se laagste punt, waar hulle uit 'n
klein dreineringsgat in die vorm van 'n hoogs gesuiwerde olie versamel kan word. Enigiemand wat meganies
geneig is, behoort nie te veel probleme te hê om 'n eenheid saam te stel om hierdie taak uit te voer nie, maar dit
sal 'n bietjie tyd en moeite neem om die toestel te monteer.

Die hoeveelheid olie wat versamel kan word nadat dit verdamp is, hang af van watter cannabinoïde persentasie
volgens gewig die oorspronklike aanvangsolie gehad het. As die olie wat jy gebruik 99% cannabinoïden gehad
het volgens gewig, moet jy ongeveer daardie hoeveelheid terugkry nadat dit verdamp is.
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Ek moet ook noem dat dit 'n goeie manier is om die kwaliteit van laergraadolies wat baie onsuiwerhede het, te
verbeter, sodat dit as 'n kragtiger en doeltreffender medikasie gebruik kan word. Selfs 'n aanvangsolie met 'n
baie laer cannabinoïde-inhoud kan 'n ordentlike medikasie produseer as die cannabinoïden verdamp word en die
onsuiwerhede in die bak agterbly. Jy kan dalk nie soveel uitkom as wat jy ingesit het nie, maar ten minste sal jy
eindig met 'n olie wat baie meer medisinaal is as waarmee jy begin het. Wanneer dit by genesing kom, beteken
'n  medisyne  se  suiwerheid  en  doeltreffendheid  alles  vir  die  pasiënt,  so  as  jy  die  meeste  medisinale  olies
moontlik wil produseer, dink ek jy moet ernstig oorweeg wat ek sê.

Ek kan nog nie verduidelik hoekom olies wat op hierdie manier vervaardig word soveel meer medisinaal aktief
is as selfs die beste olies wat met ander metodes geproduseer is nie. Aangesien die olies wat ek verdamp het,
gedekarboksileer was voordat hulle selfs in die verdamper ingegaan het, behoort dit te beteken dat hulle reeds
so medisinaal aktief as moontlik was, so mens sou verwag om min verskil in sterkte te sien nadat die olie uit die
verdamper versamel is. Wanneer die cannabinoïden van hierdie hoë kwaliteit olies verdamp word, is al wat in
die bak van die verdamper oorbly ongewenste plantwasse en ander kontaminante.  Deur hierdie ongewenste
stowwe in die bak agter te laat, sal die olie wat jy versamel baie suiwerder wees, maar aangesien hierdie olies
min onsuiwerhede gehad het voordat dit selfs in die verdamper gesit is, verklaar dit min hoekom die olie nou
soveel kragtiger is .

Kannabinoïede verdamp van die olie tussen 300 en 400 grade Fahrenheit en hierdie temperature is baie hoër as
dié wat ons vertel is wat nodig is om dekarboksilering te bewerkstellig. Of daar is iets wat ons nog nie verstaan 
oor dekarboksilering wat hierdie wonderlike toename in sterkte veroorsaak nie, of al hierdie ekstra hitte wat
nodig is om die cannabinoïden af  te verdamp, kan dalk iets aan die olie doen waarvan ons nog nooit in die
verlede bewus was nie. .

Ek het die afgelope paar weke oor hierdie nuwe proses gepraat wanneer ek onderhoude voer en nou is daar 'n
paar individue wat olies op hierdie manier begin vervaardig het en van wat vir my gesê is, was hulle geskok oor
die verskil in sterkte. Uit my ondervinding kan selfs die hoogste graad olies wat geproduseer word met die
gebruik  van  distilleertoerusting  of  'n  ryskoker  nie  vergelyk  word  met  olies  wat  versamel  word  nadat  die
cannabinoïden verdamp is nie. Hulle lyk dalk ietwat dieselfde, maar ek dink die verdampte olies is baie keer
sterker  en  dit  behoort  hulle  inderdaad  selfs  meer  geskik  te  maak  om individue  met  ernstige  toestande  te
behandel.

Sommige mense sit eenvoudig plantmateriaal in 'n verdamper en versamel dan die cannabinoïede in olievorm
van die koepel van die verdamper, nadat die plantmateriaal verhit is. Deur die rou plantmateriaal te gebruik, kan
'n mens 'n ordentlike olie produseer, maar toetsing het getoon dat hierdie olies nie gelyk is aan die sterkte van
olies wat in 'n ryskoker geproduseer word nie en dit is die rede hoekom ek mense opdrag gee om die olie te
vervaardig volgens my metodes.  As jy hoë kwaliteit  olie in 'n verdamper sit,  sal  die resulterende olie wat
geproduseer word nadat die cannabinoïden verdamp het, baie sterker wees as selfs die beste olies wat verdamp
kan word van hoë kwaliteit knopmateriaal. So as jy goeie resultate wil sien, kan dit bereik word bloot deur die
beste moontlike olie te verdamp en dit sal jou 'n medisyne gee, wat ek voel nie vergelykbaar is nie.

Maak nie  saak of  regerings  daarvan hou of  nie,  baie  van ons sal  in  die  nabye toekoms ons eie  medisyne
vervaardig en aangesien hierdie olies so effektief is vir so 'n groot verskeidenheid mediese probleme, verwag ek
om hierdie eenvoudige volksmedisyne oral te sien vervaardig, deur diegene wat nie die geld het om speletjies
met dwelmmaatskappye te speel nie. In die toekoms is ek seker dat die dwelmmaatskappye sal probeer sê dat
hulle die enigstes is wat gekwalifiseer is om hierdie medikasie te vervaardig, maar ons weet almal dat enigiets
wat  hierdie  misdadigers  bereid  is  om  te  voorsien  teen  'n  baie  hoë  prys  sal  kom;  en  aangesien  omtrent
enigiemand hierdie stof kan produseer, sien ek geen behoefte dat medisynemaatskappye eers 'n rol speel nie.

Nadat ons die eenvoudige navorsing gedoen het wat nodig is, sal ons die verskillende natuurlike cannabinoïden
kan meng en olies kan produseer wat spesifiek ontwerp is om verskillende siektes te behandel, maar alhoewel
hierdie nuwe olies ongelooflike genesende vermoëns sal hê, sal olies wat ons self kan produseer, altyd het hul
plek in ons medisynekaste. Ek het nog nooit probeer om enige van die metodes wat ek ontdek het te patenteer
nie, aangesien ek voel dat hierdie kennis beskikbaar moet wees vir enigiemand wat kies om dit te gebruik en
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niemand het die reg om enigiets terug te hou wat iemand se lewe kan red nie en as 'n saak om die waarheid te
sê, ek dink dit sal 'n baie beter wêreld wees as ons glad nie iets soos patente gehad het nie.

Alhoewel diegene wat die gebruik van hierdie medikasie wil verbied, soos dwelmmaatskappye, in die verlede
bewys het dat hulle meer as gelukkig is om ons te vergiftig en dood te maak met die vullis wat hulle verskaf het,
is ek seker hulle sal probeer om ons te vertel dat hulle is die enigstes wat hierdie medikasie behoorlik kan
produseer. Deur die nuwe metode te gebruik wat ek sopas beskryf het, kan enigiemand medikasie vervaardig
wat  net  so  suiwer  is  soos  enigiets  wat  'n  medisynemaatskappy  kan  verskaf.  Daarbenewens  dink  ek  dat
medikasie wat ons self kan produseer, baie meer doeltreffend sal wees as wat 'n medisynemaatskappy sou bied,
want anders as hulle is ons nie in hierdie vir die geld nie en ons doel is bloot om onsself te genees.

Daar is nou geen sinvolle rede waarom ons nie ons eie medisyne kan produseer nie en wanneer ons gekoopte en
betaalde regerings ons probeer verhoed om dit  te doen, sal dit net nog 'n voorbeeld wees van hoekom ons
onsself van hul korrupsie moet ontslae raak en een keer en vir almal, bevry die mensdom uit hul kloue. Teen
hierdie tyd behoort dit meer as duidelik te wees dat medisynemaatskappye en ons regerings min of niks omgee
vir ons gesondheid en welstand nie, so kom ons gee gesonde verstand en Moeder Natuur 'n kans om te sien wat
hulle kan doen om ons algemene gesondheid te verbeter, en een keer ons doen dit, ek is seker dat ons nie meer
sal aanvaar wat in die verlede aangegaan het nie.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Hennep of Dagga?

"Deur die geskiedenis heen was cannabis nog altyd bekend as hennep deur diegene wat dit vir duisende jare as
'n gewas gekweek het. Met manipulasie aan die kant van groot-geld bekommernisse en regerings wat hulle
beheer, is hennepstamme met 'n hoë harsinhoud herdoop na dagga en onder die breë publiek verguis. Terug in
die era toe dit gebeur het, het die algemene publiek vir die grootste deel geen idee gehad wat dagga was nie. Al
wat aan hulle gesê is, was dat dagga 'n gevaarlike verslawende en dodelike dwelm is. Ons is almal gelei om te
glo dat die rook van 'n joint omtrent die mees selfvernietigende en skadelike ding is wat ons aan onsself kan
doen. Dit alles was natuurlik bloot net 'n pak leuens, maar destyds het die publiek nie die middele gehad om
anders uit te vind nie.

As die publiek geweet het wanneer hul regerings probeer het om hierdie aanleg te verbied dat baie van die
stigtersvaders en vorige presidente van die VSA gedurende hul loopbane redelik intensief hennep gerook het,
sou hulle dalk nie hierdie nuwe beperkings wat op hulle afgedwing is so maklik ingesluk het nie. . Daar is 'n
groot aantal gedokumenteerde verslae wat baie duidelik die rookpraktyke van baie bekende staatsmanne beskryf
en selfs hoe presidente soos Abraham Lincoln die tyd geniet het wat hy spandeer het om hennep in sy pyp op sy
stoep te sit.

Te oordeel aan sommige van die dokumente wat politieke leiers van daardie era tot stand gebring het, soos die
Onafhanklikheidsverklaring  en die  Grondwet,  dink  ek dit  is  veilig  om te  sê  dat  hulle  in  werklikheid  baie
duidelike denkers was. Dit blyk dat die gevreesde uitwerking van die dagga wat hulle rook, wat nou aan die
publiek vertel is so nadelig is, geen impak gehad het op sulke individue of hul vermoë om rasioneel te dink nie.
Tog, dekades later toe die wette wat die gebruik van hennep beperk in die vroeë 1900's ingestel is, het baie min
mense kennis van sulke dinge gehad.

Hennep se medisinale gebruik deur die geskiedenis heen is legendaries. Dit is gebruik om feitlik alle soorte
siektes en beserings te behandel.  Eers vir  die  laaste  paar dekades is  hennep se medisinale  gebruik aan die
publiek geweier. Om die hennepplant te erken vir wat dit werklik is, hoef ons net feite van fiksie te skei.

Die stelsel het hennep aan die publiek skuldig gemaak deur dit dagga te hernoem. Ons ouers en grootouers is
deur die nuus- en fliekmedia meegedeel dat die dagga en/of hennepplant 'n dodelike, gevaarlike en verslawende
dwelmmiddel  is.  Niks  kon verder  van  die  waarheid  af  gewees  het  nie,  maar  in  daardie  era  was  dit  byna
onmoontlik vir die publiek om self die feite uit te vind.
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Diegene  wat  hierdie  belaglike  propaganda  vervaardig  het,  is  lankal  dood,  so  hoekom  bly  die  leuens  en
misleidings oor hennep? Die antwoord is eenvoudig – geld. Ons ly en sterf omdat medisynemaatskappye en
ander groot geldbelange hul winsmarges wil verbeter. Vir hulle om voort te gaan om dit te doen, moet hulle
verseker dat hennep onwettig en weg van die publiek gehou word, vir medisinale gebruik en ander doeleindes.

As ons na die geskiedenis agter dit alles kyk, sal ons vind dit was John D. Rockefeller en sy ryk vriende tesame
met korrupsie wat regerings van daardie vervloë era betrek het wat ons die mediese stelsel gegee het wat ons
vandag het. In mediese skole wat deur die rykes en magtiges befonds is, is dokters allopatiese medisyne geleer,
dit wil sê medisyne van chemikalieë en gifstowwe. Met verloop van tyd het hul leuens en misleidings nie net
dokters nie, maar ook die algemene publiek oortuig dat chemikalieë en gifstowwe voordelig is vir mediese
toestande.  Met  ander  woorde,  hierdie  sogenaamde  mediese  skole  het  beide  dokters  en  die  publiek  in  die
algemeen gebreinspoel om te glo dat swart wit is.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Watter soort of stamme moet ek gebruik om die olie te maak?

“Dit is 'n taamlik moeilike vraag om te beantwoord, aangesien ons in werklikheid almal aan die genade van die
saadhandelaars oorgelewer is, want dit is hulle wat die finale sê het oor wat ons kweek.

Die probleem is dat as jy 'n ras soos White Widow by vyf verskillende saadverskaffers sou bestel, wanneer jy
hulle  gekweek het,  sal  jy  waarskynlik uiteindelik vyf heeltemal  verskillende  soorte plante  kweek.  Die tipe
White Widow wat ek in Kanada gekweek het, het 'n baie swaar kalmerende effek gehad soos 'n goeie Indica-
variëteit  en dit was een van die beste pynstillers  wat ek nog ooit teëgekom het. Maar as ek dieselfde sade
probeer bestel by die maatskappy waar ek dit oorspronklik gekoop het, sal hulle vandag waarskynlik vir my
sade stuur met heeltemal verskillende medisinale waardes.

Die White Widow wat ek in Europa gesien het, is baie meer energiek as wat ek in Kanada gekweek het, so dit
lyk asof sade wat hier beskikbaar is, meer sativa dominant moet wees. Ongelukkig het dit vir die grootste deel
nie die medisinale waardes gehad waarna ek soek om die swaar slaperige effek te produseer soos die White
Widow wat ek in Kanada teruggegroei het nie.

Sommige stamme is beter vir pynverligting,  terwyl ander meer effektief sal wees om bloedsuikervlakke vir
diabete  te  beheer  of  om okulêre  druk te  verlaag  vir  diegene  wat  aan  gloukoom ly.  Ons  benodig  'n  goeie
deurlopende bestendige voorraad sade wat medisinale waardes het, sodat 'n gewone mens sal weet wat hulle
kweek. Al wat ons nodig het, is die vryheid om die meeste medisinale stamme op aarde te kweek, en dan met 'n
eenvoudige  proses  van eliminasie  kan ons  bepaal  watter  stamme die  beste  olie  produseer  om verskillende
mediese toestande te behandel.

Nadat dit gedoen is, kan 'n stabiele voorraad van hierdie sade aan die publiek beskikbaar gestel word en hulle
kan dan stamme kweek wat by hul mediese behoeftes pas. Maar totdat daardie dag aanbreek, kan ek nie regtig
'n spesifieke ras of saadverkoper aanbeveel en sê dat "dit is die een vir jou" en het "gewaarborgde effekte" nie.

Sommige saadmaatskappye het wel inligting beskikbaar oor die medisinale waardes van die stamme wat hulle
verkoop. Dit sal dus 'n goeie idee wees om hierdie inligting na te kyk voordat u u aankoop doen.

Na watter stamme moet pasiënte dan kyk?

Op hierdie tydstip kan ek net vir die publiek sê om sterk en baie kalmerende indica of indica dominante sativa
kruisings te bestel wat 20% THC of meer het om hul olie te produseer. Daarbenewens vra mense my altyd waar
hulle saad kan kry en dit kan 'n werklike probleem wees vir diegene wat in sommige lande woon wat nie toelaat
dat dit verkoop word nie. As jy op die internet gaan en jy sal baie saadmaatskappye vind wat cannabissade sal
verskaf  en  'n  paar  stuur  wêreldwyd.  (Wenk:  Google  die  woorde  dagga  sade  wêreldwyd  en  jy  sal  'n
verskeidenheid aanlynwinkels sien wat dalk in jou behoeftes voorsien).
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Waarna moet 'n mens oplet wanneer jy plante vir die vervaardiging van die olie kies of aankoop?

Vir mense wat geen ondervinding met hennep het nie, moet hulle versigtig wees, aangesien baie produsente en
handelaars eenvoudig sal probeer om jou te verkoop wat hulle ook al het. Vir diegene wat nog nooit hennep
gerook het nie, stel ek voor dat hulle iemand met ondervinding saamneem wanneer hulle hul aankoop doen.

Jy kan nie altyd kyk en ruik om die sterkte van hennep te bepaal nie. Ek het knoppies gesien wat met hars
glinster en pragtig geruik het, maar hulle het nie die krag gehad om goeie medikasie te produseer nie. Dit is dus
die beste om uit te vind hoe kragtig die materiaal is voordat jy 'n groot hoeveelheid koop.

Wanneer iemand 'n pond bring om die medisyne te vervaardig, toets ek eers die uitwerking daarvan op myself.
Ek sny 'n bietjie knop op en rol 'n joint daarmee. As die hennep goed is, voel ek die effekte daarvan teen die tyd
dat ek die helfte van die joint gerook het. Wat ek soek is 'n swaar slaperige sensasie wat jou laat wil gaan lê. As
ek 'n goeie indica of 'n indica dominante sativa-kruising rook, sal sulke variëteite gewoonlik hierdie effekte
vertoon.

Ek het gevind dat feitlik alle hennepvariëteite wat hierdie swaar, slaperige gevoel produseer, baie medisinaal is.
Dit  is die variëteite  wat ek met soveel sukses gebruik het toe ek olies vervaardig het om kanker en ander
ernstige interne probleme te behandel.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Hoe om te bepaal watter beginmateriaal om te koop?

“Die maklikste manier om vas te stel watter eienskappe botmateriaal daarin het, is om bloot 'n bietjie te rook en
te sien watter effek dit op jou het. Wanneer mense hennep na my toe bring om hierdie medikasie te produseer,
rol ek 'n joint. Teen die tyd dat ek omtrent die helfte daarvan gerook het, weet ek of dit die kalmerende effek het
waarna ek soek en dit is hoe ek die materiaal kies wat ek gebruik.

As jy hennep gaan koop om medikasie te vervaardig en dit nie self rook nie, neem iemand saam wat 'n ervare
roker is en laat hulle van die materiaal probeer wat jy oorweeg om te koop. Sê vir hulle dat jy 'n kalmerende
effek soek en jy nie iets wil koop wat opbouend of energiek is nie.

Dit is ook nie 'n slegte idee om 'n sakvergroter saam te bring nie, sodat jy die hars kan ondersoek op die knop
wat jy van plan is om te koop. Goeie knop lyk of dit met ryp bedek is, die meeste van die tyd kan dit selfs met
die blote oog gesien word. Sodra jy gewoond geraak het aan die vervaardiging van die olie, kan 'n mens dikwels
'n redelike goeie idee kry hoeveel olie 'n ras per pond kan produseer net deur na die knopmateriaal met 'n
vergrootglas te kyk. Die hars wat jy waarneem, is die medisyne en oor die algemeen hoe meer wat op die
knopmateriaal teenwoordig is, hoe groter die hoeveelheid olie sal dit produseer.

Hoekom beveel jy aan dat mense die olie van 'n pond of meer van die beginmateriaal maak? Kan hulle dit 
van sê 'n ons gedroogde hennep produseer?'

Ja, natuurlik kan die olie ook in kleiner hoeveelhede geproduseer word. 'n Ons goeie droë hennepknop behoort
3 tot 4 gram hoëgraadse olie te produseer en slegs ongeveer 16 vloeibare onse oplosmiddel sal nodig wees om
die twee wasgoed te doen.

Maar daar is redes wat ek voorstel dat pasiënte die olie produseer van 'n pond indien moontlik en dit behels om
die pasiënt op sy gemak te stel met die gebruik daarvan. Ek voel selfs diegene wat relatief gesond is, moet 'n
volle 60 gram behandeling inneem om hul liggame te detoksifiseer en terug te bring na 'n toestand van goeie
gesondheid. Om soveel olie te produseer, verg gewoonlik ongeveer 'n pond bot en ek dink dit is ietwat makliker
vir die pasiënt as hulle nie probeer om olies van baie verskillende variëteite te produseer nie.

Elke ras produseer olies met verskillende effekte, so as die pasiënt van een stam na 'n ander oorskakel, weet
hulle nooit wat om te verwag nie. Vir diegene wat op hul gemak is met die gebruik van hierdie medikasie, bied
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die omskakeling van olies min of geen probleme nie. Maar vir pasiënte wat die uitwerking daarvan vir die
eerste keer ervaar, dink ek dit is die beste as hulle net een soort olie inneem.

Hoe sterk en kragtig is die plante wat jy gebruik om die olie te maak?

Ek maak altyd die medisyne van die sterkste en mees kalmerende materiaal tot my beskikking en dikwels lewer
die stamme waarmee ek werk ook 'n euforiese effek. Olies wat van stamme met hierdie eienskappe vervaardig
word, het baie aangename effekte en pasiënte is geneig om dit te geniet om dit te neem.

Plaaslik kla baie potrokers dat ek al die goeie hennep vir medisyne koop en niks los vir diegene wat wil rook
nie. Ek steur my nie veel hieraan nie, aangesien ek die redding van lewens as baie belangriker beskou as die
ontspanningsbehoeftes van diegene wat nie siek is nie.

Ek is  altyd op soek na stamme wat swaar harsinhoud en die  regte  medisinale  waardes toon. Baie van die
materiaal wat ek gebruik om die medisyne te vervaardig, kom van variëteite, wat veronderstel is om in die 20%
THC-reeks te wees. Natuurlik, as hierdie stamme eintlik soveel THC bevat het, sou een pond 90 tot 100 gram
olie produseer. Daar is sommige wat wel medisinale hennep van hierdie kwaliteit kweek, maar neem dit van my
af, hennep soos hierdie kan baie duur en moeilik wees om te vind.

Die meeste van die knopmateriaal wat vir my beskikbaar was, sou ongeveer 60 gram hoëgraadse olie per droë
pond produseer; so ongetwyfeld kon die kwaliteit beter gewees het. In werklikheid het ek baie min keuse in die
saak gehad. As ek die lewens van pasiënte sou red, moes ek gebruik wat beskikbaar was. Wat mense regtig
moet  weet,  is dat elke ras sal  verskil  in die hoeveelheid olie  wat dit  produseer en hierdie olies sal  ook in
medisinale waarde verskil.

Daarbenewens het die metodes wat gebruik word om die hennep te kweek, baie te doen met hoeveel THC in die
droë knopmateriaal teenwoordig is. Die stam wat gekweek word, kan in staat wees om knoppe te produseer wat
20% THC of selfs meer kan bevat, maar baie produsente het nie die vaardighede of toerusting wat nodig is om
dit te bereik nie. Ek het gewerk met rasse wat 90 gram olie uit een droë pond knop geproduseer het en soms
selfs 'n bietjie meer. Ongelukkig is hennep van hierdie kwaliteit redelik skaars, so as jy 60 gram goeie olie uit 'n
droë pond hennepknop kan kry,  wees gelukkig.  Soek altyd die  kragtigste  hennep moontlik  wanneer  jy die
beginmateriaal koop; iemand se lewe kan daarvan afhang.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Cannabis Sativa teenoor Cannabis Indica

Wat is die belangrikste verskil tussen cannabis sativa en cannabis indica in behandeling?

“Ek hou nie daarvan om te sien dat iemand sativa-olie inneem om kanker en ander ernstige toestande te probeer
behandel nie. Daar is beslis 'n moontlikheid dat olie gemaak van 'n goeie sativa kanker kan genees, maar die
energieke effek van hierdie olie is nie bevorderlik vir genesing nie. Ek sal beslis nie huiwer om velkanker
uitwendig met so 'n olie te behandel nie, maar die inname van olies van sativa-variëteite kan die pasiënt se
slaappatrone erg beïnvloed. Ek beskou sulke olies ook as baie effektief in die behandeling van mense wat aan
depressie ly. In sommige gevalle kan diegene wat aan depressie ly baat vind as hulle 'n klein dosis van hierdie
olie neem wanneer hulle uit  die bed opstaan. Dit sal hulle energie gee en hul gemoed lig, maar as te veel
geneem word, kan sommige sterk sativa-olies veels te energiek wees en die meeste mense hou nie van hierdie
effek nie.

Alhoewel olies wat uit sativa vervaardig word, in sommige situasies voordelig kan wees, probeer ek die gebruik
daarvan meestal vermy. Dikwels is hierdie olies veels te energiek en ek wil nie iemand met terminale kanker of
ander ernstige toestande sien wat probeer om die skuur te verf nie. Sommige pasiënte hanteer nie die effekte
van energie-olies goed nie, wat hulle dikwels baie rusteloos kan maak. Uit my ondervinding sal die pasiënt baie
beter reageer as die olie geproduseer word van kalmerende stamme met eienskappe soos dié wat ek genoem het.

Die ekstra slaap wat die pasiënt sal ervaar is baie verfrissend en logieserwys sal 'n goed uitgerusde pasiënt beter
genees as een wat slaapprobleme ervaar. Vir interne gebruik om die meeste mediese toestande te behandel, stel
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ek sterk voor dat indica-stamme of indica dominante sativa-kruisings gebruik word. Indika's ontspan 'n persoon
en gee hulle meer rus, slaap en gemoedsrus.

Ek het ook gevind dat olies wat uit indica-dominante stamme geproduseer word, effektief is in die behandeling
van depressie en ander gesondheidsverwante kwessies. Vanuit my perspektief is olies wat uit goeie indica-
stamme geproduseer word meer medisinaal wenslik as die meeste olies wat uit sativa vervaardig word.

Ek het olies van baie stamme en kombinasies van stamme probeer. Ek onthou een olie wat my amper 'n 
nirvana gegee het. Hoe sal jy die ideale olie beskryf wat die lekkerste ervaring vir pasiënte sal lewer?

Om nirvana te bereik is nie nodig wanneer jy hierdie olie gebruik om jou liggaam effektief te genees nie, maar
selfs al het jy te veel geneem en hierdie toestand bereik, sal jy nie benadeel word nie. Eintlik, vir diegene wat
baie naby aan die dood is van dinge soos kanker, sal 'n groot oordosis hoëgraadse olie hul kans op oorlewing
verhoog.

Die  pasiënt  kon  dit  by  die  huis  doen,  maar  as  die  olie  toegelaat  word,  dink  ek  kan  dit  baie  beter  in  'n
hospitaalomgewing  uitgevoer  word.  Tensy  die  pasiënt  naby  aan  die  dood  is,  sê  ek  vir  hulle  om  ons
doseringsinstruksies te volg, maar vir diegene met hul lewe in gevaar beveel ek aan dat hulle hierdie medikasie
so gou as moontlik neem.

Baie wat in die verlede hennep gerook het, het geen vrees vir hierdie stof nie en ek het gesien hoe 'n paar mense
met terminale kanker hul toestand in 'n maand genees. In werklikheid is dit aan die pasiënt self oor hoe vinnig
hierdie medisyne geneem word. Sodra dit openbare kennis word hoe veilig dit is om in te neem, verwag ek dat
meer sal probeer om dit vinniger in te neem.

Indica, Sativa of Ruderalis?

Gelukkig  blyk  dit  dat  goeie  cannabis-indica-stamme meestal  'n  effektiewe  behandeling  vir  alle  vorme van
kanker  is.  Daar  is  nou  duisende  verskillende  soorte  hennep  wat  ontstaan  het  as  gevolg  van  telers  wat
verskillende  stamme kruis.  Die drie  hoofvariëteite  van hierdie  plant  is  cannabis  indica,  cannabis  sativa  en
cannabis ruderalis. Pure indicas produseer 'n baie kalmerende medikasie wat effektief is in die behandeling van
die meeste mediese toestande.

Goeie indica-stamme wat met sativa of ruderalis gekruis is, kan ook hierdie swaar kalmerende medisinale effek
hê. Tog hang dit baie af van die persentasie indica wat in hierdie nuwe kruisings voorkom oor hoe effektief dit
as 'n medikasie sal wees. Oor die algemeen, hoe hoër die indica-inhoud, hoe meer kalmerend en doeltreffend sal
hierdie kruisings as 'n medisyne wees.

Pure sativa, aan die ander kant, produseer 'n energieke effek, wat in die meeste gevalle nie bevorderlik is om
genesing te bevorder nie en kan inmeng met die slaappatrone van diegene wat dit  as 'n medikasie  probeer
gebruik. Medikasie wat uit suiwer sativa of sativa dominante indica of ruderalis kruisings vervaardig word, kan
voordelig wees in die behandeling van iemand wat aan depressie ly, of veltoestande wat plaaslik behandel kan
word.

Vir  inname  doeleindes  moet  olies  wat  uit  sativa  en  sativa  dominante  kruisings  vervaardig  word  met
omsigtigheid gebruik word. Sulke olies kan ongelooflik energiek wees wanneer dit ingeneem word en hierdie
effek bevorder na my mening nie die genesingsproses nie.

In die laaste paar jaar het cannabis ruderalis baie aandag in die hennepwêreld gekry. Soos ek dit verstaan, word
ruderalis met indicas en sativas gekruis om hierdie stamme meer gehard en vormbestand te maak. Boonop is
ruderalis-variëteite hoog in CBD en sommige dink dit kan van groot belang wees, maar dit moet nog bewys
word. Ek kan nie 'n mening uitspreek oor hoe effektief medikasie wat uit hierdie verskeidenheid vervaardig
word medisinaal sal wees nie. Aangesien ek geen ondervinding het om met ruderalis-variëteite te werk nie, voel
ek tans nie gekwalifiseerd om my menings te bied nie.

Tog,  vir  die  beste  resultate,  sou ek suiwer indica  of  indica  dominante  sativa kruisings gebruik om hierdie
medikasie te produseer, want dit is reeds bewys dat dit effektief is.
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Uit my ervaring kan feitlik alle indica-dominante stamme 'n medikasie produseer wat 'n effektiewe behandeling
vir baie mediese toestande is. Selfs mense wat aan depressie ly, kan baat vind by die uitwerking van olies wat
uit goeie indicas vervaardig word. Dit is dus die beste om weg te bly van sativas om medisyne vir die meeste
interne doeleindes te vervaardig. Tog, as jy 'n veltoestand of velkanker topies wil behandel, dink ek jy sal vind
dat olies wat uit  sativa-variëteite  vervaardig word,  redelik  effektief  kan wees in die behandeling van sulke
dinge. Daar is geen twyfel dat sommige stamme 'n baie kragtiger medikasie produseer as ander vir verskillende
mediese toestande nie. In die toekoms is dit waar die navorsing gedoen moet word.” Rick Simpson, Hennep:
Die mees medisinale plant

31



KUUR VIR KANKER: DIE RICK SIMPSON-PROTOKOL

Buitelug Versus Binne

Is daar verskille tussen olies van binne- en buiteplante?

“Ek het die olie vervaardig uit hennep wat binne en buite gekweek is met goeie resultate. Ek verkies om te werk
met hennep wat buite gekweek is, aangesien gemiddeld hoë kwaliteit hennep wat buite gekweek word in 'n
goeie groeiseisoen kragtiger kan wees en dikwels meer hars produseer. Ek skryf dit meestal aan die son toe,
want ek glo nie dat die meeste binnenshuise beligtingstelsels met hierdie ligbron kan meeding nie. Daar is ook
ander spanninge en faktore in die natuur wat die sterkte van die stam wat gekweek word kan beïnvloed wat
plante wat binnenshuis gekweek word nie teëkom nie.

Hennep wat binnenshuis gekweek word, kan natuurlik baie kragtig wees en sal goeie medisyne produseer, maar
daar  is  baie  nadele verbonde aan binnenshuise kweek.  Plante  wat binne gekweek word, is  gewoonlik baie
kleiner  van  statuur  as  dié  wat  buite  gekweek  word.  Ook  met  binnenshuise  opstellings  ontstaan  probleme
rakende  reuk,  lugbeweging,  besmettings  en  hitte.  Binnenshuise  groeistelsels  produseer  gewoonlik  'n  groot
hoeveelheid oortollige hitte en dikwels word besmettings en plantgroei met die gebruik van chemikalieë beheer.

Ek kan nie sê dat ek enige probleme ondervind het om medisyne van binnenshuise gewasse te produseer nie; so
as jy nie 'n alternatief het nie, is dit 'n goeie manier om jouself te voorsien. Vir diegene wat nie in 'n landelike
omgewing woon nie, stel  ek voor hulle bou of koop 'n klein binnenshuise groeistelsel  waaruit  hulle in die
medisinale  behoeftes  van  hul  hele  gesin  kan  voorsien.  Tans  is  daar  baie  verskillende  tipes  binnenshuise
groeikamers beskikbaar of as jy wil kan jy altyd jou eie bou. Tog, vanuit my perspektief, is daar net een manier
om hennep behoorlik te kweek en dit is in die buitelug. Oop grond met goeie dreinering en 'n behoorlike pH is
wat nodig is. Dit saam met baie sonskyn, perdemis en oorvloedige hoeveelhede water kan 'n wonderlike oes
lewer.

Ek het geen verskille opgemerk in die hennepolie wat van binne- of buiteplante vervaardig word nie, behalwe
die feit  dat binnenshuise plante  effens minder  kragtig lyk.  Maar  daar kan verskeie  redes wees waarom dit
gebeur het en moontlik, onder die regte omstandighede, kan binnenshuise plante net so sterk wees as dié wat
buite gekweek word.

Die kragtigste olies wat ek nog ooit in Kanada geproduseer het, kom van buiteplante. Binneplante kan effens
minder kragtige olies produseer, maar hulle is steeds hoogs effektief as 'n medikasie. So, op die oomblik sal ek
werk met die kragtigste kalmeermiddel wat jy kan kry, maak nie saak of dit van binne of buite kom nie.” Rick
Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Met watter tipe kunsmatige lig kry jy die beste resultate?

“Ek het die beste resultate binne bereik met ’n kombinasie van hoëdrukligte. Ons het 'n 1000-Watt-hoëdruk-
natrium-  en  1000-Watt-metaalhalogenied  in  dieselfde  groeikamer  gebruik  om  die  grootste  knoppies  te
produseer  wat  ek  nog  ooit  binne  gegroei  het.  Alhoewel  ek  nog  nooit  600-Watt  hoëdruknatrium's  in  'n
binnenshuise groeistelsel gebruik het nie, is sulke gloeilampe die doeltreffendste omdat hulle die meeste lumen
per watt uitstraal. Die hoofprobleem met hoëdrukbeligtingstelsels is die hitte wat hulle produseer en die krag
wat hulle verbruik, so ek het na ander vorme van beligting gekyk om hierdie probleme op te los.

Standaard 4-voet koel wit bloembolle sal hennep redelik mooi groei in die vegetatiewe toestand; maar vir bot
sal  ek baie meer ligintensiteit  aanbeveel.  Vandag is daar baie vorme van hoë-intensiteit  LED en kompakte
fluoresserende toebehore beskikbaar wat produsente vir my gesê het om goeie resultate te behaal. Hierdie tipe
beligting produseer baie min hitte, het 'n lae kragverbruik, en hierdie toebehore het 'n lang lewensverwagting.

Oor die laaste paar jaar het die koste van hierdie verskillende vorme van beligting dramaties gedaal, so hierdie
toebehore is nou in 'n prysklas wat baie produsente kan bekostig. Vir enigeen wat nuut is in die kuns van
binnenshuise kweek, glo ek dat hierdie vorm van beligting in samewerking met die gebruik van fluoresserende
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toebehore  'n  goeie  manier  is  om te  begin  en  kan baie  van die  probleme wat  met  hoëdrukbeligtingstelsels
verband hou, uitskakel.

Alhoewel LED- en fluoresserende toebehore 'n lekker binnenshuise oes kan laat groei, is die ligbron waaroor ek
die mees opgewonde is, plasmabeligting. Van wat ek verstaan, is dit baie energie-doeltreffend met 'n lae hitte-
uitset en die hoeveelheid lig wat net een 1000-Watt gloeilamp kan afgee is byna onbegryplik. Net die gebruik
van een so 'n gloeilamp kan die behoefte uitskakel om baie 1000-Watt hoëdruknatriums te gebruik. Vir groter
produsente kan dit help om hul hitteprobleme op te los en hul energie- en bedradingskoste dramaties te verlaag.
Tans is sulke beligting redelik duur, maar, soos LED-toebehore, sal die prys binnekort daal.

Ek dink 'n plasma-toebehore in dieselfde ligspektrum as ons son in jou groeikamer sal 'n goeie belegging vir die
meeste ernstige produsente wees. In 'n kort tydjie verwag ek om te sien dat kompakte fluorescente, LED- en
plasma-toebehore die gesig van binnenshuise groei vir altyd verander en dinge baie minder ingewikkeld maak
vir almal wat betrokke is by die kweek van die hennepplant. Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Wat moet pasiënte weet om hennep te kweek?

"Vir  enigiemand  wat  nuut  is  om  hennep  te  kweek,  is  'n  goeie  boek  of  video  oor  die  onderwerp  'n
noodsaaklikheid. Gaan net na een van die cannabispublikasies aanlyn of koop een van hierdie publikasies by 'n
plaaslike winkel waar jy woon. Gewoonlik sal hierdie tydskrifte jou vertel waar goeie boeke oor die onderwerp
beskikbaar  is.  My  persoonlike  gunsteling  is  "The  Indoor  Outdoor  Medicinal  Grower's  Bible"  deur  Jorge
Cervantes. Boonop het Ed Rosenthal en vele ander uitstekende boeke oor die onderwerp beskikbaar.

Vir diegene wat graag meer wil leer oor hennep en die vele gebruike daarvan, stel ek sterk voor dat hulle Jack
Herer se boek, "The Emperor Wears No Clothes" lees of Jack se video "Emperor of Hemp" kyk.

Na die ontdekkingsreis het hierdie plant my opgeneem, maak nie saak wat jou mediese probleem is nie, ek voel
as hierdie medikasie jou nie sal help nie, dan dink ek dit is hoogs onwaarskynlik dat jy iets kan vind wat sal. Ek
het goeie rede om hierdie wonder van die natuur die plant met 'n duisend verskillende medisinale profiele te
noem. Sodra jy die mediese effekte ervaar wat olies wat van verskillende stamme vervaardig kan hê, sal jy
presies verstaan wat ek bedoel.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

V. Is Afghan Kush 'n regte ding om olie te maak? Ek het 'n bietjie olie van straatgoed gemaak en gebruik dit vir
die laaste twee weke aangesien ek slaapprobleme gehad het, nou slaap ek soos 'n baba en word soggens goed
uitgerus wakker. Die probleem is dit is moeilik om goeie goed in Londen te kry, dis hoekom ek AK bestel het,
het nou net jou mening nodig. Baie dankie.

A. Ek kan nie regtig op die naam van die stam gaan nie. As dit kragtig is en jou slaperig maak, kan dit goeie
medisyne produseer. Soos u weet, beveel ons die kragtigste en kalmerendste stamme aan (verkieslik met 20%
THC en meer) en die beste olies word vervaardig uit 'n kombinasie van verskeie baie kragtige en kalmerende
stamme, so ek sal probeer om verskeie kalmerende stamme te bestel indien enigsins moontlik, dit sal ideaal
wees.  Maar  selfs  enkelstam-olies  kan  wondere  doen,  al  wat  ek  sê  is  dat  die  beste  olies  gewoonlik  uit  'n
kombinasie van verskeie stamme vervaardig word. Beste wense, JB

“Hallo, my vriend Bobby het my na jou verwys... Ek is 'n versorger/kweker in RI en ek het sopas uitgevind my
pa het kanker, so natuurlik het die maak van Rick Simpson-olie 'n prioriteit geword. Ek het 'n vinnige vraag oor
die materiaal wat gebruik word om die olie te maak...

Moet dit altyd indica dominant wees? Ek het toegang tot baie A+ materiaal maar die meeste daarvan is sativa
dominant aangesien ek nie 'n indy head is nie... ooskus sour diesel, chemdog d, chemdog 4, chemdog sister,
bloubessie sativa kloon, girl scout cookies, OG Kush ens ... Almal leun meer na die sativa-spektrum... Ek kan
meer indica-dominante materiaal in die hande kry as dit moet... Dankie vir alles wat jy doen...“ Sam
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-- Sam, jy wil hê die olie moet uit die mees kalmerende materiaal vervaardig word, sativas sal die pasiënt te veel
energie gee en hulle het nie die regte genesende effekte waarna ons soek nie. Kies dus die mees kalmerende
knoppe,  maak  'n  paar  gram  olie  sodat  hy  met  die  behandeling  kan  begin,  en  bly  soek  na  die  regte
beginmateriaal. Beste wense, JB
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Is daar enige stamme wat nie effektief teen kanker is nie?

“Gelukkig vir ons, as die olie behoorlik van kalmeermiddels geproduseer word, lyk dit of dit baie goed werk in
die behandeling van alle soorte kanker. Soos ek reeds genoem het, produseer ek gewoonlik hierdie olie deur
sterk indica-variëteite te gebruik, maar indica-dominante sativa-kruisings kan ook dikwels uitstekende resultate
lewer.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

“Nadat  ek  my  vrou  op  35  aan  kanker  verloor  het,  en  saam met  my  broer  wat  die  laaste  vyf  jaar  vir  'n
leweroorplanting gewag het weens kanker, het ek gesoek na RSO in apteke. Dit wissel in prys tussen 100 $/g tot
30 g in die staat Washington. Een van die sogenaamde RSO-plekke het die olie teen 'n goddelose 7% THC
gehad met hoër CBD's, is dit selfs die moeite werd? Dit was die 30 g olie. Die honderd dollar gram olie was bo
90, ek dink 92%. Wat is die perfekte balans van al drie psigo-chemikalieë?” Heath

-- Heath, beste RSO is ongeveer 95-98% THC, gewoonlik ongeveer 1% CBD en uiters kragtig en kalmerend,
met die klem op die woorde kragtig en kalmerend (banksluitend, dit moet jou baie slaperig en ontspanne maak
wanneer dit ingeneem word As dit nie die geval is nie, probeer 'n ander bondel en hou die energie-olie vir
aktuele gebruik).

Wat daardie "hoë CBD"-olies met 7% THC betref, weet jy ten minste nou hoekom ons teen sulke olies is -- die
meeste hoë CBD-olies wat tans verskaf word, is sinonieme vir wat ons vullis noem, want ons ken die verskil
tussen hoë graad olie en basies alles anders.

Dit is regtig die beste om net jou eie olie te maak waar moontlik. Kry die knop van die apteke, koop die beste
wat hulle het, en maak dan die olie, daar is regtig niks daaraan nie. Ek sou self die olie by niemand koop nie, ek
sou altyd my eie maak. Jy wil jou eie kwaliteitsbeheerder wees, jy wil nie van iemand afhanklik wees nie. As jy
'n koppie koffie of 'n mojito kan maak, kan jy die olie ook maak. JB

Berging

Hoe lank kan die olie gestoor word?

“Uit my ervaring is daar geen 'beste voor datum' met betrekking tot die berging van hennepmedisyne nie. Daar
is  drie  dinge wat  die  sterkte  van hennepolie  kan beïnvloed:  lug,  lig  en hitte.  Ek sê vir  mense om hierdie
medikasie in 'n koel, donker plek te stoor, maar dit benodig nie verkoeling nie. Dit sorg vir enige probleme wat
verband hou met lig en hitte. Wat lug betref wat probleme veroorsaak, is die olie 'n dik vet, dus kan lug nie
daarin ingaan nie, daarom kan die olie vir dekades gestoor word en steeds sy sterkte behou.

Om praktiese redes verskaf ek gewoonlik die olie in spuite om dit vir pasiënte makliker te maak om hul dosisse
te meet en om kontaminasie te voorkom. Om olie vir 'n lang tydperk te stoor, sal ek 'n vlekvrye staalhouer of 'n
donkerkleurige bottel met 'n digte deksel voorstel. As die olie behoorlik gestoor word, kan kommer oor die
vervaardigingsdatum vir baie lank oor die hoof gesien word.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale
plant

Sou dit beter of veiliger wees om die olie te vervaardig deur 
voedselgraad alkohol te gebruik?

“Dikwels sê mense vir my dat hulle verkies om die olie met graanalkohol te vervaardig. Om een of ander rede
dink hulle blykbaar dat graanalkohol veiliger sou wees om te gebruik, maar in werklikheid is dit steeds gif net
soos enige ander oplosmiddel. Een van die hoofprobleme met graanalkohol is dat dit baie moeilik is om alkohol
soos hierdie te vind wat 99 of 100% suiwer is. In die meeste gevalle is dit moeilik om alkohol te vind wat meer
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as 95 % is en gewoonlik sal die ander 5 % water wees. Aangesien hierdie water teenwoordig is, maak dit die
alkohol minder effektief as oplosmiddel en aan die einde van die proses sal daar heelwat water in die olie oorbly
wat afgedamp moet word.

Uit my ervaring beskou ek nie die gebruik van graanalkohol as veiliger as isopropylalkohol of ligte nafta om die
olie  te produseer nie.  Maak nie saak hoe jy daarna kyk nie,  alkohol  is gif  en wanneer jy alkohol inneem,
produseer dit 'n gifhoogtepunt wat jou motoriese vaardighede beïnvloed en dit staan bekend as dronk. Ek sê nie
hoëgraadse olie kan nie met graanalkohol vervaardig word nie. Ek sê eerder jy moet bewus wees dat hierdie stof
nie beter of veiliger is as ander oplosmiddels wat ek gebruik het nie en in sommige opsigte nie heeltemal so
goed werk nie.

Dikwels word ek gekontak deur mense wat die olie wil onttrek deur dinge soos botter of olyfolie, ens. Heel
gereeld vra hulle of ek dink 'n ekstraksie wat op hierdie manier gedoen word, 'n medisyne sal produseer met
soortgelyke sterkte as die medisyne wat ek produseer my metode. Die antwoord is nee. Ek beskou ekstraksies
wat op hierdie manier gedoen word bloot vorme van verswakte hennepmedisyne. Volgens volume is daar geen
moontlike manier dat 'n medikasie wat soos hierdie vervaardig word, dieselfde krag kan hê as die medikasie wat
ek  produseer  nie.  As jy  'n  ernstige  kanker  gehad het,  sou jy  dit  met  een  of  ander  vorm van afgewaterde
hennepmedisyne wou behandel, of sou jy vroeër die regte ding in jou behandeling gebruik?

Kan hennepolie saam met alkohol gebruik word?

Ek het gesien hoe baie mense wat baie hard raak oor alkohol, kalmeer nadat hulle 'n joint gerook het. Daar is
min twyfel dat alkohol een van die mees vernietigende dinge op hierdie planeet is, maar mense sal mense wees
en baie hou van hul drank. Uit ons ervaring blyk dit dat hennepolie geen gevaar vir 'n drinker inhou nie en
inderdaad dikwels hul inname van hierdie skadelike stof kan verminder. Dikwels rapporteer swaar drinkers wat
die hennepoliebehandeling vir hul mediese probleme gebruik het dat hul dors na alkohol aansienlik verminder
het, en sommige het selfs heeltemal opgehou drink.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Oplosmiddels en oplosmiddelresidu in die olie

“Ek  is  deur  die  jare  gekontak  deur  'n  groot  aantal  mense  wat  bekommerd  was  oor  die  moontlikheid  dat
oplosmiddelreste in die voltooide olie agtergelaat kan word. Uit my ervaring voel ek dat daar geen gevaar is om
olie te verbruik as die instruksies wat ons beskikbaar gestel het om die olie behoorlik te vervaardig, gevolg
word nie. Ek het hierdie olie self vir ongeveer tien jaar ingeneem sonder enige nadelige gevolge. Boonop het ek
hierdie olie aan duisende mense beskikbaar gestel en ek het baie min klagtes ontvang. As iemand 'n probleem
het met die manier waarop die olie smaak, word dit nie veroorsaak deur oplosmiddelresidu nie. Die oorsaak is
eerder  die  natuurlike  terpene,  wat  die  olie  bevat.  Sommige  olies  het  baie  min  smaak  terwyl  ander  'n
onaangename geur kan hê, maar sover ek weet is medisyne in elk geval nie veronderstel om lekker te smaak
nie, so ek is min bekommerd oor sulke goed.

In laboratoriumtoetse wat uitgevoer is op die olies wat ek vervaardig het, is geen oplosmiddelresidu gevind nie.
Dit lyk vir my absurd dat enigiemand bekommerd sal wees oor oplosmiddelresidu in die olie as jy in ag neem
wat  die  mediese  stelsel  die  publiek  voed.  Lewer  toksiese  chemikalieë,  gifstowwe,  chemo,  bestraling,
entstowwe, ens. Dit lyk vir my dat enigiemand wat bekommerd is oor vergiftiging baie meer bekommerd moet
wees oor wat die mediese stelsel verskaf, eerder as oorblyfsels van 'n oplosmiddel wat heeltemal afgekook is.

As  iemand  probleme ondervind  om die  olie  te  neem,  is  dit  gewoonlik  omdat  'n  energiekwekkende  sativa
gebruik is om die stof te vervaardig. Daarbenewens kan ander probleme ontstaan as die pasiënt farmaseutiese
produkte saam met die oliebehandeling probeer neem, of as hy of sy dit nie op die regte manier gebruik nie. In
'n ideale situasie kan ander familielede die olie saam met die pasiënt neem. Dit sal hulle help om die uitwerking
van die olie te verstaan en hulle sal dan nie so bekommerd wees oor die effek wat dit op die pasiënt het nie.
Aangesien hulle nie weet wat om te verwag met die gebruik van die olie nie, is familielede dikwels geneig om
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te oorreageer as die pasiënt te veel inneem. Maar die effekte sal binne 'n kort tyd verdwyn en die pasiënt sal
ongedeerd gelaat word. Daarom dink ek dat ander familielede ook die olie in klein dosisse moet probeer,

Hoëgraadse hennepolie het die vermoë om die gebruik van die meeste farmaseutiese middels te vervang, maar
wanneer 'n pasiënt farmaseutiese produkte saam met die olie probeer neem, kan daar soms probleme ontstaan as
gevolg van die interaksies. Baie van die stowwe wat dokters verskaf, is giftig van aard en die olie hou nie van
die teenwoordigheid van sulke goed in die pasiënt se liggaam nie. Gewoonlik, kort nadat die pasiënt die gebruik
van farmaseutiese middels gestaak het, verdwyn enige probleme wat hulle ervaar eenvoudig eenvoudig.” Rick
Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

"Nafta is ook die handelsnaam vir petroleum, so probeer dit soek, troeteldier-eter het baie industriële gebruike,
ontvetter vir verfverdunners." Al

"ONTHOU dat THC en CBD nie-polêr is ... en chlorofil en H2O is polêr ... So die beste olie word gemaak met
nie-polêre oplosmiddel ... dit is skoon ... sonder chlorofil." Michael

"'n Chemikus-vriend van my het die hele storie vir my vereenvoudig en vir my verduidelik hoekom nafta dalk
beter  is  (alhoewel  hy  nie  noemenswaardig  dink):  nafta  is  'n  nie-polêre  oplosmiddel  sodat  dit  nie-polêre
molekules  makliker  en doeltreffender  onttrek (THC en CBD is basies nie-polêre molekules)  en laat  polêre
molekules uit.

Isopropylalkohol (en eter vir die saak) is 'n swak polêre oplosmiddel, so dit is baie goed vir hierdie doel, maar
miskien 'n bietjie minder as nafta - aangesien JB sê dat hulle albei getoets het, en dit was kragtiger. EDIT: O, ja,
ek het amper vergeet: hy het ook gesê dat daar geen vrees is dat nafta (of iso) in die eindproduk oorbly as jy die
resep volg wat deur Rick Simpson verskaf is nie (my vriend het egter gesê om nie 'n plastiekemmer te gebruik
nie, maar 'n glas of vlekvrye staal een) en as jy nie seker is nie, doen net wat JB altyd sê om te doen - gooi
bietjie water by en sit dit in die oond sodat dit heeltemal verdamp. Hy sal wel isopropylalkohol gebruik, want jy
is seker dat dit is wat dit veronderstel is om te wees...” Sandra

-- Sandra, die metode wat Rick vir die wêreld gewys het, is die mees basiese, ongekompliseerde en bekostigbare
een. Dit is amper onfeilbaar as mens die instruksies na 'n T volg. Glas is goed maar dit breek en jy wil nie hê dit
moet gebeur nie, nooit. Vlekvrye is natuurlik ok. 99.9% iso werk ok, maar ons sal steeds self ligte alifatiese
nafta gebruik, waar moontlik. JB

“Ek beveel ook aan om alles so koud as moontlik te kry voor die onttrekking. Die meeste sit die alkohol, dagga,
houers, alles wat met die ekstraksie betrokke is in die vrieskas vir 24-48 uur. Jy sal op dié manier ’n baie skoner
produk kry. Jou opbrengs sal laer wees, maar jy sal nie soveel nodig hê nie. Jammer vir  enige tikfoute of
ontbrekende woorde, MS suig en ek het geen medisyne nie, lol. Seën op.” Chuck

-- Chuck, vries is alles goed en fyn, maar dit is nie nodig om dit te doen wanneer jy met kwaliteit oplosmiddels
en beginmateriaal werk nie. Boonop hou ons nie daarvan om ons hande koud te kry nie, kamertemperatuur werk
net goed vir ons en ons sal nie probleme met artritis hê na 'n paar maande of jare van vriespunt nie. Boonop
word die olie dikwels gemaak op plekke waar daar geen vrieskaste honderde kilometers om is nie. So, ja, jy kan
dit vries as jy wil, maar ons sal dit nie self doen nie.

Ek hou nie self van bevrore groente nie, ek vermy om dit te eet wanneer moontlik, so ek sien nie hoekom ek 'n
uitsondering moet maak en die groente waarvan ek die meeste hou van almal moet vries nie. Maar ja, dit kan
help as jy alkohol moet gebruik om die olie te onttrek, so ek is nie heeltemal daarteen nie.

Dit is net dat ons nie self alkohol as 'n oplosmiddel gebruik nie (of beter: dit is nie 'n oplosmiddel van ons eerste
keuse nie), ek sien nie 'n enkele rede hoekom ek die staat 'n ekstra belasting moet betaal vir 'n oplosmiddel wat
sal in elk geval verdamp (tensy jy 'n stilstaander gebruik, wat ons sou doen waar moontlik). Ek kan 'n liter ligte
nafta koop vir ongeveer 3 – 4 dollar, 'n liter 99% alkohol sal omtrent vyf keer meer kos en dit sal minder olie
produseer en daardie olie sal nie heel waarskynlik nie so goed wees soos wanneer ligte nafta of 99.9 % iso is
gebruik. Boonop sal jy minder olie kry.
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So waar presies is die voordeel van die gebruik van alkohol as 'n oplosmiddel? Ek kan nie 'n enkele rasionele
rede sien hoekom alkohol bo suiwer laagkokende ligte alifatiese nafta verkies moet word nie, naamlik as 'n
mens in ag neem dat daar geen oplosmiddelresidu in die olie is waaroor 'n mens jou sal moet bekommer as die
olie behoorlik geproduseer word nie.  Wanneer dit nie behoorlik geproduseer word nie, is daar of kan daar
oplosmiddelresidu in die olie wees. Maar moenie ons blameer vir olies wat nie behoorlik geproduseer is nie, ons
kan regtig nie verantwoordelik gehou word vir die gebrek aan kwaliteit van olies wat deur ander verskaf word
nie. Dit is so eenvoudig soos dit. "JB

"'n Baie eenvoudige verduideliking vir 'n nimmereindigende vraag... Ek het persoonlik nafta... iso alkohol... en
butaan gebruik om olie te maak... en verreweg die beste ... skoonste... sterkste... en beste proe olie was van die
nafta ... ek verstaan nie waarvan mense nie hou nie ... Daar is glad nie brandstof oor as dit behoorlik gedoen
word nie ... en die nafta blyk ook meer van die plante af te stroop ... Dit doen dit baie vinniger... So skoner
olie... (goud)...” Peter

“Ligte nafta is die fraksie wat tussen 30 °C (86 °F) en 90 °C (194 °F) kook en bestaan uit molekules met 5 – 6
koolstofatome. Swaar nafta kook tussen 90 °C (194 °F) en 200 °C (392 °F) en bestaan uit molekules met 6 – 12
koolstofstowwe.

Nafta word hoofsaaklik gebruik as grondstof vir die vervaardiging van hoë-oktaan petrol (via die katalitiese
hervormingsproses).  Dit  word  ook  gebruik  in  die  bitumenmynbedryf  as  'n  verdunningsmiddel,  die
petrochemiese  industrie  vir  die  vervaardiging  van  olefiene  in  stoomkrakers,  en  die  chemiese  industrie  vir
oplosmiddel  (skoonmaak)  toepassings.  Algemene  produkte  wat  daarmee  gemaak  word,  sluit  in
aanstekervloeistof, brandstof vir kampstowe en sommige skoonmaakmiddels.”

“Nafta  het die chemiese formule van CnH2n+2. Ligte  nafta  het 5 en/of  6 koolstofatoom, wat  neerkom op
C5H12 en C6H14, ook bekend as pentaan en heksaan. So waarna jy soek, is 'n nafta wat bloot 'n mengsel van
pentaan en heksaan is." Wouter

“Ek wou net iets plaas oor oplosmiddels. Ek het na 'n vriend van my gegaan wat verskeie PhD's en Meesters in
chemie het, en hom gevra wat ek kan doen om die nafta heeltemal uit die olie te verwyder. Hy het gesê: “Neem
5 ml isopropylalkohol en roer dit in nadat dit vir die laaste keer ophou borrel het. Dit sal verdamp en die nafta
saamneem. Giftige oplosmiddel word dan nie-giftige oplosmiddel. Dit is nie my regte naam nie, dit is jammer
dat ek nie my regte rekening kan gebruik nie uit vrees om afgedank te word of as 'n verpleegster aangestel te
word.” Bobbie

"Om Naphtha in die Verenigde Koninkryk te vind, soek "paneel vee" of "vinnige paneel vee". Dit is 'n produk
wat gebruik word in die herstel van motorbakwerk, om die metaal skoon te maak en geen oorblyfsels te laat nie.
Die probleem is om 'n gedetailleerde lys van die presiese bestanddele te vind, aangesien dit kan verskil. 99,9%
isopropanol behoort maklik te vind. Em

“Rick Simpson, ons het jou proses gevolg deur VM&P Naphtha te gebruik en alles het volgens plan verloop,
met die uitsondering van die eerste paar spuite wat 'n bietjie meer vloeistof uitgekom het as wat ons verwag het.
Ek  het  'n  paar  druppels  water  bygevoeg  en  weer  probeer  en  dit  lyk  of  dit  goed  is.  My  enigste
bekommernis/vraag is die smaak. Dit proe steeds soos oplosmiddel. Is dit reg of moet ek nog iets doen? Die
ontvanger  hiervan  slaap  ongeveer  12  uur  elke  keer  as  hy  die  olie  neem.  Is  dit  omtrent  reg  totdat  hy  'n
verdraagsaamheid ontwikkel? Enige hulp word opreg waardeer.” Pamela

-- VM&P blyk nie 'n goeie oplosmiddel te wees nie (alhoewel sommige MSDS sê dat dit dieselfde stof moet
wees as wat ons graag wil gebruik). Dit blyk swaar nafta te wees en dit lyk nie of dit heeltemal afkook nie en dit
lyk of dit addisionele sorg verg.

Ek sal 'n bietjie water byvoeg en dit in 'n elektriese oond van 130 °Celsius (266 °F) sit vir 'n paar uur, miskien
oornag, of totdat die oplosmiddel heeltemal weg is, sommige sê dit neem tot vier dae om die oplosmiddelresidu
te verwyder . Daar behoort geen oplosmiddelnasmaak te wees as die olie behoorlik geproduseer word nie en die
olie moet nie loperig wees nie, dit moet meer soos 'n ghries wees. Maak seker dat die olie regtig behoorlik
gefiltreer is, aangesien oplosmiddelreste geneig is om aan plantmateriaal te kleef.
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Doen eenvoudig 'n vingertoets met die oplosmiddel wat jy wil gebruik. Doop jou vinger daarin en kyk of dit
binne 30 sekondes of vinniger heeltemal verdamp. Hoe vinniger dit verdamp en geen film laat nie, hoe beter.

As jy nie suiwer ligte alifatiese nafta kan kry nie (ook genoem bensien in Europa, vra vir CAS-nommer 64742-
49-0. Dit word onder baie verskillende name verkoop. Dit is nie die tipe wat as brandstof in motors gebruik
word nie, maar die tipe wat gebruik word as 'n oplosmiddel of verfverdunner of ontvetter), sou ek gaan vir 99%
of selfs beter 99,9% isopropylalkohol -- dit blyk byna oral in die wêreld moontlik te wees.

Op die oomblik verkies ons ligte alifatiese (laagkokende, gehidrogeneerde) nafta, maar dit produseer beter en
kragtiger olies as die meeste ander oplosmiddels wat tans gebruik word. Hoe minder plantmateriaal en chlorofil
in die olie is, hoe beter werk dit as medisyne, hoe beter smaak dit en hoe kragtiger is dit. Die hele truuk is in hoe
kragtig en kalmerend die olie is. Hoe kragtiger en kalmerend hoe beter. JB

“Die korrekte nafta word NIE in die VSA verkoop nie. Nie by Tractor Supply of Home Depot of Lowes of selfs
Sherwin Williams  nie.  Dit  word egter  steeds  in  Kanada verkoop.  Ek het  ’n  vriend wat  dit  wel  tot  100°F
distilleer en die oplosmiddel wat afkom, stoor om te gebruik om olie te maak.” Steve

“As jy in die VSA woon, sal jy nie die regte Nafta kry nie, alle nafta wat in die VSA gemaak word, kan nie
vertrou word nie weens die losse regulering van bestanddele in hierdie tipe oplosmiddel. Jy sal nooit suiwer
nafta in die VSA kry nie, selfs die VM&P kan heeltemal inkonsekwent van een bottel na die volgende wees en
word nie eers as suiwer geadverteer nie. In Kanada maak hulle suiwer nafta en dit is die beste oplosmiddel om
te gebruik in vergelyking met ISO of Graan alkohol, moenie 'n groot fout maak en meds mors of nog erger
maak jouself of iemand anders nog meer siek deur die verkeerde oplosmiddel te gebruik. Wees gewaarsku die
nafta in die VSA sal selfs 'n olie maak wat heeltemal lyk soos dit moet, maar wat jou baie siek sal maak.” jaag

-- Die feit dat suiwer alifatiese nafta blykbaar nie oral in die VSA verkoop word nie, beteken nie dat suiwer
alifatiese nafta met CAS-nommer 64742-49-0 en 'n kookpunt rondom 60-80°C nie bestaan  nie of dat dit wel
bestaan. produseer nie 'n beter olie as die meeste ander oplosmiddels, wanneer dit behoorlik gebruik word. As jy
nie suiwer ligte nafta kan kry nie, sal 99% of selfs beter 99,9% isopropylalkohol ons tweede keuse wees.

Maar ek sal steeds nie opgee nie – ligte nafta of soortgelyke oplosmiddels word gebruik om olies uit plante te
onttrek, so ek sal met groente-olieprodusente gaan kyk en kyk wat hulle gebruik. Waar ek in Europa woon, kan
ek die oplosmiddel in feitlik elke hardeware- of verfwinkel koop, dit is een van die mees algemene tegniese
vloeistowwe wat ek van my kinderdae onthou, ons het dit gebruik om fietskettings te ontvet, en feitlik almal het
'n bottel gehad daarvan by die huis. So hierdie hele nimmereindigende debat oor oplosmiddels lyk vir my 'n
bietjie  belaglik.  Wanneer  jy  die  regte  ligte  nafta  gebruik,  is  daar  geen  oplosmiddelresidu  waaroor  mens
bekommerd hoef te wees nie, miskien 'n paar dpm, net soos in die meeste goedkoop plantaardige olies wat
dikwels met byna presies dieselfde oplosmiddel vervaardig word as wat ons aanbeveel. JB

“Ligte alifatiese nafta het wonderlik gewerk, het heerlik gesmaak, geen sweempie oplosmiddel in my olie oor
nie. As jy Rick volg'se instruksies tot die letter behoort geen probleme hoegenaamd te hê nie.” Rick

“Daar is 2 hoofkategorieë nafta -- lig en swaar. Ligte nafta bevat NIE benseen nie, wat Raina bedoel het (nie
heksaan nie). Alhoewel ek nie eers ligte nafta sal aanbeveel nie, tensy die cannabis-ekstrak getoets kan word
nadat dit vir nafta-residu vervaardig is, kan dit gebruik word as dit al is wat u vir 'n oplosmiddel kan kry. Die
sleutel is om seker te maak jy kook die uittreksel tot 'n dik vet toestand - op daardie stadium behoort die meeste
van die nafta weg te wees. Die gebruik van distillasietoerusting is die manier om die suiwerste, oplosmiddelvrye
olie te maak, maar bo die kapasiteit van die meeste gemiddelde mense. Hoop dit help.” Merk

“Raina, ek gaan nie met jou stry nie. Van Wikipedia: "Petroleum eter, ten spyte van sy sinoniem van bensien,
moet nie verwar word met benseen of bensien nie, en moet dit ook nie met petrol verwar word nie, alhoewel
baie  tale  dit  noem met 'n naam wat van bensien afgelei  is,  bv.  "Benzin" (Duits)  of " benzina” (Italiaans).
Petroleumeter is 'n mengsel van alkane, bv. pentaan, heksaan en heptaan, terwyl benseen 'n sikliese, aromatiese
koolwaterstof,  C6H6,  is.  Net  so  moet  petroleumeter  nie  verwar  word  met  die  klas  organiese  verbindings
genaamd eters,  wat  die  RO-R'  funksionele  groep bevat  nie.  My agtergrond  is  mikrobiologie  --  waarin  ek
organiese chemie studeer het, 'n bietjie biochemie / 'n bietjie anorganiese chemie ... Ek weet beslis nie alles nie,
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maar ek weet 'n bietjie. Ligte nafta bevat NIE benseen nie - punt. Ek sal jou opmerking ignoreer, "Dit sal in
almal se beste belang wees as jy nie aansprake buite wetenskaplike data maak nie." Merk

“Wat wil jy graag vir jou pa gee? Die beste van die beste of iets wat soortgelyk lyk, maar eenvoudig nie die
regte effekte het nie? Wanneer jy die medisyne volgens Rick se instruksies maak, is die kans op mislukking
tydens behandeling baie laag. Wanneer jy die olie maak volgens instruksies van "kundiges en wetenskaplikes",
maak jy 'n ander produk. En op grond van ons ervaring, kan dit dalk nie die werk so goed doen as wat ons
aanbeveel nie.

So jy wil hê ek moet stilbly en laat hulle laegraadse rommel verskaf? Of sal jy eerder by my/ons leer en weet
hoe om dit reg te doen sodat jy dieselfde resultate sal hê as waarvan ons pasiënte praat?” JB

“Ek gebruik die 99% isopropylalkohol, dit is wat die maklikste vir my beskikbaar was. Ek gebruik die room van
my oesknoppies, 100% organies gekweek en geen plaagdoders nie, goed versorg, en beendroog. Ek meng dit
met verskeie indica-rasse. Ek het 'n pasiënt met Hodgkin's Limfoom behandel, hy was op stadium 4 en binne 6
maande nadat  hy die  olie  geneem het  soos aangedui,  is  hy nou kankervry!!  Dankie Rick Simpson vir  die
opofferings wat jy gemaak het om hierdie inligting aan almal beskikbaar te stel! Net onlangs het nog 'n stadium
4 kankerpasiënt my genader vir hulp, hy het 'n gewas op een van sy niere wat onopereerbaar is. Bid om twee
bevestigde genesings in 'n ry te kry. God seën julle Rick Simpson en JB, hou aan om die woord te versprei en
mense op te voed oor hierdie wonderlike genesende hennepolie.” Groeigodin

-- Om verskeie stamme te meng is altyd 'n goeie idee. Kyk eenvoudig daarna, jy weet nie waarvoor presies 'n
spesifieke ras goed is nie, so wanneer jy verskeie rasse meng, kry jy 'n baie beter tapyt-effek. Boonop sal sulke
olies jou baie hoër neem - diegene wat pot "ontspanning" rook sal weet waarvan ek praat. Stel jou voor dat jy
saam met jou vriende gaan sit en elkeen die beste maat wat hulle het, aanbied. Oor 'n paar uur sal jy nie veel kan
doen nie. En dit is die effek wat jy nodig het vir die beste resultate, so weer is die vermenging van die stamme
die pad om te gaan. Beste wense en dankie, GrowGoddess, ek is altyd bly om te hoor van mense wat bloot die
aanwysings volg en die resultate kry waaroor ons praat. JB

"Hallo JB, ek het 'n probleem met die elektriese ryskoker, al wat ek gesien het daal na 100°C, ek het na al die
handelsmerke op die mark gekyk en al hulle het 'n termostaat wat afskakel wanneer inhoud die temperatuur.
Wat stel jy voor?" Cristina

-- Cristina, wat presies is die probleem? Jy kan altyd die olie in 'n elektriese oond wat op 130°C gestel is, sit en
dit vir ongeveer 'n uur daar laat en dit so dekarboksileer. JB

“Wanneer die temperatuur by 100°C kom, skakel die elektriese ryskoker af! Die oplosmiddel kom nie by 110°C
uit nie.” Cristina

-- Die oplosmiddel kan nie regtig daardie temperatuur bereik nie, want dit sou afkook, dink ek. Hou aan om die
oplosmiddel af te kook totdat die stoof vir die eerste keer afskakel (voeg 'n paar druppels water by die laaste
bondel). Laat dit dan afkoel en skakel dit weer aan. Dit is al wat ons doen. JB

“Skakel weer aan, en laat kook totdat dit terugkeer na? Dan draai af en die olie is klaar klaar?” Cristina

-- Skakel die ryskoker aan, kook af tot dit vir die eerste keer stop, wag dan vyf minute totdat dit afkoel, skakel
dit weer aan en wag totdat dit vir die tweede keer afskakel. Gooi dan die olie in 'n vlekvrye staal koppie en sit
dit in 'n oond wat op 130°C gestel is vir 'n uur en jou olie is gereed. JB

-- Dankie JB, jy het my lewe gered. Cristina

“Jy asem die Nafta in terwyl jy die olie maak. Jy asem GIF in as jy dit so maak. As jy dit kan ruik, is jy reeds
dood. Ek het al  honderde kere in my lewe Coleman-kampbrandstof,  zippo-aanstekerbrandstof en nafta wat
gebruik word vir gedeeltelike skoonmaak en industriële toepassings geruik... Nog nie dood nie. Lol.

Ernstig...  As jy  'n  suiwer oplosmiddel  (geen bymiddels)  gebruik en die  oplosmiddel  behoorlik  afkook met
bietjie water wat aan die einde 'n hoër kookpunt bygevoeg het, of dit nou iso, alkohol of nafta is, gaan jy dit kry
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almal uit. Jy eet baie meer nafta in om jou eie gas in jou motor oor ’n jaar te pomp, as wat jy sou kry uit ’n
leeftyd se gebruik van behoorlik vervaardigde olie.” Matteus

"Hallo Rick (of diegene wat hierdie e-pos lees), eerstens wil ek vir jou sê dat jy 'n goeie werk doen om hierdie
heks te bevorder, blyk 'n wonderlike medisyne vir soveel te wees! Ek woon in Noorweë en ek het die diagnose
van Crohn se siekte. Ek het ook 'n baie goeie vriend wat kanker het wat die dokters ophou behandel het, want
daar is niks meer wat hulle kan doen nie. Ek wil die olie op albei hierdie toestande probeer.

Ek het 'n vraag oor die maak van olie. Hier in Noorweë is dit baie moeilik om suiwer nafta te vind (ten minste
na my ervaring) so ek soek goeie alternatiewe. Ek het 'n paar jaar terug 'n "heuningby extractor" gekoop ('n
silinder wat jy met beendroë kruie vul en butaangas gebruik om die olie te onttrek). Is dit net so goed soos om
die olie met nafta uit te kook?

En hoe gebruik dit gees? Wat bevat meer as 90% alkohol? Ek het 'n paar vriende wat hul eie gees skep en dit is
nie 'n baie duur opsie vir my om in die hande te kry nie. Is dit beter as butaan? Ek het die "heuning ekstraksie"
gerook toe ek dit laas gemaak het, en het gewonder of dit goeie medisyne is vir hierdie 2 toestande wat ek noem
as ek dit eet. Indien nie, is butaan of alkohol 'n goeie opsie - kan jy 'n paar ander opsies aanbeveel wat jy dalk
weet is maklik om in die hande te kry in Noorweë of Swede? Baie dankie! Ek sien baie daarna uit om die olie
op my siekte te probeer. Vriendelike groete, Henry"

“Liewe Henry, ek het geen ondervinding met heuningby-ekstraksies nie, maar ek voel nie hierdie metode sal so
effektief wees soos die metodes wat ek gebruik nie. Deur die olie soos ek te produseer, verhit die olie tot 'n
temperatuur  wat  die  finale  produk  dekarboksileer  om  die  olie  so  kragtig  as  moontlik  te  maak.  Hierdie
verhittingsproses roteer die molekules na die delta 9 posisie wat die olie sterker maak. As jy sukkel om die regte
oplosmiddel te vind, kan jy asetoon probeer. Ek het nog nooit self asetoon probeer om die olie te produseer nie
maar ek sien geen rede dat asetoon nie so goed sal werk soos alkohol of nafta om die medisyne te produseer nie.
Jy behoort ligte alifatiese nafta te kan kry by winkels wat verf verskaf, aangesien hulle gewoonlik nafta as
verfverdunner verkoop.

Behoorlik gemaak olie moet jou probleme versorg en moet ook jou vriend met kanker 'n kans gee om te oorleef.
Alkohol wat 90% is, sal 'n minder effektiewe oplosmiddel wees aangesien die ander 10% gewoonlik water is en
tydens die afrondingsproses sal jy baie oortollige water hê om af te verdamp. Beste wense, Rick Simpson”

"Regte dekarboksilering is 'n baie belangrike deel in die maak van perfekte olie, want die rou plant verskaf nie
veel suiwer delta9-THC nie en CBD het eerder die sure wat THCA en CBDA beteken. Om die karboksielgroep
te verwyder, is verhitting die prosedure. Doen dit baie versigtig om nie jou gewaardeerde molekules weg te
verbrand nie. Ek het in 'n Journal of Chromatography 'n goeie nota gevind wat die nodige temperatuur en tyd
moet wees om die olie te verhit, want afhangende van die ryskoker, is die temps dalk nie genoeg nie. Dit is dus
'n  goeie  idee  om  jou  olie  vir  minimum  27  minute  teen  min.  122  grade  Celsius.  Kontroleer  altyd  jou
verwarmingsplaat se temperatuur met 'n digitale meettoestel om te verhoed dat jou olie nie oorverhit word nie.
In die tabel hieronder sien jy die kookpunte van die belangrikste cannabinoïden wat jy nooit moet bereik nie,
anders kook jy hulle weg. Ek merk ook op dat dit reg is wat Rick heeltyd in sy video's gesê het, moenie die olie
oorverhit nie, maar hitte is nodig om die genesende olie te maak. 'n Temp van minimum 106.2 grade Celsius is
nodig vir die regte dekarboksileringsproses oor die gespesifiseerde tyd in die diagram rondom 'n uur. As jou
olie net die suurvorm van THCA en CBDA het, is dit nie baie so effektief nie, want die sure pas nie baie goed
by die CB1- en CB2-reseptore nie. Sorg dus dat jy dit op die regte manier doen, want wat Rick gesê het, is
waar, net die beste vervaardigde olie kan die werk doen wanneer die lewe daarvan afhang. (…) As jou olie net
die suurvorm van THCA en CBDA het, is dit nie baie so effektief nie, want die sure pas nie baie goed by die
CB1- en CB2-reseptore nie. Sorg dus dat jy dit op die regte manier doen, want wat Rick gesê het, is waar, net
die beste vervaardigde olie  kan die werk doen wanneer die lewe daarvan afhang. (…) As jou olie net  die
suurvorm van THCA en CBDA het, is dit nie baie so effektief nie, want die sure pas nie baie goed by die CB1-
en CB2-reseptore nie. Sorg dus dat jy dit op die regte manier doen, want wat Rick gesê het, is waar, net die
beste vervaardigde olie kan die werk doen wanneer die lewe daarvan afhang. (…)
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Ja, kyk en interpreteer hierdie wetenskapdiagram om te verstaan dat dekarboksileringsproses aan die gang is die
hele tyd wat jy die cannabinoïde oplosmiddelvloeistofmengsel in die ryskoker verhit. Die grafieke wys dus dat
dit baie is om die temperatuur lank genoeg op 130 grade Celsius te bring om die maksimum dekarboksilering te
kry. Alles 'n kwessie van temperatuur en tyd om die beste vlakke te bereik.

As jy 'n digitale  temperatuurmeetinstrument  gebruik en dit  gedurende die hele proses op die bodem in die
ryskoker sit om die oplosmiddel van te verdamp, sien jy dat eers in die laat fase van die proses wanneer die
waterdruppels by die finale in die proses inkom. kookplaat, die temp kom rondom 100-110°C. Maar die tyd in
hierdie reeks is meestal nie lank genoeg vir die hele dekarboksileringsproses nie. Hierna verhit jy die olie in 'n
piepklein staalpot op 'n verhittingsplaat vir langer tyd. So lank geen aktiwiteit (nie meer gasborrels nie) jy verhit
en wag. Beheer die temperatuur en dit is die beste om vir ongeveer 'n halfuur nie hoër as 130 grade Celsius te
gaan nie. Onthou dat THC 'n kookpunt van 157 grade C het. So moet asseblief nie riskant gaan deur oorverhit te
raak nie, anders sal jou gewenste cannabinoïden verdamp en wegwaai...

In die kern is dit nie belangrik om die maksimum hoeveelheid dekarboksilering te kry nie, so lank kry jy later
genoeg olie in jou liggaam. Interessant is die waarde van EEN gram per dag of meer wat jy moet neem. Hoeveel
olie  jy benodig hang natuurlik  af van hoeveel  delta9THC werklik in die olie  is  -  bedoel  hoe effektief  die
dekarboksilering was. As jy Ricks se aanbeveling volg en seker maak dat die olie lank genoeg tot 130 °C verhit
word - sal alles reg wees. Dit is onafhanklik watter oplosmiddel jy gebruik.” Stephan

“Hi  JB,  ek het  hierdie  Nafta  in  my area  gekry...  (skakel)  Dit  sê  nie  Ligte  Nafta  nie...  sou dit  nog werk?
Weereens dankie vir al jou hulp en super inligting!”

--  Dit  moet  ligte  alifatiese  nafta  wees  --  kyk na die  MSDS om te  sien of  dit  suiwer ligte  nafta  is  sonder
bymiddels), shelliet in Australië, (tegnies of industriële) bensien in Europa (bensien, nie benseen nie, en nie die
tipe wat gebruik word as brandstof in motors).  Dit  word onder baie  verskillende name verkoop. Dit  word
gebruik as 'n verfverdunner, oplosmiddel, ontvetter, dit was vroeër 'n baie algemene huishoudelike oplosmiddel
of tekstiel ontvetter, dit kan ook gebruik word as 'n aansteker vloeistof ens. Kookpunt rondom 60-80°C, hoe laer
hoe beter .

Smeer 'n bietjie op 'n skoon Petri-skottel of doop jou vinger daarin en as dit binne dertig sekondes verdamp en
geen olierige oorblyfsel laat nie, behoort dit reg te wees om te gebruik. Daar is baie verskaffers, ek kan nie vir
jou sê watter een die beste is of wat ons op die oomblik sal aanbeveel nie, so ons verskaf slegs algemene
instruksies.

CAS-nommer 64742-49-0,  suiwer,  petroleumdistillaat,  sonder  bymiddels,  indien moontlik,  en die  kookpunt
moet  so  laag  as  moontlik  wees.  Die  meeste  raffinaderye  produseer  dit,  vra  hulle  eenvoudig  wat  hulle  sal
aanbeveel vir kruie-ekstrakte.

Tweede opsie is 99% of 99,99% isopropylalkohol of die baie duur 99% voedselgraad alkohol. Isopropylalkohol
en voedselgraad alkohol is nie so effektief soos oplosmiddel soos nafta nie, en hulle stroop meer plantmateriaal
en chlorofil in die olie, wat dit minder kragtig en smaakvol maak, daarom beveel ons aan om nafta altyd te
gebruik wanneer moontlik/beskikbaar. Beste wense, JB”

V. Rick, in Mexiko is "nafta" maar een van verskeie nafta tipe produkname. Om 'n noodlottige fout te vermy,
sou jy toevallig die wetenskaplike naam hê vir die "nafta" wat jy gebruik, asseblief?

A. Soek suiwer ligte nafta met geen bykomende bestanddele nie. Dit is basies dieselfde as Coleman-brandstof
wat  jy  op  die  foto  hieronder  kan sien,  maar  soek  nafta  sonder  roeswerende  bymiddels  wat  by  Coleman-
brandstof gevoeg word.

As jy uitvind dat ligte alifatiese nafta in jou land verbode is (wat byvoorbeeld in Honduras die geval was), soek
vir 99% of beter 99,9% isopropylalkohol, dit behoort maklik te wees om op te spoor. 99% alkohol is die derde
oplosmiddel wat ons sal gebruik, maar ons sal alles moontlik doen om dit te vermy omdat dit te veel chlorofil
en ander ongewenste plantmateriaal stroop. Sommige hou daarvan om die oplosmiddel en die beginmateriaal te
vries wanneer hulle isopropylalkohol of alkohol as 'n oplosmiddel gebruik. Ons persoonlik gebruik nie daardie
oplosmiddels nie, tensy ons moet en ons hou nie daarvan om hande bevrore uit te kry nie, so ons bevorder nie
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eintlik bevriesing daarvan nie, maar sommige sê dit help om die kwaliteit van die olie te verbeter. Wanneer jy
nie-polêre suiwer ligte nafta met 'n lae kookpunt gebruik, hoef jy niks te vries nie en sal jy steeds 'n goeie
produk kry as jy die instruksies volg. JB

"Haai JB, wat as daar 'n allergie is vir die gebruik van die Naptha? Ons het 'n familielid wat erge allergiese
reaksies  het  op  ELKE dingetjie,  veral  oplosmiddels.  Ons  wil  vir  haar  olie  maak  maar  moet  'n  organiese
oplosmiddel  gebruik.  Ons  het  daaraan  gedink  om  'n  organiese  "maanskyn"  te  maak  wat  verskeie  kere
gedistilleer is om suiwerheid te verkry, maar wat is jou gedagtes hieroor? Wat is jou aanbeveling vir die erg
allergies vir soveel? Sy kan glad nie farmaseutiese produkte neem nie want sy is allergies vir die bindmiddels,
sy ly SO baie as gevolg van haar allergieë vir alles. Dankie by voorbaat!" Sara

-- Wel, jy kan 99% alkohol gebruik, ons het nooit gesê jy kan nie. Dit is net dat in ons ervaring olies wat met
nie-polêre  oplosmiddels  vervaardig  word,  effens  kragtiger  is  en  gewoonlik  minder  plantmateriaal  bevat.
Sommige vries die alkohol en bot voor verwerking om olie te kry wat meer amber is. So ek dink dit is die
manier om te gaan vir jou, Sara.

Hoë THC of hoë CBD-olie?

“Ek is nogal deurmekaar. My vriend het stadium 4 nierkanker en kanker in sy longe. Is dit die beste om die hoë
CBD-olie of THC-olie te gee? Die CBD olie het net 'n spoor van THC? Ek het vir hom 'n buis van tien gram
gekry en dit het 18% CBD en minder as 1% THC. Gaan ek op die verkeerde manier hieroor?” Richard

Mikees: Ja, dit is nie so nie, jy moet die regte RSO kry.

-- 95-98% THC is nie 18% CBD nie, is dit? Sê vir wie dit ook al aan jou verskaf het om op te hou om dit te
doen.  Die  hoë  CBD-bemarkingshype  gaan  baie  niksvermoedende  pasiënte  doodmaak  soos  dit  lyk,  dit  is
hartseer. Hoekom kan hulle nie bloot die instruksies volg wat regtig werk nie? Die gebruik van hoë CBD-olies
is baie beperk, dit werk nie so goed nie, selfs op veltoestande, ek verstaan regtig nie hoekom almal so snaaks is
oor daardie CBD-snert nie. Ja, dit is ook 'n kragtige medisyne, maar die gebruike daarvan is eintlik net beperk in
vergelyking met die regte RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, uiters kragtig en kalmerend en eufories; dit is jou beste olie en dit is wat die beste sal
werk. Probeer dit eers. As jy dit doen, sal jy nie aan daardie hoë CBD-olie raak of naby gaan nie en jy sal die
verskil ken en niemand sal jou afskeur nie. RSO eerste. JB

“Ek geniet hierdie bladsy baie en die inligting wat ek daaruit kan leer. Dit is egter so teleurstellend om te hoor
dat ander cannabinoïden behalwe THC as sekondêr afgeskryf word. Hierdie meisie, en haar ouers, sien nie die
SSK as sekondêr nie. Dit het haar lewe gegee. Was nie die THC wat dit gedoen het nie, was die CBD. Hou op
om alles daaroor te kak asseblief. Jy ontmoedig mense om hoë CBD-stamme te probeer wanneer hulle werklik
daardeur  gehelp kan word.  Die hoë THC is nie die antwoord vir  alles nie en daarom is daar meer as een
cannabinoïde in die plant.” Tina

“JB  het  geantwoord  oor  longkanker,  nie  Dravet-sindroom  nie,  niemand  kak  oor  enigiets  nie.  Vir  kanker
rapporteer die pasiënt en wetenskaplike studies dui daarop dat THC kanker doodmaak. Daar is 'n paar studies
wat sê CBD is voordelig vir sommige soorte kanker, maar min in vergelyking met die studies wat met THC
gedoen is. Nou is aanvalle en sommige ander toestande met 'n hoë CBD waarna jy soek. Kellin

-- Kellin en Tina, die olies wat ons gebruik werk ook op aanvalle. En pasiënte sal onvergelyklike beter resultate
kry as hulle die regte ding gebruik en probeer om die oorsaak te genees en nie net die simptome nie.

Ek sit nie CBD af nie, dit is 'n baie kragtige medisyne op sigself, en ek dink dit is byvoorbeeld wonderlik in
kougom vir kinders, ens. Maar as jy die regte krag wil hê, het jy die mees brutaal kragtige RSO en baie THC
nodig. Dit is my perspektief en dit sal nie verander nie.

43



KUUR VIR KANKER: DIE RICK SIMPSON-PROTOKOL

Probeer dit eenvoudig op veltoestande en kyk of 'n brandwond of 'n wond vinniger sal genees met die regte
RSO of met 'n laegraadse hoë CBD-weergawe daarvan. Ek het dit met my eie oë gesien, ek hoef nie self met
hoë CBD-olies te eksperimenteer nie. Ek wil die beste vir myself sowel as vir my pasiënte hê.

Die meeste hoë CBD-olies is van sekondêre gehalte in vergelyking met die beste en mees narkoties kragtige en
kalmerende RSO met 95-98% THC.

Jou grootste probleem is dat jy ingekoop het by die enkele cannabinoïde-teorie wat Big Pharma dryf sodat hulle
voordeel kan trek uit cannabismedisyne. Jy wil nie regtig medisyne hê wat op enkele cannabinoïden gebaseer is
nie, jy wil die wreedste kragtigste en kalmerende olie hê vir die beste resultate.

En jy kan die plante self kweek en jy kan die olie ook self maak, jy hoef dit regtig nie by groot farmaseutiese
maatskappye te koop wat sal  probeer om 'n enorme prysetiket op gedekarboksileerde cannabishars te plaas
sonder enige ander rede as hul hebsug .

Jy mag en sal heel waarskynlik eendag kilos van die olie nodig hê - vir jouself of jou gesin - hoeveel wil jy per
gram betaal? ’n Bok is te veel as die plante buite en op groot skaal gekweek is. Dus geen spesiale belasting nie,
niks soos dit nie. 100% wettiging is die enigste manier om te gaan en dit moet nou gedoen word, daar is geen
rede om honderde miljoene pasiënte wêreldwyd te laat ly nie.

Voel vry om daaroor te stry; maar dit is in elk geval omtrent al wat jy daaraan kan doen. Beste wense, JB

“Asseblief hou aan om te verduidelik net soos jy het, ek neem aantekeninge en leer soveel as wat ek kan by jou
oor wat goed is vir wat en so aan, ek wil gereed en voorbereid wees met die regte kennis vir my en myne... As
jy nie vertel het dat jy die hoë THC nodig het nie, sou ek gedink het enige is ok, ek is dankbaar vir ALLE
INLIGTING.” Vicky

“Rick het nog altyd volgehou dit is hoë THC wat noodsaaklik is om jou die beste kans te gee, dit is natuurlik
waarmee  hy  die  beste  resultate  behaal  het.  Daar  is  baie  dinge  waarvoor  CBD  beter  kan  wees,  dit  word
gewoonlik op kinders gebruik vir Dravet-sindroom, ADHD en ernstige obsessiewe-kompulsiewe versteuring
omdat baie mense nog steeds bang is om kinders hoog te kry. THC is wat jou hoog maak. Ek het 'n paar mense
gevind wat hoë THC-olie  gebruik om die meeste mense te behandel,  maar as die pasiënt  nie reageer soos
gehoop het nie, het hulle oorgeskakel na hoë CBD en dit het beter gewerk.

Ek dink almal is anders en elke kanker is anders. Maar totdat al die vereiste navorsing toegelaat word om
gedoen te word, is dit waarskynlik die beste om by Rick se metode te hou. Hoë THC, dominante indica volgens
die protokol. Daar word gesê dat as hulle klein begin en dosisse elke 4 dae verdubbel, kan die pasiënt vinnig 'n
verdraagsaamheid opbou en die erge lomerigheid sal afneem na 'n rukkie op die olie. Rick se olie is 95-8%
THC, maar die psigo-effekte sal jou nie benadeel nie.

En wanneer ek probeer besluit wie se metode om te volg glo ek nie iemand het meer ervaring met hierdie
medisyne as Rick gehad nie. Ek het die Nederlandse metode gesien en dink net as iemand besig is om te sterf,
hoekom sal jy die kuur verdun?” Nick

"Sedert ek gehoor het van die hoë CBD-olies wat aanvalle help, het ek altyd gedink dat as daardie ouers hul
kind 'n baster sou gee,  maar indica-olie sou oorheers,  die kind sou genees.  Ek weet die  CBD-olies beheer
aanvalle en ek is so bly dat IETS kinders soos Charlotte kan help, maar stel jou die genesing voor wat kan
gebeur as THC en die ander spektrum van cannabinoïden in die plant gegee word. So jou kind slaap baie as
gevolg van die THC, hul liggame sal aanpas by die dosis. Ek dink net die volle plant is die nuttigste, nie een
uitgesonderde cannabinoïde nie.” Sara

“Die media fokus steeds daarop om die cannabinoïden te skei, maar dit is bewys dat beide THC en CBD kanker
doodmaak en gewasse krimp. Rick Simpson Olie gemaak van Cannabis Indica is die medisyne wat Landon en
Brave Mykayla en vele ander genees en enigiemand kan dit maak. Moenie dat die media jou laat dink dat jy
moet wag vir hierdie kuur, of die SSK moet skei nie! THC werk ook met ons endokannabinoïde stelsel. Kom
meer te wete oor die geneesmiddel wat enigiemand kan maak.” Hanan
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Is dit veilig om die olie te gebruik?

“Die veiligheid van hierdie medisyne is verbysterend en volgens wat ek gesien het, is dit nie meer gevaarlik as
om 'n koppie vars water te drink nie. Selfs al oordosis 'n persoon erg, is daar geen skade aan hulle gedoen sodra
die effekte van die olie afneem nie. Die mees algemene newe-effek wat ons opgemerk het met mense wat
hennepolie vir hul mediese toestande inneem, is 'n groot mate van rus en 'n glimlag op hul gesigte.

Net soos enige ander kragtige medikasie,  as sommige individue te veel inneem, kan dit ongewenste newe-
effekte veroorsaak. Alhoewel die effekte wat hierdie olie kan produseer nie 'n gevaar inhou nie, is daar diegene
wat dit nie geniet om hoog te word van 'n oordosis nie. Alhoewel hierdie medikasie veilig is en die meeste geen
probleme met die gebruik daarvan het nie, moet 'n mens ook in ag neem dat daar diegene sal wees wat probleme
sal ervaar.

Dit is die rede waarom ek almal opdrag gee om met baie klein dosisse te begin en dan die hoeveelheid wat hulle
elke  vier  dae  inneem,  te  verhoog.  Deur  dit  te  doen,  bied  dit  die  persoon wat  hierdie  middel  gebruik  die
geleentheid  om hul verdraagsaamheid  op te  bou en baie  pasiënte  het  gerapporteer  dat  hulle  nie  eers  hoog
geword het tydens die behandeling nie. As hennepolie behoorlik geproduseer word uit baie kragtige kalmerende
stamme van cannabis indica,  of dikwels wanneer dit vervaardig word uit sommige soorte indica-dominante
sativa-kruisings, sal 'n mens vind dat die uitwerking van sulke olies slaperigheid en slaap sal bevorder, wat
natuurlik 'n belangrike deel van die genesingsproses.

Pasiënte moet bewus wees van die feit dat hierdie olie ook hul bloeddruk, okulêre druk en bloedsuikervlakke
kan verlaag. As individue medikasie neem om hierdie probleme te behandel, behoort hulle in die meeste gevalle
hul behoefte aan die gebruik van die middels wat hulle tans gebruik, baie vinnig te kan verminder. Ek moet
pasiënte wat bloeddrukmedikasie neem inlig dat sodra hulle met die olie begin het, hul bloeddrukprobleme
dikwels nie meer die gebruik van farmaseutiese middels sal vereis nie en dit geld ook vir diabete en diegene wat
ook aan gloukoom ly.

Neem asseblief kennis dat indien olie ingeneem moet word om ander toestande te behandel en dit saam met
bloeddrukmedikasie  geneem word,  dit  in  sommige  gevalle  die  pasiënt  se  bloeddruk te  laag  kan laat  daal.
Alhoewel ek nie weet van iemand wat dit ervaar het wat enige werklike skade gely het nie, voel ek steeds 'n
mens moet probeer om hierdie situasie te vermy indien enigsins moontlik. Kontroleer dus gereeld jou bloeddruk
en as farmaseutiese middels nie meer benodig word nie, moenie dit inneem nie.

Dit mag vir sommige individue ongelooflik lyk dat hulle die gebruik van hierdie voorgeskrewe middels kan
staak. Sodra 'n mens egter die genesende potensiaal van hierdie natuurlike medisyne besef, kom hulle gou agter
dat hierdie wonderlike olie die gebruik van feitlik alle farmaseutiese middels kan vervang.

Hoe word die olie gewoonlik verdra?

Ons  het  almal  verskillende  toleransies  vir  kragtige  medikasie,  so  ek  moedig  pasiënte  aan  om in  hul  eie
gemaksone te bly wanneer hulle bepaal watter dosis hulle sal inneem. Die meeste mense se verdraagsaamheid
bou  baie  vinnig  op  en  gemiddeld  neem  'n  normale  persoon  gewoonlik  sowat  90  dae  om  die  60  gram-
behandeling in te neem. 60 gram behoorlik vervaardigde olie blyk die meeste kankers te kan genees, tensy die
pasiënt erg deur die mediese stelsel beskadig is met hul chemo en bestraling, ens.

Pasiënte wat die gevolge van chemo en bestraling gely het, benodig meer olie om die skade wat die mediese
stelsel  agtergelaat  het,  ongedaan te maak.  Oor die algemeen,  sodra 'n persoon gewoond raak aan die  olie-
effekte, lyk dit of pasiënte dit geniet om die middel te neem. Maar as gevolg van hierdie medikasie se nie-
verslawende aard, sal diegene wat die middel gebruik dikwels vergeet om hul dosisse behoorlik te neem. Dit is
nie dat die olie hulle laat vergeet nie, dit is bloot omdat hul liggame nie die behoefte aan die teenwoordigheid
daarvan aanvoel nie en dit beklemtoon net die feit dat die stof werklik nie verslawend is nie. Want as dit nie was
nie, is dit onwaarskynlik dat die pasiënt sou vergeet om hul dosis te neem, want as dit verslawend sou wees, sou
hul liggame na agt uur na die stof huil.
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Is daar enige newe-effekte waaroor mens bekommerd moet wees?

Sommige pasiënte het gerapporteer dat hulle angs of paranoia ervaar het met die gebruik van hierdie medikasie.
Maniere om dit te hanteer sal bespreek word wanneer die vraag 'n bietjie verder in hierdie boek ter sprake kom.

Die belangrikste newe-effekte van hennepolie wat aan my gerapporteer is, is goeie gesondheid, geluk en 'n
goeie nag se slaap, so wat meer kan iemand vra van 'n medisyne wat hulle gebruik?

Baie mense neem elke dag 'n groot aantal farmaseutiese produkte in. Kan dit goed wees vir die liggaam?

Ek  het  geen  idee  hoekom  diegene  wat  die  gevaarlike  newe-effekte  van  allopatiese  middels  in
dwelmadvertensies sien, dit steeds sal oorweeg om hierdie medikasie te neem nie. Dit blyk dat baie mense
sonder verstand sal doen soos die dokter beveel en 'n groot aantal van hierdie selfde mense is geneig om die
gebruik van hennepmedisyne te verwerp. Bloot as gevolg van leuens wat hulle vertel is deur hul regerings en
diegene wat in die skaduwees agter die farmaseutiese industrie staan. Niemand sterf weens die gebruik van
hennepmedisyne nie en daar is geen skade aangerig nie. Ek wens ek kon dieselfde sê vir wat die dokters elke
dag vir ons voorskryf maar ongelukkig is dit skaars die geval.

Soms is die verskillende interaksies wat hierdie sogenaamde medikasie veroorsaak, genoeg om ons in 'n vroeë
graf te plaas. Maar selfs al ondervind ons geen onmiddellike probleme nie, hou die gebruik daarvan steeds 'n
gevaar in. Met verloop van tyd bou die chemikalieë en gifstowwe wat hierdie medikasie bevat in ons liggame
op en dit kan ook ernstige probleme met ons gesondheid meebring wat dikwels tot die dood kan lei.  Selfs
eenvoudige dinge soos aspirientablette veroorsaak jaarliks duisende sterftes wêreldwyd. So ek dink nie een van
ons moet ons vertroue stel in die farmaseutiese industrie of enigiets wat hulle verskaf nie. As jy ware genesende
krag wil sien, draai dan na Moeder Natuur, want jy sal baie min in 'n pilfabriek vind wat tot baie voordeel sal
wees.

Hoe vergelyk pasiënte die newe-effekte van hennepolie met dié van chemiese medikasie?

Daar is geen werklike vergelyking tussen die newe-effekte van hennepolie en die giftige chemikalieë wat die
mediese stelsel verskaf nie. Hierdie stowwe wat dokters verskaf, is iets wat ons nie in ons liggame moet hê nie,
want dit is lewergiftig. Dit beteken dat hierdie sogenaamde medikasie nie ingeneem moet word nie, want dit sal
ons lewers vergiftig en die funksie daarvan benadeel. Daarbenewens kan die gebruik daarvan 'n hele reeks ander
gesondheidskwessies veroorsaak wat vermy kan word as hennepolie eerder gebruik word.

Met die gebruik van chemiese medikasie stel ons onsself dikwels bloot aan newe-effekte wat selfs erger kan
wees as wat oorspronklik behandel is. Sommige pasiënte met siektes soos kanker en diabetes ens. het selfs vir
my gesê dat hul toestande veroorsaak is deur die medikasie wat dokters verskaf het. Dit blyk dus dat die dokters
dikwels self ten minste gedeeltelik verantwoordelik is vir die pasiënt se huidige mediese situasie. Baie pasiënte
het die verskriklike newe-effekte wat hulle ondervind het, deur die medikasie wat hulle voorgeskryf is, in detail
aan my beskryf, so ek sal probeer om die gebruik daarvan te vermy indien enigsins moontlik.

Aangesien die chemie van ons liggame en ons verdraagsaamheid vir baie ander stowwe baie verskil. Dikwels
het dokters geen idee watter uitwerking 'n opbou van verskillende chemiese medikasie op ons gesondheid en
welstand kan hê nie. Nie twee van ons is dieselfde nie, en verskillende medikasie wat saam gemeng is, is niks
minder nie as 'n giftige chemiese skemerkelkie, wat in sommige gevalle heeltemal onverwagte gevolge vir die
gesondheid vir die pasiënt kan hê. So hoe sou enige dokter in staat wees om al die onbekendes in ag te neem om
te bepaal wat veilig is en wat onaanvaarbaar is?

Ek dink eerlikwaar dat toestande soos Alzheimer's en baie ander siektes dikwels veroorsaak word deur die
mengsel van chemikalieë wat hul dokters voorgeskryf het. Baie pasiënte het my vertel van die probleme wat
hulle  met  die  gebruik van farmaseutiese  middels  ondervind het,  maar  sodra hulle  opgehou het  om hierdie
middels  te  gebruik  en  die  olie  begin  inneem,  het  die  probleme verdwyn.  Om dinge  reguit  op  te  som,  as
hennepmedisyne  behoorlik  geproduseer  word,  is  dit  uiters  veilig  en  onskadelik  om  te  gebruik,  maar  wat
mediese spesialiste voorsien is nie.
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Is dit moontlik om die effekte van allopatiese en empiriese medisyne te vergelyk?

Wat my betref, is daar geen vergelyking tussen allopatiese medisyne en empiriese medisyne nie. Allopatiese
medisyne is vir die grootste deel net 'n mengsel van skadelike chemikalieë en gifstowwe wat niemand moet
inneem nie. Empiriese medisyne (medisyne van plante) word al duisende jare lank gebruik en medisyne wat uit
hennep  vervaardig  word,  is  verbysterd  wanneer  dit  by  veiligheid  kom.  Die  medisinaal  effektiewe  en
onskadelike aard van hennepharse waaruit die olie vervaardig word, maak die hennepplant die "Koningin van
alle Empiriese Geneeskunde."

Deur die jare was ek in kontak met baie pasiënte wat alles beskikbaar gestel het om hul toestande te behandel en
nadat alles anders misluk het, het hulle toe na my toe gekom. Ek dink die pasiënte wat beide allopatiese en
empiriese medisyne gebruik het, is meer bekwaam om te praat oor die verskil tussen chemiese medikasie en
hennepolie in plaas van myself. Maar ongelukkig is baie nog steeds bang om na vore te kom, so ek kan net
oordra wat hulle gerapporteer het.

Die meeste van hierdie pasiënte het my direk vertel dat hulle veel eerder hennepolie sou gebruik eerder as die
medikasie wat hul dokters verskaf het. Bloot omdat dit baie beter gewerk het, geen onaangename newe-effekte
gehad het nie, en in 'n kort tydjie kon baie teruggaan na 'n normale lewe. Hulle het nie hierdie uitgesproke
genesende effekte ervaar met die gebruik van allopatiese medisyne nie en die meeste het gevoel dat hierdie
medikasie  baie  skade  aanrig.  Ek  dink  dit  spreek  boekdele  oor  hoekom  ek  nou  nie  eers  die  gebruik  van
allopatiese medisyne sal oorweeg nie en in die nabye toekoms dink ek baie meer sal dieselfde begin voel.

Is daar enige rede om bekommerd te wees oor verslawing aan THC?

Uittreksels uit die hennepplant kan ook gebruik word om dit makliker te maak vir diegene wat aan gevaarlike
stowwe verslaaf is om aan die gebruik daarvan te onttrek. Die stelsel sê vir ons dat dagga 'n poort-effek het, wat
sal veroorsaak dat diegene wat dit gebruik, hul lewens weggooi en aan harde dwelms verslaaf raak. Uitsprake
soos hierdie is volslae onsin. Hoe kan 'n medikasie wat nuttig is om verslawing te verbreek veroorsaak dat
iemand verslaaf raak aan dieselfde gevaarlike middels wat die probleem veroorsaak?

Ek sal saamstem dat hennepolie 'n poortdwelm is, maar dit is 'n toegangspoort vir mense wat aan verslawing ly
en dit neem nie diegene wat dit gebruik op die pad na vernietiging, soos ons regerings ons wil laat glo nie.
Sodra jy regtig leer weet wat medikasie wat uit hierdie plant vervaardig word kan doen, sal jy vind dat die
medisinale gebruike daarvan onbeperk is.

Kom ons kyk nou na die “verwoestende” gevolge van 'n baie groot oordosis hennepolie. Hierdie medikasie
veroorsaak 'n semi-komatose toestand genaamd slaap en, wanneer dit uit die regte stamme vervaardig word, is
dit ook 'n baie meer effektiewe pynstiller as morfien. As 'n gewone mens heeltemal te veel sou neem, sou hulle
ongetwyfeld  'n  geruime  tyd  slaap,  maar  wanneer  hulle  wakker  word,  sou  hulle  ongedeerd  wees  en  geen
verslawing ly nie.

Ek het hierdie medikasie aan baie pasiënte verskaf, maar ek weet nie van enige toestand wat 'n pasiënt sal
verhoed om hierdie middel tot goeie voordeel te gebruik nie; nogtans kan ons mettertyd vind dat daar diegene is
wat nie kan nie. Al wat ek sê is dat ek van geen medikasie weet wat meer doeltreffend en veilig is om te gebruik
nie en ek is seker die mediese stelsel gebruik niks waaroor hulle dieselfde kan sê nie. Kyk nou na die uitwerking
van hennepolie en kyk na die uitwerking van wat die mediese stelsel verskaf. Ek dink jy sal saamstem dat om
die hoë uit hennepmedikasie te neem omtrent die swakste verskoning is waarmee hulle vorendag kon kom, as jy
die skadelike en gevaarlike aard van stowwe wat hulle tans gebruik om die plek daarvan in te neem, in ag neem.

Hierdie medikasie kan ingeneem word, plaaslik gebruik, verdamp word, of jy kan dit ook in setpilvorm met
goeie resultate gebruik. Wanneer jy die olie begin inneem, is klein klein dosisse wat ongeveer agt uur uitmekaar
geneem word, aan die begin die beste. As jy aan 'n ernstige toestand ly en jy neem sterk pynmedikasie, verhoog
die grootte van jou dosis so vinnig as moontlik en probeer om die gebruik van hierdie gevaarlike stowwe te
staak.
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Vir diegene wat dink hulle het leiding nodig, aangesien jou dokter die een was wat jou in die eerste plek op al
hierdie verslawende nare chemikalieë geplaas het, vra hulle vir hul raad oor hoe om die gebruik van hierdie
middels die beste te staak. As jou eie dokter nie bereid is om te help nie, sien 'n natuuropaat of homeopatiese
praktisyn vir raad. In baie gevalle in die verlede het ek gesien hoe mense onnodige medikasie afgaan sonder
enige raad van iemand.

By  die  aanvang  van  behandeling  met  die  olie,  kan  baie  pasiënte  wat  opiaat-gebaseerde  medikasie  neem,
onmiddellik hul gebruik van hierdie gevaarlike stowwe in die helfte verminder. In die meeste gevalle kan die
pasiënt  binne  een  tot  twee  weke  heeltemal  van  hierdie  medikasie  afkom  en  sal  hulle  minder
onttrekkingsimptome ervaar.

Hierdie medikasie gaan regtig nie daaroor om jou hoog te kry nie, dit gaan daaroor om jouself toe te laat om
genees te word deur 'n natuurlike stof wat geen kwaad doen nie. Nou hoekom moet ons as mense toelaat dat
ander aanhou om ons die gebruik van hierdie medikasie te weier? Die gratis medisinale gebruik van hennep is
die belangrikste kwessie van ons tyd en aangesien so baie onnodig sterf, verbleek alle ander bekommernisse in
vergelyking.  Hennep  is  medisyne  vir  die  massas  wat  feitlik  enigiemand  kan  verbou  en  produseer.  Nou
vervaardig talle mense wêreldwyd hul eie medikasie en hulle bereik dieselfde resultate wat ons in ons inligting
beskryf het. Die tyd vir verandering is nou op hande, sluit asseblief saam met ons aan om te help om die lyding
van soveel mense te beëindig en om hoop te bring na 'n andersins hopelose wêreld.

Die hennepplant is op hierdie aarde geplaas vir ons almal om vryelik te gebruik vir voedsel, vesel, medisyne,
energie en 'n menigte ander toepassings. Op die laaste telling kan meer as 50 000 verskillende dinge uit hierdie
wonderlike plant vervaardig word. Wanneer hierdie onwettige beperkings verwyder word, sal dit mense terug
plaas  op  die  grond waar  hulle  hoort.  Weereens  sal  hulle  met  die  natuur  in  aanraking  kom en baie  meer
selfversorgend word. Miljoene werksgeleenthede sal dan daar wees vir die inname van aardvriendelike hennep-
gebaseerde nywerhede en binne 'n kort tyd kan ons 'n hennep-gebaseerde ekonomie hê. Rick Simpson, Hennep:
Die mees medisinale plant

"Toe ek die eerste keer die olie begin neem het, het ek "Aaklige" newe-effekte gehad, ek moes 'n halwe boks
doughnuts geëet het!!! Ha Ha Ha!!! Ek wens ek het nog bietjie gehad ek het heerlik geslaap! Elke dag het ek
uitgesien na die nag sodat ek kon slaap. Ek sou 'n bietjie olie teen 7:00 aan die slaap raak omstreeks 9:30 en
slaap tot 8:30. Wonderlik!!!” Tom

“Ironies dat ons soveel stories hoor van mense wat daagliks dagga-konsentrate gebruik, sonder gruwelverhale,
geen verslawing, geen newe-effekte of verwante sterftes nie, maar plaaslike wetgewers veg teen die verbouing,
gebruik en verkoop van dagga in die  belang van 'publiek veiligheidskwessies',  wat 'n dekmantel  is vir  hul
lojaliteit aan Big Pharma en die 'Booze-Baron se finansiële omkopery om die groei van die dagga-industrie in
die VSA te beperk ..." Raphael

“Het hierdie week die olie vir my pa begin gee. Gevorderde prostaatkanker wat na sommige kolle op die bene
versprei het. Tot dusver slaap hy baie en het sy eetlus teruggekry. Hy het niks geëet nie weens bestralingspyn in
die keel. Ook van sy angs het verander na oënskynlik vrolike gebeure in sy kop!

Hy kry steeds pynmedikasie by die hospitaal wat nuttig is vir akute pyn totdat dinge onder beheer is. Die
dokters weet egter nie van die olie nie. Ons het selfs gesinspeel op die idee om olie met medisyne te kombineer,
maar dokters het teruggekom met versinsels van monsteragtige newe-effekte. Wou hulle vra om vir ons die
studies te wys, maar wil nie pa se vrylating in gevaar stel nie, aangesien ons as 'moeilik' gemerk is om die
behoefte aan oormatige medisyne te bevraagteken wat hom erger en erger maak.

Ek sou nie my ergste vyand hospitaalkankerbehandeling toewens nie. Ek het die gruwelstories gehoor, maar ek
dink op 'n sekere vlak het ek gedink dinge sal anders wees vir pa. Hoop van harte dis nie laat nie.” Edmund

-- Edmund, hulle was reg oor moontlike newe-effekte, maar dit sou veroorsaak word deur die chemikalieë wat
hulle hom gee, nie deur die olie nie. Hoe gouer jy hom terug by die huis kry en hom vol olie maak hoe groter is
die kans. Dit is nooit te laat om met die olie te begin nie, die enigste vraag is of dit nie te laat is om die siekte
voor te kom nie. Maar dit hou direk verband met hoeveel olie jy in hom sal kry en hoe vinnig.
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Hiermee sê ek nie dat jy nie die protokol moet volg nie of dat jy met groot dosisse moet begin nie. Kry hom by
die huis, volg die protokol en laat ons hoop vir die beste. JB

"Hallo Jindrich, wil 'n paar van die "newe-effekte" van die olie deel. Eers maak ek al 'n rukkie my eie en koop
ook 'n paar by 'n apteek (soos my eie beter!), ek het geen spesiale toestand of siekte nie, het seker sedert 2012
naby 30 ml ingeneem, so...

* kan nie meer alkohol drink nie... een glas wyn en ek is uit! Ek het nie probeer om op te hou drink nie, maar
regtig my liggaam verwerp dit heeltemal en dit voel baie lekker om skoon kop te wees!!

* Die iris van my oë is heeltemal groen ... nie meer klein bruin kolletjies hier en daar nie (as jy iridologie ken is
daardie  kolletjies  'n  aanduiding  van  orgaanwanfunksies  of  selfs  afsterwe),  so  helder  oë  beteken  goeie
gesondheid!

* Dieselfde effek vir my 10-jarige herdershond-helder oë en baie energie! (Hy het ongeveer 6 dosisse gehad).
Die olie en al die onverwagte newe-effekte!! Dankie vir jou en Rick vir al julle pogings om hierdie medisyne
met die wêreld te deel. Baie liefde, Estelle"

“Ek kan jou vertel dat my meisie-hond (herdershond) melkklierkanker gehad het, groot knoppe. Ek het haar
daagliks 2 druppels voor die nag gegee. Oor 3 weke ALLES WEG!!! (Dit is soos borskanker by mense ook
estrogeen  sensitief!!!).  EN  dit  het  my  vriendin  se  lewe  gered,  sy  het  blaaskanker  gehad  –  Weg.  SOOO
GELUKKIG om mense en diere te kan help.” Dolly

“Ek gee al drie my honde daagliks ’n druppel olie as voorkomend teen kanker nadat ek elke hond in die verlede
aan kanker verloor het.” Roger

“Ek het net verlede week geskryf oor braking op die olie. Ek het uiteindelik opgehou en ek gebruik steeds
dieselfde bondel olie.  Ek voel nou wonderlik.  Ek dink ek het al  die  farmaseutiese middels uit  my sisteem
ontgift. Dit was ’n ellendige ervaring, maar detoks is nooit pret nie.” Robin

“Ek weet nie vir seker nie, maar my raaiskoot sou wees dat jy te veel te gou geneem het. Daar is iets soos om te
hoog te word en dit kan sommige mense laat opgooi. Ek weet dit uit persoonlike ondervinding. (Ek het net
besef dit klink nogal neerhalend, ek het dit nie so bedoel nie.)” Tina

“Tina, ek het ook daaraan gedink en het baie vrae gehad oor hoekom ek so siek was. Ek glo regtig dit was
detoks as gevolg van wat verlede Desember met my gebeur het. My onkoloog het vir my gesê dat ek in my
"finale stadiums" was, ek het sonder olie opgeraak en 'n IV van Zometa gehad om my bene te help versterk. Dit
blyk dat die olie as 'n allergiepil gewerk het en my van die uitwerking van Zometa red. Van die olie af het ek
anoreksies geword, baie pyn gehad toe die Zometa in my bene ingegaan het en het opgegooi, koue rillings
gehad en in die hospitaal opgeneem.

Sedert daardie voorval kon ek nie eers Indiese styl sit nie, want my gewrigte en heupe was so seer. Toe ek weer
met die olie begin het, was ek eers goed, maar het toe geleidelik siek geword. Ek het toe baie siek geword en toe
ek dae lank opgooi en ellendig was, het iets vreemds gebeur, al my gewrigte het skoongemaak en ek het nie
meer gewrigspyn na 6 maande nie. Ek is weer buigsaam. Ek kan net glo die olie het daardie kak uit my gewrigte
gekry wat jou vir ’n jaar kan bybly.” Robin

“Dit is baie belangrik om so gou moontlik soveel as moontlik by 'n terminale pasiënt te kry. Meeste terminale
pasiënte  het  chemo/bestraling,  pynstillers,  ens  ondergaan.  Maak  seker  dit  is  reg  gemaak  en  begin  so  gou
moontlik soveel as moontlik inneem en ek sal nie ophou om dit ten minste te neem totdat die kanker heeltemal
weg is nie!” Bonnie

"Wanneer jou dokters vir jou sê, "jy is terminaal," sal jy nie wil probeer wat ook al daar is nie? Dink daaroor...
Na so 'n diagnose, wat het jy om te verloor? Ek het 'n niggie wat vandag leef ... as gevolg van hierdie olie ...
Moet ek meer sê?" Carol

“Dis ek haar niggie. Dit het regtig gewerk.” Joanne
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“Ek het 'n halfmarathon gedoen, ek het $5 000 vir kankernavorsing ingesamel. Min het ek geweet daar is reeds
'n fokken kuur en hulle sal dit nie vir my gee nie. Hulle het my twee keer baie sterk chemoterapie gegee. Hulle
het my lewer verwoes; hulle het my niere verwoes. Hulle het my in April verlede jaar huis toe gestuur om te
sterf. Hulle het gesê ek sal nie vir ses weke lewe nie. En hier is ek vandag, nog lewendig, want ek het uitgevind
hoe om my eie medisyne te maak sodat ek vandag hier kan wees.

Ons moet almal van hierdie kuur vertel. Almal moet weet: daar is werklike mediese dagga-produkte wat jou sal
help om te lewe, en jou vriende wat kanker het, sal help lewe. Almal moet weet: niemand hoef aan kanker te
sterf nie. Daar is 'n kuur, daar was nog altyd 'n kuur. Hulle het net... Big Pharma sal ons dit nie toelaat nie. Hoe
durf hulle?! Kankernavorsing is 'n multi-miljard dollar industrie ... En wat doen hulle? Hulle maak mense soos
ek dood met hul dwelms. Dis snert! Daar is 'n kuur! Phoenix Tears olie werk! Vertel almal. Asseblief!” Joanne

"Hallo, ek glo in die olie en gebruik dit tans vir my ma wat kanker het, maar ek het 'n vraag, jy sê dit moet 2
onse in drie maande geëet word, maar my ma is baie swak as gevolg van die siekte en net as 'n ons geneem en is
op die punt om drie maande te ontmoet, maar neem dit nog, en ek wil weet of dit dieselfde effek is, want jy het
gesê dit moet oor drie maande wees. Antwoord my asseblief die boodskap, want ek is bekommerd.” Esmeralda

“Moenie te veel bekommer oor hoeveel sy tot dusver geneem het nie. Hou net aan om haar te kry om 'n bietjie
meer te eet. Sê vir haar om 'n groter stukkie te eet as wat sy ooit tevore gehad het, wanneer sy in die nag gaan
slaap, sal sy bietjie vir bietjie meer kan eet. Maak seker sy eet 'n groter dosis in die nag en sy sal vinniger 'n
verdraagsaamheid opbou. My pa het dieselfde ding die eerste drie maande gedoen. Dit het hom lank geneem
voordat hy meer as 'n halwe gram per dag kon eet en die kanker was besig om te verdwyn, selfs toe hy skaars 'n
1/4 gram per dag eet - (gewas het al hoe kleiner geword). Nou is hy tot ongeveer 'n gram per dag, en hy het
meer as 'n honderd gram in 10 maande geëet. Sterkte!" Jose

Vervanging van medikasie

“Met my ervaring met die olie weet ek persoonlik nie van een enkele farmaseutiese medikasie wat ek bereid sal
wees om te gebruik nie. Ek het verskeie redes daarvoor, maar die belangrikste een is dat dit nie nodig is nie. Jou
liggaam kan net verwerk wat jou voorvaders vroeër geëet het; dit is nie gereed om chemikalieë van enige aard
te verwerk nie en die verbruik van chemikalieë sal uiteindelik moeilikheid veroorsaak. Hulle kan dalk help met
die toestand waaraan jy nou ly, maar jy sal later die prys betaal. Die olie resoneer met die menslike DNA en
help om selle in die hele liggaam te regenereer en te verjong. Die olie werk selektief en val alles aan wat
ongesond in jou liggaam is. Daarbenewens produseer die olie nie skadelike newe-effekte nie. Met 'n effense
oordrywing wil ons sê dat die enigste newe-effekte van die gebruik van die olie slaap, geluk en gesondheid is.
Dit is nie te sê dat 'n pasiënt nie ongewone toestande van liggaam en gees sal ervaar nie, veral wanneer hulle
meer olie inneem as wat hulle gewoond is om te neem. Maar selfs al doen hulle, as hulle hoëgraadse hennepolie
gebruik, sal hulle eenvoudig gaan slaap en dit afslaap. Dit is geen sin om die effekte van die olie te probeer
beveg nie, dit is die beste om dit eenvoudig te laat werk en daarmee saam te vloei.” JB

“Goed so ek moet dit deel. Ek het olie by 'n vriend in 'n ander staat gekry. Die eerste goed wat ek geneem het,
was van 'n apteek en ek het 'n gevoel gehad dit is nie wat dit moet wees nie. Ek het elke paar uur 'n redelike
goeie grootte dosis geneem en dit het gelyk of dit nie veel doen nie. Toe ek gister die goed by my vriend kry,
het ek gedink ek kan dieselfde hoeveelheid as wat ek was van die dispensary goed vat. Seun was ek verkeerd!
Julle maak nie 'n grap as jy sê begin stadig nie! As jy die regte goed het, is dit beslis kragtig! Ongelukkig het ek
glad nie 'n goeie ervaring gehad nie, groot paranoia en kon nie die hele nag slaap nie. My seun moes eintlik
oorkom en my “babysit”! Ek is baie moeg vandag en voel steeds die effekte so ek sal seker nie vandag neem nie
en as ek dit doen sal dit minder as 'n halwe ryskorrel wees! Ek dink aan die goeie kant het ek nie vanoggend pyn
nie.

-- Casey, lol. Daar is waarskynlik 'n bietjie sativa in die nuwe bondel, so probeer om 'n ander een te kry. Olie
wat vervaardig word uit wat ons aanbeveel, doen dit nie. Ek sou 'n nuwe bondel of die helfte van wat jy geneem
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het probeer. Hierdie onaangename gevoelens kan soms by iemand voorkom, maar sodra jy leer hoe om dit te
hanteer, verteenwoordig dit nie veel van 'n probleem nie, soos jou oppasser waarskynlik kan bevestig.

Maar weereens, soos ek sê, is daar waarskynlik 'n bietjie energiekende sativa in die olie. Maar miskien het dit
beter pynstillende effekte as jou vorige olie. Probeer om minder te neem en kyk hoe dit werk. As jy ook nie die
tweede  keer  daarvan hou nie,  gee  dit  vir  jou  seun vir  ontspanningsdoeleindes  of  gebruik  dit  plaaslik  (vir
skoonheid  ens.),  en  laat  hom vir  jou  iets  kragtiger  en  kalmerends  kry  wat  sal  voldoen  aan  die  vereistes
gespesifiseer in ons "aanwysings." Beste wense, JB

“Dit werk vir allerhande siektes en siektes. As jy dit neem, pasop vir jou kaliumvlakke aangesien dit lyk of dit
by  sommige  mense  daal.  Vir  enigiemand  met  nier-,  lewer-  en  hartprobleme,  kyk  na  klieraanvullings  in
kombinasie met RSO en q10 vir regeneratiewe effekte. Matteus

“Slegs cannabinoïden reguleer selle. Die meeste salf/middels vir wonde is ontsmettingsmiddels en probeer net
om 'n ideale  situasie  vir  die  liggaam te  maak om te  genees.  Kannabinoïede is  antibakteries  /  antifungus /
antiviraal ens ens en dit  reguleer die selle sodat die lelike beskadigde selle gereguleer word en nie halfgat
herstel en gekopieer word nie. Met ander woorde, jy is minder geneig om littekens te hê as gevolg van die
gebruik van cannabinoïden op wonde omdat selle met die volgende logika gereguleer word:

Is  ek  'n  bietjie  beskadig?  -  Ja=  Autofagie  om  die  sel  te  herwin/herstel.  Is  ek  baie  beskadig?  -  Ja  =
Geprogrammeerde seldood (apoptose)

Is ek verby my gebruiksdatum? - Ja = Geprogrammeerde seldood (apoptose)

Is ek baie beskadig? Ja = Nekrose. Wanneer skade so erg is, tensy cannabinoïden op die area toegedien word,
sal  die endogene cannabinoïden in die bloed gewoonlik nie daarin slaag om die selle te bereik en hulle te
reguleer nie en dit sal vrot vleis / Nekrose tot gevolg hê.

Kanker spruit gewoonlik uit 'n beskadigde sel wat ongereguleerd bly omdat sy CB-reseptore nie funksioneer nie
as gevolg van skade.

Stowwe wat bekend is om kanker te veroorsaak, is gewoonlik stowwe wat stadig is om die liggaam te verlaat en
'n konstante sellulêre skade gedurende hul reis veroorsaak.

Hoe meer dikwels selle beskadig word, hoe groter is die kans dat 'n sel sal bestaan met geen funksionele CB-
reseptore nie.” Scott

Genees kanker met die olie

Te oordeel na waarnemings van die aantal pasiënte wat jy behandel het, is die olie doeltreffend vir alle 
soorte kanker, of is jy bewus van enige tipe kanker waarmee dit nie sal help nie?

“Die olie is effektief in die behandeling van alle soorte velkanker en na die beste van my wete geld dieselfde vir
interne kankers en ander mediese toestande. Na jare se ondervinding in die hantering van pasiënte wat aan alle
soorte mediese probleme gely het. Ek kan eerlik sê ek weet nie van enige toestand waarvoor die olie nie 'n
effektiewe behandeling is nie.

Hoëgraadse hennepolie,  wanneer dit  volgens my instruksies gemaak en gebruik word, blyk te werk op alle
soorte kanker en ek is nie bewus van enige tipe kanker wat dit nie effektief sal wees om te behandel nie. Ek het
'n tyd gelede gehoor van 'n studie wat beweer het dat THC 'n sekere soort kanker kan veroorsaak, maar ek dink
dit was net meer propaganda wat ingegooi is om te verhoed dat die publiek die waarheid leer. Ek kan net sê dat
hierdie studie gebrekkig moet wees en ek sal nou verduidelik hoekom ek tot hierdie gevolgtrekking gekom het.

Eenvoudig gestel,  die meeste navorsing sê vir ons dat kanker net muterende selle is wat toegelaat is om te
vermeerder as gevolg van 'n onderliggende probleem wat in die pasiënt se liggaam teenwoordig is. THC maak
muterende selle dood. So hoe kan THC die selle produseer wat dit so goed is om te vernietig?
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As jy op soek is na behandelings wat kanker kan veroorsaak, soek nie verder as chemo en bestraling nie. Albei
hierdie  sogenaamde  "behandelings"  is  baie  kankerverwekkend,  dus,  met  ander  woorde,  dit  kan  kanker
veroorsaak en wel. Selfs 'n CT-skandering stel die liggaam bloot aan 'n massiewe dosis bestraling. Bestraling
veroorsaak dat selle muteer en dit is wat ons almal vertel is kanker is, muterende selle.” Rick Simpson, Hennep:
Die mees medisinale plant

Kan die olie saam met chemoterapie en bestraling gebruik word?

“Wanneer pasiënte my hierdie vraag vra, sê ek vir hulle dat ja, die olie kan saam met chemo en bestraling
gebruik word. Ek het geen twyfel dat die gebruik van hierdie olie baie voordelig sal wees nie en dit sal hulle 'n
beter kans gee om die effekte wat sulke behandelings veroorsaak, te oorleef. Tog, hoekom sou iemand by sy
volle verstand dit selfs oorweeg om chemo en bestraling te neem?

Chemo en bestraling genees nie kanker nie, dit veroorsaak dit,  en in die verlede het ek geweier om olie te
verskaf aan mense wat van plan is om sulke sogenaamde behandelings te neem. Hoekom moet ek die risiko
loop om tronk toe te gaan om die olie te produseer vir iemand wat van plan is om behandelings soos hierdie van
die mediese stelsel af te neem? As 'n persoon kies om chemo of bestraling te neem, in elk geval, is dit hul keuse.
Maar vanuit my perspektief voel ek dit sal dwaas wees van my kant af om die genesing te verskaf, as hierdie
individue so daarop ingestel is om die mediese stelsel te laat vergiftig. Dit is soos om 'n teenmiddel te verskaf
terwyl gif in die pasiënt se are gepomp word.

In die verlede het ek hierdie medikasie verskaf aan pasiënte wat 'n doeltreffende behandeling wil hê wat geen
kwaad doen nie en hulle 'n baie goeie kans gee om te oorleef. Maar ek beskou die meeste van wat die mediese
stelsel verskaf as meer oor moord as wat dit oor medisyne gaan. Dit is die rede waarom ek vir mense met
ernstige mediese toestande sê om die olie te neem en weg te bly van die mediese stelsel en hul dokters.

Tensy mediese spesialiste rasioneel begin optree teenoor die behandeling van kanker, glo ek dat die pasiënt
beter daaraan toe is om glad nie hul advies te soek nie. Wat die mediese stelsel op die ou end verskaf, doen
gewoonlik baie meer skade as goed en verminder die pasiënt se kans op oorlewing. Die skade wat deur chemo
en bestraling veroorsaak en agtergelaat word, sal in die meeste gevalle die dood van die pasiënt meebring, tensy
hulle groot hoeveelhede olie inneem om hulself te detoksifiseer. Die oorgrote meerderheid mense wat chemo en
bestraling neem, sterf weens die gevolge wat hierdie behandelings veroorsaak en nie die kanker waarvoor hulle
behandel is nie.

Soos ek gesê het, uit my ondervinding blyk dit dat die olie op alle soorte kanker werk, maar ek het 'n paar
mense gehad wat die behandeling gekry het en toe geweier het om dit te neem. Ek kan nie hul gedrag anders
verduidelik as om te sê dat dit op die ou end blyk dat hulle nie bereid was om met die mediese stelsel te breek
nie. Daar was net 'n paar wat dit gedoen het en, sover ek weet, het al hierdie pasiënte uiteindelik gesterf. Ek
wens dat ek kon verduidelik hoekom mense die dinge doen wat hulle doen en hoekom hulle so roekeloos met
hul lewens is. Maar tensy hulle bereid is om hulself op te voed oor wat die mediese stelsel vir hulle inhou,
verwag ek dat dit sal voortduur.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Suksessyfer vir kankerpasiënte?

“Wanneer mense na my toe kom met 'n diagnose van kanker en hulle het geweier om chemoterapie of bestraling
te neem, is dit amper 'n gegewe dat hulle genees kan word tensy hulle gewag het totdat hulle voor die dood se
deur is om die behandeling te neem, of hulle weier om neem die olie op die regte manier in.

Kanker kan selfs omgekeer word in ongeveer 75% van diegene wat erg deur die mediese stelsel beskadig is as
hulle die oliebehandeling behoorlik neem. Daar is egter ongeveer 1 uit 4 wat so erg beskadig is die beste waarop
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mens kan hoop is om hulle 'n baie beter lewenskwaliteit te gee terwyl hulle nog by ons is. Maar vir pasiënte in
hierdie situasie maak die inname van die olie steeds goeie sin, want dit sal hul lyding baie verlig en dikwels sal
hulle baie langer voortleef as wat verwag is.

Selfs al kan jy die kanker genees, sal die skade van die chemo en bestraling op die ou end dikwels die pasiënt se
dood veroorsaak, tensy die skade wat veroorsaak is, herstel kan word. Hierdie individue sterf nie aan kanker
nie; hulle sterf in werklikheid van die sogenaamde “mediese behandelings” wat hulle van die mediese stelsel
ontvang het. Soos u kan sien, het hennepolie 'n ongelooflike suksessyfer, veral as geen dokters betrokke is nie.
Maar as die mediese stelsel rasioneel sou begin optree en hierdie medikasie gebruik soos hulle moet, dink ek
oorlewingsyfers kan selfs meer toeneem.

Hoeveel mense waarvan jy weet, het hulself met die olie genees?

Sedert 2003 het ek hierdie olie verskaf aan ongeveer 5 000 mense wat aan alle soorte mediese probleme gely
het. Baie van hierdie pasiënte het verskeie mediese probleme gehad wat aandag nodig gehad het, maar die
meeste is onder beheer gebring of genees met die gebruik van hierdie olie. Weens die onwettige status van
hierdie  medikasie  het  ek  nie  rekords  gehou  nie,  maar  dit  is  veilig  om te  sê  dat  ek  honderde  mense  met
uitwendige en inwendige kankers genees het, plus 'n groot aantal ander toestande.

Daarbenewens ontvang ek weekliks groot getalle e-posse van regoor die wêreld, wat my vertel hoeveel hierdie
olie pasiënte in verre lande gehelp het. Toe ons die instruksies op ons webwerf geplaas het en die dokumentêr
"Run From the Cure" uitgebring het, waarin ons aan individue oral verduidelik hoe hulle hulself kan genees, het
dit  baie  aandag  getrek  en  baie  het  hierdie  inligting  gebruik  om diegene  in  nood  te  help  voorsien  van  'n
medikasie wat gewerk het. Aangesien hierdie olie so maklik is om te vervaardig, het reeds ongekende getalle
mense wêreldwyd die voordele daarvan ervaar en dit is my hoop dat ons in die nabye toekoms almal die vryheid
sal hê om dieselfde te doen.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Is dit ooit te laat om die olie te begin gebruik?

“Dit is nooit te laat om hierdie wonderlike medikasie te begin gebruik nie. Selfs mense wat erg deur die mediese
stelsel beskadig is, het steeds 'n goeie kans om te herstel. Ons het een man met longkanker gehad wat in die
hospitaal  was en dokters  het  hom vier-en-twintig  uur gegee  om te  lewe.  Ten spyte van teenstand van die
mediese stelsel het sy seun hom 'n groot dosis olie gegee en hy het die hospitaal die volgende dag verlaat. Sowat
vyftien maande later het hierdie 83-jarige veteraan wel gesterf, maar nie aan longkanker nie, hy is oorlede
weens 'n voorafbestaande hartkwaal waaraan hy jare lank gely het. Gedurende die ekstra maande wat hy geleef
het, het hy 'n goeie lewenskwaliteit geniet en het hy in sy slaap gesterf sonder pyn. Is dit nie beter as om in 'n
hospitaal te sterf en in jou eie vloeistof van longkanker te verdrink nie?

Ons het goeie resultate gehad in die behandeling van diegene wat stadium 4-kanker het en nie verwag is om te
lewe nie. Natuurlik kon ons hulle nie almal red nie, maar een ding is seker, ons het baie meer gespaar as wat die
mediese stelsel kon met hul kranksinnige behandelings en treurige oorlewingsyfers. Soos ek vroeër gesê het, is
hierdie olie effektief in die behandeling van alle vorme van kanker, maar die resultate wat ek dikwels gesien het
by diegene wat aan longkanker en leukemie ly, was werklik verstommend. Dikwels reageer hierdie tipe kankers
baie dramaties op die oliebehandeling en dit is nie ongewoon dat pasiënte daagliks verbeterings in hul toestande
sien nie.

Ek moedig altyd diegene wat die olie neem aan om dit so vinnig as moontlik in hul stelsel te kry. Die idee is hoe
vinniger hulle die THC-belaaide olie in hul liggame kan inneem, hoe vinniger kan hulle hul kanker en ander
toestande genees. Dit sal verseker dat die pasiënt 'n baie beter kans het om te oorleef, maar steeds sal hulle nie
benadeel word nie.

Ek sê vir almal met ernstige lewensgevaarlike toestande, "Die olie sal óf jou lewe red, óf dit sal jou uitweg
vergemaklik." Selfs al sterf die pasiënt, sal hulle dit met waardigheid doen en die uitwerking van al daardie
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verskriklike pynmedikasie kan vermy word. Ons doel is om soveel as wat ons kan te red, maar vir diegene wat
nie hulp verleen nie, is dit steeds lekker om te weet dat hulle nie deur 'n pynlike pynlike dood hoef te gaan nie,
soos ander met dieselfde toestande in hospitale moet verduur.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale
plant

Is sommige mense moeiliker om te genees as ander?

“Mense wat die moeilikste is om te genees, is diegene wat toegelaat het dat hulle ernstig deur die mediese
stelsel beskadig word. Chemoterapie en bestraling is albei kankerverwekkende behandelings, met ander woorde
dit veroorsaak kanker. As die pasiënt hierdie sogenaamde behandelings kan oorleef, kan hulle 'n vermindering
in die grootte van 'n gewas sien. Maar op die ou end vergiftig hierdie behandelings die liggaam so erg dat hulle
geen immuunstelsel het om hulle te beskerm nie. Dit in samewerking met die kankerveroorsakende effekte van
die behandelings self help om die kanker na ander plekke in die liggaam te versprei.

Aangesien die pasiënt nie meer 'n immuunstelsel het wat behoorlik funksioneer om hulle te beskerm nie, is hulle
nou nie in staat om hulself te verdedig teen baie mediese probleme wat hul dood kan veroorsaak nie. Enige
rasionele persoon behoort geen probleme te hê om te verstaan waarom die behandelings wat deur die mediese
stelsel verskaf word nie werk nie. Tog, dokters gaan voort om ons te vertel dat daar geen ander vorme van
effektiewe behandeling beskikbaar is nie. Ek dink dit bewys dat as jy dokters en ander professionele persone
genoeg geld betaal om iets nie te verstaan nie, hulle in die meeste gevalle gelukkig is om daaraan te voldoen.

Ek moet ook die feit noem dat pasiënte dikwels reeds medikasie neem wat hul cannabinoïde reseptore blokkeer,
of inmeng met die funksie van die endokannabinoïde stelsel. Sulke medikasie sluit in Remonabant, Surinabant,
Taranabant en Ibipenabant, om net 'n paar te noem. Aangesien dit die dokters was wat hierdie middels in die
eerste plek voorgeskryf het, voel ek dit is iets wat met hulle bespreek moet word. Dit is een van die redes
waarom ek vir pasiënte sê om so gou as moontlik van die chemiese medikasie af te kom. As die funksie van jou
cannabinoïde reseptore benadeel is, maak dit sulke mense baie moeiliker of onmoontlik om te behandel.

Baie individue dink vandag blykbaar die krag van ons verstand het baie te doen met herstel van ernstige siektes.
Hulle voel dikwels seker dat 'n positiewe gesindheid en 'n sterk geloof in die behandeling wat gebruik word,
baie belangrik is wanneer dit by genesing kom. Maar die meeste van diegene wat na my toe gekom het, het nie
geglo toe hulle  met behandeling begin het dat hierdie  olie  tot  enige voordeel sou wees nie.  So hoewel ek
saamstem dat die krag van positiewe denke nuttig kan wees, het die oorgrote meerderheid van diegene wat ek
behandel het gelyk of hulle in staat was om redelik mooi te genees daarsonder.

Ek is geneig om te kyk na suksesvolle genesing as wat meer te doen het met die regte medikasie wat gebruik
word, eerder as die toestand van 'n pasiënt se gemoed. Ek verwag dat baie wat in hierdie nuwe era-retoriek glo,
geneig sal wees om nie saam te stem nie, maar ek het geen rede om die feite te verdraai oor wat ek gesien het
nie. Daarbenewens het ons troeteldiere en ander dierelewe ook cannabinoïde reseptore in hul liggame, sodat
hulle ook kan baat by die effekte van hierdie olie. Ek het baie diere behandel en hoewel sommige van hierdie
wesens redelik intelligent was, is ek seker dat die wonderwerke wat hierdie olie voortgebring het niks met
positiewe denke te doen gehad het nie.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Leukemie

“As jy iemand wat leukemie het met hennepolie behandel, lewer dit dikwels baie vinnig resultate. Leukemie, uit
my ervaring, is een van die maklikste inwendige kankers om te genees en ons het skouspelagtige resultate
gesien  met  die  gebruik  van hierdie  olie.  Die  eerste  plek  waar  THC na  die  liggaam gaan,  is  direk  in  die
bloedstroom. As kanker in die bloed teenwoordig is, sal dit waarskynlik nie lank teenwoordig wees nie. Ek het
gesien hoe die witbloedseltelling in diegene wat aan leukemie ly, binne twee dae dramaties afgeneem het en na

54



KUUR VIR KANKER: DIE RICK SIMPSON-PROTOKOL

my mening voel ek dat  daar  geen beter  behandeling is  vir  diegene wat aan hierdie  toestand ly  nie.”  Rick
Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Behandeling van velkanker

“As die olie reg geproduseer word, sal dit beslis werk om velkanker te genees en dit verg gewoonlik net 'n klein
hoeveelheid olie om die taak te verrig. Wend die olie aan op die area wat die probleem veroorsaak en bedek dit
met 'n verband, smeer dan elke drie of vier dae vars olie en 'n nuwe verband aan en die kanker behoort gou te
verdwyn.

Ek sê altyd vir pasiënte om voort te gaan met behandeling totdat die kanker weg is en dan voort te gaan om die
area vir nog so twee weke te behandel net asof die kanker nog daar is. Deur dit te doen sal verseker dat al die
kankerselle dood is en ek het nog nooit 'n velkanker sien terugkeer as my instruksies gevolg word nie.

As jy 'n geruime tyd velkanker gehad het en die kanker goed gevestig is, kan dit 'n rukkie neem om te genees,
maar gewoonlik, selfs in redelik ernstige gevalle, sal velkanker binne minder as 'n maand verdwyn. In 'n uiterste
geval kan dit langer neem, maar indien wel, hou dan net aan met die behandeling totdat dit heeltemal genees is.
Baie mense kan hul velkanker in 'n japtrap genees, maar dit hang alles af van jou eie tempo van genesing en hoe
diep ingebed die kanker geraak het.

Hoeveel mense het velkanker genees met jou hennepolie?

Ek het die olie aan honderde mense met velkanker verskaf. Gewoonlik binne drie weke is die kanker weg en al
wat oorbly is 'n gesonde pienk vel. Ek kan regtig nie vir jou 'n skatting gee van hoeveel pasiënte my metode van
behandeling gebruik het om sulke kankers te genees nie. Tog, aangesien dit so bekend word, verwag ek teen
hierdie tyd dat honderde duisende, indien nie miljoene nie, wêreldwyd hulself op hierdie manier van hierdie
toestand genees het.

Kan jy hierdie behandeling met standaardprosedures vergelyk?

Daar is geen vergelyking tussen die behandeling van velkanker  met hennepolie  en wat die mediese stelsel
geneig  is  om behoorlike  behandeling  te  noem nie.  Heel  dikwels  word  chirurgie  uitgevoer  en  soms  is  dit
suksesvol om al die kankerselle wat teenwoordig is, te verwyder. Maar te oordeel aan diegene wat ek ontmoet
het, wat oor en oor moes terugkeer om dit te laat verwyder, sou ek sê dat dit nogal skaars is. In heeltemal te veel
gevalle moet pasiënte na hul dokters terugkeer om hierdie operasies keer op keer te laat herhaal.

Selfs wanneer hierdie operasies verskeie kere uitgevoer word, slaag die mediese stelsel dikwels nie daarin om
die probleem uit te roei nie. Dokters gebruik ook ander behandelings vir velkanker, soos vloeibare stikstof en ys
wat chemo bevat. Hierdie behandelings is gewoonlik pynlik en in baie gevalle kom die kanker net terug en is
geneig om baie erger te word.

Wanneer hennepolie gebruik word om velkanker te behandel, maak dit net die muterende kankerselle dood en
die toestand genees gewoonlik vinnig. Hierdie onskadelike effektiewe behandeling veroorsaak geen skade aan
gesonde selle nie en uit my ervaring glo ek dat dit verreweg die mees sinvolle manier is om hierdie toestand te
behandel. Metodes wat die mediese stelsel gebruik is om die minste te sê onaangenaam in vergelyking en mens
hoef nie bekommerd te wees oor infeksies of ander komplikasies wanneer die olie gebruik word nie.” Rick
Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant
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Olie versus Chemoterapie

Wat is die belangrikste voordele van hierdie behandeling in vergelyking met chemoterapie, bestraling of 
ander chemiese medikasie?

“Hennepolie het drie hoofvoordele bo sogenaamde konvensionele behandelings. Eerstens doen hennepolie geen
skade nie, tweedens werk dit, en derdens maak dit nie die pasiënt dood nie. Chemoterapie, bestraling en ander
giftige chemiese medikasie doen groot skade aan die liggaam en verminder in veels te veel gevalle ons kans op
oorlewing. Daarbenewens beland pasiënte wat sulke behandelings verduur dikwels met ander mediese probleme
wat deur hierdie behandelings self veroorsaak word.

Ek kan nie regtig hennepmedisyne vergelyk met wat die mediese stelsel verskaf nie, aangesien ek nie dit wat
hulle ons gee as medisyne beskou nie. Chemiese medikasie is lewergiftig. Wat dit vir enigiemand duidelik moet
maak dat sulke chemikalieë nie in ons liggame moet wees nie, aangesien dit gif is en 'n gevaar vir die pasiënt
inhou.

Chemoterapie en bestraling is albei kankerverwekkend, wat beteken dat hierdie behandelings nie net giftig is
nie,  maar dit  kan ook kanker veroorsaak.  Dikwels kan die grootte van 'n gewas verminder word met die
gebruik van chemoterapie of bestraling, maar in 'n groot aantal gevalle laat dit bloot die kanker versprei. As
gevolg van die karsinogene effekte van sulke behandelings en hul giftige aard, verwoes dit jou immuunstelsel
wanneer jy dit die nodigste het. Na my mening is dit belaglik om chemoterapie of bestraling 'n behandeling vir
kanker of enige ander toestand te noem, terwyl dit natuurlik glad nie gebruik moet word nie.

Kan die gebruik van die olie radioterapie vervang?

Die term radioterapie klink redelik goedaardig. Dit laat dit lyk asof al wat 'n pasiënt hoef te doen is om na
musiek op die radio te luister en hulle sal gesond word. Natuurlik, soos die meeste van ons reeds weet, is dit ver
van wat werklik plaasvind, so kom ons noem dit wat dit werklik is bestralingsterapie.

Ek dink nie  bestralingsterapie  is  beter  as chemoterapie  nie,  aangesien  beide  hierdie  behandelings  giftig  en
kankerveroorsakend is. Hennepmedisyne moet die eerste linie van verdediging teen kanker en alle ander siektes
wees, nie behandelings wat ons dood kan veroorsaak of ons toestande vererger nie.

Sover  ek  kan sien,  is  dit  net  'n  vinniger  manier  om te  sterf  om die  mediese  stelsel  toe  te  laat  om sulke
vernietigende  dinge  aan  ons  liggame  te  doen.  Vir  sommige  werk  chemoterapie  en  bestraling  wel  as  'n
vertragingstaktiek, maar uiteindelik is die skade wat hierdie behandelings aan jou liggaam aanrig, verskriklik.
As jy iemand is wat toevallig deur sulke behandelings en hul blywende uitwerking geleef het, tel jou gelukkige
sterre, want die oorgrote meerderheid is nie so gelukkig nie. Daarbenewens wil ek mense waarsku dat dit die
beste is om weg te bly van CT-skanderings en sulke dinge, aangesien dit ook pasiënte blootstel aan 'n massiewe
dosis bestraling wat weer kanker of ander gesondheidskwessies kan veroorsaak.

Hennepolie is nie giftig vir die liggaam nie en wanneer hierdie olie gebruik word om kanker of enige ander
siekte te behandel, beskadig dit nie gesonde selle nie. Nadat hy hennepolie geneem het, plaas dit die pasiënt in
'n baie ontspanne toestand sodat hulle dan meer rus en slaap kan kry, wat genesing bevorder.

Vanuit my oogpunt is daar geen vergelyking tussen chemiese medikasie en hennepolie nie. Chemikalieë en
gifstowwe veroorsaak skade en beïnvloed jou welstand; hulle kan ook ernstige newe-effekte hê en kan selfs tot
die dood lei. Hennepolie is skadeloos en moedig goeie gesondheid en vinnige genesing aan. Ek wil graag sê dat
hierdie stof die lewe bevorder en uit my ervaring met die gebruik daarvan kan ek eintlik rapporteer dat dit die
geval is.

Sal jy beskryf hoe THC op kankerselle teenoor gesonde selle inwerk?

Eerstens,  THC  beskadig  nie  gesonde  selle  nie,  maar  dit  kan  vernietigende  uitwerking  hê  op  selle  wat
kankeragtig geword het. Die meeste individue het min kennis oor hoe hierdie selle optree, maar in werklikheid
probeer  kankerselle  selfmoord  pleeg  en  dit  is  'n  goed  gedokumenteerde  feit.  Maar  as  ons  immuunstelsel
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gekompromitteer is, kan ons nie genoeg natuurlike cannabinoïden produseer om hul groei te stop nie. Wanneer
selle kankeragtig word, produseer hulle eintlik meer cannabinoïde reseptore, wat die natuurlike cannabinoïden
wat ons liggame produseer, makliker laat binnedring. Hierdie selfde reseptore sal ook cannabinoïden soos THC
aanvaar wat die hennepplant produseer en dit kan tot groot voordeel vir die pasiënt wees. So as jou liggaam nie
genoeg van hierdie natuurlike stowwe produseer om die kanker se groei te stop nie,

Deur hennepolie in te neem, verskaf dit hierdie cannabinoïden in oorvloed en dan kan die siekte onder beheer
gebring en genees word. Ons liggame produseer elke dag kankerselle, so in wese het ons almal kanker, maar as
ons immuunstelsel behoorlik funksioneer, hou hierdie selle min of geen gevaar vir ons welstand in nie. Wanneer
ons immuunstelsels verswak word, is dit dikwels wanneer kanker sy teenwoordigheid bekend maak. Maar as 'n
persoon wys genoeg is om hennepolie in te neem om hul immuunstelsels 'n hupstoot te gee in plaas daarvan om
na die mediese stelsel te gaan, sal sy teenwoordigheid nie lank gevoel word nie.

Ons het navorsingsartikels oor die onderwerp bestudeer en ek sal nou vir jou die wetenskaplike verduideliking
gee oor hoekom THC effektief is in die behandeling van kanker. Wanneer hennepolie as 'n kankermedikasie
ingeneem word, veroorsaak die THC in die olie 'n opbou van 'n vetmolekule genaamd ceramide.  Wanneer
ceramied met kankerselle in aanraking kom, veroorsaak dit geprogrammeerde seldood, terwyl dit geen skade
aan gesonde selle doen nie. Dit is hoe dit verduidelik is in die wetenskaplike navorsing wat ons bestudeer het,
maar ek het nog nooit opgehou om na ander verduidelikings te soek nie.

Met die hulp van 'n wonderlike dame genaamd Batya Stark, het ek 'n nuwe teorie ontwikkel wat ons pineale
klier en die melatonien wat dit produseer behels. Fluoried en baie van die chemikalieë wat dokters verskaf plus
ander dinge waarmee ons in aanraking kom, benadeel dikwels die pineale klier se vermoë om melatonien te
produseer. Melatonien is die grootste antioksidant wat aan die mens bekend is en dit beweeg na elke sel in ons
liggame.  Die  pineaalklier  en  die  melatonien  wat  dit  produseer,  kan  'n  baie  dramatiese  rol  speel  in  die
handhawing van goeie gesondheid en het inderdaad baie te doen met ons algehele gevoel van welstand.

Met  die  funksie  van  die  pineaalklier  benadeel,  word  sy  vermoë  om  melatonien  te  produseer  aansienlik
verminder. Daar is gevind dat namate ons ouer word, melatonienvlakke daal, en ek voel hierdie verlaging kan
ook 'n uitwerking op die ontwikkeling van kanker hê. Dit is wetenskaplik bewys dat net die rook van hennep
melatonienvlakke baie kan verhoog. Miskien is dit een van die redes waarom individue wat hennep rook, laer
kankersyfers het as diegene wat dit nie doen nie. Dink nou net aan wat die inname van die rou onverbrande olie
vir jou melatonienvlakke sou doen.

Van wat ek kan verstaan, veroorsaak cannabinoïede in die olie dat die pineaalklier oordryf en gevolglik verhoog
melatonienvlakke skerp. Dit, ten minste gedeeltelik, is wat ons dink die wonderlike effek wat hierdie medikasie
op so  baie  toestande  het,  insluitend  kanker,  veroorsaak.  As die  pineaalklier  groot  hoeveelhede  melatonien
produseer, doen dit geen skade aan die liggaam nie, maar dit kan 'n vernietigende uitwerking hê op die siekte
waaraan die pasiënt ly. Wanneer melatonienvlakke hoog bly, kan die siekte of siekte wat die pasiënt geteister
het, dikwels onder beheer gebring word of selfs heeltemal genees word. In werklikheid is ek nie 'n dokter nie en
het ek ook nie die nodige kwalifikasies om een te word nie, maar ek voel steeds ons moet ons gedagtes ooplaat
vir ander verduidelikings. As ek reg is oor die belangrikheid van melatonien, dan kan dit ons dalk ’n nuwe
manier gee om na siektebeheer te kyk en dit kan help om die anti-veroudering-effekte wat hierdie medikasie
veroorsaak, te verduidelik.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Kanker Getuigskrifte

Leuse:  Spontane  remissie  van  kanker  blyk  verbasend  dikwels  in  die  teenwoordigheid  van  cannabisolie  te
voorkom

“Vriend het beenkanker. Sopas met die olie begin verlede week, pyn is weg, hy voel beter. Onkologie dokters is
geskok.” Joe
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''n Bietjie goeie nuus gister. 'n Man wat ons sopas gegee het, het sy dokter gevloerd toe daar 'n paar weke later
gevind is dat die gewasse in sy longe weg is, asook die een op sy lewer wat tot net 'n kol gekrimp het. Een klein
buisie! Ons het 'n paar aan die gang en dit gaan almal goed met hulle. Ek hoop dinge is goed. Phoenix Tears leef
en gesond.” Chris

"Opdatering - My 81-jarige vriend het 3 gewasse saam van sy gesig (velkanker) plaveiselkarsinoom geslaag.
Hulle het nie 'n kans gestaan teen die wêreld se beste medisyne nie. 5 weke op die olie en hy voel beter as wat
hy in 15 jaar gehad het. Sy eetlus is terug! Hy wen die stryd!!! Ons wen die stryd! Jose

Steve: Het hy die olie ingeneem en dit ook plaaslik gebruik?Jose: BeideSteve: Fantasties Is dit nie wonderlik 
om te weet dat ons so 'n verskil in iemand se lewe kan maak nieJose: Hy het begin vryf 68% THC olie gemeng 
met olyfolie en klapperolie op sy wang vir 2 weke voor dit opgeduik het. Hy neem dit ook in sonder die olyfolie
nadat hy dit aan die binnekant van sy wang gevryf het.Jose: Sy Dr het my gister gebel en vir my gesê hy het ook
velkanker en wil graag olie hê om op homself te probeer.Steve: Dis nou fantastiese nuus oor die dokter wat hulp
wil hê. Welgedaan my vriend!!!! En ek is bly jou 81-jarige vriend is terug om die lewe weer te geniet.Jose: Ja, 
dit is regtig ongelooflik! Dr P, ons sal hom noem, is 'n bekende skrywer van 'n paar boeke en 'n groot 
Natuurgeneser en 'n MD. Hy het die afgelope 2 weke 5 van sy pasiënte na my verwys.

“Twee weke gelede het ek vir nog een van my vel-/keelkankerpasiënt/vriend ’n helende olie gegee om in te
neem en plaaslik te gebruik, saam met ’n bietjie klapperolie. Dinsdag het hy vir my gesê die vel op sy wang het
oopgegaan en die gewas is blootgelê. Ek het vir hom gesê om voort te gaan om die olie aan te smeer, maar
sonder die klapperolie,  net die suiwer genesende olie. Hy het die genesende olie direk op die blootgestelde
gewas gesit en hy het gesê: “Die bult wat uitgesteek het, het teen die volgende dag verdwyn. Dit het binne
minute begin dreineer nadat dit aangevryf is. Dit het uitgespoel – die olie het die kanker soos ’n salf uitgetrek.”
Die kankergewas was daar, nou is dit weg... Twee weke!!!” Jose

"'n Familielid het keelkanker gholfbalgrootte gewasse gehad binne 48 uur nadat olie die gewasse wat dit werk
opgegooi het. Dit is gedokumenteer. Help ook met vroulike probleme. Niemand gee om om genesing of hulp te
vind daarvoor wat net sintetiese perdhormone gee nie en wonder hoekom vroue mal word.” Debra

"Hallo  Rick  Simpson  en  Jindrich  Bayer,  ek  wou  'n  baie  GELUKKIGE  GELUKKIGE nuus  deel.  Ma  se
skanderings het 'n "meetbare" afname in die grootte van ALLE gewasse in lewer en pankreas getoon. Sowel, die
gewas in haar long is nou HEELTEMAL, 100% WEG!!!

Daar is soveel dankie om rond te gaan, maar die nommer een persoon wat die meeste liefde verdien, is Rick
omdat hy hierdie inligting so openlik met die wêreld gedeel het om mee te begin.

Dankie Jindrich vir alles wat jy doen, insluitend jou ondersteunende vriendelikheid en instruksies. Ek weet ons
loop nog steeds op eierdoppe met haar diagnose/prognose maar as dinge aanhou verbeter (gewasse wat krimp of
"oplos" soos hulle dit noem met geen verdere metastase nie). Ek sal uiteindelik vir jou haar voor en na mediese
verslae stuur sodat jy kan sien dat jy gehelp het om die lewe te red van 'n ongelooflike, liefdevolle, aktiewe, gee
vrou, wat in die buitelug besig is om haar kruietuin te plant terwyl ek tik. :o). Baie liefde, Barbara"

-- Hi Barbara, dankie, jy het ons dag gemaak met jou e-pos. Sê vir ons hallo vir jou Ma en maak seker sy gaan
nie vir enige ander skanderings of X-strale of ander karsinogene snert nie. Laat haar gaan deur hoe sy voel, sy
moet 120-180g van die olie oor ses maande of minder eet. As ek sy was, sou ek dan in elk geval die olie vir die
res van my lewe elke dag geëet het, kanker het 'n baie min kans as daar olie in die liggaam teenwoordig is.
Onderhoudsdosisse is 'n uiters belangrike deel van hierdie metode. Beste wense, Jindrich
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“My ma het haar stadium 3 kleinselle longkanker met die olie genees!! J Het ek genoem dat sy kankervry was
slegs vier maande na diagnose? Wel, dis wat gebeur het. J” Dawn

“My pa het ook pankreaskanker wat na sy lewer en long versprei het tydens chemo en dit het weer versprei hy
was baie ongesteld en het vinnig agteruitgegaan. Hy het 3 maande gelede met die olie begin jongste skandering
Maandag wys al 7 kolle het verdwyn en pankreaskanker het gekrimp hy voel 100% beter en het lewenskwaliteit
terug. Die olie is werklik ongelooflik.” Lisa

“My pa is ook op die olie vir pankreaskanker wat na sewe ander kolle versprei het hy was al 5 maande op die
olie al sewe kolle wat verskyn het terwyl hy op chemo was het verdwyn sedert die begin van die olie en die
pankreaskanker het gekrimp, die olie het gered sy lewe!" Lisa

"Hallo, ek wou jou net opdateer. Pa het weer 'n skandering gehad sedert hy 5 maande gelede met die olie begin
het vir pankreaskanker. Laaste skandering het gewys die kanker in die pankreas het gekrimp en die ander 7
kolle wat verskyn het terwyl hy op chemo was, het verdwyn vandat hy met die olie begin het. Nuwe resultate
wys die kanker in pankreas het weer gekrimp en daar is geen ander kolle nie wat bloedig fantasties is, aangesien
dit hoekom pankreaskanker so dodelik is as gevolg van die tempo wat dit versprei. So 8 maande saam 5 van
daardie maande met behulp van olie pa doen baie goed, hy voel nou beter as toe hy die eerste keer gediagnoseer
is. So dankie weereens Rick, JB en almal wat help om hierdie inligting uit te kry as dit nie vir die olie was nie,
sou ek nie my pa gehad het nie!!” Lisa

“My pa was ook stadium 4 pankreaskanker. Hy het ook 10 kolle op lewer gehad... dit was laat November 2012.
Hy het nou 1 kol op lewer (.08) en 1 kol in pankreas (8 mm). Ons klop dit. Sy dokters is geskok. Hy tel gewig
op en voel alte goed. Cannabis-geïnfuseerde olie is ook goed.” Angie

-- Moenie met verdunde medisyne speel nie, Angie. Dit is goed vir aktuele gebruik, maar jy wil nie olies wat
met cannabis toegedien is aan kankerpasiënte gee as hul enigste behandeling nie. Volkrag volle spektrum aanval
werk die beste.

Veral vir die wat "moet" gaan 'n skandering neem "te sien" hoe dit genees. Sulke mense moet outomaties nog
60g van die olie by die protokol voeg omdat hulle net onnodig deur 'n hoogs kankerverwekkende prosedure
gegaan het "om te sien" hoe hulle voel. Nuuskierigheid kos geld, jammer daaroor.

Baie geluk en beste wense. Dit is wonderlik om die sukses te sien van mense wat anders dink. JB

“Ek is 'n feitelike bewys dat RSO 'n direkte uitwerking op MPNST en NF1 het. Mediese rekords, MRI-, PET-,
CAT-skanderings bewys beduidende vermindering in tumorgrootte en ywerigheid. Kristyne

“Ok my Peeps. Vandag is die dag wat ek net gehoop het ooit  sou gebeur. Die biopsie-uitslae is in. Corrie
Yelland HET SO NET BEVESTIGING ONTVANG DAT HAAR KANKER 100% HEELTEMAL WEG IS!!!!
EK IS KANKER VRYEEEE!!!!! Nie eers enige displasie nie, wat nog te sê van die groot C.

Aan my ongelooflike, wonderlike vriende wat gesamentlik daarvoor verantwoordelik was dat ek die medisyne
kon bekostig = daar is absoluut geen woorde om te beskryf hoe dankbaar ek vir elkeen van julle is nie. Julle is
almal amazing!

Aan Heather wat my die eerste keer gestuur het RUN FROM THE CURE--Daardie video het my lewe letterlik
verander. Wie sou dit gedink het, hoor? Ek het jou lief! Aan Rick Simpson, aan Jindřich Bayer uit die diepte
van my hart... DANKIE vir jou kennis en jou ondersteuning. Ek lewe vandag as gevolg van julle almal! Ek is
werklik geseënd om sulke wonderlike familie en vriende te hê.” Corrie

"Hallo Jindrich, net 'n vinnige nota om jou te laat weet ek het my dokter vandag gesien. Die verslag sê die
kanker (anale kanaalkanker) is nie meer waarneembaar nie. Verlede herfs is vir my gesê ek het 2-4 maande as
ek nie bestraling doen nie. Ek het gekies om geen bestraling te doen nie en om eerder die RSO te probeer. Dit
het duidelik gewerk! Uit die diepte van my hart, dankie, dankie, DANKIE aan Rick en vir jouself!!!!” Corrie

“My jongste suksesverhaal. Dit is 'n vrou in haar laat 50's wat met Fase 3 gediagnoseer is, maar baie naby aan
Fase 4 Longkanker. Vandag het ek dit ontvang: "Wel, my ma het 'n maand gelede vir haar CT-skandering
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gegaan en haar resultate 'n paar dae gelede teruggekry. Dit is heeltemal weg! Haar dokter het hulle gelees en
gesê die groter massa is duidelik en daar is niks oor nie...

Sy het nog COPD maar ons sal daaraan werk en haar rook lol... Baie dankie vir al die raad en kennis van dinge
waarvan ons nooit bewus was nie. Alles het saamgekom vir 'n rede en ons is so gelukkig. God seën jou en jou
gesin.” Corrie

--  Spontane  remissie  van  longkanker  blyk  verbasend  dikwels  in  die  teenwoordigheid  van  cannabisolie  te
voorkom. JB

"Ok, al my wonderlike Peeps, hierdie gaan 'n lang lees wees, maar ek dink ek het dalk gister PAYDIRT geslaan.
Ek het my tandarts sedert verlede September nie gesien nie. Op daardie tydstip was ek besig om vir my lewe te
veg. My tandarts is op daardie stadium meegedeel dat ek kanker het. Ons het die gewone gesprek gehad, waar
ek vir hom gesê het ek doen nie bestraling nie en doen 'n "alternatiewe behandeling." Hy het destyds gevra wat
ek doen. Ek was huiwerig om hom te vertel, aangesien hy bekend was vir sy "rigiditeit", maar het hom gesê om
Run From the Cure te kyk. Hy het my eintlik gebel nadat hy daarna gekyk het. Hy het gesê dat hy as mediese
beroep geneig was om in die boks te wees, dat hy 'n broer ('n dokter) en 'n ander broer ('n farmakoloog) gehad
het en hoe hulle soms "nie al die antwoorde het nie."

Vinnig vorentoe na gister. Hy was verstom om te sien hoe goed ek gelyk het, en vir ’n oomblik sprakeloos toe
ek vir hom sê die Cannabis-olie het gewerk. Hy het allerhande vrae begin vra. Baie van hulle “wetenskaplike
vrae” wat ek nie kon beantwoord nie. Hy het gevra oor kliniese proewe, verskil. siektetoestande behandel met
Cannabis, ens. Hy wil met sy broer oor myself praat, asook Cannabis as 'n kanker "genesing", en wil ook hê dat
sy broer Cannabis as 'n medisyne moet navors. Sal dit ok wees as hy my selnommer en e-posadres neem?

Hier is waar dit groot word. Sy broer, dr. Jake Theissen, was vroeër die dekaan en het baanbrekerswerk in die
Farmakologie-program by die Waterloo Universiteit gedoen. Hy is nou 'n konsultant vir medisynemaatskappye
en  spesialiseer  in  "Nuwe  benaderings  in  kankerbehandeling."  Hy  is  sterk  verbonde  aan  die  Kanadese
Kankervereniging. (Hy is ook die een wat deur die regering gevra is om aan die hoof te staan van die ondersoek
na die verwaterde chemo-skandaal.) John het gesê dat sy broer al dikwels gesê het, daar moet iets beters daar
buite wees om kanker te behandel. Iets natuurliks, eerder as chemies. Ek het vir hom gesê om nie verder te kyk
nie. Cannabis is die “iets natuurliks”.

Kruis my vingers. Om so 'n invloedryke iemand aan "ons kant" te hê, kan vreeslik groot wees! Janet Sweeney,
Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson. Cannabis Science, sal julle
aan boord wees om my met hierdie een te help indien nodig, en sal julle reg wees as ek my tandarts of sy broer
na julle rig?

Dankie vir  die lees van Peeps. Hou aan om die woord te versprei...  CANNABIS OIL DOOD KANKER!”
Corrie

V. Het jy al ooit gesien hoe RSO help om prostaatkanker te genees?

A. Natuurlik. Volg die instruksies vir die beste resultate. Hier is 'n voorbeeld van hoe dit werk en Dennis gee
ook 'n wetenskaplike verduideliking oor hoe die olie werk. Volg steeds Rick se instruksies, eet die olie soos
voorgeskryf (lae dosisse soos dié wat Dennis gebruik het is dalk nie genoeg vir ander pasiënte nie), en gebruik
die olie ook in 'n setpilvorm. Beste wense, JB

“Vroeg in 2013 is ek gediagnoseer met prostaatkanker en kry 'n Gleason 9-gradering. As my eerste opsie het ek
die besluit geneem om Rick Simpson se Cannabis Oil te probeer. Die meeste van die kanker was 90 dae later
weg volgens 'n tweede biopsie, maar die gewas was steeds daar. Ek het besluit my dosis is te klein, wat een
tiende gram per dag was, so ek het besluit om dit weer vir nog 90 dae te doen. Hierdie keer het ek die dosis
verhoog na 3 tiendes gram per dag vir die eerste 60 dae en 5 tiendes gram vir die laaste dertig dae behalwe vir
die laaste dag wat ek 'n volle gram geneem het. Die volgende biopsie het gewys die gewas is weg. En nog beter,
my kanker was 99,9% weg! Ek dank God dat Hy my in die direkte cannabis gelei het.
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Voor my kanker was ek baie teen dagga in enige vorm, maar wanneer jy die dood in die gesig staar met die
aaklige bestraling en chemo, het ek gedink ek het niks om te verloor nie. My uroloog het gesê hy het nog nooit
so iets gesien nie, dit was heeltemal van die kaart af.” William

“Ek  het  sopas  met  die  uroloog  afgekom.  My  man  het  jare  gelede  baie  mediese  probleme  gehad  ná
prostaatkanker. Hy is meer as 2 maande gelede vir 'n biopsie ingestuur, maar weens probleme in die buis van
nier tot blaas kon hulle nie 'n volledige biopsie doen nie. Hulle het egter genoeg weefsel gekry om te sien dat
die prostaatkanker terug is en nou was daar kankerselle op sy blaaswande. Hulle moes hom vir ander probleme
behandel voordat hulle kon teruggaan en die biopsie hervat weens ander mediese probleme. Met groot moeite is
dit vandag reggekry. Ek het sopas met die dokter afgekom en alhoewel hy nierprobleme het as gevolg van
bestraling en moontlik 'n nier kan verloor, was sy meer verstom oor die afwesigheid van die kankersel wat sy 2
maande tevore opgespoor het. Geen bewyse van kanker nie en sy kan dit net nie uitmaak nie. Na die eerste
biopsie het ek dadelik feniks-trane gemaak. Ons het albei 'n redelik goeie verdraagsaamheid so binne 'n week
tot 10 dae het ek hom by die 1 gram dosis gehad. 'n Maand later het ons geen kanker teenwoordig nie! Ek is
stomgeslaan hoewel ek nog nooit aan die wonderbaarlike kragte van die almagtige onkruid getwyfel het nie. Ek
het ook outo-immuun siekte wat skaars is (dieselfde as die akteur Harold Ramis). Ek verstom myself daagliks
aangesien ek al meer as 3 jaar in remissie is wat ek dink redelik ongewoon is. Ek weet nie hoekom nie, maar
miskien  kan  my  daaglikse  verbruik  ook  iets  hiermee  te  doen  hê.  2  van  my  dokters  is  bewus  van  my
behandelings en is 100% ondersteunend. So ek is dankbaar mnr Simpson! Dankie dat jy die pad lei! Ek wou net
my getuigskrif vir jou stuur, want ek is so dankbaar. Ek sal aan jou saak skenk sodra hy by die huis is en ek het
hom gevestig. Weereens dankie uit die diepte van my hart! Vriendelike groete, DKS”

“Ek het dieselfde siekte. Harold Ramis het verlede maand gesterf ... vaskulitis. Ek het dit al meer as 15 jaar
maar is eintlik so 4 jaar gelede uiteindelik gediagnoseer toe die simptome so aaklig was dat ek nie eers kon loop
nie. Ek is nou in remissie vir 3 jaar sedert oorspronklike behandeling van sitoksan (chemo) en prednisoon. Dan
op imuran vir onderhoud. Ek wou alle dwelms af hê, want vir my was die newe-effekte erger as die siekte. My
dokter het nee gesê. So ek het gedoen wat enige ander hardkoppige,  hardkoppige mens sou doen...  Ek het
myself  van hulle  afgeneem met my eie toestemming!!!  Hehe. Steroïede af tot  2 mg per dag nou. Hulle is
moeilik  om op te  hou!!!  Laaste  doktersbesoek,  omdat  dit  so goed met  my gegaan het,  het  my dokter  my
uiteindelik van die medisyne afgeneem wat ek voorheen opgehou het (sy het nooit geweet ek het jare tevore
opgehou nie). Ek weet nie, maar ek is nou al 3 jaar in remissie.

Meeste mense wat hierdie siekte ly, het die heeltyd soveel probleme maar ek voel soos 'n normale mens met net
'n paar probleme wat die siekte aan die begin geskep het soos neuropatie in voete en hande. Anders as dit, is ek
goed. Oefen elke dag en hardloop. Al wat ek weet is dat ek as 'n daaglikse cannabisgebruiker 'n baie gelukkige
persoon blyk te wees in vergelyking met soveel ander wat hierdie siekte het en op 'n handvol aaklige pille is om
die immuunstelsel te onderdruk en die siekte te beheer. Die enigste ding wat ek verseker weet, is dat dagga
gehelp het om my te laat voel soos ek vandag voel. Ek het 100% ondersteuning van 2 van my baie dokters, een
is my neuroloog!

Dit is baie maklik om jou eie RSO te maak. Ek was eers senuweeagtig, so het probeer om eers 'n klein bedrag te
maak. Dit het wonderlik geword, so met daardie kennis het ek meer gemaak. Ek het net Rick se resep gevolg
met 'n bietjie hulp van 'n vriend! Vanaf 'n onlangse Facebook-plasing wat ek gemaak het (ek is UIT oor hierdie
wonderbaarlike kruid) het ek talle privaat boodskappe gehad oor die sukses wat my gesin gehad het op soek na
hulp! Ek is op die punt om my gesonde volwasse kinders op onderhoud te plaas net sodat hulle minder 'n kans
staan om enigiets katastrofies te kry. Ek hou hiervan!!! Baie dankie mnr. Simpson!!! Jou toewyding aan almal
word baie waardeer deur hierdie Kaliforniese meisie!!!” Deborah

“My man het die Phoenix Tears-program gedoen toe hy stadium 4 blaaskanker gehad het. Die padverslag na die
operasie (wat hy NIE sou gehad het as ons meer vertroue in die program gehad het nie) het absoluut geen
kanker getoon nie. Ek is nie bereid om sukses met Alzheimers te eis nie, maar vir kanker is daar absoluut geen
beter opsie nie.” Caren
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"Hallo weer Rick! Ek hoop hierdie e-pos vind jou goed. Ek skryf vandag om jou te vra hoe lank moet 'n pasiënt
op die olie bly? Ons het 'n pasiënt met 'n groot gewas. Hy het 15 Maart begin en is tot dusver deur 40 gram. Hy
is op 1,5 gram of meer/dag sedert dag 2. Stop jy by die Terapeutiese dosis van 60 gram? Geld is 'n faktor vir
hierdie pasiënt. Hy het tot dusver niks vir sy medisyne betaal nie. Hul versorger het die eerste 60 gram olie
geskenk, maar kan nie vir ewig gratis medisyne gee nie. Dankie vir jou insette. Ek waardeer jou insig. Die uwe,
Janet”

“Liewe Janet, jy sê hy is sedert dag twee op 1,5 gram of meer per dag. Die olie wat ek produseer is so sterk dat
dit gewoonlik die gemiddelde persoon sowat 5 weke neem om by die punt te kom waar hulle 1 gram per dag
kan  inneem.  Daar  kan  'n  probleem  wees  met  die  stam  wat  gebruik  is  om hierdie  olie-hennepstamme  te
produseer, kan baie verskil in hul genesende vermoëns, sodat die probleem die stam kan wees. Gewoonlik teen
die tyd dat die pasiënt 60 gram olie ingeneem het, is die kanker weg. Maar as dit nie is nie, sal ek aanhou om vir
hulle die olie te gee totdat dit is. Die tyd wat dit neem en die hoeveelheid olie wat benodig word, kan baie van
persoon tot persoon verskil. Ons is almal anders en sommige mense genees baie vinniger as ander. Gewoonlik
sal mense wat erg deur chemo en bestraling beskadig is 'n langer behandeling en meer olie benodig. Die olie
moet al die skade wat hierdie sogenaamde behandelings agtergelaat het ongedaan maak. My raad sal wees om te
probeer om die olie van 'n ander sterk indica-stam te produseer, maar hou hom in elk geval op die olie, dit is die
enigste ding wat ek weet wat sy lewe kan red. Beste wense, Rick Simpson”

“Ek is nie seker of dit 'n sukses is nie- Maar ek reken dit beslis as een! Net vir ingeval iemand wonder hoekom
ek 'n manstem het, is dit nie omdat ek 'n sigaretroker of iets was nie - ek het nooit gerook nie, maar omdat ek
my skildklier laat verwyder het. Ek is 51 (en 'n half!) en het sedert my 20's olie gebruik. Ek het dit net altyd
heerlik gevind om te verdamp. 'N Paar jaar gelede - ek het begin sukkel om te sluk, en my dokters het knope op
my skildklier gevind. Knope op my skildklier wat ek moes gaan vir kankertoetsing. Wanneer hulle dit doen-
hulle steek net 'n groot gat naald in jou keel en gaan in die nodes om getoets te word. Hulle gee jou niks - geen
narkose - as gevolg van die ligging. So- doen dit 'n paar keer en kyk of jy kan stilsit. In elk geval- nadat ek 6x
gesteek is en my skildklier so groot geword het, het ek gesukkel om te sluk en asem te haal- ek het my skildklier
laat verwyder. Met al die kanker in my familie, het ek gedink ek sou voor die wedstryd wees. Geen kanker.
Geen. Ek is tot dusver die enigste een in my familie wat kanker vrygespring het. Ek doen olie sedert my 20's. Ek
het omtrent elke kankertoets daar buite gehad as gevolg van familiegeskiedenis- en nada sover Goddank! Jy
doen die wiskunde :-)” Janet

"Hallo Rick! Amy is vanoggend oorlede. Amy het opgehou om die olie te gebruik toe haar nommers vreemd
opkom. Jy het gesê iets ruik nie reg nie - goed, die dokters het haar laboratoriumuitslae opgemors, en hulle was
sleg. Amy was so moeg (23 rondtes bestraling, 3 of 4 chemoterapie). Sy het net moed opgegee. Ek maak nie 'n
grap nie. Sy was deur so baie voor ons, dat sy gevoel het haar tyd het aangebreek. Sy was reg. Sonder die olie-
dit was verby. Die week tevore het sy so goed gelyk - ek sweer! Sy wou tot twee gram per dag opgaan, en dit
regtig skop. Toe kom daardie verdomde toetse terug, en sy is klaar. Ek het haar gesmeek om aan te hou om dit
te neem. Hoe hanteer jy dit? Ek is verpletter. Janet”

"Liewe  Janet,  ek  weet  hoe  jy  voel,  skat,  ek  het  dieselfde  ding  met  'n  paar  mense  gehad  wat  ek  onder
behandeling gehad het en dit is nie 'n goeie gevoel nie. Ons kan darem moed skep in die feit dat dit wat ons
gedoen het gehelp het en nie ons is wat die skade veroorsaak het nie. Dit is dikwels baie moeilik om nie diep
betrokke te raak by diegene wat ons behandel nie en wanneer so iets gebeur, maak dit my altyd lus om diegene
wat verantwoordelik is te verwurg. Ek gee nie om hoeveel daai idioot dokters van hulself en hul beroep dink
nie, moord is moord en voor dit verby is, gaan die publiek hulle almal sien vir wat hulle is. Ek kyk so daarna
Janet, ons kan nie almal red nie, maar wat ons doen, is om die lyding van talle mense te verlig. So omtrent al
wat ons kan doen is om voort te gaan totdat ons hierdie wêreld tot hul sinne kan bring. Jy is 'n wonderlike vrou
met 'n groot hart en wat jy doen, beteken so baie vir die lydende massas. Probeer dus om te konsentreer op al
die goeie wat jy gedoen het en moenie jouself blameer vir die onbevoegdheid van ander nie. Dit is mense soos
ons wat die verskil maak en sy mense soos ons wat hierdie wêreld gaan verander, so moet asseblief nie toelaat
dat enigiets jou van die pad wat ons albei loop afswaai nie. Beste wense, Rick Simpson”
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“Ek het baie keer Rick Simpson se Phoenix Tears op my Facebook-muur gedeel... toe was 'n vriendin van my
eendag op haar sterfbed met Limfoom. Toe sy my plasings op die olie sien, het sy dadelik die olie begin neem
en is nou KANKERVRY! Haar dokters is verbaas dat hulle vir haar gesê het sy het drie maande om te lewe …
HULLE WAS VERKEERD.” Jamie

“Geagte meneer Simpson, ek het 'n pasiënt in die VSA wat onlangs met Phoenix Tears begin het. Dit is wettig
in ons staat. Hy is omtrent 'n maand in die program, maar het vanaf die tweede week al meer as 'n gram per dag
versoek. Doen meer as 'n gram per dag enigiets? Ek het hierdie pasiënt gratis aangeneem, en ek het 'n gevoel hy
speel 'n bietjie met my. Hy wou sedert week twee 'n gram per dag hê, en wou toe twee gram per dag hê - en dit
is uiters kragtig. Ek word op 'n kwart gram lus. Ons gebruik Buddha - 100% indica met meer as 15% THC-
inhoud. Hoe hanteer jy pasiënte wat meer en meer wil hê? Dankie, George”

“Geagte Dokter,  ek moedig almal  met  'n ernstige toestand aan om die olie so gou moontlik  te neem. Hoe
vinniger hulle dit kan neem, hoe vinniger kan hulle genees word. Ek het gesien hoe 'n paar mense die hele 60
gram behandeling in 'n maand inneem en hul terminale kanker genees. Maar mense soos hierdie is skaars en dit
is meer as moontlik dat hierdie ou jou speel. Ek het 'n paar mense gehad om dit saam met my te probeer en ek
het na hulle gehardloop. Ek gee nie om om olie te verskaf aan diegene wat dit medisinaal nodig het nie, maar ek
sal dit nie verskaf aan dwase wat daarop uit is om 'n bedrogspul te maak nie. As jy voel hierdie ou probeer
bedrogspul sê jy net vir hom hy sal self met die hennep moet kom om die medisyne te produseer. As hy werklik
is, sal hy waarskynlik probeer om dit te doen. Indien nie, sal jy waarskynlik nooit weer van hom hoor nie. Jy het
nie 'n eindelose voorraad van hierdie olie nie en dit moet gaan waar dit die meeste goed sal doen. Hou aan met
die goeie werk. Beste wense, Rick Simpson”

“Ek behandel 'n vrou met TERMINAL kanker, met RS hennepolie en sy word uiteindelik beter. DIT WERK!"
voodootattoo

“Doen nou dieselfde ding. 25% THC SKYWALKER OG, laaste OG-olie was my PSA 160. Na 100 gram
vandag is dit 7.” Jimmy

“Hallo Chris, Update... kanker gaan weg... sy het gisteroggend 'n oproep van haar verwarde onkoloog gekry.
Gewoonlik het ons 'n aangesig tot aangesig afspraak maar hy het haar hierdie keer gebel om haar in kennis te
stel van die resultate van al die skanderings wat 'n paar weke gelede gedoen is.

Lewer -  kanker  kan nie  meer  gesien word nie.  Longkanker,  een longkanker  weg en die  ander  longkanker
aansienlik verminder. Bors - hy het nie kommentaar gelewer nie... Hy het nie die borsgedagte genoem nie... so
Ma bel hom terug vir 'n paar vrae en om 'n afspraak te maak vir ons om in te gaan en met hom te praat en om
verlede te bekyk en onlangse skanderings. Ek is bevrees sy was 'n bietjie geskok toe die Dr. begin praat het oor
haar lewer en longkanker wat verdwyn het dat sy vergeet het om te vra oor haar borsarea.

Al die skanderings was vir 'n prescreening vir 'n nuwe hormoonterapie-spoor... maar die Dr sê sy is nie meer 'n
kandidaat vir die hormoonstudie nie aangesien 'n pasiënt groei in die kankerareas moet hê en al haar areas groei
NIE maar sterf.

Ons is oor die maan met die resultate van die olie!!! Toe ek 'n maand of wat gelede met Rick gepraat het oor my
ma het hy voorgestel dat sy op 'n 2de 90 dae behandeling moet gaan en daarom beplan ons aan die begin van
Sept. Intussen sal ons haar op 'n onderhoudsdosis plaas.

Sjoe! Sy het van die begin van die behandeling geweet dat die olie op haar gewasse werk, sy kon voel hoe hulle
krimp en weggaan. Ons is almal so dankbaar dat jy my aan jou dokumentêre idee voorgestel het en hierdie
behandeling gedeel het. Ek is vanaand by die huis as jy tyd het om te gesels. Vir ewig dankbaar, Cindy"

“Hallo liewe Corrie... Wil jou net laat weet ek het die olie wat ek van my ma gehad het vir 'n vriendin se
vriendin wat borskanker het gegee... Sy het vir 'n maand geneem en dit is in remissie... Sommige kankerselle is
dood in die gewas... En die dokter was verbaas en positief en blykbaar as sy volgende keer beter resultate het sal
die iets aan die olie begin doen. Ek is so bly en dank God dat ek daardie inligting oor die dagga-olie vir hierdie
vrou kon gee.. :)) So gewens my ma kon die olie elke dag geneem het...”
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"Hallo Rick, ek het goeie nuus. My ma kon psigies nie meer die erkenning verduur dat sy kanker in haar bors
het nie, so sy het die operasie ondergaan. Sy het egter 30g van die dosis geëet, en sy het 'n paar kruietee gedrink
van 'n ou wat allerhande mediese kruie het en sy het ook die verbande van hierdie kruie gesit. In elk geval, toe
dokters daardie kanker uitgehaal het, was dit nie meer as 7 mm groot nie en van 100% weefsel, slegs 1% was
aktief, en kwaadaardig en in die sterwende fase. 3 dokters het hierna gekyk, en hulle het gesê dat hulle nooit so
iets gesien het nie... So, as sy meer 1 of twee weke sonder die operasie gaan, sal alles weg wees. Nou, sy neem
elke dag die olie vir 1 en 'n half gram en sy verstaan nou dat die operasie heeltemal onnodig was.

Sy is egter nou baie rustiger as wat sy was, want sy het gevreet, so ons kon haar nie uit die operasie praat nie...
maar nou is alles goed, en die kruie en die olie het ook sy werk gedoen. In elk geval, die dom dokters het haar
23 radioterapieë gegee, maar sy het gesê sy sal dit nie doen nie en die dokter het tussen die lyne gesê sy is reg.
Dit is ongelooflik hoe ver hierdie dokters gaan. Almal sê hallo, Rick. Baie dankie vir die aanbeveling, en dankie
weereens aan Jindrich.” Sasa

"Rick... 'n vriend het sopas 'n breingewas van sy kop laat verwyder... hy het kolle op sy longe... hulle wil hê hy
moet chemo en bestraling kry... sal die olie neem 'n vermorsing wees terwyl hy op chemo en bestraling? Om te
sien hoe hy is na die breingewas verwyder is is merkwaardig, hy is 80 % beter as wat hy verlede week was met
daai ding in sy kop... ek wil vir hom sê hy moet nie chemo en bestraling doen nie en die olie doen maar dis nie
my keuse...” Sharon

-- Sharon, dit sal sy kanse op oorlewing verhoog. Maar eintlik sal die chemo net veroorsaak dat hy daarna 120-
180g van die olie sal moet eet net om die skade ongedaan te maak. Dit is natuurlik as hy die vergiftiging
oorleef. Beste wense, JB

“Vir al julle chuckleheads wat dink Rick Simpson is 'n bedrieër, julle moet weet dat Michelle Aldrich sopas
haar stadium 3 longkanker genees het met dagga-olie, verskaf deur Valerie Corral en WAMM! Hoekom kan die
media en dokters nie vir 'n slag die waarheid begin praat nie?! Cannabis genees kanker, goddemit!!! En die
onverantwoordelike mense is diegene wat hierdie werklikheid probeer stilmaak, nie mense soos ek en Tommy
wat wil hê dat die wêreld die waarheid oor cannabis en kanker moet weet nie.” Steven

“Hallo almal, ek het goeie nuus gekry. Die vrou het Maandag haar PET-skandering uitslag gekry. Sy het vir 5
jaar kanker gehad na 6 rondtes chemo en een stamseloorplanting, toe kom dit steeds terug. 6 maande gelede was
sy veronderstel om nog 'n oorplanting te doen, maar dit is gekanselleer omdat hulle geen skenker kon kry nie.
So het sy begin met die olie. Maandag het die dokter vir ons gesê die kanker is weg. Dankie vir die olie, Rick.
Jy is die man, dankie.” Luc

-- Dankie, Luc. Mediese dokumentasie sal meer as welkom wees. Sy moet op 'n onderhoudsdosis bly, ek sal
soveel as moontlik olie eet wanneer moontlik. Laat haar wegbly van meer skanderings, indien moontlik. ’n
Youtube-video-getuienis sal wonderlik wees. Beste wense, JB

“Die jaar 2013 is nou verby en ek is bly ek kan 2014 sien wat Dokters nie gedink het ek die jaar 2013 kan sien
nie. Maar hier leef ek nog en gesond. 'n Paar mense wat ek vir 'n hele paar jaar nie gesien het nie, het gesê: sjoe,
jy leef nog! Ja, ek leef nog omdat ek die regte kruiemedisyne (Cannabis-olie) gebruik het om my ongeneeslike
GBM-breinkanker dood te maak.

So dankie God dat U my die weg gewys het om te genees. En dr Tiew Han vir jou vaardighede in Craniotomy,
ook Rick Simpson vir die deel van jou kennis oor hierdie God Sent OIL, en my vrou Cinimin Mansur wat vir
my gesorg het, en my engele vir jou nederige hulp, en vriende en my familie vir hul ongelooflike ondersteuning
en liefde. Sonder julle almal is dit onmoontlik om my weer gesond te sien. Ek voel so gelukkig en geseënd. En
ja, ek glo in Engele.

Alles van die beste vir 2014, probeer om nie te stres nie, wees gelukkig en bly gesond.” Elia

“Ek wil graag (xxx) bedank vir die olie wat vir my kanker geskenk is!! Van nou af is daar geen kanker in my
liggaam te vinde nie!! Dit werk regtig mense, die bewys is alles in my mediese rekords! Baie dankie en groot
rekwisiete vir die Trane!!!” Becky
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“Duim omhoog vir Jindrich, hy was heeltemal reg oor aktuele toediening wat direk op die vel toegedien word
eerder as op die verband. Die verskil was soos nag en dag.” Roland

-- Natuurlik. Tinkture met 20-30-50% olie werk ook uitstekend, want dit kom maklik onder die oppervlak. In
sommige gevalle is hennep saadolie (of shea botter) en hennepolie-mengsels ook baie voordelig. Maar logies,
hoe meer olie jy reg op die wond kry, hoe beter. JB

“Ek het voorheen geskryf dat ons sukses gehad het met die behandeling van borskanker. Nou het dokters vir die
pasiënt gesê haar resultate is so goed dat sy moet gaan werk. Die pasiënt het DANKIE gesê en die dokter het
gesê sy moet hom nie aan God bedank nie en ek vra hoekom hy niks gedoen het nie, maar aangehou om vir haar
te sê sy moet chemo en bestraling neem... mal dok.. .

Maar ons het dit na die volgende vlak geneem, ons genees iemand se gesig want dit is 5 jaar gelede met pille
vernietig. Hierdie persoon het groot probleme met derm gehad en hulle dink eers dat dit kanker was en hulle gee
haar 'n paar sterk pille wat haar gesig vernietig het, sy was soos 'n padda. Toe sê hulle dit kan Crohn se siekte
wees en so aan en so aan.

My punt is dat hierdie persoon vir 5 jaar probeer het om haar gesig te genees sonder sukses. Sy het vir 5 keer
hennepolie op haar gesig gesit en weer kan ons nie glo hoe haar vel nou lyk nie. OMG sy is so gelukkig nou kan
sy weer haarself wees.

Ek probeer 'n paar foto's neem maar elke 3 dae maar die vel het so vinnig genees dat ek nie vir jou kan wys hoe
haar gesig voorheen gelyk het nie, maar met haar toestemming sal ons in die volgende dae vir haar ou foto's
wys (net haar gesig vel) en nuwe een sodat julle mense die verskil kan sien...” Jasmin

“Ek is 'n 39-jarige vrou met 'n 2 jaar oud en het borskanker ontmoet. Hierdie olie is my medisyne en kuur.
Hierdie mense so vol gierigheid. Hulle het geen idee van die pyn en angs waardeur ons en ons gesinne gaan nie.
Net selfsugtige hebsug. Karma.” Sally

“Wel, twee weke... Dokter het gesê ek het 'n 2-3 cm gewas in my blaas. Wou my direk na die OK neem. Het dit
binne minder as 14 dae laat verdwyn. Bevestig deur CT-skandering.  Gediagnoseer op 15/2, CT-skandering
gedoen op 29/2.” Gersh

“Hierdie CT-skandering is gedoen 14 dae nadat 'n 2-3 cm-gewas in my blaas waargeneem is. In slegs 14 dae,
met slegs essensiële cannabis-olie, word geen gewas in die blaas waargeneem nie. Slegs cannabis ... 14 dae ...
verby. Wetgewers verstaan dit asseblief. Moenie my medisyne wegneem nie. Dit is nie net nog 'n manier om
dronk te word nie. Hierdie medisyne red my lewe.” Gersh

“OK... ek het die patologieverslag ontvang. Die gewas in my blaas het gekrimp voordat hulle dit uitgehaal het.
Die laaste keer dat die dokter dit gesien het, het dit ongeveer 2,5 cm gemeet. Toe hulle dit verwyder, het dit tot
0,5 cm gekrimp. Ek wonder wat hierdie dokter daaroor sal sê.” Gersh

“Liewe Rick, God seën jou! Ek het my Ma, my Ouma, geliefde tannies en ooms en vriende oor die jare aan
kanker verloor. Maar die een wat my die hardste getref het, was my pragtige, intelligente, wonderlike suster
Kim. Sy is in Julie 2010 op die ouderdom van 42 met stadium 4 longkanker gediagnoseer, en teen Februarie
2011 was sy dood. Ek weet nie watter behandelings sy aangewend het nie, want sy het vir niemand in die
familie gesê dat sy tot te laat sterf nie, en haar junkie eksman het in haar sorg getree en die gesin uitgesluit. Ek
het eers die laaste maand van die olie uitgevind, en ek het sedertdien hard navorsing gedoen. Ek het eers gedink
dit is slangolie, soos baie ander goed, maar tot dusver het ek 27 mense gelys wat beweer dat hulle hul kanker
daarmee genees of aansienlik verminder het. 27 mense!!! En dit is net op YouTube en aanlyn blogs alleen! Ek
wens ek het al in 1997 daarvan geweet, toe my ma gediagnoseer is, of in 2000 toe my ouma uit remissie gekom
het, of in 2010 toe my suster aangesê is om huis toe te gaan en te sterf, of verlede jaar toe my broer-in -law is
met kanker van die mond en keel gediagnoseer en die helfte van sy gesig moes verwyder en gerekonstrueer
word. Maar nou doen ek dit, danksy jou. God seën jou en alles wat jy liefhet, en dankie dat jy so hard gewerk
het om hierdie wonderlike medisyne aan almal beskikbaar te stel.” Denise en dankie dat jy so hard gewerk het
om hierdie wonderlike medisyne aan almal beskikbaar te stel.” Denise en dankie dat jy so hard gewerk het om
hierdie wonderlike medisyne aan almal beskikbaar te stel.” Denise
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-- Liewe Denise, wat moet ek sê? Hulle het my Ma met chemo doodgemaak weens vroeë kleinsel-longkanker,
so ek weet presies hoe jy voel. Niks lekker nie. Die hele tyd moes die medisyne beskikbaar gewees het en was
dit nie net omdat iemand geld wil maak nie. C'est la vie, maar nie almal sal dit net so rustig soos ek sluk nie. Dit
is 'n baie traumatiese ervaring wanneer jy uitvind wat al die olie kan genees of beheer en wat alles in plaas
daarvan gebruik is.

Stuur asseblief vir my die lys van daardie aanlyn getuigskrifte, dit kan interessant en nuttig wees vir ander wat
net so gebreinspoel was soos ek voor ek Rick ontmoet het en uitgevind het oor die werklike stand van sake op
die gebied van "konvensionele medisyne".

Dankie vir jou ondersteuning en om ons te help om die woord oor hierdie medisyne te versprei. Na twee en 'n
half jaar van werk met Rick, al wat ek kan sê is dat behoorlik vervaardigde en gebruikte olie doen presies wat
hy sê dit doen. JB

“Hallo Corrie! WONDERLIKE nuus weereens. My vriend ***** ***** met wie jy gepraat het en na *** in
Los Angeles gestuur het, wel hy is nou al so 2 of wat maande op Cannabis-olie en hy het vandag sy mediese
skanderings gaan laat doen en daar is NIE MEER KANKER in sy lyf nie!!!!!!! ALLES DUIDELIK!!!!!!! Hy is
baie dankbaar teenoor jou vir my dat jy hom van jou vertel het en meer as dankbaar dat jy hom vertel het van
****!!!

BAIE DANKIE vir altyd. Jy is so so so goed om al hierdie mense te help wat jy nie eers ken nie en lewens te
red oor die hele wêreld! Ek gaan afry Los Angeles toe om saam met **** te werk en probeer om al my diarree
te stop en my van die toilet af te kry om 60-80 keer per dag te gaan. Wat van dit vir nog 'n wonderlike verslag?
Ons is so LIEF hiervan!!”

“Ek wil vandag 'n opmerking van my dokter deel.  Ek het LANK 'n Blaasinfeksie  en die Dr behandel  die
infeksie. Vandag het hy eerstehands met 'n kamera gekyk (nie baie pret nie) EN dit blyk dat ek die oorblyfsels
van 'n blaasmassa (gewas) het wat op sy plek GESTERF het (sy woorde nie myne nie) en wat die infeksie laat
talm.

WEER! SY WOORDE NIE MYNE NIE; Die Dr. het gesê: "Ek praktiseer al meer as 40 jaar medisyne en het
nog nooit 'n gewas sien sterf in plek sonder 'n soort ingryping van buite nie." Ek haal al sedert Maart olie af en
aan  maar  sedert  my  oes  ingekom  het,  doseer  ek  al  so  6  weke  lank  olie.  Gaan  op  8  Okt  'n  bietjie
skoonmaakoperasie ondergaan om seker te maak die massa is weg (as ek dit nie voor dan slaag nie). EK HET 'n
bietjie getwyfel oor die olie, maar MENSE EK HET NIE MEER TWYFEL NIE.

Ek het genoeg knopmateriaal om ongeveer 5 of 6 onse olie op te maak. Die materiaal wat gebruik word is
Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC. Ek kan nie vir jou sê hoe gelukkig ek is met die resultate tot dusver
nie. Ek het nog niks vir my Dr gesê nie want in FLa sal een of ander Dr dan weier om jou te behandel. So vir
nou weet hy niks.” John

-- Maar jy weet meer as genoeg, John. Baie geluk. Ek sou voortgaan om die olie te neem en ek sou die operasie
vir later verlaat. Geen skanderings meer as dit enigsins moontlik is nie. En ek sal die olie ook in setpilvorm
neem, jy wil altyd die olie so na as moontlik aan die seer plek kry. Probeer ook om die olie van meer as een ras
te maak vir die beste resultate, as jy kan. Beste wense vir jou, JB

“Volledige  ooreenstemming  daar  JB.  En  onderstreep  die  vertraging  van  die  operasie.  Enige  indringende
liggaamswerk  laat  infeksies  in  jou  stelsel  toe.  Deur  slordige  gewoontes  en  'n  totale  disrespek vir  hul  eie
wondermiddels het ons nou antibiotika-weerstandige vleisetende bakterieë, wat in meeste hospitale voorkom.
RSO sal daardie een regmaak, maar wat van 'n chirurgiese "botch-job"? Run From the Cure sê alles.” Tielman

“Ons het 3 dae gelede 'n vriend se basaalselkarsinoom met RSO behandel. Ons het dit vandag nagegaan en dit
was amper weg. Ons het RSO weer toegepas en met 'n verband bedek. Ons sal dit oor nog 3 dae nagaan en
verwag dat dit weg sal wees te oordeel aan die vorige 3 dae resultaat. Hierdie een is aan sy regterhand. Vorige
kankers wat ons van hom genees het, was aan sy linkerhand. Hoera, dit werk.” Merk

-- Ja dit doen. Ons sou nie doen wat ons doen as dit nie het nie. JB
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“My naam is George, en ek wil graag vir jou my getuienis gee. Op die ouderdom van 82, 22 Desember 2010, is
ek met slukdermkanker gediagnoseer. Ek is meegedeel dat ek 6 maande tot 2 jaar sou hê om te lewe en dat ek
moontlik 'n stint in my keel sal vereis wat op 'n stadium na bestralingsbehandeling geplaas word om te help met
sluk.

Voor my diagnose het ek gesukkel om asem te haal en kos te sluk, swelling in albei my bene gehad en moeg
geword met ligte aktiwiteit. Ek het vroeg in 2011 bestralingsbehandeling ondergaan. Teen September 2011 het
ek gesukkel om vaste kos te sluk en te kou. Ek het gevoel of ek verstik. My kos moes in klein stukkies opgesny
word. Ek het verkies om eerder papkos en Boost shakes te eet. Ek het ook erge gas in my maag ervaar. Die gas
het  soos  donderweer  en  weerlig  deur  my  maag  geruk.  Ek  het  duiselig  episodes  begin  ervaar  moeilike
asemhaling, kortasem en sweet. My balans was swak en ek kon nie baie goed oor die weg kom nie. Dit was
moeilik om inkopies na my suite te dra sonder asemnood en sweet.

Later  het  'n ernstige episode van duiseligheid my hospitaal  toe gestuur en die dokter het  my op 'n tweede
bloeddrukpil gesit. Kort na my hospitaalverblyf het 'n vreemdeling my genader en vir my 'n bietjie hennepolie
aangebied om my kanker te behandel en my na die Phoenix Tears-webwerf gerig vir meer inligting. Ek was
aanvanklik onrustig en vreesbevange oor die neem van hennepolie, ek het altyd gedink dat dagga 'n poortdwelm
was wat  'n  verslawing sou veroorsaak en  my na  ander  harde  dwelms sou lei.  Nadat  ek  Rick  Simpson se
hennepolie ondersoek het, het ek besluit ek gaan die behandeling neem. Ek het tydens en na die behandeling
besef dat hennep/cannabis-olie "poort" na beter gesondheid is.

Na my eerste dosis -1/2 ryskorrel hennepolie, het ek opgemerk dat dit dadelik in my liggaam werk.
 Ek het gevoel hoe dit deur my lyf vloei van my vingers tot by my tone.
 Ek het 'n gevoel van ontspanning, geluk en 'n verbetering van my humor ervaar.
 My bene het rubberagtig gevoel wat na 6 ure vervaag het.
 Asemhaling was stiller tydens rus en ook tydens slaap
 Na dae/weke:
 My hope/aambeie het verdwyn.
 Pyn in skouer verminder
 Kortasem het verminder.
 Vanaf die tweede dag is die opbou van gas en maagongemak verlig en meer gereeld geword en het die

behandeling voortgesit.
 Ek het my bloeddrukpille verminder en opgehou om my bloeddrukpille te neem aangesien my bloeddruk te

lae lesings gekry het. Sodra van bloeddrukpille af, het my bloeddruk genormaliseer
 Swelling in beide bene en enkels is aansienlik verminder.
 Beperk my eetlus en reguleer my gewig - ek het tot dusver 26 pond verloor.
 Velkleur het verbeter
 Duiseligheid het verdwyn
 Hartklop lyk meer gereeld en nie so lastig nie, aangesien ek sedert geboorte 'n onreëlmatige hartklop het
 Dermbewegings het meer gereeld geword
 Beter, rustiger slaap ervaar.
 Balans en koördinasie het verbeter
 In staat om beter rond te kom sonder kortasem.
 Het meer artikuleer in gesprekke
 Het my uitkyk op dinge verander en my bui verhoog
 Het my siening oor Dagga verander
Oor die  algemeen het alle  simptome wat ek ervaar het  voordat  ek die hennepoliebehandeling  geneem het,
verdwyn.

Dit het my 3 1/2 maande geneem om die behandeling te voltooi. Hierdie ervaring was nie so onaangenaam nie.
Dit was egter 'n aanpassing, toe ek die dosisse verhoog het, maar na 'n dag of twee was alles aangepas. Ek het
min of meer die dosis-inkremente gevolg wat deur Rick Simpson voorgestel is.

67



KUUR VIR KANKER: DIE RICK SIMPSON-PROTOKOL

Na 2 maande se behandeling was my besoek aan die Onkoloog verbasend. Hy het gesê dat my velkleur goed
lyk, bloeddruk en hartklop was normaal, en omdat ek geen probleem gehad het om te sluk nie, was dit nie nodig
vir 'n stint nie. Hy het ook gesê dat die x-straal van 'n vorige afspraak goed gelyk het en dat ek vir ten minste 6
maande nie hoef terug te kom nie. Normaalweg was ek geskeduleer om die onkoloog elke 3 maande te sien ...

Ek glo dat die hennepolie my kanker doodgemaak het. Al die ander gesondheidsverbeterings wat ek van die
hennepolie  ervaar  het,  laat  my soos 'n  nuwe man voel.  Ek is  heeltemal  verstom oor  die  wonderwerk van
hennepolie. Ek is so dankbaar dat ek besluit het om die hennepolie te neem.

Hennepolie het my gesondheid vernuwe en my lewe verleng. Ek dank-jou Rick Simpson, God seën jou! Hou
aan met die goeie werke! Ek is heeltemal oortuig daarvan dat hennepolie lewens kan red. Dankie." George

“Mini-opdatering vir George... Tot op hede het hy +31 pond verloor, nou, 'n rukkie gelede moes hy sy tandarts
besoek, as gevolg van sy gewigsverlies (hy was vroeër iets soos 280 pond). Hy het geleer hy kan redelik maklik
die gewig terug optel as hy nou wil, maar hy kies 'n gesonder laer gewig en leefstyl), hy moes sy kunsgebitte
weer laat sit/aanpas. Sy tandarts het opgemerk hoe goed hy lyk en dat sy kleur ook beter is.

Ek moet noem dat George gesê het hy het nog steeds goeie asemhaling gehad, en tot dusver geen probleme met
verstikking nie, hy het vroeër die week 'n biefstuk, aartappel en groente vir aandete gehad, en sy kos raak baie,
baie makliker as ooit. gewoond was voor sy “behandeling”. Hy vertel dat hy vroeër die week sy huisdokter
(gewone dokter)  besoek het...  Sy dokter  het  uitgeroep “WOW!, is  jy  seker  jy  is  dieselfde  George wat  ek
voorheen gesien het?” Sy dokter het ook gesê sy kleur het verbeter. George vertel my hy het later vir sy dokter
gewys hoeveel meer vloeistof hy in albei sy bene verloor het en vir hom gesê hy dink dit is amper weg... Toe sê
dokter, "George, jy het nie meer edeem nie."

Hy het 'n paar ou mediese inligting papiere bekom, en is ook (nou) meegedeel dat hy met sy volgende afspraak
(Junie) vir sy 'n ou x-straal plus CT scan beeld (op 'n skyf) van sy onkoloog moet/kan probeer kry. Hy probeer
nou vroeër by sy onkoloog-afspraak inkom... met sy huisdokter se hulp nou. Op daardie besoek sal hy vir 'n
MRI vra. Hy het nou al 'n lang pad gevorder... maar sy enigste werklike probleem tans (anders sê hy hy sal
wonderlik wees!!) is hy het 'n onreëlmatige hartklop sedert geboorte, en die afgelope tyd het dit 'n bietjie meer
as  gewoonlik  opgeskiet.  Ek  weet  nie  of  sy  gewigsverlies  sy  onreëlmatige  hartklop  veroorsaak  of  die
opgewondenheid van hierdie lewensveranderende gebeurtenis of wat dit verseker doen nie, ek weet net ek wil
dit te regstel vir hom hê. Hy het nou 'n verwysing om 'n kardioloog te gaan sien oor sy hartklop ens. Ook
onlangs het sy kleur nog beter geword hy het meer rooi/rooskleurige gesig, sy bloedsomloop lyk ook nog beter.
Wel, dis al wat ek vir nou kon kry... Vrede 1” Vryheid

“Wel, Rick en Jindrich, my harde werk en toewyding aan RSO het uiteindelik vrugte afgewerp. Ek volg Rick en
Phoenix se trane sedert 2004 en ek het onmiddellik geglo in die genesende vermoëns van die olie. Ek het die
woord versprei en 100% daaragter gestaan, selfs wanneer mense gelag en my mal genoem het. Ek het nou 3
mense met terminale kanker genees en my mees onlangse pasiënt aan wie ek baie krediet verskuldig is omdat
hy werklik deur die mediese stelsel gegaan het en al die behandeling geweier het en gedokumenteer het dat hy
RSO gebruik om sy kanker te genees... altwee sy longe was vol kanker en hulle het hom 3 maande gegee om te
lewe toe hy die eerste keer gediagnoseer is... 5 maande gelede. Vandag is hy amptelik kankervry en het hy
eintlik 27 pond opgetel. Die kanker dokters is weggeblaas deur sy wonderbaarlike herstel in slegs 5 maande met
skaars enige hulp van hulle en sê eintlik hy is gesonder as wat hulle nou is. Lol hy het die olie voor die dokters
by die hospitaal geëet en 'n Weed-wêreldtydskrif rondgedra met 'n Phoenix tears-artikel daarin wat dit aan al die
ander  pasiënte  wys  en  die  woord  oor  RSO  versprei.  Ek  sal  binnekort  afskrifte  hê  van  al  die
hospitaaldokumentasie dat RSO sy kanker genees het... dit staan  reg op sy papierwerk dat hy hennepolie vir
behandeling gebruik het. Ek sal so gou moontlik vir hom 'n storie saamstel om te help om die woord soveel as
moontlik te versprei, ek weet ook van 25 ander mense wat die RSO wonderwerk vir baie verskillende siektes
sien werk het en hulle werk nou ook om hulself te genees. .. die woord is uit!!!! : ) Namens die geneesdes en
binnekort nog baie ander in my area wil ek DANKIE sê ouens vir julle volgehoue harde werk en toewyding tot
die herontdekking van die wondermiddel... Julle is lewensredders... Letterlik!! VREDE EN LIEFDE van PA”
Steve
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“Hallo, ek moet vir jou 'n storie vertel oor 'n wonderwerk wat gister gebeur het. Ek het 'n vriendin en haar naam
is Shannon O'Brien. Sy is 'n 17-jarige breinkanker-oorlewende. Sy het nou al sowat 'n jaar lank 'n onopereerbare
gewas wat groei. Dit het tot amper die hele grootte van haar brein gegroei. Ek het die RSO met haar gedeel, en
gister  het  haar  MRI-resultate  gewys  die  gewas  het  met  amper  die  helfte  gekrimp.  Sy neem dit  sedert  14
Februarie. Jy moet verstaan dat dit 'n Gegroet Maria was. Ek is so dankbaar dat my gees jou storie gevind het en
ek kon dit oordra.” Nadine

"My vriend is heeltemal genees van dermkanker, in 4 weke van die neem van cannabis-olie. Die dokters krap
kop, hulle kan dit nie uitmaak nie. Hierdie man sou op 12 Okt radikale chirurgie ondergaan, hy het 'n 10% kans
gehad om uit die operasie te kom. Op 1 November het sy dokters hom 'n skoon gesondheidsverklaring gegee.
Dit is dieselfde dokters wat vir hom gesê het hy sal nie lewe om Kersfees te sien nie. Halleluja. Prys die Here
dat Hy hierdie uiters genesende plant op hierdie aarde geplaas het, om almal te genees wat genoeg geloof het
om dit te gebruik. DIT WERK." Sherrie

“Wel, ek voel beter. Was vir ongeveer 30 dae op RSO vir breingewas en diabetes. My bloedsuiker daal. Ek het
2 dae gelede opgehou met insulien omdat bloedsuiker te laag gedaal het.” Jeff

“Dit het ook 'n ander vriend se borskanker stadium 1 skoongemaak. Het in twee weke van 'n gholfbalgrootte
gewas na kleiner as 'n ertjie gegaan. 0,4g twee keer per dag, rou olie. Nog 'n vriend met velkanker het dit
verwyder met aktuele oplossing wat direk op die vel gevryf is.

Op myself het ek ontslae geraak van infeksie en swelling in 'n slegte tand, my longe skoongemaak na 'n aanval
met asma, en twee snaakse kolle van my vel verwyder wat dalk kanker was of nie... het dit nooit nagegaan nie
en dit is weg... oops. Geen chemo, geen bestraling, geen newe-effekte, geen probleem nie.” Bruce

“Ek het olie gebruik wat ek self gemaak het met behulp van Rick se video-instruksies en het myself genees van
Fase 4 Diffuse Groot “B”-sellimfoom, 'n kwansuis “ongeeslike” follikulêre kanker in net 58 dae!! Sedertdien
het ek voortgegaan om die olie vir myself en ander te maak en meer as 10 bevestigde gevalle gesien van long,
bors, prostaat, brein, kolon, leukemie, pankreas, pasiënte genees hulself met donkergroen olies!! Ek maak olie
deur  BEIDE blare  en blomme te  gebruik as  gevolg  van die  spesiale  anti-inflammatoriese  verbindings  wat
SLEGS in die groen blare voorkom! Ek het my hele dikderm verloor in 1992. Ek het vir 20 jaar 'n "sakkie" van
my dunderm laat maak wat soos gewone loodgieterswerk werk wat 7 jaar gelede moes uitwurm het! Volgens
my gastroënteroloog by PAMF; hy skryf die swaar cannabinoïdegebruik toe aan 'n gesonde 'sakkie' "in 'n beter
vorm as 20 jaar gelede die dag toe dit die eerste keer ingesit is. "Hy het dieselfde resultate gehoor van baie
ander pasiënte wat cannabinoïden gebruik en beveel dit nou aan sy pasiënte!" Craig

“Woot Whoot, Rick Simpson Oil is AMAZING!! Dankie dat jy met die wêreld deel hoe om hierdie wonderlike
kuur vir almal te maak. Ek het my vriendin Carmen die olie laat drink toe sy met Hodgkin Limfoomkanker
gediagnoseer is. Sy is nou al 'n jaar KANKERVRY!!! En my Addison-siekte is WEG met geen spoor daarvan
nie en die dokters kan nie verduidelik hoe of hoekom nie aangesien dit nog NOOIT voorheen gebeur het nie.
MAAR ek kan en ek DOEN!!! Cannabis KURS!!!” Amy

“Hallo, ek het net gedink ek sal goeie nuus met julle deel. Die kankerpasiënt waaroor ek voorheen met jou
gepraat het, het onlangs deur 'n RTT-skandering gegaan. Daar is geen gewasse teenwoordig nie!!! Daar was 'n
gewas op sy bors wat omtrent so groot soos 'n bofbal was. Dit en die ander gewasse is heeltemal weg! Die
enigste  ding  wat  oorbly  is  'n  bietjie  littekenweefsel.  Ek en  hy  loof  God vir  hierdie  wonderlike  medisyne.
Cannabis,  'n  wonderlike  plant,  'n geskenk wat  aan ons  almal  van God gegee is.  Ons moet  almal  vir  Rick
Simpson bedank en die opofferings wat hy gemaak het om die mense bewus te maak van wat God se plant kan
doen. Die pasiënt het die 40 pond wat hy verloor het teruggekry. Hy lyk gesonder en beter as wat ek nog ooit
gesien het. Ek is 100% vol vertroue en 'n ware gelowige dat die Rick Simpson-olie, wanneer dit korrek gemaak
en  gebruik  word,  kanker  kan  genees.  Nou na  12  jaar  van  die  stryd  teen  hierdie  siekte,  hierdie  pasiënt  is
kankervry. Hiervoor kan ons net ons eer aan God gee.

Nogmaals dankie Rick, dat jy 'n standup ou was wat baie groot opofferings vir die mense gemaak het. Ek het
nou al 'n jaar lank die woord versprei van wat RSO kan doen. Nou is ek 100% vol vertroue dat alles wat in jou
video's gesê is, blou is. Ek neem nog 'n stadium 4 kankerpasiënt aan en is baie vol vertroue dat hy binne minder
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as 'n jaar kankervry sal word. Ek sal aanhou om die woord so goed moontlik te versprei. Ek sal ook soveel
mense help as wat ek kan. Die waarheid sal seëvier. Dankie vir alles wat jy gedoen het en nog steeds doen. Die
uwe, Grow Goddess”

“Hierdie kuur is NOU 'n werklikheid. Hulle het verlede Desember vir ma gesê sy was stadium 4 longkanker. 14
maande later lyk en voel sy beter as in jare! Dankie dat U die balle het om by u oortuigings te bly.” CK

"Dr. Rondeau het my voor Kersfees vertel dat hierdie swart kol op my rug melanoom was. Ek is na hom toe
nadat dit begin bloei het. Ek het by die huis gekom en knopolie op my rug begin gooi en ek het ook bestendig
olie begin eet. Dit het minder as 2 weke geneem en die kol op my rug het opgeklaar en ek het aangehou om
sowat 2 onse van die olie te eet. Skaars 'n merk op my rug en ek voel fantasties.

Philip het ook sy een jaar ondersoek gehad en hy is al meer as 'n jaar kankervry. So hulle noem dit kankervry.
Hy hoef vir  ten minste  3 jaar nie 'n dokter te sien nie.  HY HET GEEN CHEMO EN GEEN STRALING
GEVAT NIE,  HY HET ONGEVEER 4 ONS KANNABISOLIE GEGETE EN HY EET STEEDS BYNA
ELKE DAG 'N BIETJE. NIE BAIE MENSE KLAAN DARMKANKER NIE. RICK IS ONS HELD.” Fluit
hout

“Ek en my kêrel het onlangs jou olie gemaak en dit vir ’n goeie vriend aangebied wat ’n melanoom wat sleg lyk
op sy voet gehad het. Ons het verduidelik hoe om jou olie te gebruik, en net gister het hy gebel om sy verbasing
uit te roep dat dit heeltemal WEG is! Met vars nuwe velgroei onder.” Gwendolyn

"Dit is net moeilik om te glo aan die mense wat nie 'n kans gehad het om opgevoed te word oor die genesende
krag van dagga-olie nie ... Ek woon in die area waar Rick Simpson vandaan kom, en ons het die genesende krag
vir  10  jaar  gesien.  Dit  genees  kanker,  diabetes,  spierafwykings,  tandpyne,  veral  'n  wondermiddel  vir
brandwonde (jy moet dit sien om dit te glo).

Tot dusver is daar niks wat ons gesien het dat dit nie sal werk as dit behoorlik en gereeld geneem word nie.
Veral goed vir velkanker, naarheid, krampe in die maag, en wat mens ook al nodig het. Lekker slaap. Daar is
niks  wat  die  stres  van  cannabisolie  verlig  nie,  en  die  meeste  van  ons  interne  probleme  word  deur  stres
veroorsaak. So daar gaan jy. Sterkte aan almal. Dit werk regtig, jy moet dit net vertrou. Plaas jou vertroue in
God en Rick Simpson.” Terry

“Al wat ek weet is ek was gereed om te gaan, kon dit nie meer uithou nie, sit my storie hier op, en my engel het
opgestap en my vasgehaak sal die RSO olie. Ek het opgehou eet, en met net 'n paar ryskorrelgroottes van die
olie,  kon ek die  verandering  in my voel.  Voor dit  was my lewe op die  rusbank met  verwarmingsblokkie,
drankies onderhou. Maar teen die tweede dag was ek op, in die yskas, op soek na iets om te eet, het gaan stort.
Vir sommige is dit nie 'n groot probleem nie, totdat die tyd aanbreek dat jy nie lank genoeg kan staan vir 'n stort
nie. Ek het daarop gebly, gewig opgetel,  weer begin lewe, regtig my lewe teruggekry. Net spyt dat ek nie
daarvan geweet het voordat ek geopereer is nie. 56, wit vroulike borskanker-slagoffer Kathleen”

“My vriendin se ma het 3 keer borskanker gehad. Sy het gereeld dagga gebruik, maar haar dokter het vir haar
gesê om dit nie te gebruik wanneer sy deur chemoterapie gaan nie.  Sy het na haar dokter geluister en die
gebruik van dagga gestaak, maar sy het nooit beter geword nie. Die derde keer dat dit teruggekom het, het sy
die dokter geïgnoreer en dagga gedurende haar behandelings gebruik en gaan voort om dit via Rick Simpson-
olie en eetbare produkte te gebruik. Sy is nou al vir 5 jaar kankervry en het geen tekens dat dit terugkom nie!”
Duane

“Ek moet net hierdie uitstekende nuus met jou en jou volgelinge deel... My vrou se werksvriendin het 'n paar
maande gelede vir haar gesê dat haar man se pankreaskanker vir 'n tweede keer teruggekeer het, ek en my vrou
het reeds geweet van jou RSO so ons sit hulle op jou webwerf om meer daaroor te leer ens., wel hy het dadelik
daarmee begin en gister terug hospitaal toe gegaan vir die uitslae van sy mees onlangse toetse, die hospitaal het
nogal vir hom gesê dat hy weer chemo nodig het, maar wat eintlik gebeur het toe hulle na die resultate kyk, is,
die  kanker  het  beslis  baie  kleiner  geword as wat  dit  was toe hulle  die  eerste  keer  agtergekom het  dit  het
teruggekom, eintlik amper verdwyn. Hulle was verbysterd oor hoe dit kon gekrimp het (hulle moet dan van alle
soorte medisyne leer, nè, nie net die giftiges nie). Hulle het gesê hulle wil verwyder wat oor is, maar ek het hom
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aangeraai om net aan te gaan met dieselfde dosisse wat hy voorheen gedoen het, aangesien dit natuurlik 'n
positiewe uitwerking gehad het, en nie die moeite doen om daardie slagters iewers naby hom toe te laat nie. Ek
was egter so bly om die nuus te hoor en kon nie wag om jou te laat weet nie. :)” Mark

-- Wel gedaan, Mark, gaan deur hoe die pasiënt voel, skanderings is in die meeste gevalle nie nodig nie. As hy
120-180g oor ses maande eet, het hy nie veel om oor bekommerd te wees nie, blyk dit. JB

“Daar is duisende gedokumenteerde bewyse dat dit inderdaad kanker genees by mense wat geweier het om
enigiets met dokters te doen te hê, net die olie. Ek het stadium 4 kanker gehad. Ek het net 3 maande gehad om te
lewe en dit was 14 maande gelede.” Tom

“Net om jou te laat weet, hier is 'n update oor my oom Tom. Sy nuwe PSA-vlak is 0,1 en stabiel. Dankie dat U
ons die  kennis  gegee  het  om sy lewe te  red.  Hy was op stadium 4 prostaatkanker.  Ons is  op soek na 'n
getuigskrif. God seën jou.” Sjerrie

"Sedert my herstel van ulseratiewe kolitis en kanker het my gastroënteroloog nou AL sy pasiënte op Cannabis
produkte, want dit is die kragtigste anti-inflammatoriese middels waarvan hy weet ... en hulle werk BETER AS
ENIGE GENEESMIDDEL WAT HY KAN VOORSKRYF!!!" Craig

"Ek weet dit genees kanker... Ek het my ma s'n 3 keer genees en sy is nou kankervry." Mc Jay

“Liewe Lara, ek wil net baie vinnig vir jou 'n boodskap stuur om jou te bedank vir alles wat jy doen. Ek volg
jou blad nou al vir ongeveer 6 maande. (Jammer dit is die eerste keer wat ons praat. Ek dink ek is nie baie van 'n
groot prater nie.) Alhoewel ek baie selde ooit iets op jou bladsy sê, het ek die navorsing wat jy gedoen het baie
waardeer, want dit het tot my gelei my eie navorsing doen. Een van die dinge waaroor ek geleer het toe ek die
eerste keer jou plasings begin volg het, was hoe cannabis kanker kan genees. Dit het my getref omdat my ma
nou al vir ongeveer 'n jaar baie siek is aan pankreaskanker. Sy was vir 'n rukkie baie sleg en ons was baie bang
dat sy nie sou deurtrek nie. Ek het eendag jou plasing oor dagga-olie gelees, en besluit om my ma te vra of sy
dit sal probeer. Sy het nog nooit vantevore dagga ingeneem nie, maar op hierdie stadium was sy bereid om
enigiets te probeer. Aangesien ons in die suide van Kalifornië woon, kon ek vir haar 'n voorraad van 3 maande
cannabis-olie by 'n plaaslike verspreider bestel. Ons het gedink ons sal die chemo vir 'n paar maande uitsny om
te sien of die dagga op sy eie werk. Verbasend genoeg kon jy sien hoe sy dadelik beter word. Sy het beter
gevoel, sy kon beter eet, sy het meer energie gehad, maar sy kon 'n goeie nag se slaap kry sonder om gedurig
wakker te word. Sy kon selfs vir die eerste keer deur die kamer stap sonder hulp van 'n wandelaar maande. Net
'n paar dae gelede het ons haar na die spesialis geneem om te sien hoeveel die kanker gekrimp het. Sy neem
hierdie  olie  vir  2 maande en 2 weke vanaf  vandag,  en ek is  bly om aan te kondig,  haar kanker is  amper
heeltemal weg. Die dokter het gesê dit is net 5 PERSENT die grootte wat dit eens was. Toe ek hom vertel hoe
dit gebeur het, kon die dokter dit nie glo nie. Ek dink regtig jy het gehelp om my Ma se lewe te red. Die stryd is
nog nie verby nie, maar dit is amper verby en dit is nou heeltemal wenbaar. Hierdie boodskap is van my en my
hele gesin ... Dankie vir wat jy doen Lara. Dankie uit die diepte van ons harte. ♥” Dean

“Geagte CureYourOwnCancer.com, 'n rukkie terug het ek oor die Rick Simpson-olie gelees en besluit om te
probeer  maak.  Ek kweek al  baie  lank dagga.  Ek het  van my beste  knoppies  gebruik  en  'n  paar  premium
hennepolie opgemaak. Ek het dit probeer en kon dit nie glo nie. Dit was so kragtig dat dit was soos niks wat ek
nog ooit gehad het nie.

Nadat ek dit probeer het, het ek geweet van 'n pasiënt wat op daardie stadium vir ongeveer 11 jaar met kanker
(Hodgkin se limfoom) gesukkel het. Ek het aangebied om sy mediese dagga-versorger te wees en vir hom die
olie te voorsien sonder enige koste vir hom solank hy die olie sou neem soos aanbeveel. Op daardie stadium
was hy meer as minder vir my 'n vreemdeling. Ek het hom omtrent 'n jaar tevore by 'n deernisklubvergadering
ontmoet en toe verneem dat hy die kanker het. Ek wou regtig kyk of die olie kanker kan genees, soos genoem in
Rick Simpson se “Run From the Cure”.

Dus, nadat ons met hierdie pasiënt in aanraking gekom het en die aanbod aan hom voorgelê het, het ons die
behoorlike papierwerk by ons staat ingedien en met behandeling begin. Ons het dit opgestel tot waar hy in besit
van die plante sou wees, sodat hy uiteindelik die olie aan homself sou kon voorsien. Dit was ook deel van die
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ooreenkoms, dat hy leer hoe om homself te help. Ons het met behandeling begin. Aanvanklik was dit vir hom
moeilik omdat die olie so kragtig was, en om dit drie keer per dag te neem kan nogal moeilik wees.

Ná drie maande het ’n baie gewas op sy boonste bors begin krimp. Ná vyf maande was die gewas heeltemal
weg. Hy het toe vir 'n RTT-skandering ingegaan. Die resultate het teruggekom dat hy kankervry is! Die dokters
probeer al vir minstens 11 jaar om sy kanker te genees. Chemo, beenmurgoorplantings, ensovoorts. Al wat
nodig was, was ongeveer 'n pond premium knop wat in hennepolie omskep is. Hy het sy voor en na CAT scan
resultate op skyf (sal binnekort aan ons verskaf word). Hy het na vore gekom en in die openbaar met mense
gepraat. Trouens, hy is nou 'n versorger wat ander pasiënte help met die helende hennepolie!

Hierdie storie is die regte ding, nee BS, ek het twee video's (beide regs) wat by 'n plaaslike cannabiskamp
geneem is. Een video is net my pasiënt. Die ander video is my pasiënt en ander pasiënt se getuienisse. Ek en my
pasiënt gee die eer aan God vir hierdie wonderwerk. Die uwe, GrowGoddess”

“'n Jaar gelede het my onkoloog vir ons gesê ons moet gou die hospies kontak, kolonkanker was terug in my
longe en kolon, is in 09 uit kolon verwyder en lewer in 11. My man het daarop aangedring dat hulle nog een
rondte chemo probeer, op dieselfde Toe ek Cannabis-olie ontdek het, het ek dieselfde dag as chemo die olie
begin neem. My gewasmerker was 17,6. Na EEN behandeling (en 2 weke se olie) was my gewasmerker 10.6.
Verlede Vrydag na 2 behandelings en 5 weke se olie, is my tumormerker 4,8. My verpleegster het vir my gesê
sy weet nie wat ek doen nie, maar hierdie chemo was nie veronderstel om hierdie resultate te lewer nie. Ek voel
beter as wat ek in 'n lang, lang tyd gevoel het.” Diane

"Ek het dit probeer, ek het kolonkanker gehad, kanker is weg!!!" Jean

“Liewe Rick, al ken ek jou nie persoonlik nie, voel ek amper asof jy 'n lid van my familie sou wees vir hoe
belangrik jou rol reeds vir my lewe en lewe op my gesin was!

Ek sal nooit genoeg woorde hê om jou te bedank vir jou toewyding om die hele mensdom te help in 'n totaal
onbaatsugtige doel nie. Ek woon in Slowenië en ek het gehoor jy sal aan die einde van die maand hier wees en
ek sal nie die kans mis om jou persoonlik te bedank om die hand van my held te skud nie!

My vriendin ma is amper 3 maande gelede gediagnoseer met 4 stadium kleinselle longkanker ('n gewas groot
soos tennisbal in haar regterlong, met 2 metastase op haar lewer en limfknope). Net 'n paar maande voor ek die
groot geluk gehad het om op jou video "Run From the Cure" af te kom en al het ek geweet van die vele
voordele van mediese dagga, was ek geskok oor die onthulling wat in jou fliek gemaak is en ek onthou dat ek
gedink het "as dit gebeur met my om kanker te hê, ek sal verseker vir die olie gaan.” Toe het dit nie met my
gebeur nie, maar met my vriendin se ma, 'n baie spesiale persoon wat ek altyd liefgehad het behalwe die feit dat
sy my vriendin ma is!

Ons besluit  dus om dadelik op te tree en ek was gelukkig genoeg om al die grondstowwe te vind om die
medisyne voor te berei! Alhoewel sy oop was vir die idee om olie te drink, het sy ook met chemoterapie begin
want sy was daai tyd so bang sy doen enigiets om van hierdie kak siekte ontslae te raak.

So het sy eers met chemo begin en van die dag daarna ook met olie begin. Sy kon die groot anti-chemo effek
sien na net 1 uur nadat sy haar eerste dosis olie geneem het. Dit was ongelooflik, al het ons geweet die olie sal
waarskynlik werk, het ons nie so 'n vinnige verbetering verwag nie! Na 24 uur van aanhoudende braking en
gevoel dat sy besig was om te sterf, het sy uit enige oogpunt beter begin voel (geen naarheid meer, geen slegte
smaak in haar mond, groot eetlus, lekker slaap ens.) en sy het aanhou beter geword. en beter tot die volgende
chemo.

Na  3  rondtes  chemo  en  35  ml  olie  het  sy  haar  eerste  CT-skandering  gehad  en  die  resultate  was  regtig
bemoedigend, die groot gewas op haar long was nou die helfte van wat dit op die vorige CT was, en van die 2
metastase was daar net een oor, en dit was kleiner!

In hierdie tydperk het ek ook begin om baie navorsing te doen oor die endokannabinoïede sisteem en oor die
eienskappe van cannabinoïede. En dit is ongelooflik om te sien hoeveel navorsing, studies en eksperimente
bestaan oor die onderwerp en dit lyk regtig of al die wetenskap ondersteun wat jy amper toevallig ontdek het.
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Die afgelope tyd het selfs die National Cancer Institute (van Amerika) 'n afdeling op hul webwerf genaamd
"cannabis and cannabinoids" geopen en net 'n maand gelede is dit opgedateer met baie dokumentasie oor THC
en kanker.

Nou is die rede hoekom ek jou persoonlik wil ontmoet (behalwe die feit dat ek jou moet bedank soos jy verdien)
is omdat ek hulp nodig het om my vriendin ma te oortuig om op te hou met hierdie nonsens chemo wat, selfs al
word sy genees van kanker, benadeel haar geweldig!

Ek het bereken dat sy op die 15de van hierdie maand die 60ml behandeling voltooi het, maar op 27ste sal sy vir
die 5de rondte chemo moet gaan (wat selfs deur 'n 6de gevolg sal word!).

So soos jy kan verstaan, wil ek haar vermy om vir 'n chemo te gaan terwyl sy reeds kankervry kan wees! Die
probleem is dat dit bekend is dat kleinsel-longkanker goed reageer op die begin van chemo (of ten minste dit is
wat dokters sê), so hulle het vir haar gesê dat die goeie resultate wat sy op haar laaste CT-skandering gehad het
regtig nie so verbasend is nie...

Wat ek haar voorgestel het, is om nog 'n CT-skandering voor te doen om vir die 5de chemo te gaan om seker te
maak sy sal nie 'n chemo op 'n skoon lyf doen nie. Sy het ingestem, maar tog weet ek sy is bang om teen te gaan
met wat dokters sê...

Ek het gewonder of dit dalk moontlik sou wees om 'n privaat ontmoeting met jou te hê voor die kongres en voor
haar 5de rondte chemo. Ek is seker sy sal entoesiasties wees om jou te ontmoet en waarskynlik sal jy die regte
argumentasie kan vind en haar die regte aansporing gee om op te hou chemo!

Ek kan my voorstel dat jy waarskynlik oorlaai is met allerhande versoeke om hulp, so ek sal heeltemal verstaan 
as jy nie tyd en energie het nie of selfs wil betrokke raak by elke persoonlike hartseer storie wat jy in jou pad
ontmoet ... En onafhanklik van jou beskikbaarheid om persoonlik te ontmoet, sal ek altyd oneindig dankbaar
wees vir wat jy vir my en vir die hele wêreld gedoen het!

Dankie uit die diepte van my hart. Ek wens jou alles van die beste toe vir jou lewe en ek hoop jy sal ook eendag
kan teruggaan na 'n normale lewe in 'n normale wêreld! Respek, xxx

NS As jy hierdie getuigskrif wil plaas, doen dit gerus, maar moet asseblief nie my naam merk of gebruik nie,
want ons gebruik steeds die olie en bly steeds in 'n verbode land, so ek kan nie die risiko bekostig om gevang te
word nie. Ek sal jou in elk geval op hoogte hou van die ontwikkeling van die behandeling en ek sal jou graag
van 'n volledige goeie-eindverhaal voorsien.

“Xxx, sy moet 120-180 g hoëgraadse olie oor ses maande of vinniger eet, as sy kan. Nie meer chemo nie, nie
meer CT-skanderings indien moontlik nie - hulle is albei  kankerverwekkend en sal die kanker selfs verder
versprei. Maak setpille met 0,2-3g olie in (smelt kakaobotter, voeg olie by, roer, gooi in vorms, laat afkoel by
kamertemperatuur) en laat haar dit twee of drie keer per dag gebruik bykomend tot die olie wat sy sal eet ( as sy
dit kan neem, indien nie, verminder die orale dosis effens). Sy moet ook die olie verskeie kere per dag verdamp
– hoes sal help om die longe skoon te maak en later sal sy ook die gewasse uithoes.

Wat jou persoonlik ontmoet, sal ons meer as bly wees om dit te doen, maar ons doen gewoonlik 'n baie kort
proses met diegene wat chemo wil neem, ons mors nie meer ons tyd om hulle te oorreed nie, die besluit is aan
hulle. Vanuit ons oogpunt is al die inligting wat hulle nodig het op ons webwerf en in Rick se boeke. As iemand
kom en sê hulle wil die olie saam met chemo neem, sal ons nie eers die olie aan hulle verskaf nie, iemand
anders sal meer as bly wees om dit sonder die dodelike chemo te eet. Enige rasionele persoon moet weet dat die
neem van gif nie 'n goeie ding is om te doen nie. Die olie sal 'n baie beter werk doen sonder die chemo.

Dan, in elk geval, hoe meer chemo sy neem, hoe meer olie sal sy moet eet om die skade ongedaan te maak – as
sy die chemo oorleef, natuurlik, dit weet jy nooit vooraf nie en elke inspuiting is dalk die laaste. Jammer om dit
te sê, maar dit is hoe dit is.

So, soos ek daarna kyk, moet sy die olie in haar stamp en so veel as wat sy kan wegbly van dokters en hul
behandelings. Sy moet die pH van haar liggaam verhoog, elke dag sade van twee appels eet en dan die olie eet,
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dit in setpille neem, die olie verdamp en dit dalk ook plaaslik op haar bors gebruik in 'n alkoholtinktuur of in 'n
mengsel met hennep saad olie of soortgelyke. Volg eenvoudig die instruksies op ons webwerf en in Rick se
boek vir die beste resultate. Kyk ook na Rick se Youtube-video's – jy sal omtrent dieselfde sinne hoor as wat jy
persoonlik van hom of ons sou hoor, die boodskap bly dieselfde – en dit is “Bly weg van chemo en bestraling”
soveel as wat jy kan. Beste wense, Jindrich Bayer”

“As iemand wat as tiener deur chemo gegaan het, kan ek vir jou sê dis nie 'n wandeling in die park nie!!! As ek
dit voel, kan ek jou vertel dat ons 'n genesing probeer vind en hoekom probeer ons nie alles wat ons kan om dit
op minder pynlike maniere te vind nie. Om gif te gee om gif dood te maak, is nie altyd die antwoord, probeer 'n
natuurlike geneesmiddel en kyk wat gebeur nie.” Constance

“Ons moet 'n paar werklike veranderinge sien...en ouers moet nie gedwing word om gif in hul kind (chemo) in
te spuit nie! As mense werklik geweet het wat chemo is, sou hulle sekerlik raai om dit in hul liggame in te
pomp. Om nie te praat as jy gelukkig is en kanker die newe-effekte vir chemo klop nie! Dis walglik! Tyd om
Amerika en die wêreld wakker te maak!” 46/7 Veg vir 'n genesing

“Hallo Jindrich, gister het ek Rick se boek klaar gelees. Goeie goed! Eerlik, ek het regtig nie meer bewyse
nodig oor die werklike magiese krag van die olie nie!

Ek het ook 'n paar eksperimente gedoen en elke dag ontdek ek iets nuuts wat hierdie  medisyne kan doen!
Wonderlik! Ongelukkig, al is ek oortuig en al is my vriendin oortuig, kan haar ma op een of ander manier nie
heeltemal “los” nie... en steeds is sy nie seker of sy kak chemo ophou nie...

Ek probeer gedurig goeie argumente na vore bring maar ek kan nie vir haar besluit nie! Sy is die een met kanker
en sy is die enigste een wat kan besluit wat om met haar lewe te doen.

Ek weet sy sal in elk geval op die ou end genees word, want ons sal soveel olie in haar prop dat dit onmoontlik
sal wees vir haar om te sterf. Maar tog voel ek dis so dom en so gevaarlik om met hierdie fokken chemikalieë te
speel, veral as jy toegang het tot natuurlike medisyne wat bewys is om kanker te genees!

Ek lees van jou ervaring met kanker en mediese stelsel... Ek is regtig jammer vir jou verlies... en nou verstaan 
ek jou houding teenoor die tradisionele sogenaamde “medisyne” beter!” Luigi

-- Hi Luigi, dankie vir jou mooi woorde oor die boek en dit is jammer dat jy moet deurgaan. Dit is haar keuse
watter behandeling sy kies, maar ek sal nie naby die chemo gaan nie - lees net my Ma se storie vir haar, miskien
sal sy begryp dat om gif te neem nooit 'n goeie idee is nie, veral as dit nie gestaaf of nodig is nie. Haar kanse om
bloot die chemo te oorleef sal baie verbeter as sy die olie drink, maar weereens, hoekom veroorsaak nog meer
skade aan haar siek liggaam? Dit maak glad nie sin nie. Beste wense, Jindrich

''n Vriend het my sowat twee en 'n half jaar gelede gaan sit om na Run From the Cure te kyk en gedink dit kan
my psoriase help. Ons het die olie saam- die eerste keer vir beide van ons- binne drie weke, my plaak psoriase
was weg. Ek het sedertdien die olie gemaak en ingeneem. As ek elke dag inneem, en die olie snags plaaslik
aanwend op die individuele kolle wat lukraak opduik, is die psoriase baie beheer en amper onsigbaar. As gevolg
van hierdie  ervaring het ek met twee voete ingespring en besit  nou die eerste volledig staatsgelisensieerde
Mediese Dagga-onderneming in Colorado. 'n Jaar in my besigheid,  is my pa gediagnoseer met stadium IV
Melanoma- dit het in sy longe en lewer versprei. Sy onkoloog het hom 3 tot 12 maande gegee en gesê hy moet
voorbereid wees vir hospiessorg. Ek het hom dadelik op 'n RSO-regime begin en vyf maande later is sy kanker
weg. Weg. Maklikste ding in die wêreld! Dankie Rick, dat jy hierdie wonderlike medisyne weer aan die wêreld
bekendgestel het! :-)” Erica

“Cannabis-olie genees kanker. Ek is ’n stadium 3 borskankerpasiënt en gebruik die olie om myself te genees.”
Adele

“Geen Chemo, geen bestraling... RSO & dieetverandering... RSO het my maagkanker genees sonder enige van
daardie kak...” Dale

“Het dit gemaak, dit aan my 18-jarige seun toegedien … Geen teken van enige kanker nou nie. Ek is jou 'n
groot dankie aan Rick Simpson verskuldig. My seun is in Oktober met sinoviale sarkoom gediagnoseer nadat hy
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'n gewas verwyder het voordat hy 'n biopsie gehad het... Daar is gesê dat die kanker nog daar sou wees en na sy
longe kon versprei het as gevolg van die aggressiewe tipe kanker wat dit is... Mees onlangse toetsuitslae, kan
hulle tot hul verbystering geen spoor daarvan vind nie... Cannabis-olie was een van baie dinge waarmee ek hom
amper onmiddellik na diagnose begin het.” Amanda

''n  Goeie  vriend  van  my  is  vroeër  morfien  gegee  vir  breingewaspyn.  Die  morfien  self  het  verslawing,
onttrekkings veroorsaak en dit het dinge net vererger tydens die gebruik daarvan. Cannabis self was die een
medisyne wat verligting verskaf het vir onttrekkingsimptome, depressie, pyn en die kanker self. Jou boodskap is
wat my vriend gered het.” Jasper

“Ek is so opgewonde oor die olie. Hierdie laaste maand was die eerste keer dat ek ooit daarvan gelees of gehoor
het. Ek is betower... Meneer Simpson, baie van ons bedank u vir die onselfsugtige en liefdevolle werk wat u vir
die  hele  mensdom gedoen het.  Jy  is  my definisie  van  'n  Humanitêr!!!  Ek werk  sedert  1998 vrywillig  by
Hospice, ek het gesien hoe baie ly en sterf, selfs in my arms. Om te dink dat soveel van hierdie lyding verlig
kon word, is letterlik verbysterend...” Cindy

-- Dit is sekerlik, veral as 'n mens in ag neem dat al die inligting oor die "wonderbaarlike genesende kragte" van
die Rick Simpson-olie waar is. Behoorlik vervaardigde en gebruikte olie kan kanker, diabetes en duisende ander
toestande werklik genees. Dit kan regtig help met pyn wat morfien nie sal raak nie. Dit vernuwe werklik die
liggaam en hergroei spiere. Die woord verbysterend beskryf dit nie volledig nie, dink ek. JB

"OMG. Ek het sopas woord gekry van iemand vir wie ek Phoenix trane gee wat gehad het en ek bedoel kanker
van die nier gehad het. Nadat die olie vir 90 dae geneem is, wys die nuutste PET-skandering dat die gewasse
weg is. Dit is ongelooflik. Ek het gesien hoe Phoenix Tears baie genees vandat ek daarmee gewerk het. Dankie
dat jy my gehelp het om ander te help genees.”

-- Baie geluk en dankie dat jy ander help, Gregg. Geen skanderings meer nie, net die olie. Die skandering is
kankerverwekkend, dit kan veroorsaak dat die kanker terugkeer en wie wil dit hê? JB

"Hallo liewe liewe Rick Simpson & Jindrich Bayer, ek hoop julle is beide gesond en gelukkig. Met inagneming
van die hoeveelhede e-pos wat jy moet kry, is ek seker jy onthou my nie van maande gelede nie, so ek het ons
vorige korrespondensies ingesluit.

Mamma leef en baie gesond! Om te sê ons is so baie dankbaar, is 'n understatement.

By diagnose Februarie 2012 (stadium 4 pankreas-adenokarsinoom met metastase na lewer en long) was haar
prognose 3 tot 6 maande met verwagte ernstige afname in gesondheid gedurende daardie tydsbestek. In plaas
daarvan is sy lewendig, gelukkig en gesond 10 maande later.

Ek weet julle is albei teen chemo en ons ook ... Maar toe hulle sê 3 maande het ons ALLES gegooi, insluitend
chemo saam met die begin van RSO dadelik. Daar is vir ons gesê niemand bly so gesond soos ma op soveel
Gemzar chemo as wat sy ontvang het nie. Die RSO moes haar in daardie tyd gesond gehou het.

Chemo het 6 weke gelede opgehou toe sy besluit het sy kan die begin van chemo-skade voel. Sy is nou vir 6
weke van chemo af en voel goed.

Sedert haar diagnose in Februarie 2012, na aanvanklike opbou, het sy 'n gram RSO per dag geneem (sowat 300
gram totaal tot dusver).

Die  jongste  skandering  wat  Maandag  12-17-12  gedoen  is,  het  meer  gewaskrimping  getoon,  insluitend
dokumentasie dat sommige van die gewasse te klein was om via CT-skandering gevisualiseer te word. Dit was
ongelooflike nuus! Toe het ons Dinsdag die resultate van haar laboratoriumwerk gekry. Nadat ons sulke goeie
skanderingsnuus ontvang het, was ons geskok om te hoor dat haar tumormerkertoets (CA19-9) van 285 tot 2100
toegeneem het. Het jy dit al ooit gesien gebeur? Het jy enige verduideliking oor hoekom of hoe die merkers
toegeneem het? Enige idees  enigsins? Enige voorstelle?  Hierdie  vraag het  aan verskeie  RSO-vervaardigers
gegaan, maar tot dusver geen definitiewe antwoord nie.

75



KUUR VIR KANKER: DIE RICK SIMPSON-PROTOKOL

Hier is haar CA19-9 resultate tot op datum. Normale vlak is MINDER AS 37. Daar is nie-tumormerkertoets
gedoen met aanvanklike diagnose in Februarie. 4-30-12... 23,568; 5-30-12...5 240; 6-18-12... 4 458; 8-8-12...
538; 10-8-12... 285 (Laaste chemo was 10-29-12); 12-17-12... 2 100. Enige insette wat jy mag hê sal deur my
familie gekoester word! Baie liefde, B"

-- Beste B, CT-skanderings gee 'n massiewe dosis bestraling en dit is wat dit kon veroorsaak het, plus die chemo
was totaal onnodig. Ek sou haar so vinnig moontlik 180g van die beste kwaliteit olie laat eet. Nie meer CT-
skanderings of enige ander karsinogene snert nie, net die olie en soveel as wat sy kan vat. Jy moet eers die
skade van die chemo en bestraling ongedaan maak en dit sal 'n rukkie neem, dit het die werk net moeiliker
gemaak vir die olie. Soos om 'n teenmiddel te gee terwyl sy gif in haar are pomp, maak dit vir my glad nie sin
nie. Beste wense, Jindrich Bayer

“Ek is so 4 weke gelede deur 'n vrou met borskanker genader en het daarin geslaag om haar in die regte rigting
te kry. Sy het 'n redelik beduidende gewas, (ek dink sy het dalk meer as een.) en kan dit voel. Dit is net 3 weke
sedert sy met die olie begin het en reeds is die gewas besig om definitief sag te word. Nie sleg vir 3 weke nie!
Ek voel baie bemoedig vir haar en ek WEET net hierdie dame gaan nog 'n suksesverhaal wees. Een liefde."
Corrie

“My pa is 89, het velkanker op sy gesig. Ek het hom al drie keer hospitaal toe geneem om 'n bietjie uit te sny,
wat hom oopmaak vir infeksies om nie eers te praat van om van die ouetehuis en terug te neem nie, dit is
moeilik vir hom. Ek het 'n paar weke gelede met cannabis-olie begin. Sommige hiervan is die grootte van my
babavinger tot my duim. Daar was 11 wat ek behandel het, nou is daar 4 die een die grootte van duimgrootte
van babavinger. Hulle sterf net en val van vel genees af. Ek is verbaas soos al die verpleegsters en dokters.”
Steve

“Ek wil net sê ek is baie bly om aan te kondig dat my skoonpa se skandering vir sy kanker vir die tweede keer
heeltemal skoon uitgekom het nadat die eerste een kolle op die longe getoon het. Ons het hom op die olie begin
reg nadat die eerste een kolle gewys het. Cannabis het sy longe gevat en dit skoongemaak! Daar is vir hom gesê
hy het Chemo nodig. Ons was daarteen en het hom eerder op die olie gesit. Cannabis genees kanker!!! Ek het
ook my klein pommere op die olie begin omdat hy 'n ineengestorte tragea en aangebore hartversaking het. Hy is
sedert die somer nie meer op sy gereelde medisyne nie en hy het vir die eerste keer sedert die somer glad nie
gehoes nie (hy het aanhoudend gehoes en gekyk, selfs op sy farmaseutiese middels wat deur die dokter gegee
is). Hy het meer energie en vaar beter as wat hy gedoen het toe hy op die medisyne was.” Karen

“Dit genees servikale kanker ook! Ek kon nie behandelings bekostig nie (nie eers EEN nie...) en het 'n jaar
sonder enige soort medisinale hulp gegaan ... maar ek het byna elke dag gerook ... dan 'n jaar later by my
jaarlikse eksamen, die dokter en verpleegsters was weggewaai... hulle kon nie 'n DING anders kry as effense
littekens waar die kanker was nie... Ek is nou 100% kankervry... te danke aan Dagga... nie dokters nie... nie
“medisyne” ”... nie behandelings nie... maar as gevolg van 'n suiwer, kruie, NATUURLIKE plant... Ek is 'n
lewende bewys...

Die dokters het gesê dat ek op 'n vlak 5 kanker moes gewees het om sonder enige behandeling te gaan... maar
tog  was  dit  WEG...  met  GEEN  hulp  van  hulle  nie...  was  hulle  so  weggeblaas  dat  hulle  my  na  die
STAATSHOSPITAAL gestuur het in LITTLE ROCK (UAMS) vir meer toetsing...  en UAMS het ook niks
anders as effense littekens gekry nie... hulle het gesê dit is 'n wonderwerk... Ek dink dit was net die Dagga...
Legaliseer dit reeds. .. mense help... is dit nie waaroor die mensdom VROEG gegaan het nie?” Monica

“Ek is soooo dankbaar David Triplett het sy video daar geplaas ... was mal oor die video en dit was een van die
stories wat my gekry het om cannabisolie te probeer probeer op 'n basaalselkarsinoom velkanker op my voorkop
... wat nou weg is! ... Moenie ophou om die waarheid te versprei nie!” Dee

“Ek het Cannabis-olie gebruik om basaalselkarsinoom op my kopnek en gesig te behandel. SUKSESVOL. Dit
is 'n ideale kanker om oor navorsing te doen. Dit is duidelik met die blote oog sigbaar, en enige veranderinge
wat plaasvind, word maklik gesien. Ek het probeer om belangstelling hierin hier in die VSA te wek, maar die
Feds het enigiemand, en dit lyk asof almal doodgebrand is om aan te raak. Kyk wat jy kan doen.” Joseph Siler
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(Eerste plasing op die CANNABIS CURES CANCERS! Facebook Group geadministreer deur Kane Slater, 7
Januarie 2010)

"Ek het 'n knop in my bobeen, dit was hard, amper 2 cm, nou is dit minder as die helfte so groot en word dit
sagter (4 weke)." Katri

“Ek het pas uitgevind ek is kankervry nadat ek 5 maande aaneen op die olie was!!” Mimi

V. JB, het jy enigiets  oor die genesing van sekere tumortipes genaamd "hemangioblastomas"? Ek volg jou
plasings, sowel as ander. Ek het nog NOOIT 'n behandeling van hierdie tipe gewas gesien behalwe uitsnyding
nie. Ek het 'n klomp van hulle. Graeme

A. Nie persoonlik nie, ons het beslis nie kans gehad om alle diagnoses wat aan die mens persoonlik bekend is te
behandel nie, maar te oordeel na wat ek nou daaroor gelees het, sien ek geen rede hoekom die olie nie moet help
nie. Sover ek weet kan hulle dit net met behulp van CT-skanderings diagnoseer, en soos ek daarna kyk, moet
almal wat 'n CT-skandering neem, daarna minstens 60g olie eet. En as jy daardie 60g voor die operasie eet, is ek
seker dat die operasie in die meeste gevalle nie nodig sal wees nie, want die gewasse sal nie daar wees nie. So
ek sal beslis self die olie probeer. Alle goeie wense, JB

“Die feit  dat placebo sommige mense genees, is rede om medisyne vir  ewig weg te gooi en die kuns van
placebo te bestudeer. As jy gesê het dat jy nooit 'n placebo-studie doen as jy 'n effektiewe genesing het nie, is jy
reg, dit sal die helfte van jou pasiënte doodmaak, siek en wreed.” Christopher

-- Dit sou inderdaad siek en wreed wees, en daarom sal ek dit persoonlik nie doen nie. Ander kan as hulle wil,
maar ek sal nie. Ek wil hê die mediese stelsel moet die olie as 'n placebo begin gebruik - as hulle bewys dat wat
hulle ook al wil gebruik veiliger en meer effektief is as die olie (en meer pret/aangenaam vir die pasiënt), dan
kan hulle voortgaan en dit verkoop . Indien nie, dan nie. Dit is redelik eenvoudig en baie rasioneel, dink ek. En
dis in elk geval hoe dit in die toekoms gaan wees, so hoekom wag? JB

“Dit is nooit te laat om die feit te aanvaar dat cannabis bloot medisyne is nie. Terselfdertyd is dit nooit te laat
om die olie as medisyne te begin gebruik nie, maak nie saak wat jou toestand is of hoe ernstig dit is nie. Met die
gebruik van die olie is daar gewoonlik 'n kans vir die pasiënt of die olie sal hulle tot die einde van maksimum
lewenskwaliteit voorsien. En dit is ook baie.” JB

“Wanneer pasiënte wat chemo geneem het, die olie begin gebruik, is die eerste ding wat die olie moet doen om
die liggaam te detoksifiseer. Dit neem dus soms sê 120-150g van die olie voordat dit die kanker self begin
aanval. Dit is regtig nie 'n goeie idee om chemo te neem nie, veral as dit absoluut onnodig is as in ag geneem
word dat die mediese stelsel al tientalle jare weet van cannabis as 'n geneesmiddel vir kanker.” JB

V. 'Terminale' Kankerpasiënte: Begin jy hulle aggressief met 1 gram per dag of werk hulle oor 'n week of wat
daarteen op? Raad uit ervarings?

A.  Nee,  ons  begin  altyd  met  klein  dosisse  en  volg  omtrent  die  instruksies.  Natuurlik,  as  hulle  vorige
ondervinding met cannabis het en weet daar is niks om voor bang te wees nie, kan jy soms met 'n hoër dosis
begin. Maar jy weet nooit hoe die pasiënt op die olie gaan reageer nie, plus hulle is gewoonlik op 'n mengsel
van verskeie medikasie, so jy wil dalk versigtig wees en die pasiënt se bloeddruk dophou, ens. Die algemene
aanbeveling is om die instruksies te volg, die minder formele een is - volg jou instink en oordeel en wanneer die
pasiënt “niks het om te verloor nie”,

Ek sal nie huiwer om hulle 'n hoë dosis te gee wanneer nodig nie (akute rugpyn ens.). 'n Gram baie hoë graad
olie kan 'n onervare gebruiker baie baie hoog kry. Soms sal hierdie hennep-geïnduseerde komma voordelig
wees, en ek is seker dit sal in elk geval vroeër of later so gebruik word vir narkose voor die operasie, maar op
die oomblik wil ons sien dat pasiënte so veel as moontlik in hul gemaksone bly. Ek hoop ek het dit goed
verduidelik. Beste wense, JB”

“Corrie,  my vriend,  jy  het  my gehelp  met  ***.  Ek het  vir  hom medikasie  gegee  vir  sy neuro-endokriene
gewasse. Hy is al 1 maand op die med en dit begin krimp. Dit was so groot dat dit op sy maag gedruk het, maar
nou is dit tot op die punt dat hy weer kan eet en sy dokter het gesê hy het nog nooit gesien dat 'n gewas so
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vinnig so VINNIG krimp nie. Dit het hom geskrik en alle bloedwerk het normaal teruggekom, so nog een op
pad om genees te word en dit is AWESOME. En jy is AWESOME en God is groot.”

“Ek het 'n vriend wat breinkanker het en ek het Cml. Die olie werk vir ons albei!!! My vriend is eerstehandse
bewys in my oë dat hierdie olie 'n wonderwerk is... Ek het voorheen my twyfel gehad maar nie nou nie! Vat die
olie, DIT WERK!” Tyler

“Ek is verlede jaar deur my ma se vriendin gevra of ek 'n 6 maande kursus hennepolie vir haar ma kan maak van
die hoogste graad cannabis. Sy het kanker van die nek gehad. Ek het vir haar die olie gemaak na aanleiding van
die Youtube-raad, ek het dit toe in Rusland geplaas. Sy het die eerste 6 maande kursus met wonderlike resultate
gebruik en gevra vir nog 6 maande dosis, ek het nog 'n vrag na haar gestuur, en nou 14 maande later is sy in
goeie gesondheid. Jy doen wonderlike werk, Rick. Dankie." Gareth

“Hallo, my naam is Alysa Erwin en ek is 16 jaar oud. In 2011 is ek gediagnoseer met stadium 3 anaplastiese
astrositoom. Ons (ek en my gesin) het die besluit geneem om 'n daggakonsentraat te gebruik. Die Universiteit
van Michigan het vir ons gesê ek sal nie meer as 'n paar jaar oorleef nie en die kanker self was onopereerbaar
omdat dit in 'n spinnekopformasie was. Verlede Januarie het ek vir my gereelde MRI by die Universiteit van
Michigan gegaan. Al die gewasse is weg.”

“Ek  is  weer  met  kanker  gediagnoseer.  Derde  keer.  Stadium  4  been  en  lewer  mets,  van  borskanker.  My
kankerstorie het amper 7 jaar gelede begin, ek is een van die gelukkiges wat die hoeveelheid chemo waaraan ek
my liggaam onderwerp het, oorleef het, om nie eers te praat van die bestraling nie. Hierdie derde diagnose het
my oortuig dat ek klaar was vir; Ek bedoel wie oorleef hierdie soort diagnose??

So ek het vir wonderwerke gaan soek en ek het Rick Simpson gekry. Ek was seker daar was geen manier
waarop hierdie ou die waarheid praat nie, so ek het dieper gekyk. Ek het met mense in Michigan begin kontak
maak en meer oor Rick Simpson Oil of cannabis-olie geleer en die resultaat wat mense net soos ek ervaar het,
wat oorlewing, remissie, genesing was!!

Op hierdie stadium het ek niks om te verloor nie, so ek het uitgereik en vir hulp gevra. Ek het 'n gram per dag
van my medisyne begin inneem en stadig opgewerk na daardie dosis. Rus het 'n groot deel van my dag geword,
wat presies is wat my vegliggaam nodig gehad het. Die enigste newe-effek wat ek ooit ervaar het, was die
hoeveelheid en wonderlike kwaliteit slaap wat ek gekry het. Dit plus my bloeddruk wat reguleer en my pyn is
nou onder beheer.

Minder as 'n jaar gelede is ek gediagnoseer met Fase 4 been- en lewerkanker met ontelbare gewasse (so baie
hulle het net opgehou tel), ek is aangesê om my goed in orde te kry. (Dit slaan steeds my asem weg.) Vinnig
vorentoe na vandag en ek is sentimeters weg van remissie. My PET-skandering verlede week was negatief...
Negatief! Ek het nog nooit een van daardie gehad nie. Dit beteken dat daar geen kanker is nie. Die enigste rede
waarom ek nie in volle remissie is nie, is omdat daar 'n paar skaduwees op my bene in die katskandering is,
maar  ek  gaan  voort  met  my  behandeling  en  dié  sal  ook  binnekort  weg  wees.  Dit  is  niks  minder  as  'n
wonderwerk nie, ontelbare gewasse tot 'n paar skaduwees wat nie eers op 'n PET-skandering verskyn nie.

Mense kan sê wees versigtig met die woord genesing ... Maar ek bedoel, dit is wat dit is. Ek is hier en ek word
elke dag gesonder en John het my gehelp om daar te kom. Hy het my ingeneem toe ek na hom geroep en vir
hulp gevra het. Hy en sy groep het die tyd geneem om saam met my te sit om seker te maak dat ek opgevoed is
oor die erns van hierdie medisyne en die toewyding wat dit op al ons dele neem om dit moontlik te maak. Vir
my en vir jou is dit 'n saak van lewe en dood. Ek hoop almal neem dit so ernstig op! Ons sal vir die res van ons
lewe op hierdie medisyne staatmaak.

Die Michigan Cannabis Club het na my medisinale en opvoedkundige behoeftes omgesien. Hierdie is 'n ernstige
groep en hulle het ernstige ondersteuning nodig, seën jou John Roberts, jou opofferings het my aan die lewe
gehou. Help hulle asseblief nou, sodat hulle kan aanhou om so baie te help. Dankie!!"

-- Hierdie opdatering is 'n paar maande gelede geplaas en sy is nou in volle remissie. Michigan Kankerprojek
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“Ek is 'n 68-jarige man wat geleef het in wat ek as 'n normale gesonde lewe beskou het sonder groot probleme
en myself onderhou het met 'n jaarlikse griepinspuiting en ondersoeke. My liggaamsfunksies was goed en alles
het ok gelyk totdat ek een oggend wakker geword het met vreeslike maagpyn.

Omdat ek gedink het dit was blindederm of breuk, het my vrou my na nood gehaas. Ek het sowat 2 uur later, 15
Augustus 2012, 'n noodoperasie gehad en daar was 'n massiewe gewas op my kolon wat saam met 14 limfknope
verwyder is. Een week later het my binneste oopgebreek en my vergiftig en dit het gelei tot 'n tweede operasie.

Ek het 4 dae later beter begin voel, ek was op my voete en het stadig beweeglikheid terug gekry en ek het begin
uitbloei. Terug vir operasie nommer 3 en 'n dag later 'n ligte hartaanval gehad.

Kort daarna -33 dae in ICU- is ek ontslaan en het 'n STOMIASAKKIE gevat. Die sak was 8 maande by my en
'n omkeeroperasie is gedoen sonder komplikasies.  Die chirurg het gesê kanker het nie verder as die knope
versprei nie.

Ten spyte daarvan het hulle my na die Kankerkliniek opgeruk en Chemo en bestraling as 'n "opvolg" begin
bespreek. Standaard protokol het hulle gesê. BULLSHIT het gesê ek! Daar sal nie my liggaam uitstraal of dit
meer  vergiftig  met  Chemo of Radiation  nie.  Die onkoloog by die  Kankerkliniek  het  nie  gestry nie  en het
opvolgings elke 3 maande vir 'n jaar uiteengesit, wat 'n CT-skandering en bloedwerk behels het.

Ek het die materiaal verkry soos uiteengesit deur Rick Simpson en die RSO vervaardig. Deur alle instruksies vir
die ekstraksieproses te volg en Nafta as my oplosmiddel te gebruik, het ek die voltooide olie in spuite gehad en
dit twee keer per dag begin inneem, elke keer 'n klein hoeveelheid.

Ek het my 4de opvolg by die Kankerkliniek voltooi en hulle het verklaar dat die CT-skandering NIE iets wys
wat die teenwoordigheid van KANKER sou aandui nie. Die bloedwerk het CEA-vlak op 1.4 gewys, maar wat
de fok, almal het 'n kankersel of twee in hulle. Hulle beskou enigiets 5+ om kommer te wek. Ek is nou besig om
nog 'n bondel voor te berei en sal daagliks as 'n voorkomende maatreël inneem.

Vir ENIGIEMAND wat nou aan kanker ly, stel ek voor dat jy dieselfde doen. Ons het NIKS om te verloor nie
en alles om te wen.” Gerry

"Is dit te laat om iemand te red wat stadium 4 het en reeds vel en bene is en skaars meer kan loop van die verlies
aan krag?" Tuimel

"Dis nooit te laat nie. Baie wonderwerke is gesien met die gebruik van hierdie olie. As dit hulle nie kan red nie,
is die minste wat dit sal doen, om hul lyding te verlig sonder die harde newe-effekte van farmaseutiese middels.
Let daarop dat as hulle met hoë dosisse begin, daar baie slaap sal wees totdat daar verdraagsaamheid opgebou
word. Dit is baie kragtig.” Nick

"Ek is 'n twee keer borskanker vegter. Ek wil graag ’n lewende bewys wees dat jou olie werk om lewens te help
red.” Michelle

"Ek ook, skildklierkanker vry!!" Michelle

“Dawn: Sê wat jy wil van my, maak my vriend, oordeel my...  Jou argument is ongeldig! Dit is die finale
skandering wat ma ooit sal kry!!! KANNABIS MAAK KANKER DOOD!

Stacy: Watter stadium was jou ma? Ek weet jy het dit een keer tevore geplaas, maar ek vergeet. Dis dadelik 'n 
wonderlike verslag!!Dawn: Stacy, dit was stadium 3 kleinselkarsinoom van die long. 5 gewasse met klein mets 
aan die boonste limfstelsel.Debbie: Dit is so fenomenaal! Ek het nog nooit gehoor van iemand wat klein sel 
genees nie, selfs met al die gewone protokolle. Dit is merkwaardig! Jy het nie net jou ma se lewe gered nie, 
maar dit sal ander lewens red, want dit is 'n bewys dat cannabis werk. Baie dankie dat jy dit gedeel het! Dawn: 
Debbie, sy het dit alles gedoen, dagga olie - chemo - bestraling MAAR is genees voor haar chemo & 
bestralingsbehandelings gedoen is, so sy het die oorblywende behandeling geweier en met die olie vasgesit... 
Wat sy nog steeds neem en sal vir die res van haar lewe ELKE DAG neem!Steve: sê 'dit is die meeste 
versoenbaar met post-bestraling veranderinge'.
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“Pasiënt: Linda V., Diensdatum: 11/16/2013, Prosedure: CT BORS MET KONTRAS

'n CT van die bors is uitgevoer... Vergelyking word gemaak met vorige bors CT vanaf 7/8/13

INDIKASIE: Hierdie is 'n 64-jarige vrou met 'n geskiedenis van longkanker...

BEVINDINGE: Daar is verhoogde interstisiële verandering en interlobulêre septale verdikking... wat verbeter is
in  vergelyking  met  vorige  ondersoek...  Geen  definitiewe  mediastinale  sagteweefselnodules  of  mediastinale
adenopatie  word  gedemonstreer  nie.  Daar  is  geen definitiewe  bewyse van okselvormige  limfadenopatie  of
hillêre  limfadenopatie  nie.  Afgesien  van  post-bestraling  veranderinge  in  die  mediale  aspek  van  die  regter
boonste lob, word geen bykomende parenchimale pulmonêre ondeursigtigheid of verdagte pulmonale nodules
gedemonstreer  nie.  Die  tragea  en  hoofbrongi  is  oop.  Daar  is  geen  pleurale  effusie  nie.  Die  hartgrootte  is
normaal.  Daar  is  geen  perikardiale  effusie  nie.  Die  gevisualiseerde  gedeeltes  van  die  boonste  buik  is
onopvallend. Daar is geen fokaal aggressiewe deursigtige of sklerotiese osseuse letsel nie.

INDRUK: Verbetering van post-bestraling veranderinge in die regter hillum en mediale aspek van die regter
boonste lob. Geen definitiewe bewyse van herhalende of oorblywende siekte nie.”

“Olie het alle stralingsskade omgekeer en ongeloofwaardig genees... Mediese Dagga het my GEREED en hou
my van 5 apteke af. Ek het my regternier aan chemo verloor en dit begin beslag kry tot waar dit seer is om vel
op my te hê ... en binne minute nadat ek die olies in 'n tinktuur ingeneem het dat ek die aanvalle laat stop en vir
maande wegbly ... Amazing en dit is net een wat die olies senuweeskade in my oë wat deur chemo veroorsaak is
omgekeer het tot waar ek met gloukoom gediagnoseer is, en by my laaste besoek net 6 maande gelede het glad
geen teken van gloukoom getoon nie en my visie is beter as ek medikasie neem... "Teresa

“My tannie, met stadium 4-glioblastoom, het ná net drie dosisse van rolstoel na loop gegaan! Haar linkersy was
vir meer as 'n maand verlam. Maar nou ten volle funksioneel!! So opgewonde!" Nicolette

“Ek het vir baie jare by 'n kollektief gewerk en het velkanker op my linkerarm gehad omdat ek dit by die
venster uitgehang het terwyl ek bestuur het. Nou weet ek niemand hoef my te glo nie maar ek het elke dag RSO
olie daarop begin gooi en ek sweer dit is weg. Dit het ’n paar maande geneem, maar dit is regtig weg waar dit
vir jare was.” Randy

“Dit  het  my  lewe  verander  nadat  ek  amper  'n  jaar  gelede  met  CML  (chroniese  myelogene  leukemie)
gediagnoseer is en ek het die video Run From the Cure gekyk oor hoe dagga-olie terminale kankerpasiënte
genees het. Wel, ek is 'n lewende bewys dat dit werk. Dit het my kankervlakke verander. Nog nie genees nie,
maar hopelik eendag binnekort kan ek sê ek is 'n oorlewende, so tensy jy 'n myl in enige kankerpasiënt se
skoene gestap het, moenie iets begin baster waarvan jy niks weet nie.” Denise

"Ek glo. My vriend is met 3 soorte kanker gediagnoseer. Hy is 3 weke gegee om te lewe. Nou 2 jaar later is hy
af na 1 soort en doen goed.” Sandra

“My broer het limfoom, maag gehad, wat na sy ruggraat gemetastaseer is. Die dwelms wat hulle hom gegee het,
het hom elke nag en dag deurnag wakker gehou en het vir weke nooit geslaap of geëet nie. Een gram pil olie en
hy slaap vir 18 uur en eet na hartelus. ’n Week later is hy 78% kankervry. Die dokter was verbysterd. Ons het
hom nie vertel nie, want hy was in 'n nie-mediese toestand, maar cannabis het sy lewe en ons s'n gered. Nou 'n
jaar later het MY BROER LIMFOOG KLOP! Niemand doen dit ... sonder cannabis nie.” Errl

“Ek het tans stadium 4 kanker. Ek het lewerablasie en reseksie gehad asook folfox chemo. Ek het die olie
gebruik en gewasmerkers het van 1200's na 3 gegaan. Alle med-span sê NSD. Geen tekens van siekte nie.” Jim

“Ek het ontslae geraak van 5 van my gewasse deur gebruik te maak van cannabis-olie... was interessant om die
dokters in die gesig te sien toe hy nie die 5 van die oorspronklike gewasse kon vind nie... waarheen het hulle
gegaan? Maak dit saak? Dankie cannabisolie.” Kelly
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“Ek het 'n groot fles daarvan gehad, 'n rukkie terug. Ek sou 'n druppel per dag neem. Die persoon wat dit vir my
gegee het, het dit terug gevra. Hy het dit uiteindelik aan 'n vrou gegee wat besig was om van kanker te verdwyn.
Sy kon nie eet, drink nie, wat nog te sê eintlik lewe. Sy het minder as 70 pond geweeg. My vriend het vir haar
die olie gegee... voila! Sy het begin eet, drink en haar geveg voortgesit ... suksesvol. Glo vas aan die genesende
eienskappe van cannabis.” Tara

“Ek het vandag 'n man aan wie ek 'n groot bedrag geskenk het, gehoor. Hy het 'n kankergewas in sy keel gehad.
Heeltemal is buisvoeding sedert vroeg April 2013. Die siek man se vrou roep almal in trane. Na 4 weke se olie
2 keer per dag geneem is, is dit weg. Heeltemal weg... Hy het vaste kos geëet... Geen nuwe behandelings of
nuwe middels nie, net RSO. Deel die kennis, red 'n lewe.” Jared

“Dean: My tannie het chemoterapie gebruik. Dieselfde resultate. DOOD.

Stephen: Jammer vir jou verlies. Ek het gesien hoe hennepolie velkanker uit my peetma trek. Ek dink jy moet
dit nog vroeg vang. Ek is seker dagga het gehelp.”

“Ek het sopas gehoor dat my 16-jarige pasiënt wat nie-Hodgkins limfoom HET DUIDELIK is! Gewasse is weg,
laboratoriums normaal.” Janet

“Het  'n  oproep  van  'n  terminaal  siek  pasiënt  ontvang.  Sy  behandel  nou  vir  'n  paar  maande  met  RSO.
Dermkanker. Dr. Ted haar sy het maande gehad om te lewe. Jindřich Bayer, ek is bly om te rapporteer dat hy by
die laaste Dr. Appt vir haar die beste Kersgeskenk ooit gegee het. Hy het vir haar gesê, ek kan geen kanker vind
nie, en jy kan dalk lewe!!!! Dit is 'n Kersgeskenk. Dankie Jesus!!!! Moet nooit sê nooit nie...” Raymond

“Ek het twee vriende gehad wat kanker oorleef het deur die bekende Simpsons-olie te doen! Een het longkanker
gehad en is 6 maande gegee om te lewe, hy leef nou al vir 7 jaar en die ander het twee keer deur kanker gegaan,
die laaste was eierstokkanker en ek is bly om te sê vanaf 2 weke gelede, nie meer kanker nie! Albei kere het sy
die dagga-olie gebruik!!” Vicki-Jane

“Ek volg Rick se bladsy nou omtrent 'n jaar, vandat my ma haar diagnose van kleinselle longkanker gekry het.
Sy is in Maart verlede jaar gediagnoseer en het kort daarna met chemo begin. Sy het chemo en borsbestraling
deur die somer verduur en baie siek geword aangesien die radium haar keel gebrand het sodat  sy nie kon
sluk/eet  ens  nie.  Sy was vir  byna twee maande gehospitaliseer.  Sy het  toe  'n bietjie  breinbestraling  gehad
(voorkomende, bleh :/) ons het al die tyd groot navorsing gedoen en ons reis begin om alles bymekaar te kry om
ons eie olie van nuuts af te produseer. Wat ons daarin geslaag het -yay!

So na haar eerste twee dae van breinbestraling het sy baie baie siek geword van dit  so ons het die besluit
geneem dat sy die olie sal begin (Oktober). Van die heel eerste dosis af het sy nooit teruggekyk nie!!!! Sy het
deur  die  res  van  haar  breinradjies  geseil  en  dokters  verbaas  dat  sy  geen  migraine  of  erge  braking  of
geheueverlies ens ens gehad het nie! Sy het gevlieg!

So na haar ondersoek in Oktober het dit 'n groot afname in longgewas getoon, maar dit was steeds daar. Hulle
wou haar in Januarie weer sien om die volgende stappe te besluit. Ons het dus deur November en Desember
geploeg en haar net olie toegedien en geen ander behandeling nie. Sy het 'n geringe terugslag met Kersfees
gehad en het vir twee weke depressief geraak en opgegooi, maar ons het haar teruggesit op haar rou veganiese
smoothies en koringgras en sy het regtig opgestaan  en lyk gloeiend.  Haar groot ondersoek na haar nuutste
skanderings  was gister  vas  raai  wat...  My ma is  KANKERVRY!!!!  Dit  het  verdwyn!!!!  Hoe wonderlik  is
dit!!!!” deur Janet

“Ongeveer  6  maande  gelede  is  my  ma  gediagnoseer  met  terminale  kanker  metastatiese  melanoom  met  6
gewasse op albei haar longe. Die dokters het vir ons gesê dat chemo en bestraling niks sou doen nie en het gesê
dat hulle 'n nuwe behandeling gehad het wat suksesvol was om gewasse te keer om te groei en dalk haar lewe
vir 'n paar jaar uit te brei. Ons het met die nuwe behandeling begin en die newe-effekte was verskriklik so ons
het opgehou. Sowat 'n week later het 'n vriend van my jou dokumentêr op Youtube genoem, Run From the
Cure.
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Nadat ek dit gekyk het, het ek besluit watter skade kan daaruit voortvloei om te probeer? Haai, as dit nie werk
nie, gaan sy in elk geval dood. Om 'n lang storie kort te maak mamma het die olie al vir so 3 maande ingeneem
en sy het 2 dae gelede scans gehad en 5 van die 6 gewasse is HEELTEMAL weg en die laaste een is die helfte
van die grootte wat dit was.

Ek kan nie die dankbaarheid wat ek het vir jou inligting en die redding van my ma se lewe in woorde uitdruk
nie. Dit is aaklig om te dink aan al die mense en kinders in die wêreld wat ly en sterf wanneer 'n eenvoudige
plant dit alles kan regmaak. Ek is nou vasbeslote om die woord te versprei en dalk van my eie te groei en olie te
maak vir mense wat ek ken wat hulp nodig het. Weereens dankie en sterkte in die toekoms met alles.” deur
Janet

"Ovariale kanker, 5.5" gewas, 90 dae om te lewe, versprei na die maag ... Ingeneem 90 gram in 38 dae. Geen
kanker meer nie. Het alle dokumentasie wat mens sou nodig hê om te glo, maar steeds het mense nie! God seën
jou St. Simpson dat jy ons gehelp het om ons Mamma te hou!!!” Larry

"Ek het 'n paar wonderlike nuus mense. Een van my Peeps terug oos het een gegee, tel dit...EEN buisie olie aan
'n vriend wat 'n massiewe gewas om sy karotisslagaar gehad het. Hy het dit net geïgnoreer, sy hare lank gegroei
om dit weg te steek soos dit groter en groter geword het. Sy broer, 'n dokter, was raadop oor wat om te doen,
aangesien die pasiënt chemo/bestraling geweier het. Kan dit nie langer ignoreer nie, 2 dae gelede het hulle hom
in  die  operasiekamer  ingeneem  vir  wat  'n  massiewe  operasie  sou  wees.  Verskeie  spesialiste/chirurge  was
teenwoordig aangesien dit 'n uiters gevaarlike, lang en ingewikkelde operasie sou wees. Hulle sou probeer om
soveel as moontlik van die gewas te verwyder en sou 'n aar van die been moes neem en na sy nek oorplant.
Hulle het sy nek oopgemaak, en VOILA die gewas was heeltemal ingekapsuleer en losgemaak van die Karotis.
Hulle het letterlik ingekom en dit uitgetrek! Die dokters is verbysterd en wil 'n gedetailleerde verslag hê van
alles wat hy gedoen het. Dit sal nie 'n lang lys wees nie mense. Net sap en EEN buisie olie.” Corrie

“Olie  is  ongelooflik!!  'n  Vriendin  van my het  ovariale  siste  gehad ...  sy het  'n  operasie  gehad om een  te
verwyder en 'n maand later was sy terug in net om te ontdek sy het meer! 'n Maand het verbygegaan en dit het
in grootte verdubbel en sy is meegedeel as iets gebeur om terug te kom en hulle sal 'n noodoperasie doen! Haar
ou het vir haar olie gemaak...sy het dit vir 3 weke gevat...tot haar verbasing toe sy vir haar volgende ultraklank
gaan was dit amper weg!!!” Jolie

“Vandag 1 jaar gelede het iemand baie na aan my vir my gesê hy het terminale kanker. Daar is vir hom gesê hy
het 8 maande om te lewe. Ek het binne 5 dae vir hom 'n bietjie cannabis-olie gegee om in te neem deur 'n helfte
van 'n ryskorrelgrootte bietjie van die olie te eet. Binne 6 weke was daar 'n afname in die grootte van sy gewas
en daar was geen teken dat dit versprei soos hulle gesê het dit sou nie.

Ek is bly om te sê die gewas was die grootte van 'n groot pomelo en vandag is dit die grootte van 'n eikel. Die
dagga-olie het sy lewe gered. Hy sal aanhou om die olie te eet totdat dit weg is. Dit genees nie net sy terminale
kanker  nie,  maar  dit  het  ook 'n  wonderlike  uitwerking  op sy  gesondheid  gehad.  Hy was  pre-diabeties  en
vetsugtig en hy is nou op die perfekte gewig en is gelukkig as ooit!

Ek moedig almal aan om na cannabis-olieterapie te kyk. Kyk asseblief ->RICK SIMPSON "RUN FROM THE
CURE" Video op Youtube... Dit kan dalk net jou lewe of iemand wat jy ken red. Gee hulle die gawe van lewe!”
Jose

Bewyse

"Rick Simpson Oil het volle wetenskaplike geloofwaardigheid as jy die moeite doen om die wetenskaplike
literatuur te lees" Robert Melamede, oftewel Dr. Bob

"Die inhibisie  van die seloorlewingsweg lei  tot  defosforilering van Bad, en translokasie  van hierdie  Bcl-2-
proteïen na die mitochondria, en gevolglik tot apoptose." Ummmm, leke se terme asseblief???” Kans
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-- Dit vertaal na: "Cannabis maak kankerselle dood," Chance. JB

V. Waarom moet ek van dokters verwag om die bewering te ondersteun dat cannabis kanker genees?

A. Wel,  want  dit  genees  kanker  en dit  is  al  wat  daar  is.  THC veroorsaak apoptose,  so verbasend genoeg
veroorsaak dit apoptose in alle kankers. Hoekom? Wel, want gedekarboksileerde olie kom op een of ander
manier in alle selle in die liggaam in as dit in die regte hoeveelhede ingeneem word. Die endokannabinoïde
stelsel reguleer die immuunstelsel, so wanneer jy die immuunstelsel reg laat werk, kan dit ook kanker beveg.
Nie veel hieraan nie, regtig, dit is regtig aanstootlik eenvoudig.

Behoorlik vervaardigde hoëgraadse olie is in elk geval die beste kans wat die pasiënt het (chirurgie sal dalk in 'n
paar lewensgevaarlike gevalle vereis word). En as jy weet van 'n behandelingsopsie wat veiliger, doeltreffender
en meer pret vir die pasiënt is as die olie, wel, vertel ons. Daar is nie enige nie.

Kyk wat Mechoulam en Pacher sê: “Ontsteking/weefselbesering veroorsaak vinnige verhogings in plaaslike
endokannabinoïedvlakke,  wat op hul beurt seinreaksies in immuun- en ander selle reguleer wat hul kritieke
funksies moduleer. Veranderinge in endokannabinoïedvlakke en/of CB2-reseptoruitdrukkings is aangemeld in
byna  alle  siektes  wat  mense  affekteer,  wat  wissel  van  kardiovaskulêre,  gastroïntestinale,  lewer,  niere,
neurodegeneratiewe, psigiatriese, been-, vel-, outo-immuun-, longafwykings tot pyn en kanker, en modulerende
CB2  reseptoraktiwiteit  hou  geweldige  terapeutiese  potensiaal  in  hierdie  patologieë  in.”
http://www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

En hoe doen jy dit alles? Wel, met die olie. Jy balanseer die vlakke of plaas dit in 'n overdrive, wanneer nodig.
Jy kan die olie eet, dit aanvryf, dit verdamp en in setpille neem, en tussen hierdie vier metodes kan jy 'n manier
vind om elke pasiënt op hierdie planeet te help. Later sal dokters die gewasse met die olie inspuit en dit in
rekordtye op dié manier laat krimp (nie tuis aanbeveel nie).

En hoekom het ek velkanker (of diabetiese ulkusse of brandwonde) voorgestel? Wel, want jy kan sien wat daar
gebeur en dit neem gewoonlik nie lank om hulle met die olie te genees nie, 'n paar weke maksimum in die
meeste gevalle. Besef dan eenvoudig dat dieselfde ding wat gebeur na aktuele toediening op jou vel, binne-in
jou liggaam gebeur wanneer jy die olie inneem. Weereens, aanstootlik eenvoudig, maar dit is uiteindelik 'n baie
presiese  verduideliking.  En  gaan  dan  terug  na  wat  Mechoulam  geskryf  het:  “Veranderinge  in
endokannabinoïedvlakke en/of CB2-reseptoruitdrukkings is aangemeld in byna alle siektes wat mense affekteer,
wat  wissel  van  kardiovaskulêre,  gastroïntestinale,  lewer,  niere,  neurodegeneratiewe,  psigiatriese,  been,  vel,
outo-immuun,  longafwykings  tot  pyn  en  kanker,  en  modulerende  CB2-reseptoraktiwiteit  hou  geweldige
terapeutiese potensiaal in hierdie patologieë in.

-- As ek dit alles weet, gaan ek dadelik my CB2-reseptoraktiwiteit moduleer. JB

"Dit het my van kanker genees ... Stadium 4 brein ... So ja." Kristal

"Om te sê dit genees kanker is nogal 'n gevaarlike en illusie oorskatting van 'n andersins geldige punt wat meer
navorsing verdien. Maar nee, nee, nee. Cannabis genees nie kanker nie. Daar is tans geen definitiewe en geen
werklike genesing vir kanker nie, en slegs 'n aantal verwaande mediese, spysverterings- en sielkundige pogings
kan help om die risiko van dood deur kanker te verminder. Cannabis genees nie kanker nie, en pasiënte moet dit
weet.” Davide

"RSO maak kanker dood, maat ... Rook dit, nee, maar RSO ja." Kevin

"Gee om om my hier te help asseblief maat ...?" Jeff

"Eerstens  is  "kanker"  enigiets  van  'n  sist  tot  neuroblastoom,  so  "genees  kanker"  is  generies,  illusief,  nie-
spesifiek.  Dan  het  cannabis  wel  'n  baie  goeie  uitwerking  op  sel  duplisering,  wat  sekerlik  help,  maar  nie
stelselmatig gewasse genees nie. Weereens, elke tipe kanker is anders en cannabis het op een of ander manier 'n
positiewe  reaksie  op  borskanker  getoon,  wat  'n  tipe  karsinoom  is,  wat  ook  wyd  en  baie  effektief  deur
konvensionele medisyne behandel word. Dit gesê, ek is HEEL vir die wettiging van cannabis, maar alhoewel ek
baie oop is vir alternatiewe terapieë, moet ek vind dat ek nie saamstem met hierdie hooghartige bewering nie.”
Davide
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“Jindrich Bayer, help asseblief!!!” Kevin

"Om te sê dat dagga 'n positiewe reaksie toon in die stryd teen sekere soorte gewasse, is 'n eis wat ek kan
aanvaar." Davide

-- Davide, aanvaar wat jy ook al wil, dit is ok met my. Ja, daar is baie min harde data beskikbaar oor die Rick
Simpson-olie, maar dit is slegs te wyte aan die korrupsie van die mediese stelsel en hul geldmeesters. Dit sal
binnekort verander wanneer Colorado en Washington hul data begin verskaf. Plus, Israel en Nederland begin
nou die olie toets, Tsjeggiese republiek sal waarskynlik binnekort aansluit.

Sover ons weet, en uit ons praktiese ervaring met duisende pasiënte, lyk dit of die olie op alle soorte kanker baie
beter werk as enigiets wat tans deur die mediese stelsel verskaf word. As jy bewys wil hê, maak bietjie olie en
kry iemand met velkanker en kyk wat gebeur as die olie daarop aangesmeer word. Beste wense, JB

"Maak dit self, ons het vir Rick gevra waar ons dit kan kry en na 'n rukkie het ons besef, aangesien ons ver weg
van Amerika woon en ons nie iewers heen kan reis om dit te kry nie as gevolg van finansiële beperkings, het
ons die video net so 100 keer gekyk , het dit feitlik gememoriseer, dagga by 'n plaaslike verskaffer gekry, die
ryskoker, die alkohol, selfs 'n termometer gekoop om seker te wees van die temperatuur. Dit was makliker as
wat ons gedink het, ONS HET DIT SELF GEMAAK, my boyfriend vat dit nou al vir 4 dae... Ons sal wag en
sien. Ons het mediese joernale gelees en baie dokumentêre programme gekyk, al hul bevindings is dieselfde
(kliniese proewe gedoen by UCLA, Harvard...) -- die olie maak kankerselle dood! So ons het besluit om dit te
maak, want jy kan immers nooit nou voordat jy dit probeer nie!” Ioanna

“Die feit  dat placebo sommige mense genees, is rede om medisyne vir  ewig weg te gooi en die kuns van
placebo te bestudeer. As jy gesê het dat jy nooit 'n placebo-studie doen as jy 'n effektiewe genesing het nie, is jy
reg, dit sal die helfte van jou pasiënte doodmaak, siek en wreed.” Christopher

-- Dit sou inderdaad siek en wreed wees, Christopher, en daarom sal ek dit persoonlik nie doen nie. Ander kan
as hulle wil, maar ek sal nie. Ek wil hê die mediese stelsel moet die olie as 'n placebo begin gebruik - as hulle
bewys dat wat hulle ook al wil gebruik veiliger en meer effektief is as die olie (en meer pret/aangenaam vir die
pasiënt), dan kan hulle voortgaan en dit verkoop . Indien nie, dan nie. Dit is redelik eenvoudig en baie rasioneel,
dink ek. En dis in elk geval hoe dit in die toekoms gaan wees, so hoekom wag? JB

"Haai Kim, ek daag jou uit om te BEWYS dat Cannabis as 'n nie-giftige lewensreddende medisyne "retoriek" is.
Sterkte hiermee. EK HET VROEG net soos jy geklink. Toe besluit ek ek gaan gate deur hierdie “retoriek” blaas
want dit MOET BOLLSKIT WEES... seun was ek verkeerd. Ek bedoel DOOD VERKEERD. Jy kan nie die
wetenskaplike 100% YSTERBEKLEDE FEITE ontken nie. Ek kon dit nie doen nie en jy sal dit ook nie doen
nie. Die FEITE is die FEITE en dit is 'n FEIT, Kim. Die AMA & Big Pharma is kriminele. Hulle het willens en
wetens toegelaat dat hierdie wonderlike gawe van God gedemoniseer en daaroor gelieg word vir SUIWER
WINSTE! Hulle het toegelaat dat jou familielede ly en sterf, Kim. As jy dink dat hierdie Petro Chemicals wat
hulle verkoop Medisyne is, dink jy beter weer. Jy wil 'n "retoriek" ontdek, gaan praat met jou Dr., gaan praat
met die Amerikaanse Kankervereniging, gaan praat met jou gifpil vervaardigers. Neem asseblief kennis, Kim,
ELKE PIL WAT HULLE EIS "VEILIG" IS, is NIE! Soek vir my een wat nie GIFTIG is nie, net EEN! Tog het
ons hier 'n NIE-GIFTIGE GROENTE wat DIE kragtigste medisyne op AARDE produseer wat BEWYS IS OM
SIEKTE  TE  GENEES  en  ons  "gesondheidswerkers"  en  die  regering  het  dit  goed  geag  om  ons  hierdie
lewensreddende groente te ontsê, wat ons toelaat om te ly en te sterf EN gesit te word. in die tronk om dinge
nog veiliger te maak in die samelewing... Wil jy praat van “RETORIEK”??? Ek hoop hierdie plasing maak jou
oë oop vir die WAARHEID. Indien nie, RIP Kim, is daar geen hoop vir jou en jou soort nie, jy het "kliniese
endokannabinoïede tekorte." Kyk dit na, dit is waar.” Dan Tog het ons hier 'n NIE-GIFTIGE GROENTE wat
DIE  kragtigste  medisyne  op  AARDE  produseer  wat  BEWYS  IS  OM  SIEKTE  TE  GENEES  en  ons
"gesondheidswerkers" en die regering het dit goed geag om ons hierdie lewensreddende groente te ontsê, wat
ons toelaat om te ly en te sterf EN gesit te word. in die tronk om dinge nog veiliger te maak in die samelewing...
Wil jy praat van “RETORIEK”??? Ek hoop hierdie plasing maak jou oë oop vir die WAARHEID. Indien nie,
RIP Kim, is daar geen hoop vir jou en jou soort nie, jy het "kliniese endokannabinoïede tekorte." Kyk dit na, dit
is  waar.”  Dan  Tog  het  ons  hier  'n  NIE-GIFTIGE  GROENTE  wat  DIE  kragtigste  medisyne  op  AARDE
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produseer wat BEWYS IS OM SIEKTE TE GENEES en ons "gesondheidswerkers" en die regering het dit goed
geag om ons hierdie lewensreddende groente te ontsê, wat ons toelaat om te ly en te sterf EN gesit te word. in
die tronk om dinge nog veiliger te maak in die samelewing...  Wil jy praat van “RETORIEK”??? Ek hoop
hierdie plasing maak jou oë oop vir die WAARHEID. Indien nie, RIP Kim, is daar geen hoop vir jou en jou
soort  nie,  jy  het  "kliniese  endokannabinoïede  tekorte."  Kyk  dit  na,  dit  is  waar.”  Dan  Wil  jy  praat  oor
“RETORIEK”??? Ek hoop hierdie plasing maak jou oë oop vir die WAARHEID. Indien nie, RIP Kim, is daar
geen hoop vir jou en jou soort nie, jy het "kliniese endokannabinoïede tekorte." Kyk dit na, dit is waar.” Dan
Wil jy praat oor “RETORIEK”??? Ek hoop hierdie plasing maak jou oë oop vir die WAARHEID. Indien nie,
RIP Kim, is daar geen hoop vir jou en jou soort nie, jy het "kliniese endokannabinoïede tekorte." Kyk dit na, dit
is waar.” Dan

“My man is reg. Ek het 4 PET-skanderings wat dit bewys. Toe ek swaar op die olie was, het my gewasse soos 'n
besetene weggegaan. Toe ek my dosis moes verminder, is hulle meer stabiel as om te krimp. Ek het sigbare
bewyse dat die goed werk.” Maria

“Klink soos 'n klug om geld te maak. Dink jy regtig die wet gaan my toelaat om hennep te kweek om olie te
maak?  Kry  regte  ou.  Ek  het  leukemie  gekry  en  ek  glo  nie  'n  woord  van  wat  jy  sê  nie.  Jou  freaking
bedrogspulkunstenaar wat op die siekes bid, moet gevange geneem word. As jy so seker is dat dit werk, doen
dan 'n paar regte kliniese proewe. Baie lande sal jou toelaat om dit te doen, moenie een of ander Lame Ass
FDA-verskoning gebruik nie!“ Steven

-- Steven, hoe gouer jy op die olie kom, hoe beter vir jou. Moet my regtig nie kwalik neem vir die gebrek aan
wetenskaplike studies oor die olie nie. As die mediese stelsel werklik gedoen het wat hulle veronderstel is om te
doen,  sou hierdie  tagtig  getuigskrifte  alleen al  gewees het  wat  hulle  sou moes sien om al  daardie  tien-  of
honderdduisende studies uit te voer wat uitgevoer sal moet word.

Ek en Rick kan regtig nie bekostig om al daardie studies te doen nie, dit is ver buite ons begroting, en ons kan
dit nie wettig doen en die manier waarop ons dit wil doen nie, so dit is regtig aan ander om nou hul werk te
doen. Sover ek weet is daar state waar mediese dagga toegelaat word, ek weet nie hoekom hulle nog nie 'n
studie gedoen het nie. Byvoorbeeld op velkanker, sal dit binne 'n paar maande gedoen word, met slegs die
aktuele gebruik van die olie. Maar dit blyk nie te gebeur nie, of ek weet nie van sulke studies nie.

Maar daar is wetenskaplike bewyse om alles wat ons sê te rugsteun, doen net jou navorsing, kyk na PubMed en
verbind die kolletjies vir jouself.

Ek hoop dit sal jou wetenskaplike behoeftes bevredig en ek hoop jy sal op die olie kom voordat jou dokters kans
kry om jou dood te maak met hul chemiese gif, wat nooit toegelaat sou gewees het as dit in 'n behoorlike en
etiese mediese studie getoets is nie. JB

"Die navorsers het tot die gevolgtrekking gekom: "Die data wat hierin gerapporteer word, is die eerste waarvan
ons bewus is om die kritieke rol van CB1 (cannabinoïde) reseptore en endokannabinoïede in die etiologie van
PTSV by mense te demonstreer. As sodanig bied hulle 'n fondament waarop insiggewende biomerkers van
PTSV-kwesbaarheid ontwikkel en bekragtig kan word, asook om die rasionele ontwikkeling van die volgende
generasie bewysgebaseerde behandelings vir PTSV te lei.

Maar moenie verwag dat federale amptenare sal help om hierdie proses vorentoe te beweeg nie. In 2011 het
federale  administrateurs  ondersoekers  aan  die  Universiteit  van  Arizona  in  Phoenix  verhinder  om 'n  FDA-
goedgekeurde, placebo-beheerde kliniese proef uit te voer om die gebruik van dagga by 50 pasiënte met PTSD
te evalueer. Wetenskaplike integriteit? Nie wanneer dit by dagga kom nie. Nie met 'n lang skoot nie.”

-- Moet ons asseblief nie blameer vir die gebrek aan mediese studies oor cannabisolie nie. Hoe gouer jy sal
besef dat ja, daar is 'n groep mense wat regtig hierdie wêreld beheer en dat hulle eenvoudig enigiets sal doen om
die terugkeer van cannabis te vertraag, hoe beter vir jou. Dit beteken nie dat ons nie cannabismedisyne sal
deurdruk nie, dit beteken net dat dit langer gaan neem as wat nodig of verwag is. JB
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“Ek glo vas in die olie. My man se seun het leukemie gehad, die dokters het hom 4 maande gegee. Hy het vir
2,5 JAAR gelewe alles as gevolg van die olie wat hy in appelmoes ingeneem het. Dankie aan Rick Simpson!!!
God seën jou.” Terri

“4 dae sonder om 'n nuwe werk te kry. Geen newe-effekte, onttrekkings, en nie mense se koppe afbyt nie! Daar
is jou navorsing, lol. Versprei die woord! Ons het dit nodig. Ons is dit aan die mensdom verskuldig om die
wêreld 'n beter plek te maak. Dit is die begin :)” Christina

“Verlede April, nadat ek 5 jaar vry was van borskanker, is ek weer gediagnoseer. Hierdie keer was dit stadium
4, terminaal met mets na ruggraat, rib, limfknope, borsbeen en bors. Ek is basies palliatiewe sorg aangebied en
gesê hulle sal probeer om my uit te veel pyn te hou ... om huis toe te gaan en my sake uit te sorteer. Ek het baie
pyn gehad en hulle het aanhou om meer en meer giftige pynstillers voor te skryf met BAIE nare newe-effekte,
(Percocet, hidromorfoon en dekimetason). Ek kon nie hierop funksioneer nie.

My man het hierdie goed op die internet begin lees en ek was, om die minste te sê, skepties, maar het gereken
ek het letterlik niks om te verloor deur dit te probeer nie. Kou 'n baie klein hoeveelheid White Widow 3x
daagliks. Verlede week het ek die nuus gekry dat my beenmets heeltemal weg is. Vandag is daar vir my gesê
dat  die MRI BELANGRIKE krimping van die  sagteweefselgewasse toon.  Nie so skepties  nou nie  en voel
wonderlik, geen pyn nie.” Julia

"Dit genees kanker, ek is 'n lewende bewys. Fase 4 been en lewer ontmoet met ontelbare gewasse, het die olie
gebruik en is nou kankervry.” Laura

“Hallo Jindrich, gister het ek Rick se boek klaar gelees. Goeie goed! Eerlik, ek het regtig nie meer bewyse
nodig oor die werklike magiese krag van die olie nie! Ek het ook 'n paar eksperimente gedoen en elke dag
ontdek ek iets nuuts wat hierdie medisyne kan doen! Wonderlik!

Ongelukkig, al is ek oortuig en al is my vriendin oortuig, kan haar ma op een of ander manier nie heeltemal
“los” nie... en steeds is sy nie seker of sy kak chemo ophou nie...

Ek probeer gedurig goeie argumente na vore bring maar ek kan nie vir haar besluit nie! Sy is die een met kanker
en sy is die enigste een wat kan besluit wat om met haar lewe te doen.

Ek weet sy sal in elk geval op die ou end genees word, want ons sal soveel olie in haar prop dat dit onmoontlik
sal wees vir haar om te sterf. Maar tog voel ek dit is so dom en so gevaarlik om met hierdie fokken chemikalieë
te speel, veral as jy toegang het tot natuurlike medisyne wat bewys is om kanker te genees!

Ek lees van jou ervaring met kanker en mediese stelsel... Ek is regtig jammer vir jou verlies... en nou verstaan 
ek jou houding teenoor die tradisionele sogenaamde “medisyne” beter!” Luigi

-- Hi Luigi, dankie vir jou mooi woorde oor die boek en dit is jammer dat jy moet deurgaan. Dit is haar keuse
watter behandeling sy kies, maar ek sal nie naby die chemo gaan nie - lees net my Ma se storie vir haar, miskien
sal sy begryp dat om gif te neem nooit 'n goeie idee is nie, veral as dit nie gestaaf of nodig is nie. Haar kanse om
bloot die chemo te oorleef sal baie verbeter as sy die olie drink, maar weereens, hoekom veroorsaak nog meer
skade aan haar siek liggaam? Dit maak glad nie sin nie. Beste wense, Jindrich

“Dit is die stryd waarmee baie goeie mense te kampe het, 'n onkundige dokter wat dink hy/sy weet meer sonder
om ooit vorentoe te beweeg oor nuwe ontwikkelende en bestaande inligting oor cannabis, die cannabinoïede
daarvan en die vermoë om kanker dood te maak sonder om die pasiënt te benadeel. Hoe kranksinnig vanuit ons
perspektief dat hulle gif sou eis oor iets so veilig, hoekom? Is dit onkunde of hardloop hulle bang?

Ek het een keer in 5 jaar 'n dokter gesien sedert ek hierdie olie vir my IBS geleer het en dit was vir iets wat ek
nie self kon doen nie. Ek en 'n ontwrigte pinkie het die olie gebruik om nooit besmet te word nie, die steke
verwyder  sonder  enige  lyding  en  elke  keer  as  ek  dit  toegedien  het,  het  die  pyn  dadelik  verdwyn  omdat
ontsteking verwyder is. Dit is ten volle genees in 2 1/2 tot 3 maande in plaas van fisioterapie en ongeveer 9
maande tot 'n jaar vir genesing. Ek het al keer op keer met my eie oë gesien en niemand kan dit van my af vat
nie.” Covey
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“Dokters is NIE wetenskaplikes nie en beoefen ook nie wetenskap nie. As hulle dit sou doen, sou hulle eis dat
die regering hulle toegang tot dagga sou gee. Die rede hiervoor is dat 'n nou bewese deel van die liggaam, die
endokannabinoïde stelsel,  heeltemal deur die Amerikaanse mediese samelewing geïgnoreer is. Terwyl ander
lande meer en meer navorsing doen oor dagga en spesifiek kankerbehandeling,  word Amerikaanse mediese
instelling bestuur deur Big Pharma, groot versekering en groot geld. Die dokters het beheer oor hul ambag aan
nie-dokters en vreesgebaseerde politici gegee. Hulle sal jare spandeer om alternatiewe te vind onder beheer van
patentprokureurs, terwyl hulle potensiële genesings bedreig.

As dagga in die een of ander diep oerwoud versteek is, wat deur een of ander ongeletterde stam beheer word,
sou Big Pharma die eerste wees om sy produksie te beheer, sy 64 verskillende cannabinoïde verbindings te
patenteer, en dan na dokters om te draai om dit te 'voorskryf'. Maar die grootste stam in die VSA begin reeds die
waarheid uitskreeu. Jammer vir Big Pharma is hierdie stam nie te koop nie.” Bryan

“Daardie bewyse is met ons. En ons deel dit. Die mediese klomp [moet nie meer met respek behandel word nie]
van dwelmdrukkers, wat vir aansporings werk, word ontbloot. Hulle krul in hul beursies. Hulle is bewus van
wat gebeur en hul speelmaat, die FDA, gaan saam met hulle. Nie anders as enige vorm van tirannie wat ons
teëgekom het voordat ons hierdie keer aanvaar het dat dit huishoudelik is nie. Ons doen dit aan onsself. Daar is
'n kuur vir kanker, daar is GEEN KUUR VIR die manier waarop GENEESKUNDE op die oomblik op ons
afgedwing word nie, tensy ons met ons sakke en ons stembriewe stem!” Thielman

“Ek het gesien hoe familielede, vriende so vinnig agteruitgaan en sterf nadat ek gedwing is om tienduisende
dollars te bestee om stadig doodgemaak te word wanneer die geneesmiddel reg uit Moeder Aarde groei. Kom
nou, word wakker en ruik die snert. Moenie op stereotipes spring en 'n paar REGTE navorsing doen nie.” Amy
Jane

"Ek weet ek sal eerder RSO as chemo/rad hê ... Snaaks hoe sommige mense RSO kan noem wanneer die newe-
effekte van alles anders jou met baie min lewenskwaliteit kan laat." Kerry

“Dit moet maklik verkrygbaar wees. Dit MOET beskikbaar wees" Hoe meer ek lees, hoe meer gefassineer is
ek." Shelley

“Alle kankers is ongereguleerde selle. Die sel moet net gereguleer word. As sy liggaam nie die kankerselle kan
reguleer nie, kan die kankerselle CB-reseptore gebreek/beskadig het. Wanneer 'n fito-cannabinoïden (phyto =
plant gebaseer) met 'n ongereguleerde sel in aanraking kom, kan dit na die kankersel sein via meer poorte as net
die CB 1/2 reseptore. Dit is hoe 'n fitokannabinoïed slaag waar 'n endogene kannabinoïed misluk.

Hier is 'n paar notas oor die proses van hoe cannabinoïden kankerselle reguleer: Kanker

1) Kanker is 'n ongereguleerde sel.
2) Induserende apoptose Reguleer die kankersel.
3) Kannabinoïede veroorsaak apoptose in selle.

Kanker word gedefinieer  as "'n breë groep van verskeie  siektes,  wat ALMAL ONGEGULEERDE selgroei
behels." https://en.wikipedia.org/wiki/Kanker

V:  Hoe  reguleer  ons  selle?  A:  Via  Apoptose.  Apoptosis:  http://en.wikipedia.org/  wiki/Apoptosis#Process
“Apoptosis (pron.: /ˌæpəˈtoʊsɪs/ ook pron.: /ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)[2][3] is die proses van geprogrammeerde seldood
(PCD)  wat  in  meersellige  organismes  kan  voorkom.  [4]  Biochemiese  gebeure  lei  tot  kenmerkende
selveranderinge (morfologie) en dood.”

“Die proses van apoptose word beheer deur 'n uiteenlopende reeks selseine, wat óf ekstrasellulêr (ekstrinsieke
induseerders)  of intrasellulêr  (intrinsieke induseerders)  kan ontstaan.  Ekstrasellulêre  seine kan toksiene,[13]
hormone, groeifaktore,  stikstofoksied[14] of sitokiene insluit,  wat óf die plasmamembraan moet oorsteek óf
transduseer om 'n reaksie te bewerkstellig. Hierdie seine kan positief (dws sneller) of negatief (dws onderdruk,
inhibeer of demp) apoptose beïnvloed.”

Hoe laat ons 'n kankersel deur Apoptose gaan?
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Ons het cannabinoïden/endokannabinoïede nodig om na Cannabinoïde Reseptors (CB1R, CB2R) te sein om
Apoptose te veroorsaak (daar is lankal vermoed daar is meer as 2 reseptore):

Wat is 'n CBR? (Kannabinoïde Reseptor):

“Kannabinoïedreseptore word geaktiveer deur drie hoofgroepe ligande, endokannabinoïede (geproduseer deur
die soogdierliggaam), plantkannabinoïede (soos THC, wat deur die daggaplant geproduseer word) en sintetiese
kannabinoïede  (soos  HU-210).  Al  die  endokannabinoïede  en  plant-kannabinoïede  is  lipofiele,  dit  wil  sê
vetoplosbare, verbindings.” http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Kan Cannabinoïden aan 'n CBR sein om Apoptose te veroorsaak?

"Studies  in  hierdie  siektemodelle  tesame  met  baie  in  vitro-eksperimente  toon  dat  cannabinoïden  hul
immuunonderdrukkende  eienskappe  op  vier  hoofmaniere  uitoefen:  (1)  induksie  van  apoptose,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Autophagy - As ek verkeerd is, korrigeer my asseblief, maar van wat ek verstaan:

Autofagie  is  'n  proses  waar  'n  sel  herstel  of  herwin  kan  word.  Gewoonlik  met  kankerselle  is  hulle  net
geprogrammeer om te sterf, maar Autofagie kan steeds 'n rol speel in hierdie proses.

Dit is asof jy 'n herwinningshouer en 'n vullishouer het en jy versamel verskeie afval en organiseer dit in die 2
houers. Soms moet jy herwin, soms moet jy net iets weggooi.” Scott

“In die nuwe studie het Chen en sy span ontdek dat Δ9-THC-behandeling 'n toename in vlakke van 'n ensiem
genaamd siklooksigenase-2 (COX-2) in die muis hippokampus veroorsaak het, 'n breinstreek wat betrokke is by
leer en geheue. Dwelms of genetiese tegnieke wat COX-2-vlakke in muise verminder het, het geheueprobleme
en neuronale abnormaliteite wat deur herhaalde Δ9-THC-blootstelling veroorsaak is, voorkom. Omdat COX-2
deur oor-die-toonbank pynstillers soos ibuprofen geïnhibeer word, dui die bevindinge op 'n maklike strategie
om die newe-effekte van dagga te voorkom.

Die navorsers het ook ontdek dat Δ9-THC-behandeling neuronale skade in 'n muismodel van Alzheimer se
siekte verminder het, en hierdie voordelige effek het voortgeduur wanneer die diere gelyktydig met 'n COX-2-
inhibeerder behandel is. "Daar is tans geen effektiewe medikasie beskikbaar vir die voorkoming en behandeling
van  Alzheimer  se  siekte  of  om siektevordering  te  stop  nie,"  sê  Chen.  "Ons  resultate  dui  daarop  dat  die
ongewenste  newe-effekte  van  cannabis  uitgeskakel  of  verminder  kan  word,  terwyl  die  voordelige  effekte
daarvan  behou  word,  deur  'n  COX-2-remmer  saam  met  Δ9-THC  toe  te  dien  vir  die  behandeling  van
onoplosbare mediese toestande soos Alzheimer se siekte." http:// www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-
pmm111413.php

"Nuwe regering-gefinansierde cannabis-/kankerstudie SKOK wetenskaplike gemeenskap ...

THC, cannabis se hoof psigo-aktiewe bestanddeel, kan eintlik die menslike genetiese kode verander om kanker
en inflammatoriese siektes te voorkom. Wat?!!!! Wat wat!!!????

Rick Simpson en sy hoofelf, die Tsjeggiese aktivis Jindřich Bayer, sê dit al vir baie maande, en ek was beleefd,
maar het heimlik gespot met die idee, want dit het vir my soos 'n klomp hokus-pokus geklink (en as gevolg van
ander geringe tegniese verskille wat ek met hul perspektief gehad het). . . Medisyne kan nie DNS verander nie,
reg? VERKEERD, blykbaar! HEILIGE [BLEEP]!” Alan Gordon

Agtergrond:  Kannabinoïede  veroorsaak  kragtige  myeloïed-afgeleide  onderdrukkerselle  (MDSC)  in  vivo.
Resultate:  Funksionele  MDSC  geïnduseer  deur  THC  toon  duidelike  miRNA  uitdrukkingspatroon.
Gevolgtrekking: Spesifieke miRNA kan belangrike rolle speel in MDSC ontwikkeling en funksionering deur
die  regulering  van  teikengene  betrokke  by  myeloïde  seldifferensiasie.  Belangrikheid:  Kies  miRNA  kan
belangrike  molekulêre  teikens  wees  om  MDSC-aktiwiteit  in  kanker  en  inflammatoriese  siektes  te
manipuleer.”http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref- lys-1
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-- OK, wat dit ook al beteken, dit is buite my kundigheidsfeer. Dit sê waarskynlik dat iets soos cannabinoïden
kanker kan genees, en hulle doen dit op een of ander manier deur geenmodifikasie. En dat meer navorsing nodig
is, soos altyd.

Al wat ek sê is dat die gedagte aan 'n saak die kleinste deeltjie van die saak is en die olie kan ook gedagtes
regmaak. Gene is nog te groot. Die navorsing moet fokus op wat cannabinoïden doen met die kleinste deeltjies
van ons liggame, atome, kwarks, snare ens. Dis waar probleme begin, in die kleinste deeltjies, dit is wat jy moet
regmaak as jy die probleme regtig wil oplos. JB

Inligting oor die genesing van ander siektes Veltoestande

"Uit my ervaring met my tans verbode hennep-skoonheidsmiddels, waarin ons olie van industriële 
hennepknoppe gebruik het, wat baie swakker is in vergelyking met die olie wat jy maak, het ons gevind 
dat hennep basies 'n genesing is, want dit kan op byna enige gebruik word. toestand. Kan jy dit bevestig?

Die geskiedenis noem hennep 'n wondermiddel, wat genees-alles beteken en in die verlede is dit gebruik om 'n
groot verskeidenheid mediese probleme te behandel. Uit my ervaring om te sien hoe hennepolie vir verskeie
mediese toestande gebruik word, noem ek hennep ook 'n genesing. Hennep is nuttig in die behandeling van
feitlik enige siekte of toestand; dit bevorder die hele liggaam genesing sonder om enige skade aan te doen. So
vir my en baie ander het hierdie die uiteindelike medisyne geword en ek glo vas dat daar niks beter is nie.

In die wêreld waarin ons vandag leef, is baie selfs bang om in die son uit te gaan, maar hierdie medikasie meng
goed met dinge soos velrome en sonbrandroom, so hoekom in die donker wegkruip? Sal dit nie lekker wees om
weer in die son uit te gaan en die lewe te geniet sonder om oor goed soos velkanker te bekommer nie? Jy wed
dit  sou  en  nou  kan  hierdie  wonderlike  stof  dit  alles  moontlik  maak.”  Rick  Simpson,  Hennep:  Die  mees
medisinale plant

Brandwonde

“Ek weet uit persoonlike ondervinding dat daar geen beter behandeling vir ernstige brandwonde as hennepolie
is  nie.  As  olie  op  'n  brandwond  aangewend  word,  neem  dit  die  pyn  binne  minute  weg  en  versnel  die
genesingsproses baie. As hospitale hennepolie in hul brandwonde sou gebruik, kan menslike lyding aansienlik
verminder word.

Toe ek die eerste keer die olie begin vervaardig het, het ek baie skadelike medikasie ingeneem wat deur dokters
voorgeskryf  is  wat  my  redenasievermoë  beïnvloed  het,  so  my  denke  was  nie  baie  duidelik  nie.  Hierdie
veranderde toestand het veroorsaak dat ek ietwat onverskillig was en dit het gelei tot 'n ontploffing en vuur, wat
my regterhand met ernstige derdegraadse brandwonde gelaat het.

As ek sê ernstig, bedoel ek erg, driekwart van my regterhand het letterlik gesmelt en het nou in gobs gehang.
My vriendin Leah het afgekom en nadat sy na die brandwond gekyk het, het sy 'n skêr geneem en al die dooie
vleis afgesny. Ek weet dit klink grusaam, maar wat sy verwyder het was dood, so in werklikheid het ek niks
gevoel nie.

In elf dae was my hand heeltemal genees en het geen letsels gelaat nie. Die enigste manier waarop jy kon sien
dat ek selfs 'n besering opgedoen het, was die teenwoordigheid van al die nuwe pienk vel wat sigbaar was en
selfs die haarfollikels het teruggegroei.

Kyk  nou  wat  gaan  aan  in  hierdie  brandwonde  eenhede  wat  ons  mediese  stelsel  voorsien.  Kinders  en
volwassenes  wat  ernstige  brandwonde  verduur  het,  sal  vind  dat  brandwonde  eenhede  weinig  meer  is  as
martelkamers, wat blykbaar geen einde aan die lyding bied nie. Hierdie pasiënte is onderhewig aan infeksies,
baie pynlike operasies wat veloorplantings behels en op die ou end het hulle gewoonlik nog erg letsels.
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Die essensiële olie van die hennepplant is 'n natuurlike narkose en 'n natuurlike antibiotikum. Wanneer jy die
olie van die hennepplant reg op 'n brandwond sit, is die pyn binne 5 minute weg en die genesing begin. Te
oordeel  na  wat  ek  hierdie  middel  sien  doen  het  om  die  brandwond  wat  ek  opgedoen  het  en  ander  wat
soortgelyke beserings opgedoen het te genees, glo ek vas dat hierdie wonderlike medikasie moontlik die gesig
of ander dele van die liggaam kan laat hergroei vir diegene wat 'n ernstige brand.

As die olie my hand weer kan laat groei en geen letsels laat nie, hoekom dan nie 'n voet, of selfs 'n gesig nie?
Dus, as diegene wat brandwonde bestuur regtig hul pasiënte wil help en hul lyding verlig, is dit dalk net tyd dat
hulle iets begin gebruik wat werk.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

“Ek het Sondagoggend 3de graad kokende oliebrandwonde op my vingers gekry. Groot blase en baie pynlik. Ek
het onthou om RSO te lees is wonderlik om brandwonde te genees, daarom het ek dit probeer. OMG mense, die
brand is heeltemal weg in net 40 uur. Geen teken daarvan nie. Ek het 'n groter hoeveelheid RSO op die blase
aangebring, 'n filet vars Aloe Vera en 'n verband. Herhaal 12 uur later. Nie nodig vir die 3de aansoek nie.”
Bobbi

“My skoondogter was besig om varktjops te diepbraai en het basies haar vingers tot by die eerste kneuk in die
kokende warm olie gedoop en hulle het wit geword soos gaar hoender. Ons het RSO op hulle gesit en die pyn
was binne ongeveer 'n minuut of wat weg, sy het hulle 2 x per dag met die RSO bedek. Hulle het binne 'n paar
dae baie vinnig genees en daar was glad geen velverlies of littekens nie. Dit is ongelooflik dat ons nou 'n bietjie
in die kombuis yskas hou, so as iemand verbrand (veral die kinders) sal ons die RSO dadelik toepas, dit is nie
nodig om daardie soort pyn te voel as ons 'n natuurlike plant het wat dit sal versorg nie. .” Debra

“Het dit op erge sonbrand gebruik. Het uitstekend gewerk, ek het gesien hoe dit 'n meswond in minder as 'n
week genees. Dit genees ook halitose. Ek gebruik dit al vir ses maande of so en het heeltemal van beslaglegging
medikasie af gekom. Toe ek uitgehardloop het, het ek 'n ligte aanval gekry. Ek is gelukkig om sulke medisyne
te kan kry, ek beveel aan vir senuweepyn.” Jack

“Ek gebruik 'n houtstoof vir hitte, so brandwonde aan my pols het my baie kouer maande vergesel. Het verlede
herfs 'n diep brandwond gekry, nog nie opgehou wakker nie. Ek is vooraf RSO-olie gegee, so het 'n kladjie
toegedien,  die  brandwond bedek en binne  twee dae  was  die  area  'n  pienk,  skoon kol,  glad  geen blase  of
brandwonde nie! Ek is 100% verkoop!” Janine

Littekens

“Ek het gesien hoe brandwonde genees word met die gebruik van hierdie olie wat verskriklike letsels moes
agterlaat. Maar agterna was al wat oorgebly het 'n gesonde pienk vel en volgens die mediese stelsel behoort
sulke goed nie moontlik te wees nie. Deur die geskiedenis heen het hennep nog altyd 'n reputasie gehad dat dit
die vermoë het om wonde te genees terwyl dit daarna min of geen littekens agterlaat.

Ek het hierdie olie aan baie mense verskaf wat slegte gelaatskleur en littekenprobleme op hul gesig gehad het.
Na behandeling met die olie was die verbetering in hul gelaatskleur verstommend. Selfs littekens wat al jare
daar  is,  kan  heeltemal  of  vir  die  grootste  deel  verwyder  word  deur  bloot  die  aangetaste  area  met  olie  te
behandel.

Dit kan op dieselfde manier gedoen word as wat 'n mens 'n velkanker sou behandel: smeer eenvoudig die olie
op die litteken aan en bedek met 'n verband. Hou aan om dit te herhaal totdat die litteken verdwyn en mettertyd
sal die area wat behandel is, met die omliggende weefsel saamsmelt.

Ek het in aanraking gekom met 'n man in die Tsjeggiese Republiek wat 'n aaklige litteken op sy gesig gehad het
wat gelyk het of dit deur 'n swaard veroorsaak is. Nadat hy die area met olie behandel het, het ek baie moeilik
om eers te sê waar die litteken was. Vanuit my perspektief kan diegene wat deur skrik ontsier is, gehelp word en
die behandeling is pynloos, so as jy ’n nare litteken het, weet jy nou hoe om dit te hanteer.” Rick Simpson,
Hennep: Die mees medisinale plant
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Sere, vratte, moesies

“Sere in die liggaam kan genees word deur die olie in te neem. Ongesonde maagsere, vratte en moesies op die
liggaam kan verwyder word deur eenvoudig olie aan te smeer en dit met 'n verband te bedek. Die olie gaan
agter ongesonde of muterende selle aan en vernietig hulle in die meeste gevalle pynloos. Dikwels kan vratte en
moesies ongesond word, op watter tydstip hulle gewoonlik van kleur donkerder word en begin groei. As jy so
iets het om te hanteer, kan dokters die probleem dikwels verwyder, maar in baie gevalle kom dit net terug. Om
die liggaam op 'n sinvolle manier van sulke dinge ontslae te raak, probeer hierdie medikasie.

In die verlede het ek selfs mense behandel wat gely het met plantare vratte aan hul voete en hierdie tipe vratte
ontwikkel wortels, wat gewoonlik net deur 'n uitgebreide operasie uitgeroei kan word. Eerder as om die mediese
stelsel jou voete in linte te laat sny, smeer bloot 'n druppel olie op die kop van die wrat en bedek met 'n verband.
Probeer om die verband vir ongeveer drie dae in plek te hou, en pas dan die olie en nog 'n verband weer aan.
Gewoonlik nadat jy dit drie tot vier keer gedoen het, is die wortels van die wrat vernietig en val die kop van die
wrat net af. Wanneer die olie gebruik word om hierdie toestand te behandel, vind dit alles pynloos plaas, so as
jy aan planter se vratte ly, hoekom gaan deur die marteling wat die mediese stelsel vir jou in gedagte het, genees
jouself op 'n sinvolle manier.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

“My gewrigte flikker op my vingers en voila, vryf bietjie olie op, pyn is weg. Verbrand myself verlede week op
die brandvat, 3 duim swart, borrelende vel aan die binnekant van my pols. Klein hoeveelheid olie, verband,
twee dae later, wonderlike pienk vel. Toegepas weer, dieselfde, twee dae later en dit is genees... UP van Mi. ~
Dankie!!!!!” Janine

“Ek het RSO-stylolie op 'n hekserwart op my gesig gebruik. 2 toedienings bedek met 'n pleister en dit is amper
weg!” Leslie

“Ek het olyfolie wat met cannabis toegedien is op brandwonde en snye gebruik en dit genees binne 'n paar dae.
Nog nooit so iets gesien nie. Ek weet die RSO sal selfs beter wees. Cannabis is gebruik om alles te behandel
voordat ons regering gulsig geword het.” Dawid

"Ek het  myself  redelik  goed aan  'n  uitlaatpyp  verbrand en  ek  het  'n  bietjie  cannabis-olie  gegooi  wat  met
druiwesaad-ekstrak toegedien is en dit het in minder as 'n week genees en skaars geen pyn of irritasie en GEEN
LETTES nie!" Daniël

"Ek is baie bang van 'n veltoestand dat ek vir byna 6 maande verskriklike medisyne gekry het. O verrassing! 'n
Paar weke na behandeling is my vel weer sleg. Dit is goed om te weet. Ek was afgryslik vir hulle medisyne,
buierig, droë skilferige vel, sweet, my god dit was verskriklik. Sal nie weer dokter sien nie.” Nikki

“Geagte  Meneer,  ek is  'n  ou hippie uit  die  60's  en woon in nr.  Kalifornië.  Ek is  al  8-9 jaar  besig om 'n
verskeidenheid Treinwrak en White Widow te hibertiseer met uitstekende resultate.  Ek het gesien dat Rick
White Widow ook gebruik het.

Ek help tans 'n Hospice-pasiënt in herstel, wie was/is? sterf aan die laaste stadiums van MRSA soos voorgeskryf
deur my ou dokter Dr Ronald Sand ... Ek het hom begin met tinkture wat ek gemaak het en koekies gee van
beide water tot botekstraksie en net botter ekstraksies vier maande gelede.

Nog 'n kweekbroer-vriend saam met wie ek Unity Church bywoon, het my nou net drie weke gelede op jou
webwerf verander. Het Jason op die 'JOY GREASE' begin en hy het deur sy eerste buis gegaan en is nou op sy
tweede. Bietjie meer as 'n maand gelede was sy balletjies so groot soos 'n baie groot spanspek groter as 'n
sagtebal... Sedert ek my gebak geëet het en nou reguit van die "Magic Grease", word hy elke dag beter en sy
Gonaden is amper weg terug na normale grootte... Hulle sê daar is geen kuur vir MRSA nie???

Jason het baie erge groot bedsere op sy rug gehad aangesien hy nie op sy sy of maag kan lê nie. Hy sê nou vir
my hulle is besig om te sak en toe ons dokter opdaag met 'n ander span op sleeptou kon hulle almal nie verstaan 
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hoekom hy nie dood is nie of hoekom hy beter word nie. Ek het nog nie vir die dokter vertel van my/ons Hemp
Oil behandeling nie maar sal binnekort enige dag... Ek wil regtig toestemming van die dokter hê om sy sere nou
met die Olie topies te behandel, stem jy nie saam nie??? As ons MRSA kan stop in 'n pasiënt wat net maande
gehad het om te lewe, dink net aan wat dit kan of moet ek sê MOET sê vir die mediese gemeenskap. Vrede en
respek, Craig”

"My man het 'n 30 jaar litteken gehad van 'n brandwond wat 'n veloorplanting vereis het ... So ek het gedink,
aha, nog 'n plek om met hierdie wonderlike produk te eksperimenteer. Wel, hy het minder as nul geglo dat dit
enigiets sou doen ... Na 'n paar toedienings is dit besig om te verander, hy het nou pigment waar daar geen was
nie. Haargroei waar geen in 30 jaar gegroei het nie.” Rebecca

“Ek het tweedegraadse brandwonde oor my hele gesig en arms gehad van 'n huisbrand. Ek het RSO gemeng
met kakao botter oral vir 'n maand gesit en jy kan skaars sien ek was ooit gebrand. Dit is ongelooflik hoe vinnig
dit werk en dit is die beste pynstiller wat ek nog gehad het.” Amerikaans

“Ek het 'n moesie op my kopvel gehad wat onlangs begin jeuk het. Ek het vir 'n paar dae een keer 'n dag 'n klets
aangewend en die moesie het eintlik begin krimp! Praat van wonderlik.” Amanda

"Ek is 'n gelowige ... herstel jig ... dit moet die yin & yang in balans bring, want ek het voorheen gedink ek is
gelukkig,  maar  die  afgelope  tyd  vind  ek  'n  gevoel  van  geluk wat  van  diep  binne  uitgaan ...  Dankie  Rick
Simpson." Irving

“Sedert die ouderdom van 11 (ek is nou amper 30) ontwikkel ek ’n soort swam op my vel, meestal om my nek,
bors en rug. Hierdie rooi ronde vlekke verskyn elke jaar op my vel en ek het alles geneem wat nodig is om my
veltoestand te behandel. Die medikasie wat die dermatoloë voorskryf, neem 5-6 dae om hierdie kolle weg te
neem en nog 5 dae om dit heeltemal uit te skakel.

Ek het nou die dag opgemerk dat hierdie kolle weer begin wys, MAAR hierdie keer het ek besluit om 'n bietjie
cannabis-olie daarop te gooi... en dit was werklik magic!!! Ek het dit net 2 keer aangewend en die kolle is
ALMAL weg. Ek kon my oë nie glo nie! Nie meer pille en rome en spesiale sjampoe vir my nie! Nou het ek
klapperolie gemaak wat met dagga-olie toegedien is en ek sal dit nog 'n week of wat aansmeer om seker te maak
die kolle sal nie weer verskyn nie. Baie dankie RS & JB vir al die hulp en inligting, ek sal ewig dankbaar wees.”
Ioanna

“In 2002 was ek in 'n aaklige ongeluk. Ek het oraloor snywonde gehad en 'n deel van 'n been in my arm verloor.
Na  vel-  en  beenoorplantings  was  ek  amper  gesond  en  het  'n  infeksie  in  my  arm  gekry.  Het  geblyk  'n
beeninfeksie te wees en moes van voor af begin. As gevolg hiervan, elke keer as ek snye/brandwonde kry (ek is
'n sweiser), sal hulle altyd besmet raak. Die afgelope jaar het ek 'n aaklige brandwond van 'n stoomlyn by die
werk op my maag gekry. Deur dit skoon te hou en die olie te gebruik is dit in net 'n tikkie oor 'n WEEK genees!
My klein  sweisbrandwonde kan 4-6 weke duur.  Nie meer  met  my olie  nie.  Skroef  Neosporin,  ek gebruik
OLIE!” Chris

"Gif klimop op my arm ... Uitslag en brandwonde is binne 5 minute weg ... Geen knoppe, geen uitslag, geen
pyn ... Ek het een greintjie RSO met 'n bietjie klapperolie gebruik ... WEEG in vyf minute!!!" Estelle

“Ek het gif-eik op my gesig gekry, ná die tweede dag was dit van my voorkop tot by my nek, groot jeukerige
kolle, rou en bietjie bloeding van krap. Ek het 'n bietjie olie met 'n bietjie klapperolie gemeng om dit maklik te
maak om te smeer.  Ek het dit  aangetrek en onmiddellike verligting van jeuk en pyn, binne 'n uur was die
rouheid en ontsteking weg, teen die volgende oggend was dit nie sigbaar nie, tensy jy regtig gekyk het. Dit het
beslis  'n  paar  wenkbroue laat  lig  en  uiteindelik  het  sommige  skeptici  gesien  waarvan  ek  altyd  praat.  Die
genesende krag van cannabis!” Cindy-lee

"Artritiese psoriase in minder as 'n maand ... J" Giulliana

“My Psoriase het verdwyn nadat ek die olie begin eet het... Net om die olie plaaslik te gebruik, het myne nie
soveel  gehelp  nie  –  het  nie  heeltemal  verdwyn totdat  ek  dit  oraal  begin  gebruik  het  nie.  Dit  het  nog nie
teruggekeer nie. Ek is nou op 'n onderhoudsdosis, so ek HOOP dit is genoeg om die psoriase weg te hou. Ek het
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in amper 4 maande geen tekens daarvan gehad nie. Die dokters het vir my gesê dit sal nooit heeltemal weggaan
nie, en dat die enigste keer dat dit sou 'opklaar' was wanneer ek regtig siek was en my immuunstelsel ander
dinge het om te veg. Wel... ek voel nie siek nie, en die kak is WEG!” Lindsay

“Het ook tendonitis in 'n paar dae genees. Selfs 'n 7 maande oue besering. Vryf net een keer per dag 'n bietjie
potbotter of RSO op die pynlike area. Wonderlike kak. Ek het verlede Sondag-Dinsdag die RSO op 'n 3de graad
brandwond gebruik, geen teken van die brand na 40 uur se behandeling nie. Wens seker ek het dit gebruik toe
dit gebeur het. Dit sou my ure se groot pyn en om ys daarop te hou gespaar het.” Bobbi

“Wat kan dit nie help nie? Deur my studies is die moontlikhede eindeloos. Ek het 'n sist aan die regterkant van
my wang op my gesig. Vyf dae nadat die olie geneem is (inname) het die sist vinnig gekrimp. Die olie was
gemaak van ysige blare en klein knop wat in altyd helder geweek was. Die mengsel het vir 2 weke gesit. Eerste
aand van die olie het my sist 'n prikkel gevoel. Vyf dae later weg. Die olie werk. Daar is heeltemal te veel
bewyse en die wetenskap agter dit alles is ongelooflik. Daar is chemiese verbindings daar buite wat reageer op
al ons reseptore in die senuweestelsel is 'n werk van die natuur. Die wonderlike deel is dat dit alles in een plant
gevind word. KANNABIS. Dit is tyd om te sien hoe ver mense kan gaan. Dit is tyd om te ontwikkel. Dr. Dank”
Jeremy

“Die eerste keer wat ek die olie gemaak het (in klapperolie toegedien) was vir die aktuele behandeling van 'n
bejaarde  buurman se rug.  Sy het  oraloor  sere gehad wat erg gejeuk het.  Weeluise word uitgesluit,  so ook
skurfte, vlieë, skeeters, en so, want sy is nêrens anders as haar rug aangetas nie en daar is geen tekens van
beesaktiwiteit op haar bed nie. Weet jy wat haar seun gedoen het??? Hy het die matras swaar met chemikalieë
gespuit om ontslae te raak van goggas wat nie bestaan het nie. Ek het vir haar 'n nuwe matras gegee met die
uitdruklike instruksies dat dit NIE gespuit mag word nie. Sy moes in die hospitaal ingaan vir bloeiende ulkusse
en terwyl sy daar was, het sy die kwessie van haar rug uitgespreek en weet jy wat die dokters vir haar gesê het
om te doen??? Was haar hare en lyf vir luise, sy het geen luise nie. So na wie dink jy gaan ek luister om haar te
help? Die dokters? GEEN. Ek het die olie gemaak, het haar rug daarmee behandel en daar is verbetering en
genesing aan die gang.” Michele

“Môre Skot,  het gisteraand met  my suster gepraat en sy sê sy is almal  gesond!!!!!  Die medisyne het haar
gordelroos genees :) Sy sê sy voel wonderlik. Wil net 100% seker wees voor ek vir jou skryf. Baie dankie vir
jou hulp.”

“Die meisie met die gordelroos het iets anders met haar laat gebeur en sy het nooit vir die familie vertel wat fout
is nie. Hier is dit, sy het dit net vir my gestuur:

“Hallo weer, het net gister uitgevind dat my suster 'n jaar gelede 'n groeisel op haar skildklier gehad het, maar
het nie vir ons familie vertel nie. Die dokter het glo vir haar gesê hulle sal dit dophou en as dit groei, dan sal
hulle opereer. Dit was nie groot genoeg om 'n biopsie daarvan te kry nie. In elk geval, sy het die afgelope week
haar dokter se afspraak gehad en uitgevind dat die gewas ophou groei het. Sy glo die medisyne het die groei
gestop. Is dit nie wonderlike nuus nie? Sy gaan voort om dit te neem in die hoop dat haar volgende afspraak sal
bewys dat die olie gewasse doodmaak. Sal jou meer laat weet wanneer dit gebeur.” Skot

“Ek het gister 'n vrou met die medisyne begin. Dit is haar verslag van die eerste dag af. Eenvoudig wonderlik!
Hier is my dag een verslag:

Het gisteroggend met ekseem op my lip wakker geword en bietjie olie op gesit. Gesteek het in ongeveer 10
minute opgehou. Seerheid was binne 30 minute weg. Swelling was binne 'n paar uur af. Blase op my lip is
vandag omtrent half weg – dit neem gewoonlik 2 weke vir hulle om te herstel. Asem die dampe van die olie op
my lip in. Het opgemerk die seer wat al vir 'n paar weke in my regter sinus is, het opgehou En my neus het
opgehou loop. Het sedert gister nog net een keer nies opgemerk my moegheid is nie so diep soos gewoonlik nie.
Het opgemerk dat ek ontspanne gevoel het en dat die angstige rand weg was. Afgeneem liggaamspyn in die
aand -  Normaalweg  het  ek  soveel  liggaamspyn  teen  die  aand dat  ek  nie  kan stilsit  nie  (enkelsenuwee  en
spierpyn, knie/skouer/ elmboog/polse/duimpyn het aansienlik verminder).

Ek kry ook 'n baie ligte gloed met elke dosis. Ek sukkel nie om te werk of te fokus nie en sal nie huiwer om te
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bestuur nie. Ek is baie duidelik al het ek vanoggend vergeet om die Citicoline te neem. Ek sit die ekwivalent
van omtrent ’n halwe korrel olie op ’n Craisen en vat dit so.”

V. Hallo JB! Ek wou jou iets vra, ek het gewonder of RSO my ma se brandwonde van bestraling sal help? Sy
het besluit om voort te gaan met die "konvensionele" behandeling, en nou het sy haar bors, by gebrek aan ander
woorde, opgefok. Dit maak seer net om daarna te kyk. Ek onthou dat óf jy óf Rick eenkeer verbrand het, dink
ek terwyl jy RSO voorberei het, en foto's gewys het van hoe die olie ook op brandwonde werk. So, sou dit
enigsins goed vir haar doen?

A. Hallo Enrique, vryf natuurlik die olie of 'n hennepsalf op haar bors en rug. Natuurlik moet sy die olie eet en
wegbly van dokters en alle ander sulke vorme van onnodige skade. JB

“My Ma (72) het nou al sowat 2 jaar lank pynlike gekraakte vel op die meeste van haar vingerpunte... baie
pynlik. Dokter sê: "Ja, dit kom met ouderdom." Dufus!!! Ons het 'n baie klein hoeveelheid van die olie met
aquaphor gemeng... een behandeling, oornag... weg! Haar pynlike krake is genees en bly nou al meer as 'n week
goed! AMAZING!” Dolly

“Ek  het  die  olie  op  'n  vars  oop  operasiewond  gebruik.  In  September  van  2012  het  ek  2
Basaalselkarsinoomgewasse van my gesig laat verwyder. Een was groot en was die voergewas wat dit versprei
het. Sowel, 'n interne gewas in my wang is geskraap vir 'n biopsie. Toe ek by die huis kom en my wond onthul,
het ek 'n krater in my gesig gehad.

Vir die eerste 4 dae het ek Shea botter en olie gemeng en dit toegedien. Ek het toe oorgeskakel na reguit olie en
het nie opgehou nie. Toe ek vir my pos-op afspraak gegaan het, was die dokter wat gedink het ek gaan plastiese
chirurgie ondergaan verbaas oor my genesing. Ek het besluit om haar die waarheid te vertel, dat ek nie die
voorskrif gebruik het nie, dat ek dit met Cannabis-olie genees het. Sy het gehoor van Rick Simpson & Phoenix
Tears, sy het my nie geoordeel nie, en gesê om aan te hou met die goeie werk.

Oor een maand gaan ek vir my tweede operasie, plan van aksie om hierdie wond te genees ...

Cannabis-olie. Sal ek vir hierdie chirurg vertel? By my Pos op afspraak! In liefde en lig.” Patti-Jo

-- Patti, daar sal geen operasie nodig wees as jy met die olie voortgaan nie. Of stel met nog 60g uit indien nodig,
maar bly weg van chirurgie en dokters, indien enigsins moontlik. Dit is in baie gevalle 'n hartseer voorvereiste
vir die sukses van die behandeling. JB

“RSO het gemaak dat my psoriase amper nie bestaan nie. Ek neem nou al drie jaar lank ’n onderhoudsdosis in
en my vel is helder, my verstand is helder en ek was nog nooit gesonder nie.” Erica

"Ek het al gesien hoe iemand na aan my Rick se olie gebruik op 'n erge brandwond wat 'n nare litteken sou
gelaat het en binne 'n week nadat die olie toegedien is, was dit weg en geen teken van 'n litteken of dat dit
gebrand het nie." Janice

“Ons het my dogter nou op die olie. Sy het psoriase op beide elmboë, onderarms en een knie. Het aan die begin
foto's geneem. Tot dusver is die droë skubberige areas weg. Die vel is rooi, maar glad in plaas van opgelig en
ontsteek. Kleiner areas aan die buitekant het heeltemal skoongemaak. Ons is oortuig daarvan dat dit gaan werk.
Ons neem elke tweede dag foto's of wanneer daar merkbare verbetering is. Dit alles in minder as 'n week deur
die olie plaaslik te gebruik. Baie dankie vir die bewusmaking van hierdie medisyne wat uiteindelik nasies Rick
en JB sal genees. Ek deel elke dag plasings en vertel enigiemand wat sal luister. Dit begin insink.” Ron

V. Werk hierdie mengsels vir aknee?

A. Jennifer, die olie werk vir "alle soorte veltoestande." Dit beteken aknee insluit. Beste wense, JB

“(Ek het oor die olie gevind) 3 maande gelede op die internet gesoek vir 'n kuur vir aknee en rosacea. Dit het dit
dadelik opgeklaar! Ek voeg iso-olie by klapperolie om dit een keer per dag op my gesig en nek te gebruik. My
man sê ek lyk 15 jaar jonger! Baie dankie vir die deel van hierdie inligting. God seën julle almal. Hou aan met
die goeie werk." Toni
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“Dit werk ook vir ingegroeide hare op die gesig. Ek het dit op my 23-jarige seun met sukses in 2 toepassings
gebruik. EEN LIEFDE." Patti-Jo

“Charlie loop. Geen pynmedikasie nie. Hy staan  hoog. Sy treë is reguit en wyd. Hy kan hardloop spring en
speel. Sy nek is amper 90 persent genees. Dit het in twee jaar nie so gelyk nie. Hy het gister 'n piesang, pizza, 'n
halwe toebroodjie, gebraaide rys, jogurt en meer geëet. Hy het nog NOOIT so baie geëet nie. (…)

Charlie se regterknie, was die ergste. Dit is ongeveer 50 persent beter. Die linker een is amper heeltemal genees
behalwe vir die feit dat hy dit nou die aand gejeuk het en dit weer opgeblaas het. Maar niks groots nie... Die
grootste verandering is die wond aan sy nek en onder sy oksels. Die nek is omtrent heeltemal genees sowel as
sy oksels.

Ek gebruik 'n klein druppel van die olie in sy g-buis voor bad. Dit het ook gehelp met kniepyn. As sy knieë seer
is, kry hy daardie druppel. Ek voeg geen tylenol of ibuprofen by nie. Dit doen die ding. Ek maak ook my eie
salf. Ek het 'n watermasjien wat water filtreer en alkaliese water van suur skei. Aangesien suur suurwater so
goed is vir die vel en ook 'n antibakteriese middel is, neem ek suurwater plaas en meng dit met methocellullose
om 'n salf te skep.

Ek voeg die konsentraat by om 'n salf te maak wat soos die konsekwentheid van vaseline is. Ek smeer sy
verbande hiermee en gebruik dit op sy wonde. DIT alleen maak 'n ongelooflike verskil met die pyn, jeuk en
genesing. Ek sal binnekort vir jou foto's stuur. Ek het hulle elke verandering geneem. Ek dink die olie sal nog 'n
maand hou, maar aangesien dit die eerste keer is wat ek dit ooit doen, is ek nie seker nie. Ek is opgewonde. Sy
eetlus was nog nooit so goed nie. Hy het gister meer kos geëet as wat hy die hele jaar het.” Trisha

"Haai  Rick en vriende,  ek het 'n vriend wat  hierdie  seer (ongeveer  2 duim by 4 duim in deursnee)  op sy
linkerskouerblad gehad het vir 4 jaar wat nou aangaan, 'n infeksie, sonder skurfte, net 'n pure rou opening, onder
die oppervlak kon jy 'n harde bofbalgrootte knop voel wat sensitief is vir aanraking.

Hy het die olie 8 keer in 7 maande plaaslik toegedien met ongeveer 2 naweke vir interne gebruik ook.

Die skurfte en littekens is weg, oop wond is oorgesteek en my vriend voel geseënd dat hy die kans gehad het om
die olie te gebruik.” Rebecca

“Ek het gister by die werk my vinger op 'n blender gesny. Om 03:00 het ek wakker geword van 'n bonsende
vinger dat ek ys, peroksied, neosporien probeer het. Niks het gewerk nie. Was nog steeds kloppend. Ek het toe
onthou dat gehoorolie sellulêre herlewing sou help en pyn stop en littekens en velprobleme genees, so hoekom
probeer dit nie. So ek het 'n druppel geneem en dit om die hele punt van my vinger versprei. Binne 1 minuut
was die pyn 80% weg. Binne 30 min. Ek kon my vinger flikker met net 'n bietjie seer, maar geen werklike pyn
nie. Ek is verkoop. 12 uur later het ek weer aansoek gedoen en het sedertdien geen pyn nie.” Rebecca

“Haai Rick, ek wil graag my naam vertroulik hou as jy dit toevallig plaas (wat ek nie omgee nie). My vriendin
het 'n baie rowwe opvoeding gehad en haar gewrigte gesny toe sy depressief geraak het, hierdie probleem is jare
en jare agter ons, maar 'n paar nare letsels op haar pols bly steeds oor. Daar is uiters sigbaar en borrel nogal uit,
dit is die eerste ding wat baie mense raaksien wanneer hulle haar die eerste keer ontmoet, sy wil niks meer hê as
om van hulle ontslae te wees nie.

So my vraag is sal die olie help om van die letsels ontslae te raak? Of ten minste help om hulle minder sigbaar
te maak? Ek is mal oor wat jy doen en ek wens ek het geweet van die olie toe my oupa siek geword het met
kanker, jy is ’n held vir al die lewens wat jy help red het!”

-- Beste XXX, begin die olie plaaslik op die littekens smeer, dit sal heel waarskynlik binne weke of maande
verdwyn. Ek sal haar ook op die olie kry, dit sal help met haar PTSD uit al daardie herinneringe van wat sy
deurgemaak het, dit sal ook die kwaliteit van haar slaap verbeter. Neem foto's en video's as jy nie omgee nie, die
litteken sal regtig weggaan - óf heeltemal óf hulle sal skaars sigbaar wees. Beste wense, Jindrich Bayer

“Haai  Rand,  ek  het  dieselfde  probleem met  die  beensere.  Eers  omdat  ek  pre-diabeties  was.  Maar  ek  het
uitgevind ek is hoogs sensitief vir gogga- en muskietbyte. Ek sit die olie op hulle en sit ’n pleister oornag op en
die byt is genees.” Michelle

95



KUUR VIR KANKER: DIE RICK SIMPSON-PROTOKOL

-- Wat die olie vir muskiet- of bosluisbyte kan doen, is eenvoudig verstommend. Probeer dit en jy sal sien
hoekom ons sê dat niemand hul huis moet verlaat tensy hulle die olie op het nie. Die olie het soveel gebruike dat
dit onverantwoordelik is om daarsonder te probeer lewe. JB

"Eet die olie ... Ek neem die olie vir twee maande, my psoriase is amper 80% skoon, en ek hoef glad nie enige
medisyne te gebruik nie ... En het my artritis ook weggeneem ..." Giuliana

“Ek het 'n cannabis-olyfolie-mengsel gebruik en in 'n week het my psoriase begin opklaar. Ongelukkig het ek
net 'n bietjie gehad en ek het nie genoeg gehad om dit meer intern en ekstern te neem nie. LET OP, ek het nie
eers regte RSO gehad nie, maar ’n dagga-olie wat op olyfolie gemaak is.” Teemu

-- Laat ons hoop jy sal binnekort nog olie kry, Teemu. Dit  is die beste om dit  plaaslik te gebruik om die
simptome te beheer en ook om die olie te eet, jy wil ook die onderliggende oorsaak van die probleem verwyder.
Beste wense, JB

“Dit werk ook goed op muskietbyte en tandpyne. My dogter is binne 15 minute MET AF, ten minste 50 keer
deur muskiete gebyt, sonder om te grap! Deep Woods gogga spuit op. Ek het 'n piesangskil, deodorant, aalwyn,
dermaplast  en  hidro-kortisoon  probeer.  Niks  daarvan  het  die  swelling  afgebring  nie  (sy  is  allergies  vir
muskietbyte, hulle swel erg) of het haar verligting verskaf. In desperaatheid het ek die hars uit 'n verdamper
gekrap,  dit  met  net  'n  bietjie  klapperolie  gemeng  sodat  dit  makliker  sou  versprei  &  haar  bene  daarmee
"gesmeer". Binne ongeveer 'n halfuur was al die swelling af en terwyl sy nog rooi kolletjies gehad het waar die
byte haar nie pla nie, het ek vermy om vir haar Benedryl te gee.

Ek het 'n abses gehad wat in my mond gevorm het & ek het die hars van die vape om die aangetaste tand gepak
& weer binne ongeveer 'n halfuur het die swelling afgegaan & ek kon dit genees,  geen probleme daarmee
sedertdien nie. Ek het dit egter twee dae ingepak om seker te maak. Nou kan ek sê dat om die hars te pak (as jy
'n Vapir No2 binne die keël het waar jy die skerm verander, versamel amper suiwer hash, gekonsentreerd ook.)
om my tand het ek ongelooflik hoog geword, waarskynlik hoër as wat ek ooit in my lewe was .

Ek het selfs my man uit die sitkamer ge-SMS om hom te vra vir hulp om na die slaapkamer te kom. Subtalige
medikasie werk egter beter, en daarom spuit hulle in die ER, as hulle 'n hartaanval vermoed, nitro onder jou
tong. Alles is egter nou reg, ek het nie gesterf van 'n oordosis nie, ek het nie vreeslik babelas wakker geword nie
en die beste van alles... Ek hoef nie groot hoeveelhede Tylenol of Advil te neem nie en het nog meer skade aan
my maag en lewer.

Ek weet die hars is nie die mees doeltreffende manier nie en ek was nie eers seker of dit sou werk nie, maar dit
was waarmee ek moes werk aangesien ek in 'n onwettige staat woon. Ek het gedink dit kan egter nie seermaak
nie. Ek kan nie wag om in 'n staat te woon waar ek vrylik my eie organiese beginmateriaal van die hoogste
moontlike gehalte kan kweek, my eie olie kan maak en myself en my hele gesin kan genees... insluitend my
amper 2-jarige dogter wat al gaan deur hel die afgelope jaar want niemand kan agterkom wat fout is met haar
nie.

Hulle dink nou sy het 'n proteïenafwyking maar dis net nog 'n ding wat hulle rondgooi want hulle het geen
benul wat in werklikheid fout is nie. Om haar op die olie te kry, kan dalk net haar lewe red.

Alhoewel ek graag 'n akkurate diagnose sou wou hê, sodat ek weet wat ek behandel, maar die slotsom is dat ek
net wil hê dat my baba beter moet voel en as dit beteken om die konvensionele samelewing te verslaan, dan is
dit wat ek sal doen." Sara

“Dankie is nie genoeg vir wat jy gedoen het nie. Ek sit hier met olie op my giftige eikeboom. Ek sou NOOIT
sonder jou probeer het nie. Dit het meer as 2 maande geduur en het verlede jaar amper 100% van my liggaam
aangeraak as gevolg van iemand wat 'n kwasvuur begin het, so ek sal dit nou oral kry en erger nog, hulle sê
want ons bou nie immuniteite teen hierdie een nie.

'n Dag gelede het dit opgeduik. So, die olie gisteraand, het glad nie die jeuk gestop nie. Maar ek sien dit genees
littekens daagliks so ek het geloof. Vanoggend, 24 uur na 1ste toediening sien ek dit het gewerk en is besig om
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enige beseerde vel te genees van my krap. So met 'n bietjie sinkoksiedpasta oor my olie glo ek ek het dalk net
die 1# hulpmiddel vir giftige eikehout gevind.

Ek kan eintlik nie wag tot volgende seisoen om te sien of die olie dalk genees om hierdie probleem lewenslank
te herstel nie. Ek sal jou laat weet. Sou dit nie wonderlik wees nie? Weereens dankie vir alles wat jy doen.”
Rebecca

-- Die olie kan dit ook regmaak. Dit is 'n kuur of beheer vir alle mediese probleme. Hoe gouer dit toegepas word
hoe gouer sal dit regmaak wat reggemaak moet word, dit is omtrent al wat daar is. JB

“Ek wil hê mense moet weet dat RSO 'n groot blaas opgeruim het wat my man op sy hakskeen gekry het terwyl
hy so lank in die bed gelê het van so siek. Ek het die olie daarop gesit en binne 'n week was dit weg. Ek was
heeltemal bang dit gaan in iets baie ernstiger ontwikkel. Dit het sy hele hakskeen bedek. Dankie Rick Simpson
vir alles wat jy doen.” Susan

"Om 'n werktuigkundige te wees, het ek die olie op 'n paar redelik slegte snitte gebruik en jy is 100% korrek ...
Dit genees die vel baie vinniger as enigiets anders." Cory

"Het my HPV in twee weke genees met slegs drie aktuele toedienings." Myle

“Ek is tans in die proses om 'n nare moesie wat swart geword het, te behandel. Elke oggend smeer ek 'n ruim
hoeveelheid reg op die moesie en bedek dan met 'n pleister. Oor 3 weke kan ek visueel sien die moesie krimp.
Dit werk.  Ek eet  ook 'n bietjie  elke dag...  wat 'n verskil  in energievlak.  MEDISINELE BLISSING DEUR
KANNABIS!!!!!!!” Beau

“Ek erken dit... ek is lomp... Ek het 'n slegte gewoonte om die pikvurk se tande in my voet te steek. RSO direk
op die plek, bedek met pleister, pyn is binne sekondes weg, genees in 3 dae.” Heather

"Ek het gesien hoe 'n baie minder kragtige balsem-weergawe van die olie psoriase in dae vernietig, die swelling
van die eierstokke op die eerste dag van die menstruasie in 20 minute verminder en littekens en pyn voorkom
wanneer dit onmiddellik op geringe brandwonde toegedien word. Laat my werklik wonder wat die olie kan
doen...” Beres

“Ek het een van die ergste gevalle van atleet se voet gehad toe ek 10 was, ek wens ek het die olie gehad. Maar
ek het dit nou. Alles is goed 47 jaar later. Genees omtrent alles.” Donald

“My skoondogter was besig om varktjops te diepbraai en het basies haar vingers tot by die eerste kneuk in die
kokende warm olie gedoop en hulle het wit geword soos gaar hoender.

Ons het RSO op hulle gesit en die pyn was binne ongeveer 'n minuut of wat weg, sy het hulle 2 x per dag met
die RSO bedek. Hulle het binne 'n paar dae baie vinnig genees en daar was glad geen velverlies of littekens nie.

Dit is ongelooflik dat ons nou 'n bietjie in die kombuis yskas hou, so as iemand verbrand (veral die kinders) sal
ons die RSO dadelik toepas, dit is nie nodig om daardie soort pyn te voel as ons 'n natuurlike plant het wat dit
sal versorg nie. .” Debra

“Ek het 'n klein bondel knoppe op my elmboog gehad, dit met die olie behandel... 'n Week later is my elmboog
glad en geen knoppe nie... Ek dink dit was vratte, maar omdat ek nie in dokters glo nie, kon ek nie nie vir jou
vir seker sê nie.” Carla

-- Maak nie saak wat fout is met jou vel nie, smeer eenvoudig die olie aan, bedek dit met 'n pleister en smeer die
olie elke dag of twee weer aan of wanneer die pleister afval. Brandwonde, vratte, ekseem, psoriase -- die olie
gee nie om wat dit is nie en sal dit regmaak, gee dit net tyd en olie. JB

“My vriend het 'n sist op sy gesig gehad en nadat hy die olie vir 'n paar dae geneem het, was dit weg. En hy het
dit ingeneem en dit nie plaaslik gebruik nie.” Jonathan

“Nie 'n kankerpasiënt nie, maar ek het 'n infeksie op my hakskeen gehad wat nie op behandeling sou reageer
nie. Ek het selfs 'n wondsorgtegnologie daaraan laat werk... hy het die infeksie gekry om op te hou versprei
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maar dit wou steeds nie genees nie. Ek het die olie daarop gesmeer en in EEN dag was die rooiheid minder. Dag
twee en rooiheid weg. Dag drie en die infeksie lyk weer soos vel! Wonderlike genesende olie!” Tammie

“Ek het vir 'n swembad- en spa-maatskappy gewerk... Ek is 'n ligte vel, heeldag buite. Ek het 'n paar mal kolle
op my gesig, kop en arm gehad wat altyd by die bestuurder se venster uit was. Die olie het daardie kolle binne 'n
kwessie van weke skoongemaak! Ek neem nou elke dag 5 gram suiwer THC in om enige siekte te help bestry
en om my immuunstelsel sterk te hou. BTW geen griepinspuiting ooit nie! Geen griep sedert ek ’n kind was
nie.” Jay

"Ek weet die ouens hier sê altyd gebruik die suiwer RSO, en ek is 'n baie groot aanhanger van daardie goed. Ek
wil egter net vir mense laat weet dat 'n klapperolie-aftreksel gemaak met die suikerblare, neosporien heeltemal
vir ons vervang het, ek hoef nie daardie goed vir 2 jaar te koop nie. Dit werk beter en vinniger, en ek kan dit oor
mense se hande en gesig gooi en ek hoef nie bekommerd te wees dat hulle siek word as hulle dit per ongeluk eet
nie.” Tina

-- Tina, niks werk beter en vinniger as pure RSO nie maar ek weet wat jy probeer sê. Natuurlik kan minder
kragtige vorme van cannabismedisyne ook wondere doen. Die probleem is dat die sukses nie so betroubaar is
soos met onverdunde sterkste RSO nie.

Cannabis-skoonheidsmiddels  sal  binnekort  die  meeste  tans  beskikbare skoonheidsmiddels  vervang,  naamlik
nadat vroue uitgevind het wat die olie vir hul skoonheid kan doen. Hennepsaadolie, klapperolie en sheabotter is
my gunsteling draers maar mens kan wat ook al plaaslik gewild is waar hulle woon gebruik en die olie daarby
voeg. 20-30% RSO in room werk wonders, maar 0,01-1% kan ook tot groot voordeel wees vir minder ernstige
toestande en alledaagse onderhoud. JB

“My vriendin is hoogs allergies vir muskietbyte en gisteraand het sy een op haar slape gehad ... dit was groot, in
elk geval het ek voorgestel om 'n pleister te kry en RSO wat ons van daggablare gemaak het op die byt te sit.
Vanoggend toe ons wakker word, het die bult heeltemal verdwyn.”

-- Dankie, Jimmy. Ek is seker hierdie stukkie inligting sal baie mense help. Die muskietseisoen is hier. En die
olie werk ook as 'n afweermiddel, probeer dit. Dit is altyd beter om te verhoed dat probleme gebeur al is dit so
maklik om dit met die olie reg te maak. Die olie kan plaaslik gebruik word op enigiets  wat jeuk, brand of
seermaak. Hoe gouer jy die olie aanwend hoe gouer kan die probleme weggaan. Onthou dit. JB

V. Hoe lank kan die olie hou? Vir altyd? Wat is die beste berging, yskas, vrieskas, spens? Dankie.

A. In 'n spuit en as dit in 'n donker koue plek gehou word, sal die olie vir jare hou, veral as jy dit regkry om die
olie te beskerm teen besoekers en familie, naamlik vroue, omdat hulle blykbaar selfs meer daarvan hou om die
olie in te neem as mans.

Die oomblik wanneer vroue in jou gesin uitvind oor die verjongende effekte van die olie en wat dit met plooie
doen, hoef jy nie bekommerd te wees oor hoe lank die olie sal hou nie, dit sal altyd baie vinnig geëet of plaaslik
gebruik word. As jy jou voorraad van die olie wil bewaar, moenie vir vroue sê dat skoonheidsmiddels met 20-
30% van die olie wonderwerke vir hul gelaat sal doen en hulle so jonk as fisies moontlik sal laat lyk nie, anders
neem hulle dit eenvoudig van jou af nee maak saak wat jy sal probeer sê of doen en jy hoef nie bekommerd te
wees oor hoe lank die olie sal hou nie.

Hierdie is nie (bedoel as) 'n seksistiese kommentaar nie, ek lig net in oor wat ek al baie keer sien gebeur het, dit
is net 'n waarneming en 'n poging om die aandag te vestig op wat die olie vir jou gelaat kan doen ongeag die
geslag. JB

“As vroue geweet het dat dit verouderende vel omkeer en beskadigde vel herstel (soos in hierdie persoon se
geval), sou die wettiging van cannabis deur die dak gaan! Die hele ekonomie het gefloreer as gevolg van die
onderdrukking van hierdie wonderlike natuurlike medisyne en ons sal almal sien hoe dit saam verkrummel
namate meer en meer mense ingelig raak en eenvoudig hulself begin medikasie neem.” Gil

V. Smeer jy dit op jou gesig vir plooibehandeling> of neem dit mondelings of albei?” Toni
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A. Beide vir die beste resultate, maar aktuele toediening kan ook baie doen. JB

“Het ek plooie gelees? Dit help Rimpels? :0” Margie

Chroniese pyn

"As jy die  regte  variëteite  het  om die  olie  van  te  maak,  is  daar  niks  beter  vir  chroniese  pynverligting  as
hennepolie nie. Die olies van baie soorte hennep is 'n wonderlike natuurlike pynstiller wat nie verslawend of
skadelik is nie. Die mediese stelsel gee aan chroniese pynlyers gevaarlike, verslawende en skadelike medikasie
om hul pyn te beheer. Ek erken wel dat sulke medikasie ietwat doeltreffend is, maar in wese al wat hulle doen is
om die pyn te masker terwyl hulle geen genesende effek verskaf nie. Wanneer jy hennepolie neem vir chroniese
pyn, verminder dit nie net die pyn nie, dit gaan eintlik aan die werk om die oorsaak van jou lyding te probeer
genees. Vir enigiemand wat aan chroniese pyn ly, is hennepolie verreweg die beste behandeling, aangesien dit
nie verslawend is nie en geen skade aan die res van jou liggaam doen nie.

Ek het mense met beenkanker in angs gesien toe morfien en al die ander pynmedikasie wat die mediese stelsel
gebruik nie hul pyn kon doodmaak nie. Maar die hennepolie het dit binne 'n kwessie van ure onder beheer
gebring en hulle kon baie vinnig van hierdie skadelike stowwe afkom met min onttrekkingsimptome. Ek het
ook hierdie medikasie aan baie pasiënte met chroniese pyn verskaf en sommige van die resultate was werklik
ongelooflik. Dit was nie ongewoon vir my om die volgende dag verslae van mense te ontvang wat vir my gesê
het dat hulle nie meer ly nie.

Soos ek gesê het, het hennepolie die vermoë om pyn uit te skakel, maar dit gaan ook werk om die oorsaak
daarvan  te  genees.  Weereens,  die  idee  is  om  so  vinnig  as  moontlik  van  hierdie  gevaarlike  verslawende
farmaseutiese medisyne af te kom en dit te vervang met die gebruik van hierdie olie. Realisties is daar geen
vergelyking tussen hennepolie en farmaseutiese produkte nie. Die meeste pynmedikasie wat deur ons mediese
stelsel verskaf word, is gevaarlik, verslawend en dodelik, terwyl hennepolie geen verslawing of gevaar vir die
pasiënt inhou nie.

As 'n pasiënt morfien of ander opiate neem om hul pyn te beheer, stel ek voor dat hulle begin met dosisse
omtrent die grootte van 'n stukkie kortkorrelige droë rys. Verhoog dan die hoeveelheid wat jy inneem so vinnig
as moontlik, terwyl jy jou inname van hierdie stowwe verminder totdat jy glad nie verdere behoefte aan die
farmaseutiese  middels  het  nie.  Daar  is  groot  getalle  mense  wat  al  jare  medikasie  gebruik  wat  hul  dokters
voorgeskryf het en hulle het min of niks gedoen om te help nie. As jy wil weet hoe dit is om weer goed te voel,
probeer die olie en laat die kranksinnigheid van die mediese stelsel agter.” Rick Simpson, Hennep: Die mees
medisinale plant

Rugpyn, Skoliose

Het u enige pasiënte gehad wat verligting van rugpyn of skoliose ervaar het?

“Die vervaardiger van ons dokumentêr “Run From the Cure” Christian Laurette het jare lank aan skoliose gely.
Ongeveer dertien jaar gelede het die mediese stelsel aangebied om 'n operasie te doen maar hulle sou Christian
net 'n 50/50 kans gee om weer te loop. Met sulke kanse het hy gevoel sy enigste alternatief was om met die pyn
saam te leef. Byna daagliks sou hy van die skoliose ineenstort en hy het homself min of meer oortuig dat niks
kon help nie. Ek het hom van 'n bietjie hennepolie  voorsien en binne ure het hy gerapporteer dat hy geen
verdere rugpyn ervaar het nie.

Ek het aan hom verduidelik dat hy sy lewe geleef het met 'n toestand wat hom nie sou toelaat om te oefen soos
'n normale mens moet nie, daarom was sy rugspiere baie swak. Soos verwag, nadat hy die olie geneem het soos
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aangedui,  funksioneer Christian nou normaal sonder pyn, sy rugspiere het versterk en hy kan nou vir lang
periodes  sonder  die  olie  gaan.  Christian  is  maar  een  van  vele  met  rugprobleme  wat  'n  doeltreffende
geneesmiddel of beheer gevind het met die gebruik van hierdie medikasie om hul ongemak te verlig. Na my
mening  is  dit  vir  niemand  nodig  om in  'n  konstante  toestand  van  pyn  deur  die  lewe  te  gaan  nie.  As  jy
rugprobleme van enige aard het, is ek seker dat hierdie medikasie se gebruik tot groot voordeel sal wees vir die
meeste wat hierdie toestande het.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Suikersiekte

“Diabete wat pas gediagnoseer is, is gewoonlik redelik maklik om te genees en in ’n japtrap is hulle dikwels vry
van die siekte. Maar in pasiënte wat hierdie toestand vir 'n lang tyd gehad het en gely het die gevolge van die
siekte vir jare, sal dit dikwels langer neem. Selfs by erg beskadigde pasiënte, as olie van hoë gehalte behoorlik
geneem word, het hulle dikwels binne ses weke nie meer insulien nodig nie. Ongelukkig kan die skade wat
hierdie siekte in ons liggame veroorsaak aansienlik langer neem om te genees, maar gegewe tyd kan die meeste
hiervan ook herstel word.

Dit lyk asof die olie dikwels die vermoë het om die pankreas redelik vinnig te verjong, sodat dit weer behoorlik
kan funksioneer. Ons kon dit eers bewys op 'n diabeet wat ek vir kanker behandel het. Aan die einde van sy
kankerbehandeling  het  hy  tien  dae  lank  heeltemal  van  die  olie  af  gegaan.  Tot  my  verbasing  het  sy
bloedsuikervlakke normaal gebly en hy het baie dinge geëet wat 'n diabeet nie moet nie. Hierdie man was al
meer as dertig jaar 'n diabeet en hy het twee inspuitings insulien per dag geneem. So nadat hy tien dae lank geen
olie gedrink het nie en sy bloedsuikervlakke normaal gebly het, het dit duidelik geword dat sy pankreas weer
behoorlik moet funksioneer.

Ek sê altyd vir pasiënte dat ek nie 'n dokter is nie, maar ek dink dit sal in hul beste belang wees as hulle van die
chemiese  medikasie  wat  hulle  gebruik  vir  ander  toestande  kan  kry.  Dikwels  kan  sekere  medikasie  die
oliebehandeling  se  doeltreffendheid  belemmer  en  die  olie  se  gebruik  sal  gewoonlik  in  elk  geval  hierdie
medikasie vervang.

Ek het verslae gehad van pasiënte wat aan beide tipe 1- en tipe 2-diabetes gely het wat verklaar het dat die olie
hulle suksesvol behandel het. Ek het byvoorbeeld pasiënte teëgekom wat al dertig jaar insulien inspuit, en nadat
hulle  met  die  olie  begin  het,  het  hulle  binne  ses  weke  nie  meer  hierdie  inspuitings  nodig  gehad  nie.
Terselfdertyd het ander verslae wat ek van sommige ontvang het gesê dat hulle net suksesvol was om hul
insulien-inname te verlaag. Maar hulle het ook gesê dat met die gebruik van die olie dit ook ander wonderlike
dinge gedoen het wat hul algemene gesondheid verbeter het.

Die manier waarop ek daarna kyk, om insulien af te kry en die pankreas weer bloedsuikervlakke te laat beheer,
is die doel. Tog, selfs al kan dit nie heeltemal bereik word nie, sal die uitwerking van die olie steeds baie
voordelig vir die pasiënt se liggaam wees. Aangesien hierdie siekte sirkulasieprobleme en ander komplikasies
veroorsaak, is 'n infeksie wat veroorsaak word deur 'n besering, dikwels onmoontlik om te genees met behulp
van die mediese stelsels, sogenaamde konvensionele metodes. Byvoorbeeld, as 'n diabeet 'n infeksie op hul voet
kry en hy weier om behoorlik te genees, is die mediese stelsel  se antwoord op die ou end om die voet te
verwyder of ten minste die deel wat besmet geraak het.

Ek het persoonlik van diabete geweet wat dit laat doen het en in 'n japtrap moet hulle gewoonlik meer verwyder
word omdat infeksie steeds intree. Wat 'n aaklige vooruitsig vir 'n diabeet om in die gesig te staar en wat dit nog
erger maak, is die feit dat hierdie operasies heeltemal onnodig.

Op daardie tydstip het ek niks geweet van die genesende vermoëns van die hennepplant nie en al wat ek kon
doen was om te kyk hoe hierdie pasiënte moes gaan; maar sedertdien het ek uiteindelik die waarheid geleer. As
die olie uitwendig gebruik word, sal dit diabetiese ulkusse in 'n baie kort tyd genees, so jy kan jou die voordele
voorstel wat 'n diabeet ontvang wanneer hierdie stof ingeneem word. Ek stel al jare hierdie inligting beskikbaar,
maar dokters kies steeds om die gebruik van hierdie medikasie te ignoreer en voort te gaan om hul pasiënte te

100



KUUR VIR KANKER: DIE RICK SIMPSON-PROTOKOL

vermink. Dit is een van die redes dat ek geen nut het vir die mediese stelsel en al hierdie sogenaamde dokters
wat van ons lyding voed nie.

Nadat hulle die oliebehandeling geneem het, gedra baie diabete wat jare lank op beperkte dieet is soos 'n kind in
'n lekkergoedwinkel. Skielik kan hulle weer kos eet wat 'n diabeet nie moet nie en sommige pasiënte sal geneig
wees om hulself te oordoen. Soos die tyd aanstap, kan die olie skade omkeer wat aan die liggame van diabete
aangerig is, soos slegte sirkulasie, ens. Die olie sal ook daardie nare infeksies wat diabete moet hanteer op 'n
sinvolle manier genees, en van wat ons het gesien, hoëgraadse hennepolie is effektief in die behandeling van
alle soorte diabetes.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

“Die olie verjong die pankreas en, glo dit  of nie, dit begin dan dikwels insulien produseer selfs ná jare se
onaktiwiteit. Baie pasiënte kan ophou om insulien te neem na 'n paar weke op die olie. Die olie help ook om al
die ander diabetesverwante probleme in die liggaam te genees of te beheer.

Ek sou die olie eet en/of dit in 'n setpil gebruik. Rook of verdamping kan ook help om bloedsuikervlak te
verminder, maar die effekte is baie beperk in vergelyking met die inname van die olie. Ek sal die olie plaaslik
gebruik vir diabetiese ulkusse, die olie aansmeer, dit met 'n verband bedek en dit elke drie dae herhaal totdat die
sweer  genees  is.  Ek  sal  hennepsaadolie  met  die  uittreksel  meng  en  dit  vir  masserings  gebruik,  wat
bloedsirkulasie sal bevorder en sal help om swelling en ander ongemak te voorkom. Ek sal ook hennepsaad en
hennepsaadolie by my dieet insluit.” JB

Hart, Bloeddruk

Het jy enige voordelige verslae oor hennepolie en harttoestande gehad?

“Vir diegene met hartprobleme wat behandeling met die olie begin, moet hulle bewus wees dat die olie dikwels
'n pasiënt se hartklop kan verhoog totdat hulle gemaklik raak met die gebruik daarvan. Die toename in hartklop
is gewoonlik net gering, maar ek voel dat die pasiënt moet weet dat dit kan gebeur.

Hierdie medikasie is effektief om cholesterolvlakke te verlaag en verbeter bloedsirkulasie, sodat dit op sigself
tot groot voordeel vir die pasiënt se hart sal wees. Die hart is beslis 'n lewensbelangrike orgaan en uit ons
ervaring kan hennepolie lewensbelangrike organe verjong. Alhoewel ek nog nooit vir mense gesê het om op te
hou om hul hartmedikasie te neem nie, het baie dit gedoen sonder enige nadelige uitwerking. Ek voel dat die
effek van hennepolie op harttoestande meer navorsing verg, maar uit wat ons gesien het, blyk hierdie medikasie
baie voordelig vir die hart te wees.

Kan die olie bloeddruk reguleer?

Hennepolie kan inderdaad bloeddruk reguleer. Ek gebruik dit self om my te help slaap en om my eie bloeddruk
te reguleer. Wanneer ek met die behandeling met hennepolie begin, sê ek vir pasiënte wat reeds medikasie neem
vir hierdie toestand om hul bloeddruk fyn dop te hou. Die meeste wat farmaseutiese middels gebruik het om hul
bloeddruk te beheer, benodig dit nie meer wanneer hulle met hennepolie begin behandeling het nie.

Aangesien hennepolie bloeddruk verlaag, sal enigiemand wat probeer om voort te gaan om hul farmaseutiese
bloeddrukmedikasie te gebruik, waarskynlik vind dat die kombinasie van die twee hul bloeddruk te laag sal laat
daal. Dit is 'n goeie idee om hierdie situasie te vermy en met die gebruik van draagbare bloeddruktoetsers wat
vandag beskikbaar is, kan dit maklik bereik word.

Kan dit help met ander interne orgaan siektes?

Van wat ek met die gebruik van hennepolie gesien het, kan baie interne orgaantoestande en gepaardgaande
probleme beheer of genees word. Wanneer 'n interne orgaan verjong en genees word, kan dit weer sy pligte
binne ons liggaam hervat. Persoonlik dink ek dit maak baie meer sin om ons eie lewensbelangrike organe te
verjong met die gebruik van hierdie olie, eerder as om deur 'n orgaanoorplanting met al die gepaardgaande
gevare te gaan en dan die res van jou lewe te spandeer om medikasie te neem sodat die orgaan nie verwerp
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word.  In  sommige  gevalle  is  'n  orgaanoorplanting  dalk  die  enigste  antwoord,  maar  as  hierdie  medikasie
behoorlik gebruik word om lewensbelangrike organe te verjong, dink ek dat daar baie minder behoefte aan
oorplantings sou wees." Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

“Hart  is  'n  interne  orgaan en  die  olie  vernuwe lewensbelangrike  organe.  Wanneer  pasiënte  die  olie  begin
gebruik, verminder hulle gewoonlik hul dosisse van hul hartmedikasie tot die helfte, en die meeste hou op om
die medikasie te gebruik sodra hulle voel hulle kan ophou om dit te gebruik. Die olie is baie voordelig vir die
hart.

Die olie  kan bloeddruk en aritmie  baie  maklik  reguleer.  Dit  verlaag gewoonlik bloeddruk,  so diegene wat
bloeddrukmedikasie gebruik, moet versigtig wees met die gebruik van die olie totdat hulle daaraan gewoond
raak. ’n Kombinasie van bloeddrukmedikasie en die olie kan die druk heeltemal te laag laat ry, en daarom is dit
’n goeie idee om bloeddruk met behulp van ’n bloeddruktoetser te monitor. In baie gevalle verhoog die olie
hartklop effens.

Hierdie area vereis baie meer navorsing, so pasiënte moet hul gesonde verstand volg wanneer hulle met die olie
begin, maar hulle moet ook in kontak bly met hul dokter om seker te maak dat die hart.

Hartpasiënte moet die elektriese bedrading in hul huis of werk nagaan.

Die  hart  werk  op  elektromagnetiese  impulse,  en  daarom  moet  hulle  soveel  as  moontlik  vermy  om  in
elektromagnetiese velde te bly.

Ek sou die olie eet en ek sou dit ook in setpille gebruik. Wat aktuele toediening betref, dit maak nooit seer nie
maar ek kan nie sê hoe voordelig dit werklik is op die oomblik nie. Soos altyd, sal ek hennep op alle moontlike
maniere gebruik. Ek sal ook hennep sade en hennep saad olie in my dieet insluit,  beide sade en die olie is
bekend om baie voordelige uitwerking op baie hart toestande te hê.

As ek 'n dokter was en 'n hartverwante operasie of oorplanting, ens. sou doen, sou ek probeer om die orgaan te
verjong met ten minste 60g van die olie. As 60g nie die pasiënt tot 'n voldoende toestand van gesondheid sou
bring nie, sou ek steeds aanhou om vir hulle die olie te gee." JB

Asma

“Selfs rookpot is voordelig vir baie asmalyers, maar om die olie in te neem of dit te verdamp, is 'n baie meer
effektiewe en medisinale manier om hierdie toestand te behandel. Die gebruik van die olie in setpilvorm is ook
baie effektief vir diegene met asemhalingsprobleme, en dus kan hierdie metode ook tot voordeel wees. Ons ken
baie mense wat asma het wat gehelp is met die gebruik van hierdie medikasie en ek kan eerlik sê dat ek nie
bewus is van enige behandeling vir hierdie toestand wat meer effektief is nie. Selfs diegene wat aan dinge soos
COPD ly, het ongelooflike verbeterings gesien in hul vermoë om behoorlik asem te haal met die gebruik van
hierdie medikasie. As jy enige tipe asemhalingsprobleme ervaar, probeer die olie en ek is seker jy sal nie spyt
wees nie.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

“Mens sou verwag dat die verdamping van die olie die beste behandeling vir asma of asemhalingsprobleme is.
Verbasend  genoeg  het  ons  gevind  dat  hennepolie-setpille  uiters  doeltreffend  is  om  lugweë  oop  te  maak.
Gewoonlik, binne 30 minute nadat 'n pasiënt 'n setpil geneem het, rapporteer hulle dat hulle voel asof hul longe
oopgaan en hulle kan baie makliker asemhaal. Natuurlik, soos met enige ander siekte, sou ek 'n standaard 60g
dosis oor drie maande inneem en dan sou ek op 'n gram per dag bly totdat ek heeltemal gesond sou voel. Dan
sal ek natuurlik vir die res van my lewe op 'n onderhoudsdosis bly. Ek sou die olie oraal gebruik, plaaslik op my
keel en bors en in setpilvorm.” JB

Kinders en die olie
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Veral ma's sal bekommerd wees of dit veilig is om olie aan kinders te gee. Is dit dan veilig?

“Ek beskou hennepolie as heeltemal veilig in die behandeling van kinders in alle ouderdomsgroepe wat aan
kanker en ander siektes ly. Ek weet regtig nie hoe dokters wat klein kindertjies in onkologie-eenhede behandel
met hulself kan saamleef nie. Weet hulle nie watter skade hulle hierdie kleintjies aanrig met hul bestraling,
chemo en ander skadelike, giftige chemikalieë nie?

Enigiemand wat al ooit medisyne bestudeer het, ken die uitwerking van sulke behandelings en is bewus van die
feit dat dit baie meer geneig is om dood te veroorsaak met die gebruik van hierdie behandelings, eerder as 'n
kuur. As ouers net die tyd sal neem om ten volle te verstaan  wat die mediese stelsel van plan is om aan hul
kinders  te  doen,  is  ek  seker  dat  die  meeste  hulle  eerder  met  hennepolie  wil  laat  behandel,  want  dit  is  'n
natuurlike stof wat veilig is om te gebruik en sal veroorsaak dat geen skade aan die kind.

Met die wete wat ek oor die mediese stelsel doen, sal ek nooit toelaat dat hulle enige kind van my in die hande
kry nie. In die geval dat iemand my probeer dwing om anders te doen, sal die situasie dadelik baie lelik word.

Ek dink dit is net natuurlik dat enige ouer hul kinders sal wil beskerm en hulle uit die pad sal hou. As ek dink
dat die mediese stelsel 'n gevaar inhou as ouer van die kind, sou ek voel dat ek die reg moet hê om ander
metodes van behandeling te kies. Onlangs in die VSA en Kanada was daar gevalle waar die owerhede kinders
geneem het en hulle gedwing het om chemoterapie te neem teen beide die wense van die kind en die ouers self.
Dit blyk dat ons as volwassenes die reg het om hul kranksinnige behandelings te verwerp, maar ons kinders het
nie. Aangesien chemoterapie bloot gif is, as iemand teen my wil sou gaan en so iets aan 'n kind van my toedien,
kan daar waarskynlik gesê word dat hulle nie 'n baie blink toekoms sal hê nie.

Na my mening is enige iemand wat so iets sou doen sonder die ouers se toestemming skuldig aan poging tot
moord en as die kind sou sterf, sou hulle dan verantwoordelik wees vir hul dood. Ek gee nie om hoe jy kies om
daarna te kyk nie, gif is gif, en as 'n dokter hierdie middels toedien, is hulle net so skuldig soos ek sou wees as
ek dieselfde sou doen. Net omdat dokters wit jasse dra, beteken dit nie dat hulle die reg het om hul pasiënte te
benadeel nie; trouens, dit is in stryd met hul eie Hippokratiese Eed. As ek hulle was, sou ek medisyne op die
regte manier begin praktiseer voordat iemand wat verband hou met die pasiënte wat hulle benadeel het, besluit
om vergelding teen hulle te soek.

Hoe kan hennepolie gebruik word om siektes te voorkom? Sal dit weereens veilig wees om die olie vir kinders
te gee?

Ek weet  van niks  beter  as  hennepolie  om siektes  te  voorkom nie en ek beskou ook hierdie  medikasie  as
heeltemal veilig in die behandeling van kinders. Ek het dikwels gesê dat as kinders klein dosisse hennepolie
gegee word, siektes soos diabetes, MS, kanker en vele ander voorkom kan word om in die meeste gevalle ooit te
voorkom.

As klein dosisse olie aan kinders gegee word, sal THC en sy geassosieerde cannabinoïden in hul stelsels opbou
en siektes voorkom. Ek praat nie daarvan om kinders hoog te kry nie; dit gaan daaroor om kinders of mense van
enige  ouderdom  te  voorsien  van  'n  onskadelike,  nie-verslawende  medisyne  om  mediese  probleme  in  die
toekoms te voorkom.

Daar is geen logiese rede waarom ons verhinder moet word om ons eie medisyne te kweek en te vervaardig om
diegene  vir  wie  ons  lief  is,  te  behandel  nie.  Moet  ons  kinders  of  selfs  ons  self  ly  en  sterf  omdat
dwelmmaatskappye meer geld wil maak? Wanneer daar 'n natuurlike medikasie beskikbaar is om ons mediese
probleme  te  verlig  wat  die  meeste  mense  min  probleme  ondervind  om  te  produseer?  Dit  is  tyd  om  die
dwelmmaatskappye totsiens te soen en uit te vind wat Moeder Natuur kan bied om onsself en ons kinders
gesond te hou.
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Hoe om hennepolie vir kinders te doseer?

Wat dosisse betref,  is kinders nie anders as volwassenes nie en hulle het almal verskillende toleransies  vir
hierdie medikasie. Om siektes by kinders te voorkom, sal slegs minuscule dosisse een keer per dag benodig
word ongeveer 'n uur voor slaaptyd,  so die kans om 'n kind hoog te kry sou baie gering wees.  Weereens,
hennepolie veroorsaak geen skade nie, so ek weet nie hoekom iemand sou huiwer om dit aan hul kinders te gee
nie. Stel jou boonop voor al die alledaagse beserings wat plaasvind wat ons nou self kan behandel as die olie
beskikbaar  was.  Dinge  soos  brandwonde,  snye,  skrape,  sere,  infeksies,  insekbyte,  ens.  kan  so  maklik  en
effektief behandel word met die aktuele gebruik van hierdie olie.

Na my ervarings met hierdie medikasie, sou dit die eerste ding wees wat ek my kind sou gee vir interne en
eksterne  toestande.  Tog sal  ek beslis  huiwer  en  twee keer  dink  voordat  ek hulle  sal  toelaat  om chemiese
medikasie in te neem. Om die waarheid te sê, met die wete wat ek oor die mediese industrie doen, sou ek nie
eers so iets oorweeg nie.

Dit verg ervaring met die genesende effekte van hennepolie om by hierdie manier van dink uit te kom, maar jy
sal ongetwyfeld ook bekeer word nadat jy gesien het wat dit kan doen. Ek glo vas dat as kinders en mense van
alle ouderdomme gereeld klein dosisse van hierdie olie sou neem, hulle almal langer kan leef en baie gesonder
kan wees.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

V. Is daar 'n ouderdom dat hulle dit kan begin? My seun is 3 en het erge ekseem en dit is verkoue 'n goeie deel
van die jaar hier.” Roxanne

A. Roxanne, dit is absoluut veilig om die olie aan kinders te gee, selfs aan pasgeborenes, veral wanneer dit
plaaslik  gebruik  word  in  'n  mengsel  met  hennep  saadolie  of  shea  botter.  Dit  is  'n  goeie  strategie  om
hennepsaadolie met die olie te meng (1% olie sal deug, maar 20-30% sal ideaal wees) en dan elke dag 'n paar
druppels daarvan by die bad te voeg. Dit sal 'n dun film op die hele lyf laat en dit is gewoonlik al wat nodig is
(of ten minste vir onderhoud). Neem foto's en video's, die verbetering sal baie baie vinnig wees. Die jeuk en
irritasie sal binne sekondes of minute verdwyn, en die ekseem moet eenvoudig binne 'n week of meer verdwyn.
Beste wense, JB

“Daai rook is NIE gesond vir kinders of mammas nie... dom mammas en wat sê jy vir jou kinders? Olie of nada!
Veral vir kinders!” Naia

--  Ek sou nie  so radikaal  wees  nie,  rook of  verdamping  het  ook voordelige  uitwerking,  byvoorbeeld  teen
naarheid by swanger vroue. Dit sal nie die kind benadeel nie. JB

“Rook is nie so wonderlik nie... veral as jy geneig is tot allergieë... sê maar net. Ek kan nie rook hanteer nie!
Kinders is ook nie in staat om te weet wanneer om op te hou nie ... of dit suiker, kafeïen, kos, ens is. Jy moet hul
gids wees. Ek dink nie die voorspraak van cannabisrook is 'n goeie idee vir tieners nie. Sê maar net. Net my
opinie van wat ek gesien het. Kan ook aandag aftrek van skoolwerk en belangrike kwessies.” Naia

--  Ek het  ook my aandag van skoolwerk en belangrike  kwessies  afgelei,  en ons  het  glad nie  enige  dagga
beskikbaar gehad nie. Al wat dit vir my geverg het, was om 'n mooi meisie iewers rond te sien en dit was dit vir
skoolwerk en kwessies wat vir ander belangrik was, maar nie vir my nie.

As jy beheer hoeveel tee jou kinders drink, gaan natuurlik voort en beheer hoeveel dagga hulle gaan drink of
inneem. Sterkte daarmee. Dit is 'n vergeefse poging, maar ek is seker dit sal baie mense besig hou vir die
volgende  paar  jaar  totdat  hulle  besef  hoe  veilig  dagga  is  en  dat  dit  werklik  feitlik  onmoontlik  is  om 'n
noodlottige oordosis daarvan te maak.

So wie gee om hoeveel daarvan iemand inneem? Ek doen nie. Ek gee nie eers om hoeveel koppies tee of koffie
mense per dag drink nie, verbeel jou dit. Hoekom moet ek? Dit is nie my besigheid nie. En dit is niemand se
saak hoeveel van hierdie lewensreddende en voorkomende medisyne iemand inneem nie.

Hoe meer olie jy in jou het en hoe meer dikwels hoe beter vir jou gesondheid. Dit is die enigste reël wat werklik
geld. Aan mense van alle ouderdomme, insluitend kinders en swanger moeders. As jy nie van hierdie idee hou
nie, kom oor dit, leer om daarmee saam te leef, dit is die beste ding wat jy kan doen. Geen regulering van
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cannabis sal werk nie, dit kan in elk geval eenvoudig nie gereguleer word nie. Boonop is daar geen rede om dit
te reguleer nie. JB

“Ek is so bly om uiteindelik te kan aankondig dat my lieflike babaseuntjie dagga gebruik om die newe-effekte
van  chemo en  bestraling  te  beveg EN om te  verseker  dat  hy  geen nuwe gewasse  laat  groei  nie!  Hierdie
medisyne het hom geweldig gehelp. Voordat hy hierdie medisyne gekry het, het hy gedurig opgegooi, hy wou
nie eet nie, hy was baie lusteloos en gek... nou eet hy, hou hy sy kos op, tel hy gewig op en enigiemand wat om
hom was weet hoe absoluut gelukkig is hy.”

-- Wel, sonder die gif in sy lyf sou die kind baie beter vaar. Dit maak regtig geen sin om chemo en bestraling
saam met die olie te gebruik nie, dit is soos om die pasiënt 'n teenmiddel te gee terwyl hy gif in hul are pomp.
Slegs olie vir die beste resultate. Dokters moet dit weet, dit is nie so moeilik om te verstaan dat dit nie 'n goeie
idee is om kinders gif te gee wanneer dit nie nodig is nie. JB

V. “Ek is 'n 29-jarige enkelma. My seun is nou 8 jaar oud en leef met matige outisme. Ek sal nie my mini my
vir enigiets in hierdie wêreld verander nie, behalwe om sy lewe 'n bietjie makliker te maak. Ek het gewonder of
jy al enige ander ouers na jou toe kom vra het oor die olie? Of enige suksesverhale met outisme/Asperger? As
ek wel besluit om hierdie roete te gaan, watter soort dosis sou ek kyk? Ek waardeer alle inligting! Dankie. Van
’n gefrustreerde mamma en seuntjie.”

A. "Die olie is omtrent die enigste ding wat kan werk," sê Rick toe ek dit vir hom lees. Dosisinstruksies en
ander inligting oor hoe om die olie te vervaardig en te gebruik, is op ons webwerf en in Rick se e-boek. Ek het
al 'n hele paar outistiese kinders in die verlede gehelp, en hierdie medisyne doen wondere vir hulle.

Kinders hou daarvan om hierdie medisyne te neem, hulle is nie bevooroordeeld nie, hulle weet nie dat hulle
“iets verkeerd doen nie”, en ouers geniet dit baie wanneer hulle tyd vir hulself het. Vir die beste resultate, soos
altyd, sal ek begin met 'n standaard 60g behandeling, geen pille, en dan sal ek die kind op 'n onderhoudsdosis
hou in 'n hoeveelheid van sy keuse vir die res van sy lang en rustige lewe. En die kind van die video moet
presies dieselfde doen, indien enigsins moontlik. Beste wense, JB

V. My vrou het erge laerugpyn omdat sy 7 maande swanger is, sy beskryf dit as 'n senuweetrekking wat uiters
pynlik is. Ek het probeer rondkyk op jou webwerf en hier. Sal RSO die pyn dramaties help? Het jy 'n skakel na
'n vorige onderwerp oor hierdie onderwerp? Ek is bekommerd as hulle haar op kodeïen sit sal dit die baba
benadeel

A. Ek sou haar 'n klein dosisse van die olie laat inneem en die olie plaaslik op haar rug toedien. Gee haar 'n
massering met 'n mengsel van die olie en hennepsaadolie. Ja, daar is 'n goeie kans dat kodeïen die baba kan
benadeel. Die olie kan en sal nie die baba op enige manier benadeel nie. JB

“Wat  is  die  jongste  persoon  waarvan  jy  bewus  is  wat  met  RSO  behandel  word?  Is  daar  'n  pediatriese
behandelingsprotokol? Terwyl ons tot dusver onsuksesvol was om ouma se mening te swaai en oupa te kon
genees.  Ek  het  'n  2-jarige  met  onbekende  maagprobleme  (ja,  sy  is  al  vir  meer  as  'n  jaar  in  "mediese"
behandeling  en al  die  pille,  room, lotions  en Big Pharma-drankies  was onsuksesvol.  Hulle  neig nou na 'n
proteïensindroom. Dit is duidelik dat 'n 25lb kind kan nie dieselfde dosis as 'n 175lb man hanteer nie so beveel
jy dit enigsins aan vir pediatriese toepassings?” Sara

-- Swanger moeders moet die olie gebruik en dan die dosis verhoog wanneer hulle geboorte gee. Na geboorte
behoort moeders klein dosisse olie te eet om seker te maak dat die kind op 'n optimale manier sal ontwikkel.

So, as jy my vra, my jongste pasiënt was minus agt maande oud en dit gaan steeds uitstekend, hy is die bes
ontwikkelde kind in sy kleuterskool en het gouer as die meeste ander begin praat. Sy ma het die olie gebruik
voordat sy geboorte gegee het, en die kind het ook die olie gekry ná inenting met 'n heksa-entstof om seker te
maak dat die gevaarlike chemikalieë so vinnig as moontlik uit sy liggaam gespoel word.

Cannabis-olie is 'n veilige medisyne vir mense van alle ouderdomme. As jy probleme het om dit te begryp, kyk
wat die olie doen vir ekseem of 'n luieruitslag en kom dan terug en sê vir my dat jy nooit dagga vir jou kind sal
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gee nie. Al wat jy van my sal hoor, is dat 'n ouer wat nie dagga as medisyne vir hul kind sal gee nie, óf erg
verkeerd ingelig is, óf hulle is psigopatiese sadiste wat dit geniet om te sien hoe ander ly.

Weet jy hoe effektief die olie teen tandpyn is? Sal jy die kind die olie gee om die pyn wat met tande groei
geassosieer word te beveg? Ek sal. Met geen huiwering nie.

Dosis  vir  kinders  is  basies  dieselfde  as  vir  volwassenes,  wanneer  jy  iets  ernstig  behandel.  Begin  met  'n
minuskule dosis drie keer per dag, maak die pasiënt gewoond daaraan, verhoog die dosis elke vier dae of so
gerieflik, en probeer altyd om soveel medisyne so vinnig as redelik moontlik by die pasiënt te kry, terwyl jy
seker maak dat hulle bly in hul gemaksone. JB

"'n Verpleegster vriend het dit op stadium 3 luieruitslag gebruik, oornag weg!" Alice

-- Vir diegene wat dink dat kinders nie cannabis moet gebruik nie. Watter ander medisyne sal jy graag vir hulle
wil gee as nie hierdie oudste, veiligste natuurlike medisyne wat al vir duisende jare gebruik word nie? Of gaan
julle kyk hoe julle kinders sonder rede aan al daardie eksemas en uitslag ly? Dit is nie 'n lekker ding om te doen
nie, sou ek sê. Veral as daar so 'n eenvoudige oplossing vir al hierdie velprobleme is.

Is dit reg om te kyk hoe jou kinders skree van pyn as jy net vir hulle 'n druppel van die olie kan gee en hulle sal
pynvry wees? Hm? JB

“Die neurochirurg het na Spencer se mees onlangse MRI gekyk en gesê: “Die groot gewas, op die pineale klier,
en  daar  is  GEEN  twyfel  dat  dit  'n  groot  TUMOR  was  nie,  is  WEG!!!!”  Hy  het  toe  verder  gesê:  “Die
breinstamgewas is totaal verkalk!! Dit is baie onwaarskynlik dat dit ooit sal groei!” Vervolgens het hy gesê: "Ek
glo NIE hy het ENIGE gewasse op sy ruggraat nie, hierdie klein kolletjies lig lyk NIE vir my soos gewasse
nie."

Ek het uitgevind die rede waarom Spencer se geestelike status so drasties verbeter het, is omdat die pineale
gewas WEG is!!! Die neuro het probeer sê dis die chemo, maar ek het daarop gewys dat daardie gewas nog
totaal onveranderd was, 30 dae NADAT ons chemo gestaak het!! Sy reaksie? "Wel, ek dink hy is 'n gelukkige
kind wie se gewas MAGIES verdwyn het!!!"

Towerkuns? Nee. Chemo? NEE, en ons kan dit  bewys. Ek het nie cannabisolie genoem nie. Hy het BAIE
daarop aangedring dat ons dadelik weer 'n MRI moet doen om sy opinies te bevestig. Hy het gesê om sy kantoor
te  bel sodra ons die  afspraak vir  die  MRI bespreek. So, daar het  julle  dit  mense! Neuroloog het bevestig,
CANNABIS DOOD KANKER Peeps veilig dood!” Corrie

"Kan die admin asseblief adviseer watter soort dosis om te gee aan 'n 8-jarige wat huis toe gestuur is om te
sterf?" Ricardo

-- Begin met 'n klein dosis, kyk hoe die kind reageer en verhoog dan die dosis so vinnig as wat die kind dit kan
neem. Drie keer per dag. Gewoonlik is hulle vol pille as hulle huis toe gestuur word om dood te gaan, so jy wil
hulle eers detoksifiseer want jy weet nie wat die interaksie gaan doen nie, gewoonlik is dit nie baie lekker wat
die  interaksie  met  daardie  dodelike  chemikalieë  doen  nie.  Maar  dit  is  omdat  die  olie  die  tafel  probeer
skoonmaak sodat dit kan begin werk.

Of, as jy niks het om te verloor nie, kan jy ook met 'n groot hoeveelheid van die olie begin en die pasiënt so in 'n
toestand  van beheerde  koma plaas.  Dit  is  wat  ek  waarskynlik  sou doen,  maar  dit  is  aan  die  ouers  watter
behandelingsrigting hulle kies.

Al  wat  ek  weet  is  dat  aggressiewe  siektes  aggressief  behandel  moet  word.  En  ek  weet  ook  dat,  oor  die
algemeen, hoe meer olie jy daarin slaag om in die pasiënt te kom en hoe vinniger jy dit doen, hoe beter is die
kans op sukses en oorlewing. Maar ek weet ook dat die doseringsinstruksies vir 'n rede genoem word.

As dit my kind was, sou ek hom vol olie maak, dit weet ek verseker. Die kind sou daarin swem en ek sal heel
moontlik geen dokter naby hom of haar laat kom nie. Maar dit is ek en ek weet wat om te doen. Beste wense, JB

106



KUUR VIR KANKER: DIE RICK SIMPSON-PROTOKOL

Setpille

Setpille met die Rick Simpson Oil (RSO) is 'n seën vir alle vroue met PMS-verwante probleme sowel as vir
enigiemand met aambeie, Crohn's, derm- en dermprobleme, ens. Hulle is ook wonderlik vir asemhaling en vir
longtoestande, om nie eers te praat van griep beheer. Hulle produseer 'n baie aangename langdurige gevoel in
die  liggaam.  Ek  het  nog  niemand  gesien  wat  nie  daarvan  gehou  het  om  hulle  te  neem  nadat  hulle  hul
aanvanklike huiwering oorkom het nie.” JB

HOE OM SETTELS TE MAAK?

Smelt kakaobotter, voeg olie by, ongeveer 1-2g olie per 100g gesmelte kakaobotter om mee te begin. Verhoog
dan die dosis elke vier dae totdat die pasiënt ongeveer 0,33 g van die olie in elke setpil gebruik.

1g (totale gewig) setpille vir kinders, 2g vir volwassenes, 3g (balletjies) vir vaginale probleme.

0,01-0,02g olie per setpil sal goed werk vir beginners. As jy iemand met 0,05 g in 'n suppo begin, sal hulle dit
waarskynlik ook nie baie voel nie, maar dit is beter om met 'n klein dosis te begin (vir diegene wat nog nooit in
die verlede hennep probeer het nie ens.). Dosisse van tot 0,005 g THC word gewoonlik verdra met geen of
amper geen simptome nie.

Die regte RSO is baie kragtig en jy weet nooit hoe presies 'n pasiënt sal reageer nie (bloeddruk ens.), maar
setpille sal 'n goeie manier wees om mense aan die olie gewoond te maak.

Die interessante ding van setpille is hoe dit lyk of dit die longe oopmaak en asemhaling baie makliker maak
binne sê 20 minute - 'n droom wat waar geword het vir baie met COPD of asma, ens. Pasiënte het dit ook
gebruik om psoriase, hoë bloeddruk, Crohn's, te behandel, PMS krampe ens.

Jy kan ook ander natuurlike olies by die setpille voeg, dit hang af waarvoor jy dit wil hê en wat die doel is.
Gaan bloot na 'n paar natuurlike medisyne-webwerwe en lees wat verskillende essensiële olies doen en jy kan
soveel eksperimenteer as wat jy nodig ag.

Ook, setpille is 'n goeie manier om pasiënte te behandel wat nie die olie kan eet nie of om een of ander rede nie
in hul maag kan hou nie.

Wat my betref, te oordeel aan die effekte, is die neem van die olie in setpille die beste en aangenaamste manier
om hennep te gebruik. Dit klink en lyk eers snaaks, ek gee dit toe, maar die wat probeer het stem saam. Miskien
maak dit die chakras van onder af oop, wie weet, maar dit voel beslis wonderlik.

Vroue sal daarvan hou om die setpille te neem - hulle help ook met allerhande bakteriese en virusinfeksies,
"vennootuitruiling  van  mikrobiologiese  inligting",  allergieë  vir  kondome  en  die  smeermiddels  wat  daarop
gebruik word, ens. Het ek genoem hoe goed die olie sorg vir ( vlakke) hormonale wanbalanse? Beste wense,
Jindrich Bayer

“Setpille met die RSO kan ook gebruik word vir allerhande vaginale probleme, insluitend maar nie beperk nie
tot gisinfeksies, HPV, kondylomate, herpes en baie ander siektes of infeksies waaraan 'n mens nie noodwendig
hoef te ly nie. Veral as hulle so maklik met die gebruik van die olie versorg kan word.” JB

“Kan jy my raad gee of hennepolie veilig is om te gebruik tydens swangerskap asseblief? Daar is nie baie
inligting daar buite wat ek kan vind nie. My vriendin is sopas meegedeel dat sy 'n naelstring het wat bloedklonte
kan veroorsaak wat daartoe lei dat haar baba sterf. Ek het die uitwerking van hennepolie gesien en die goeie wat
dit kan doen, ek is net onseker of dit veilig is tydens swangerskap.” Christine

-- Liewe Christine, natuurlik is dit veilig om dit te gebruik, hennep word al vir eeue tydens swangerskap en vir
kraampyne ook gebruik. Ek beveel aan dat sy setpille maak met 0,01-0,06g olie in elkeen (begin met 1-2g olie
per 100g kakaobotter). Die sist sal binne 'n paar weke verdwyn, of dit doen gewoonlik. Drie keer per dag, en
geen bekommernis nie, sal die olie nie die baba benadeel nie. Beste wense, JB
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“JB,  ek  stem  saam  met  die  setpil,  maar  watter  tipe  kakaobotter  gebruik  jy?  Moet  ek  onverfynde  suiwer
ongebleikte kakaobotter kry? Sal klapperolie ook as 'n setpilbasis werk?" Sara

-- Wel, dit is aan jou vir watter handelsmerk of tipe kakaobotter jy sal gaan. Klapperolie is dalk te loperig.
Kakaobotter werk beter as 'n setpilbasis. JB

“Sal iemand enige idees hê oor hoe om die hennepolie vir iemand deur 'n voedingsbuis te gee? Ek het dit met
olyfolie gemeng om dit nie so dik te maak nie, maar ek is steeds bang dat dit die buis verstop. Enige idees?"
Steven Havre

-- Steven, dit is altyd die beste om 'n manier te vind hoe om onverdunde olie toe te dien, dit is die beste manier
om te gaan. Wanneer jy nie ’n manier kan vind nie, kan jy dit met die pasiënt se kos meng en hulle dit so laat
eet. Ja, dit kan die buis verstop, naamlik as die olie 'n dik konsekwentheid het. Sommige olies is dik, ander is
meer loperig. Maar wanneer jy hulle opwarm tot liggaamstemperatuur, moet hulle loperig genoeg wees om nie
die buis te verstop nie.

Nog 'n manier is om dit aan pasiënte in setpille met kakaobotter te gee. Tog is die eet van die olie die voorkeur
manier om hierdie medisyne te neem, waar moontlik. Daar is baie maniere om die olie toe te dien en dit is
dikwels baie individueel, so probeer om 'n manier te vind wat die pasiënt die beste sal pas. Beste wense, JB

“Presies! Ek behandel my Ma sy het keelkanker en het dit agtereenvolgens deur haar voedingsbuis toegedien,
maak dit bietjie warm en ek meng dit met klapperolie! Nog nooit die buis verstop nie!” Steve

“Ek gee dit vir my seun deur sy voedingsbuis wanneer hy dit nie wil sluk nie - ek gooi baie warm water op die
olie in 'n koppie, dan verdwyn dit, dan gooi ek koeler water by (nie te veel nie) sodat die water nie te warm nie,
gooi dit dan in die buis. Dit het redelik goed gewerk, alhoewel olie soms 'n bietjie in die buis ry, maar dit is
nooit geblokkeer nie. Die geheim is om dit af te gooi terwyl dit nog baie warm is.” Angela

“Ek weet dit klink verskriklik, maar 'n bietjie coca cola deur die buis om dit te spoel nadat jy viskose goed
toegedien het, of net om klompe in die algemeen skoon te maak, werk goed. ’n Ou RN bystand.” Ellen

Chirurgie of olie?

“Jy sal nooit my tiete vat as ek RSO kan inneem nie!!” Chloe

"Die  einste  idee  dat  borskanker  'n  "persent  risiko"  is,  is  'n  volledige  leuen.  In  werklikheid  het  almal
kankermikro-gewasse in hul liggame, insluitende ek. Kanker is nie 'n siekte wat jy net "kry" soos om lukraak
deur  weerlig  getref  te  word  nie.  Dit  is  iets  wat  jy  dag  vir  dag,  maaltyd  vir  maaltyd,  moet  “bestuur”  of
“voorkom”,  deur  'n  leefstylkeuse  wat  vitamien  D-aanvulling,  voeding,  supervoedsel,  groentesappe  en  die
vermyding van kankerveroorsakende chemikalieë en bestraling behels. So wanneer 'n dokter sê jy het 'n "kans"
om kanker te kry, wat hy te kenne gee is dat jy geen beheer oor kanker het nie, en dit is 'n volstrekte leuen.
Kanker kwaksalwery, met ander woorde.”

-- Wanneer jy 'n "kans" het om kanker te kry, gaan bloot op die olie. Dit is ’n baie gesonder en veiliger opsie.”
JB

“Kyk na kanker of 'n ander ernstige siekte asof dit 'n brand is. Hoe groter die vuur, hoe meer krag het jy nodig
om dit te blus.

So, sal jy eerder honderd emmers water (RSO) of 'n glas water (ander soorte olie) gebruik as jou eie huis aan die
brand was? Of wil jy graag sien dat professionele brandweermanne jou daarmee kom help? Dis wat ek sou
verkies, maar die huidige brandweermanne, maw dokters, mag nie eers water gebruik om al daardie vure te blus
nie en hulle weet nie eers hoe om dit te gebruik na al die dekades van indoktrineer, breinspoeling en nie gebruik
van cannabis in medisyne.
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Maak dit vir jou sin dat iemand kundige brandweermanne na 'n groot brand in die stad sal stuur en hulle nie
toegelaat het om water te gebruik nie, dit wil sê die mees basiese en tradisionele vorm van brandbestryding? Nie
vir my nie. Maar tog, dit is presies wat die maghebbers gedoen het aan die mediese stelsel wat ons vandag het.

Baie brande, geen water, maw baie ekstra werk vir brandweermanne/dokters wat nie hul werk op die beste
manier kan doen nie. Dit is nie hoe dit moet wees nie, dink ek. Hulle moet die beste toerusting en die beste
gereedskap vir hul werk hê, nie waar nie? Dit is wat ek sou doen as ek hul bestuurder/regering was. Is daar iets
verkeerd om so daarna te kyk? Ek dink nie so nie.” JB
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PMS, menopouse

“Dit is een ding waarvoor veral hennep en hennepolie die beste is wat daar is, maar niks nie. Jy sal eenvoudig
niks vind wat beter as hennep kan of sal help nie. Dit sal help om hormonale balans te herstel en die rand van
die aggressie, buierigheid,  ens. Dit sal ook help om premenstruele pyn en krampe, ongemaklike gevoelens,
angs, ens.

As ek sien hoe 'n  vrou vreemd begin optree  as  gevolg  van PMS-verwante  hormonale  wanbalanse  in  haar
liggaam, sou ek haar dadelik hennep gee op alle maniere of vorms of vorms wat beskikbaar is. Ek sien nie 'n
rede waarom iemand onnodig moet ly nie. Om nie eens te praat dat wanneer 'n mens ly, almal rondom hulle
gevolglik ly, soos enige iemand wat met 'n premenstruele vrou te doen gehad het, kan bevestig. Ek sal haar die
olie laat eet, dit in 'n setpil gebruik en ek sal nie die aktuele gebruik op haar maag en rug verwaarloos nie. Sy sal
daarvan hou, want dit sal die pyn wegneem en haar vel op daardie dele verbeter. Ek sou ook bietjie olie saam
met haar rook sodat sy weet sy is “nie alleen nie” en dat iemand omgee.

Met hennep hoef menstruasie nie ’n frustrerende en onaangename ervaring vir almal betrokke te wees nie.” JB

V. Damn dit, JB ... sy het goed gevaar, TODAT die anti-estrogeen inspuitings. Hulle maak haar doodsiek.

A. Verrassing, verrassing, Valerie. “Bly weg van dokters af” is die reël van die spel op die oomblik. Ons sê dit
nie uit plesier nie, dit is 'n werklikheid. Die pasiënte vaar gewoonlik goed met die olie totdat mediese kundiges
ingryp en dit  met 'n paar onnodige hoogs alternatiewe en eksperimentele  chemiese medikasie opskroef.  So
totdat dokters leer hoe om hierdie medisyne reg te gebruik, is dit regtig die veiligste om van hulle weg te bly (as
die omstandighede dit toelaat, natuurlik). Sy het nie die inspuitings nodig nie, sy moet soveel olie as wat sy kan
so vinnig as wat sy kan inneem om die skade van vorige mediese behandelings ongedaan te maak en om haar
toestand onder beheer te kry. As die olie nie help nie, is dit hoogs onwaarskynlik dat iets anders sou. JB

Liggaamsgewigregulering

"Hennepolie is 'n goeie ontgiftingsmiddel en dit is nie ongewoon vir mense wat oorgewig is om baie ponde
tydens hul behandeling te verloor nie. Dit is amper asof die olie weet wat jy moet weeg en mettertyd sal dit jou
liggaam op daardie vlak bring. In my eie geval het die olie ongeveer 30 pond van my afgeneem, maar ek het
gesien hoe baie mense baie meer verloor.

Wanneer jy hennepolie inneem, is dit nie soos om op 'n dieet te wees nie. Jy kan soveel eet as wat jy wil en wat
jy wil. Dit lyk asof die olie natuurlik 'n oorgewig persoon se eetlus in bedwang hou en ek weet van geen beter of
veiliger manier om gewig te verloor nie. Daarbenewens kan dit die eetlus stimuleer van 'n persoon wat gewig
moet optel.

Dit  is net soos ek gesê het,  die olie wil jou liggaam terugbring na 'n gesonde gewig, maak nie saak of jy
ondergewig of oorgewig is nie. As jy graag op een of ander tipe dieet wil gaan, is dit jou keuse, maar ek sal
verkies om nie heeltyd konynkos te eet nie.

Boonop vind ek op my ouderdom regtig geen vreugde daarin om allerhande oefeninge te doen nie, so as ek
gewig wil verloor, sou dit nie 'n opsie wees nie. As ek 'n paar pond wil afskud, ken ek die manier om dit te doen
sonder diëte of oefening en nou is jy ook bewus hoe dit self vermag kan word. Sodra hierdie wonderlike olie
meer beskikbaar word, in 'n kort tyd, sal diegene wat nou oorgewig of ondergewig is, waarskynlik nie lank so
bly nie. Om oorgewig te wees kan 'n vroeë dood veroorsaak, so as jy 'n paar pond ekstra dra, weet jy nou hoe
om die probleem te hanteer.
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Bedoel jy dit ernstig dat dit oortollige gewig kan afneem sonder oefening?

Ja, hennepolie kan gewig afneem sonder oefening en ek is 'n lewende bewys. As ek my hemp uittrek, lyk ek
soos iemand wat baie uitgewerk het en my liggaam is op die regte gewig vir 'n man van my lengte.

Toe ek jonger was, het ek baie geswem, maar nou sedert ek die oortollige gewig verloor het wat ek gedra het,
kan jy al my maagspiere weer sien. Ek het nie eers liefdeshandvatsels nie, net 'n spierband aan elke kant en ek
doen geen oefeninge nie. As jy dieselfde wil ervaar, hoef jy net my voorbeeld te volg en binnekort sal jou
liggaam begin lyk soos dit moet.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

“My seun gebruik Simpson-olie vir sy Crohn's, maar ek hoor dit kan help om gewig te verloor. Indien wel,
hoe?” Krystal

-- Ja, dit kan, eet die olie en jy sal gewig verloor as jy oorgewig is en gewig optel as jy ondergewig is. Moenie
vir my vra hoekom nie, moenie vir my vra hoe dit moontlik is nie, ek ken nie die antwoord nie. Dit gebeur
eenvoudig. Ek het self 50 kilo’s op die olie verloor en glo my ek het my bes probeer om Rick te weerlê. Maar
ek het misluk en die olie het ook my spiere herbou. Dit was vreemd en moeilik om te glo, ek gee toe. Maar ek
gee nie om dat ek al daardie gewig verloor het sonder ’n druppel sweet en sonder oefening nie. Eintlik was dit
nogal lekker en ek het nie omgegee aan die goeie slaap wat die enigste noemenswaardige newe-effek van die
gebruik van die olie was nie. JB

Angs, Paranoia

“Ek dink angs en paranoia met die gebruik van hierdie medisyne kan aansienlik verminder word as die stelsel
net sou ophou om mense in hegtenis te neem omdat hulle dit gebruik. Wanneer die behandeling met die olie
begin, sê ek vir pasiënte: "As die olie jou slaperig maak, moenie daarteen veg nie."

Sommige mense kan angstig raak terwyl hulle probeer om die ontspannende effek van hierdie medikasie te
oorkom wanneer hulle regtig moet ontspan en nie hierdie effekte beveg nie. Baie variëteite van hennep het 'n
baie  lae  potensiaal  om  angs  te  veroorsaak,  maar  daar  is  'n  paar  stamme  wat  dit  wel  doen.  As  pasiënte
ongemaklik voel met die olie wat hulle in sulke gevalle probeer gebruik, raai ek hulle dikwels aan om die
medisyne te maak van 'n stam wat minder probleme sal veroorsaak.

As hierdie medisyne se gebruik net wettig was, is ek seker dat dit baie van die angs wat met die gebruik daarvan
geassosieer word, sou wegneem. Sommige stamme kan ook meer angs veroorsaak as ander, so as jy sulke
gevoelens ervaar, kan net die oorskakeling van stamme die probleem uitskakel. Baie mense vind dat die gebruik
van middels soos donkersjokolade en rooipeper baie effektief is om hul angs te verminder en hul hartklop te
verminder. Die belangrikste ding om te onthou met die gebruik van hierdie medikasie is om in gedagte te hou
dit is die veiligste medisyne op aarde.

Die gebruik van hierdie middel doen geen skade nie en as die pasiënt angs ervaar, word dit redelik gereeld deur
die  pasiënte  self  veroorsaak omdat  hulle  almal  opgewerk word sonder  rede.  Of dikwels  kan farmaseutiese
middels wat 'n pasiënt onnodig probeer inneem 'n probleem bied wat hulle simptome van angs kan gee. Maar dit
word in die meeste gevalle maklik reggestel deur eenvoudig van hierdie skadelike chemiese medikasie af te
kom.  Daarbenewens  is  daar  ook  'n  natuurlike  stof  wat  ons  liggame  produseer  genaamd  citikolien  wat
veronderstel is om effektief te wees om ook angs te behandel. Daar word vir my gesê dat citikolien in 70 lande
beskikbaar is, so as jy net op die internet gaan, behoort jy min probleme te hê om op te spoor wat jy benodig.

Dit neem 'n rukkie om gewoond te raak aan die effekte van hennepolie en beginners kan 'n mate van angs
ervaar. Maar binne 'n kort tydjie sal die meeste gemaklik raak met die gebruik daarvan en die angs sal net
verdwyn. Trouens, sodra pasiënte gewoond geraak het aan die olie se effekte, lag hulle dikwels oor die manier
waarop dit hulle aan die begin so bang gemaak het.
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Ek word nogal gereeld gekontak deur pasiënte wat probeer het om 'n sativa-stam te gebruik om hul medikasie te
produseer en dikwels kan die effekte van 'n sterk sativa angs veroorsaak. Dit bly gebeur alhoewel ek al baie kere
gesê het dat sulke stamme nie gebruik moet word nie, want hulle is te energiek.

Jy wil nie hê dat 'n pasiënt energiek moet hê nie, jy moet 'n sterk kalmeermiddel gebruik om hom of haar te help
om te ontspan en te genees terwyl hy slaap. Ek haat dit om te sien hoe mense hul tyd en geld mors om olie uit
die verkeerde stamme te produseer, maar dit is dikwels wat gebeur wanneer ons instruksies nie gevolg word nie.
Met  'n  bietjie  moeite  is  ek seker  dat  ons  goeie medisinale  variëteite  kan ontwikkel  wat  glad  nie  angs  sal
veroorsaak nie. Maar dit kan nie op die regte manier bewerkstellig word voordat ons die vryheid het om die
eenvoudige navorsing te doen wat nodig is nie.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Depressie

“Ek het gevind dat beide sativa- en indica-stamme effektief is in die behandeling van depressie. Tog gebruik ek
selde sativa-stamme vir die behandeling van mense as gevolg van hul energie-effekte. Die meeste pasiënte wat
na my toe kom, het 'n ernstige siekte en ek wil nie hê dat hulle energie kry tydens die genesingsproses nie.

Ek vind die slaap en rus wat 'n goeie indica-olie bied, die voordeligste vir die oorgrote meerderheid mediese
toestande. Olie van 'n goeie indica-variëteit is baie effektief in die behandeling van depressie en kan hierdie
probleem dikwels in 'n baie kort tyd uitskakel. Die meeste wat na my toe gekom het, was in 'n depressiewe
toestand as gevolg van ander toestande waaraan hulle gely het. Wanneer die toestand genees of onder beheer
gebring word, verdwyn die depressiewe toestand wat hulle ervaar het net.” Rick Simpson, Hennep: Die mees
medisinale plant

Veelvuldige sklerose (MS)

Wat is jou ervarings met die genesing van veelvuldige sklerose? Baie mense weet reeds dat hennep kan help, 
maar weet nie hoe om dit te gebruik nie.

"Ons het onlangs 'n verslag ontvang van 'n dame wat aan MS ly wat 'n jaar gelede twee onse hoëgraadse
hennepolie ingeneem het vir haar toestand. Die effek van die oliebehandeling was baie suksesvol en al het sy
die afgelope jaar geen olie ingeneem nie, bly sy in goeie gesondheid. Uit my ervaring is veelvuldige sklerose
dikwels geneesbaar, maar vir mense wat jare lank aan hierdie toestand gely het, sal dit tyd neem om die skade
wat die siekte veroorsaak het ongedaan te maak. Baie MS-lyers rook hennep vir verligting, maar die gebruik
van hennep op hierdie manier sal hulle nie genees nie en die siekte sal voortgaan om te vorder.

Die  enigste  manier  wat  ek ken om MS en die  skade wat  met  hierdie  siekte  geassosieer  word effektief  te
behandel, is om die olie op 'n gereelde basis in te neem totdat dit genees of onder beheer gebring word. As jy
MS het, doen jouself 'n guns en probeer hierdie medikasie. Die lewe is veronderstel om te gaan oor lewe, nie
lyding nie, so hoekom moet 'n pasiënt toelaat dat hierdie toestand hul lewe ruïneer as dit op 'n doeltreffende
manier behandel kan word? Ek weet van pasiënte met hierdie afwyking wat nie meer behoorlik kon loop nie,
maar na slegs 'n paar weke van die inname van die olie, kon hulle weer normaal loop. MS is net een van baie
toestande wat dokters sê nie genees kan word nie, in plaas daarvan vertel hulle ons dat hulle net die simptome
kan bestuur, terwyl die siekte self steeds sy tol eis. As jy jou dokter verkeerd wil bewys, probeer die olie en
begin lewe vir 'n verandering en wanneer jy dit doen, Ek is seker jy sal besef dat die ou in die wit jas nie altyd al
die antwoorde het nie.” Rick Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Verslawings
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"Ek  het  baie  onlangs  gesien  hoe  'n  terminaal  siek  morfienafhanklike  kankerpasiënt  met  morfien  "KOUE
TURKEY" weggaan. Nadat sy van morfien af was, het sy honger geword; was nie meer hardlywig nie; het baie
lekker geslaap en haar pyn is baie beter beheer.

Sy word ook weer samehangend. AMAZING. As ek nie self hierdie 180 grade verandering gesien het nie, het
ek dit NOOIT geglo nie. Ek was nog nooit vantevore pro-dagga nie, maar hierdie persoonlike waarneming het
my ’n gelowige gemaak.” Janice

“Een ding wat ek opgemerk het nou dat ek RSO vir 3 maande neem, dit het amper ontslae geraak van my
drange vir alkohol. Ek het elke aand 'n drankie of 2 gedrink, maar nou wil ek selde 'n drankie hê en wanneer ek
dit doen, drink ek nie so baie nie, ek het ook opgemerk dat my broek baie losser was. Ek het 10 pond verloor.
Die enigste ding waarvan ek minder doen, is om alkohol te drink.

Ek eet steeds dieselfde en peusel steeds saans aan gemengde neute, koekies ens wanneer ek die munchies eet en
ek eet dalk selfs meer as voor die Olie. Ja die Olie kan jou honger maak.

So óf die gebrek aan alkohol óf die olie het veroorsaak dat ek 10 pond in 3 maande verloor het. En ek was nie
regtig oorgewig nie, 5'10" en omtrent 198lbs. Toe ek jonger was, was ek altyd omtrent 186lbs en fiks. Nou is ek
af na 187lb laas wat ek nagegaan het. Hoe dit ook al sy, die olie of gebrek aan alkohol het veroorsaak dat ek
gewig verloor het. Net ’n gelukkige newe-effek.” Scott

“Opiate maak my hardlywig, naar, is moeilik om die regte dosis te kry vir effektiewe verligting. Hulle maak my
"woozy", maak dit onveilig om te ry en aan en aan. Dagga nie. Genoeg gesê." Fred

“15 jaar opiaatverslawing genees deur die olie. Ek sou dit nie probeer het as dit nie vir Rick was nie. So ek moet
sê ek skuld hom werklik my lewe so ek is nou een van sy grootste ondersteuners. Ek het nog altyd gerook, maar
dit het nooit gehelp met die pyn wat ek sou kry as ek pille gebruik nie. Ek wou net soveel keer doodgaan omdat
ek nie meer in beheer van my lewe was nie. Ek kan sê as gevolg van die RSO. Ek is NIE op morfien, oxy, perc,
vic, of suboksine nie... dit het my van alles afgehaal!!!!! En ek is 40 n voel weer 20. My artritis wat ek elke
oggend gevoel het, is nou WEG. Ek het die olie 10 keer intern geneem en my lewe het weer begin. Daar is nie
woorde om te beskryf hoe dankbaar ek is nie. As jy op pille is, begin deur jou olie in die nag te drink, tensy jy 'n
week het om net te slaap, dan sal ek daardie roete gaan. Pm my as daar enige vrae is.” Rebecca

"Cannabis het my van Benzo's af gekry na meer as 30 jaar van verslawing meer as 158 jaar gelede, sonder dit,
sou ek aangaan soos ek was, ek sou nou dood gewees het ..." Phil

"Ek is van alle pynstillende medikasie af en is nou in staat om te funksioneer - ek wens meer mense kon die
krag van die natuur vertrou!" Sue

Slaap, slapeloosheid

“Wat slapeloosheid betref, is daar niks beter as behoorlik vervaardigde olie van 'n goeie indica-stam om 'n
persoon die slaap te gee wat hulle benodig nie. Die gevolge van my kopbesering het my gelaat met wat die
beste  beskryf  kan word as 'n stemvurk wat  mal  geword het  in  my kop. Hierdie  hoë klank het  dit  vir  my
onmoontlik gemaak om te slaap en ek kon nie die rus kry wat ek nodig gehad het nie. Die mediese stelsel het vir
my baie verskillende medikasie gegee vir hierdie toestand, maar niks het gewerk nie. Dikwels is ek gelaat met
verskriklike newe-effekte van die gebruik van hierdie middels wat my meer benoudheid veroorsaak het as die
toestand waaraan ek ly.

Ek het gevind dat net die rook van hennep my toegelaat het om meer rus te kry as enige van die pille wat die
mediese stelsel my gegee het. Toe ek toe begin hennepolie inneem, het ek nog meer verligting gekry en dit was
nie ongewoon vir my om agt tot twaalf uur se ononderbroke slaap te kry nie.

Vir jare voordat ek die olie geneem het, het ek meer moeg opgestaan as toe ek gaan slaap het en ek het baie min
rus in die nag. Toe ek skielik nadat ek die olie geneem het, begin ek soggens uitgerus en verfris wakker word.
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Soos baie van ons ouer word, begin ons slaapprobleme ervaar en dit kan 'n baie nadelige uitwerking op ons
algemene gesondheid en welstand hê.  Die dokters kan vir  jou slaappille  gee,  maar as jy regtig  geweet het
waarvan dit gemaak is, twyfel ek of jy dit in jou liggaam sal hê.

’n Goeie nag se slaap is nie iets wat net lekker is om te hê nie, dit is ’n noodsaaklikheid as jy aktief en gesond
wil bly en daar is niks beter as hennepolie om jou liggaam die rus te gee wat jy nodig het nie.” Rick Simpson,
Hennep: Die mees medisinale plant

“Aaryn: Ek dink ek het 'n bietjie te groot van 'n stuk geëet... maar dit is nie 'n slegte ding nie! Dis net dalk tyd
om te gaan slaap.

-- Hoe was die slaap, Aaryn? JB

Aaryn: Groot! Ek rus nog! Ek vind dat dit reeds help met my depressie en angs. Die olie laat my lag, lol.

Ek het nog 'n pasiënt hier gehad wat ek gewys het hoe om die olie te maak en hy het ook angs. Hy het ook
gelag. Dit was wonderlik.

Ek eet 'n rysgrootte hoeveelheid 4 keer per dag die afgelope 2 dae, en ek moes die medisyne minder gereeld
inasem, en het minimale pyn.

-- Dis hoe behandeling van ernstige siektes moet lyk, nie waar nie? Die pasiënt slaap, word verfris wakker, lag
baie oor homself en die dwaasheid van die hele situasie, ervaar nie stres, angs of newe-effekte van chemiese
medisyne ens nie. Ek persoonlik sal beslis baie hiervan hou.” JB

“Ek is op die hennepolie vir verskeie toestande en ek het nog nooit so goed geslaap of so goed gevoel nie...
Dankie Rick Simpson & JB dat julle die boodskap uitgebring het dat hierdie plant wondere doen vir alles
denkbaar!! DOEN dit net mense en sien self!! Dit is die enigste manier waarop jy 'n ware gelowige sal word,
glo my!!” Val

-- Dankie, Val. Dit is waar dat niks beter as persoonlike ervaring met wat die olie kan doen nie. Sodra jy dit
probeer het, byvoorbeeld op 'n brandwond of 'n muskietbyt en die jeuk en pyn sal binne sekondes verdwyn,
almal kan vir jou sê wat hulle wil hê en jy sal weet dat hulle vir jou kan sê wat hulle wil hê, maar die olie sal
steeds wees die beste medisyne wat daar is. En jy sal 'n emmer daarvan by die huis wil hê, net ingeval iets
gebeur.

Jy hoef nie 'n woord te vertrou wat ons sê nie, maak net die olie, kry iemand met 'n brandwond, velkanker,
diabetiese ulkus, smeer dit dan plaaslik aan en kyk wat gebeur. Onthou dan dat dieselfde in jou liggaam sal
gebeur wanneer jy die olie inneem, en dit is omtrent al wat jy moet weet, eintlik. JB

"Sommige mense is net onkundig en bang... As gevolg van Rick Simpson kon ek self aansienlik afneem op my
pynmedikasie, ek bedoel ek het 60mg OxyContin 3 in die oggend en 3 voor slaaptyd geneem en het dit geneem.
vir meer as 8 jaar ... Dit is gesuig!

Nou vandat ek die olie begin het, neem ek net 1 in die vm en 1 in die nm! Praat van 'n wonderwerk, dit is ten
minste hoe ek dit sien! Die dokters het vir my gesê ek sal nooit kan afgaan of kan ophou om hulle te neem nie.
Seun, het "Rick Simpson" gedoen en ek bewys my dokters verkeerd.

Ek doen dit en ek voel beter as wat ek daardie verdomde gifpille geneem het! Alhoewel ek op so 'n hoë dosis
van die OxyContin was, het ek steeds pyn ervaar, dag in en dag uit, nie geslaap nie en nie geëet nie ...

Vandag is ek pynvry, slaap normaal en eet meer! En ek stop nie my soeke om van hierdie pille af te kom nie, ek
hoop teen die tyd dat ek 'n maand lank op die olie is, sal ek heeltemal af wees! Wens my geluk!” Nancy

Ek het eintlik skisofrenie en ek gebruik mediese cannabis vir newe-effekte wat met my toestand verband hou,
soos angs en slapeloosheid. Die medisyne werk, vandat ek meer gereeld begin medikasie neem, kon ek slaap,
wat ek voorheen nie kon nie.

Baie van my simptome verskyn wanneer ek nie slaap nie. Ek het nog nooit stemme ervaar terwyl ek op dagga
gebruik het nie, ek voel dit beskerm my eintlik teen hulle...“ Jose
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-- Ek stem saam, Jose, slaaptekort is die oorsaak van baie geestelike toestande. Heel logies, wanneer 'n mens nie
genoeg geslaap het nie, voel 'n mens nie so goed soos hy/sy na tien uur se verfrissende slaap nadat jy die olie
geëet het nie. JB

“Hoe meer kalmeermiddel hoe beter. Ek gebruik dit saans voor ek gaan slaap en dit werk. Ek slaap nou 8 ure
aaneen uit. Rus was die heel beste ding vir my. Die krag van 80% en hoër neem 'n rukkie vir jou om daaraan
gewoond te raak, maar jy sal daar kom. Begin met 0,01 ml soos aangedui en werk van daar af op. Ek het 'n
0.025 probeer om te begin...volgende keer het ek net die 0.01 ml geneem. Die 0,025 ml het my vir 10 uur op die
rusbank gesit. Wees versigtig, maar onthou om dit te neem. Soos ek gesê het Nag is die regte tyd vir my. Kan
bedags funksioneer en snags RUS.” John

“Ek gee die olie vir my verloofde (Jason) en hy word nie baie gevat nie en dit maak hom so moeg. Hy slaap
meeste van die dag. Ek gaan hom vir 'n dag of twee daarvan afhaal net om te sien watter veranderinge dit
maak ... dan gee hom miskien 'n klein bietjie soos 'n 1/2 ryskorrel (dit was ten minste wat ons gelees het)
miskien ons het dit te vinnig vir hom gestamp.” Jason

-- Jason, die slaperige gevoel is ok en jy wil hê die pasiënt moet soveel as moontlik slaap. Die kalmerende effek
sal binne 'n paar weke verdwyn, maar dit is niks ongewens nie, inteendeel. Beste wense, JB

V: Maak vandag 'n paar vir 'n man wie die wit jasse gesê het hy het twee weke om te lewe en daar is niks meer
wat hulle vir hom kan doen nie. Ek hoop om binnekort goeie nuus vir almal te hê. Probeer om hom ook te kry
om op te hou rook en om sy dieet en meer te verander om sy immuunstelsel 'n kans te gee. Dankie Rick en JB
vir julle kennis en gee ons 'n ware genesing.

A: Dave, laat hom rook, dit maak geen verskil of hy die olie eet nie. Hy gaan ook baie slaap, so hy sal in elk
geval nie so baie rook nie.

Wat betref die verandering van die dieet nou, wel, hy moet dit redelik verander maar nie drasties nie, laat hom
eet wat hy voel. Nie noodwendig 'n wors nie, maar iets redeliks, Verhoog sy liggaam se pH, laat hom elke dag
pitte van twee appels eet. Die belangrikste ding is om so vinnig as moontlik soveel olie as moontlik in hom te
kry. Daar is nog 'n kans. Kombineer die eet van die olie, setpille, verdamping en aktuele gebruik vir die beste
resultate. Selfs as hy dit nie maak nie, sal hy 'n maksimum lewenskwaliteit tot die einde toe leef, en dit is ook
baie belangrik. Ek is seker dit sal meer as twee weke duur, maar ons sal sien. Dokters is nie altyd reg met hul
voorspellings wanneer die olie ter sprake kom nie. Beste wense, JB

“Ek slaap baie lekker en langer as gewoonlik. Sodra ek op is, voel ek baie uitgerus, nie groggy soos wanneer ek
rook nie.” Terry

“Ek slaap goed en droom maar ek word moerig wakker. Dit neem ure om aan te kom en dan hou dit lank, lank.
Ek gebruik dit elke aand. Dit neem my artritispyn weg en laat my slaap.” Katherine

“Ek het kanker en slaapapnee. Ek kry nie net wonderlike slaap nie, ek word nie wakker van warm gloede nie.
Dit is ’n seën.” Stephanie

"Dit voel soos om gelukkig dood te wees!" Mal

“My gedagtes daarsonder is soos 'n verkeersknoop in New York. Daarmee - dit verlig dit in 'n Zen-tuintoestand
terwyl dit steeds op 'n normale vlak funksioneer. Andris

"Ek het 'n slaapversteuring vir 20 jaar, RSO-olie het my vir die eerste keer gehelp om te slaap en ek is pynvry
wanneer ek wakker word! Jaaa!” Bonnie

“Ek het 'n hernieerde skyf wat op my senuwee druk, wat veroorsaak dat erge pyn van my laerug af by my
linkerbeen af tot by my tone skiet. Ek het elke vier uur 3 ibuprofen geneem net sodat ek uit die bed kon opstaan 
en kon loop. Ek het amper twee weke gelede die olie begin drink vir die pyn en ontsteking. Ek het nou geen
ibuprofen nodig nie, ek slaap beter as wat ek dalk ooit gehad het, my kollegas het kommentaar gelewer oor my
beter buie en algehele geluk. EK VOEL GOED!" Jennifer
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Gee nou al vir 4 weke vir my 14 jarige Pit die olie vir kanker. Sy raak soms 'n bietjie 'twitchy' en dronk as ek
haar te veel gee, maar as die gejaagdheid opraak, slaap sy soos 'n pup.

Sy het geweier om veeartsmedisyne te neem, so ons het eerder olie gekry. Nog vroeë dae, maar ek teken haar
vordering aan. Dit het haar omtrent ’n week geneem om aan die olie gewoond te raak en weer ’n eetlus te
ontwikkel. Ek is jaloers, want ons kan op hierdie stadium net die olie bekostig vir haar Love almal se mooi
stories!”

“Ek het sosiale fobie (beter genoem as sosiale angsversteuring), depressie en slapeloosheid. Het nooit die olie
gevat nie, want ek kan dit nie hier kry waar ek woon nie, kan dit ook nie self bewerk en onttrek nie... maar ek
het wel so tien keer gerook, wat ek gevoel het was dat ek na die eerste keer kon slaap nou wanneer ek moeg
gevoel het, ek het my "die hele lewe-geen-depressiewe-maand" gehad, nog nooit so gelukkig gevoel nie (geen
depressie)  en  met  al  daardie  lewenskragtigheid  selfs  die  kragtigste  medisyne  geneem  (wat  my  na  ander
gesondheidsprobleme lei ) daarvoor het ook my sosiale angs (fobie) baie afgeneem en ek het nie nodig gehad
om "hoog" te wees om dit te voel nie, as ek 1 of selfs 2 dae voor gerook het, moet ek uitgaan en met ander
mense praat , bly in 'n openbare plek (wat hierdie wanorde onmoontlik maak), NOU KON EK DIT DOEN, voel
weer lewendig as 'n "normale mens", geen medisyne het dit gedoen nie. Die probleem is, agv wette, voorrang
van die kruie, plus sosiale voorveronderstelling en onkunde oor die plant, kan ek dit nie eers meer rook nie, wil
nie “high” word nie, wil net weer lewe sonder daardie lewensbeperkende kwessies, Daar is baie anoniem mense
wat soos ek leef met een of ander fobie en ander afwykings en ek dink die olie is dalk die oplossing.” Pablo

"Jy kan vir Rick en of JB vra, ons het gevind dat die gebruik van 'n produk wat 20-30% sativa is een van die
beste kombinasies vir angsverwante kwessies is." Brewster

-- Ons werk graag met indica dominante sativa-kruisings met 20% THC of meer, presies om hierdie redes. Die
uitwerking van die beste olies is uiters kragtig en kalmerend, maar tog eufories en selfs beter afrodisiacum.
Wanneer jy 'n pasiënt 'n medisyne met sulke effekte gee, kan jy amper seker wees dat hulle dit sal geniet om dit
te neem. Wie sou nie? Jy slaap goed, jy word uitgerus wakker, eufories en vol begeerte om iemand gelukkig te
maak. Wie sal nie daarvan hou nie? JB

“Ek waardeer dit om elke dag van die RSO te leer en wat dit vir mense/diere gedoen het. As hierdie olie doen
wat hulle sê, moet dit van die hoogste berg af geskreeu word - nie stilgemaak word nie. Ek het nie persoonlike
ondervinding daarmee gehad nie, maar sou sekerlik as ek of iemand vir wie ek omgee vind ons het dit nodig.

Intussen lees ek soveel plasings as wat ek kan. Ek het nog nie 'n plasing gelees wat sê: "Dankie Rick Simpson -
ek het heeltemal gestenig geraak, dit was gaaf, ou."

-- Dankie vir jou ondersteuning, Debbie Nolan, ek is seker jy sal binnekort 'n plasing skryf wat presies dit sal sê.
Die gevoel in die liggaam wanneer 'n mens die regte dosis van die regte RSO vir hulle inneem, kan net beskryf
word as "baie cool." Of uiters cool. Of dalk ongelooflik cool. Dit is een van die aangenaamste gevoelens wat 'n
mens kan ervaar, dit is baie natuurlik, kalmerend en strelend.

Soos ons sê, beste olies het 'n baie kalmerende, dog euforiese effek wanneer dit ingeneem word. So jy slaap
lekker en dan word jy wakker en giggel soos 'n kind. En wanneer jy goed slaap en giggel wakker word, is jy
meer geneig om goed en uitgerus te voel as wanneer jy nie lekker slaap nie en nie giggelend wakker word nie.
En  wanneer  jy  goed  en  uitgerus  voel,  sal  jou  liggaam  logieserwys  genees  en  beter  presteer.  Geen
vuurpylwetenskap nie, soos altyd met cannabismedisyne. JB

“Hoewel  die  endokannabinoïde  stelsel  ’n  wye  verskeidenheid  biologiese  prosesse  (soos  eetlus  en  slaap)
affekteer, meen kenners dat die algehele funksie daarvan is om homeostase te reguleer.

Homeostase is 'n sleutelelement in die biologie van alle lewende dinge en word die beste beskryf as die vermoë
om stabiele interne toestande te handhaaf wat nodig is vir oorlewing. Siekte is bloot die gevolg van een of ander
aspek van mislukking in die bereiking van homeostase, wat die endokannabinoïde stelsel 'n unieke teiken vir
mediese toepassings maak.

--Met ander woorde, dit gaan alles oor die balans. Niks nuuts nie. JB
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Gloukoom, herstel van sig

"Gloukoom en die  gevolge  daarvan kan in  die  meeste  gevalle  redelik  maklik  onder  beheer  gebring  word,
aangesien baie variëteite hennep effektief is om oogdruk dramaties te verminder. Dit is nie ongewoon vir 'n
persoon wat aan gloukoom ly wat hennepolie gebruik om 'n aansienlike verbetering in hul visie te sien nie. Baie
pasiënte moet selfs hul bril laat verander omdat hul ou voorskriflense nou te sterk is.

Dink jy dit maak sin dat oogdokters nie eens cannabis sal noem nie, alhoewel dit bekend is dat dit effektief is
sedert ten minste die 1800's?
Weereens, hennepolie gemaak van die regte stamme is 'n baie effektiewe behandeling vir gloukoom en ek weet
van niks beter of veiliger om oogdruk te verminder nie. Die effek wat hennep op okulêre druk het, is al baie
lank  bekend,  maar  die  mediese  stelsel  probeer  vermy  om selfs  die  gebruik  van  hennep  vir  gloukoom te
bespreek. Ongelukkig blyk dit dat baie dokters vandag baie meer oor geld gaan as oor genesing. Ek kan nie
verduidelik hoe 'n oogdokter daar kan sit en kyk hoe 'n pasiënt stadig blind word en nie vir die pasiënt vertel
wat hennep vir hul toestand kan doen nie. Veels te dikwels verloor pasiënte uiteindelik hul visie heeltemal
omdat hulle blindelings die advies van hul dokters vertrou het. Dit beteken blykbaar nie veel vir baie oogdokters
om 'n pasiënt sy vermoë om korrek te sien verloor nie. Tog, Ek dink wat hulle doen is skandelik en ek voel baie
jammer vir diegene wat van hul visie beroof is vir geen ander rede as hebsug nie.” Rick Simpson, Hennep: Die
mees medisinale plant

"Ek het net 'n paar aande gelede 'n bondel "hennepolie" gemaak en 'n bondel botter. Ek het 'n breingewas
pasiënt die olie gegee, voordat sy die olie geneem het, was sy amper blind, na 'n maand van die olie geneem het,
is haar sig amper heeltemal herstel. Jy sal nie dieselfde resultate van botter kry nie. Jy kry medisinale resultate
van botter, maar die olie is 'n baie meer gekonsentreerde vorm van medisyne, en dit werk vir byna enigiets,
goed is net wonderlik.” Dion

“Modelings geneem is om my ma se sig te herstel. Sy is wettig blind in haar linkeroog. ’n Besering het haar
sonder ’n lens gelaat en verskeie operasies het haar met gloukoom gelaat. Sy is nou al 'n jaar en 'n half op die
RSO -  gebruik  dit  daagliks.  Sy  het  nooit  agtergekom hoeveel  sig  teruggekeer  het  totdat  sy  ooggrimering
aangesit het nie. Sy is al 40 jaar blind in daardie oog, so sy het haarself opgelei hoe om ooggrimering aan te
smeer met haar oë toe. Dit was die enigste manier waarop sy dit op haar goeie oog kon toepas, was om haar
goeie oog toe te maak en haar heeltemal blind te laat. Wel, die laaste keer toe sy haar goeie oog toegemaak het,
het sy eintlik uit haar blinde oog begin sien en fokus. Sy dra net by geleenthede grimering so sy is nie presies
seker hoe lank dit was voordat haar sig begin terugkom het nie, maar nadat sy meer as 'n jaar op die olie was,
kan sy nou beelde, kleure, en selfs sekere goed uit haar slegte oog gelees! Ek het 'n sak Lays Chips omhoog
gehou, en van oorkant die tafel kon sy lê lees. Sy dink as sy 'n nuwe lens gehad het, sou haar sig heeltemal
herstel  word.  Om 'n  nuwe lens  te  kry moet  sy op 'n  orgaanskenkerlys  geplaas  word-  ek is  nie  seker  haar
versekering sal so iets dek nie so vir eers- Hierdie olie het haar 'n wonderwerk gegee- 'n wonder van sig waar
daar eens net duisternis was ! So ek sou sê GEEN DRUPPELS NODIG - Net 'n bestendige voorraad! Nou,
begin om jou kuur te plant! O ja, sy het OOK GEEN BEWYSE van GLAUKOMA nie!” Lindsay Om 'n nuwe
lens te kry moet sy op 'n orgaanskenkerlys geplaas word- ek is nie seker haar versekering sal so iets dek nie so
vir eers- Hierdie olie het haar 'n wonderwerk gegee- 'n wonder van sig waar daar eens net duisternis was ! So ek
sou sê GEEN DRUPPELS NODIG - Net 'n bestendige voorraad! Nou, begin om jou kuur te plant! O ja, sy het
OOK  GEEN  BEWYSE  van  GLAUKOMA  nie!”  Lindsay  Om  'n  nuwe  lens  te  kry  moet  sy  op  'n
orgaanskenkerlys geplaas word- ek is nie seker haar versekering sal so iets dek nie so vir eers- Hierdie olie het
haar  'n  wonderwerk  gegee-  'n  wonder  van  sig  waar  daar  eens  net  duisternis  was  !  So  ek  sou  sê  GEEN
DRUPPELS NODIG - Net 'n bestendige voorraad! Nou, begin om jou kuur te plant! O ja, sy het OOK GEEN
BEWYSE van GLAUKOMA nie!” Lindsay
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Skaars of Nie-So-Algemene Siektes en Siektes

V. Hallo Rick/JB, het jy al ooit gehoor van 'n seldsame siekte Porfirie? Indien wel, het jy iemand met RSO
behandel en wat was die resultate?

A. Nee, ek het nie. Maar te oordeel na wat ek daaroor gelees het, sien ek nie ’n rede hoekom die olie dit nie
moet help genees of onder beheer bring nie. Dit sal beslis help met simptome van hierdie seldsame en beslis
baie onaangename toestand.

Ek sal die protokol op ons webwerf volg, ek sal die olie eet en dit in setpille gebruik (so sal dit reg in die
bloedstroom gaan). Ek sal die olie plaaslik in 'n tinktuur of salf gebruik vir veltoestande/manifestasies (dit sal
alle jeuk en ander ongemak wegneem).

Ek sal ten minste 60g oor twee of drie maande eet, ek sal geen chemikalieë gebruik nie, ek sal bloot Rick
Simpson se instruksies volg. As 60g dit nie genees of onder beheer sal bring nie, sal ek nog 120g eet. En as dit
nie bevredigende resultate sou bring nie, dan sou ek eenvoudig die olie in my begin stamp, een twee drie gram
per dag of selfs meer as ek dit kon neem, en ek sou eenvoudig soveel eet as wat ek so vinnig moontlik sou hê .
Hoekom? Want wanneer die olie jou nie help nie, is dit heel onwaarskynlik dat jy enigiets anders sal vind wat
sal. Ook moet aggressiewe siektes aggressief behandel word. Beste wense, JB

“So goeie nuus JB & RICK!!! Ek was vandag dokters toe vir my toetsuitslae! My skildklier wat vir 22 jaar
onderaktief en medikasie was, is nou ooraktief! Ek neem self net vir 'n maand voltyds RSO in, ek vryf ook 'n
tinktuur tot in my keel en verdamp RSO ook! Ek is so in ekstase bly hieroor!

Hy is 'n baie gawe dokter wat daar was en my deur al hierdie dinge ondersteun het en goed weet, EK GEBRUIK
IN WERKLIKHEID RSO OIL! Omdat hy die dokter is wat hy is, wil hy steeds 'n ultraklank op my skildklier
doen om te kyk vir enige nodules! Wat dink jy van die ultraklank?

Ek gaan altyd  hierdie  olie  vir  die  res  van  my dae  met  trots  neem,  dit  voel  reg,  dit  is  die  hele  punt  reg!
Voorskrifmedisyne is BOOS! Ek het ook baie gesondheidsprobleme wat ek tans met hierdie wonderlike olie
behandel! Chiari Misvorming tipe 1 van die breinstam ook ek het erge karpale tonnel en nog baie meer!

Ek is vandag 45 jaar jonk, voel nie almal geslaan en seer soos ek altyd gevoel het nie! Het ek genoem ek het
ook 7 mnde gelede 'n breinoperasie gehad en ek het sedert my operasie geen verdowingsmiddels gebruik nie as
gevolg van lewerversaking van die dwelms! Ek is werklik 'n bewys dat hierdie olie van GOD af is! Dit is al wat
ons as medisyne moet inneem!

Dankie  JB en  Rick  vir  alles  wat  julle  uit  die  diepte  van my hart  doen!  Nie  meer  skildkliermedisyne nie,
YAY!!!!!!!!" Margene

-- Baie geluk, Margene. Wat die ultraklank betref, wel, ek dink jy weet die antwoord. Hoe minder skanderings
hoe beter, dis al wat ek kan sê.

Ek persoonlik sal nie naby iemand gaan wat vir 22 jaar nie vir my van die olie sal vertel nie maar as jy dink
daardie mense het nog iets om jou te vertel, praat gerus met hulle, naamlik as jy regtig belangstel in wat hulle te
sê het oor medisyne. Maar dit is omtrent al wat ek hulle sou laat doen, net om te praat, so kan hulle jou nie
soveel seermaak as wat hulle sou nie.

Beste  wense  en hou weg van diegene wat  22 jaar  vir  jou verkeerde  raad gegee  het.  Wees bly dat  jy  hul
“behandelings” oorleef het, ander was nie so gelukkig nie. JB

"Kan cannabisolie gebruik word om hondsdolheid te behandel?" Aami

-- Aami, ja, maar dit sal waarskynlik vereis om die pasiënt vir 'n geruime tyd in koma te plaas, met baie hoë
dosisse van die olie, veral in gevorderde gevalle. JB
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“My versorger het 'n pasiënt wat met Lupus en kwikvergiftiging regdeur haar liggaam gediagnoseer word. Na
omtrent 'n jaar tot dusver met die gebruik van haar tuisgemaakte olie, het kwikvergiftiging heeltemal verdwyn
en die Lupus is verdomp amper weg. Haarfollikels is elke 2 weke geneem om presies te sien wat en hoeveel
gifstowwe in haar liggaam is vir die opdatering van haar sukses. Dit is regtig ongelooflik wat natuurlik genees
kan word. Dit kos 'n bietjie, maar steeds gesonder en 'n lewe werd!” Jesse

“Ek is met primêre myeloïede fibrose gediagnoseer, het medikasie gekry wat gehelp het, maar nie tevrede was
nie weens toenemende pyne en geen eetlus en dalende bloedtelling, groter miltgrootte, slapeloosheid. Nadat ek
hierdie medikasie vir een jaar geneem het en geen werklike fundamentele verandering gevoel het nie, het ek
besluit om RSO te probeer, slegs 1 maand op die olie, my pyn is nie-bestaande nie, eetlus het teruggekeer,
bloedtelling is aan die toeneem, slaap soos 'n rots. Aguae

“Ek  gebruik  dit  om my  mediese  afwyking  te  behandel...verskeie  hospitale  in  my area  sê  dit  behoort  nie
moontlik  te  wees  nie...maar  die  RSO  is  ongelooflik...Ek  verwerp  'n  VP-shunt  in  my  liggaam,  ek  het  'n
bindweefselsiekte en verskeie ander seldsame probleme...4 breinoperasies in 36 dae en ek het geweier om die
verdowingsmiddels te vul...alleen mediese dagga, RSO en asemhaling...Ek het nog nooit in my lewe so vinnig
genees nie...selfs soos my laboratoriums wys my lyf is so deurmekaar my pyn is eintlik nie so erg nie...” Katie

“Die  volgende  is  van  'n  meneer  wat  in  1977  in  'n  ernstige  motorongeluk  betrokke  was.  Hy  het  aan
gesigverlamming gely, traankanale het nie gewerk nie, hy moes okulêre smeermiddels gebruik, gedeeltelike
verlies  van sig in  een oog.  Daarbenewens het  hy 'n  kopbesering gehad wat  gelei  het  tot  geheueprobleme,
spraakprobleme. Hy het met 'n kierie geloop en al die afgelope jare in pyn deurgebring. Dit is uit 'n boodskap
wat hy gestuur het. == “Die olie herstel my op sellulêre vlak. Al die littekenweefsel aan my regterkant is weg!
Ek het nou beweging van my regteroog. Ek kan selfs glimlag, nou gaan die verlamming in my gesig weg. Dit
alles het binne die afgelope 6 maande gebeur. Een keer as gevolg van die pyn van die gewas het ek my dosis
verhoog na 'n gram en 'n 11/2 gram per dag gedoseer deur die dag. 'n Paar maande gelede het ek TV gekyk en
ek het besef ek kan die regterkant van my neus sien. Die eerste keer dat ek dit sedert 1977 gesien het. Ek het dit
begin oefen. Ek het nou volle beweging.” Cannabis-olie ... nie net vir kanker Peeps nie.” Corrie

Diere - Getuigskrifte

“Ek het my hond se gewas op sy oor met RSO behandel... Dit was GROOT en nou is dit WEG!!!!” Andrea

“My hond het ostersarkoom (beenkanker). Ek het sy been 'n week gelede geamputeer, en hy moet oor 'n week
met chemo begin. Met sy kanker versprei dit gewoonlik na die longe, 95% van honde sterf binne 'n jaar aan
longkanker. As dit jou hond was, sou jy die olie nou begin en nog steeds die chemo doen, of geen chemo en
reguit olie? Vir mense begin jy met 'n ryskorrel, met 'n hond van 70 lb, sal jy twee keer per dag met 'n 3de
daarvan begin? Dankie dat jy dit gelees het en ek wag gretig op jou antwoord.” Eda

“Eda, die olie het ons dierbare hond Sophie gered. Sy was besig om te sterf. Gee jou hond so gou moontlik die
olie... Chemo sal haar doodmaak. Gebede saam met jou...” Brewster

“Ek het sopas baie goeie nuus oor my vriende se hond gekry wat ek net moes deel! 'n Paar maande gelede het
haar pitbull Maximus 'n gewas in een van sy agterpote gehad wat buite beheer gegroei het. Die veearts het vir
my vriendin gesê sy moet meer as 3000000 betaal om sy been te laat amputeer, anders sal dit versprei en hy sal
binne 'n jaar sterf. Dit was so 4 maande gelede. Destyds, toe ek haar status oor sy beplande operasie sien, het ek
vir haar 'n boodskap gestuur en voorgestel om hom eerder Cannabis-olie te voed. Sy het gedink sy sal die
natuurlike behandeling probeer voordat sy iets drasties en onomkeerbaar soos amputasie doen. Gelukkig vir
haar (en Maximus) het sy reeds 'n Cannabis-kaart gehad aangesien sy in Kalifornië woon. So, sy het na 'n
Cannabis dispensary gegaan en 'n paar opgetel. Sy het hom 1 druppel olie omtrent so groot soos 'n ertjie gevoer,
twee keer per dag saam met sy maaltye. Sy het dadelik gesê sy het agtergekom hy het minder pyn en voel baie
gemakliker.  Boonop  het  sy  eetgewoontes  dadelik  na  normaal  teruggekeer.  Na  'n  paar  weke  kon  hy  selfs
hardloop sonder om mank te loop, so sy het sy operasie gekanselleer en by die natuurlike behandeling gehou.
Sy het net vandag by die huis gekom van 'n veearts ondersoek, en uitgevind dat sy gewas HEELTEMAL WEG
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is. Geen spoor van die gewas is agtergelaat nie. Die veearts was baie geskok toe sy hom vertel hoe sy hom
genees het.

FYI: Dit is die 3de hond waarvan ek weet wat deur Cannabis-olie gered is. Ek ken ook baie mense wat ook
gered is. As jy NOG dink Cannabis genees nie kanker nie, dan het jy nie aandag gegee nie. Ek ken nou al jare
die waarheid, en ek het nog nooit iemand, dier of mens, gevind wat Cannabis-olie nie daarin kon red nie.” Lara

“Sommige kind se limfoom T-sel CLCT-1 kanker is WEG! Ons sal slegs elke drie weke veearts toe gaan vir
toetse vir CBC's om kalsiumvlakke te meet en FNA om rooi-wit bloedtelling vir kanker t-selle te monitor. Sy
het  nie  meer  voorgeskrewe medisyne nodig nie,  maar  ons sal  haar  vir  die  res van haar  lewe op die  Rick
Simpson Oil hou wat die kanker genees het. Ons is ’n Dankbare Familie.” Sommige kind het 'n wonderwerk
nodig

“Ongelooflike storie! Ek maak en neem RSO vir gesondheidsonderhoud aangesien my gesin baie kanker gehad
het. Ek het dit vir my honde begin gee en hulle het albei klein gewasse en my Shetland-skaaphond het Discoid
Lupus, ’n vorm van hondelupus. Dit is ongelooflik! Oor 'n paar weke het een van die hond se gewasse met 70%
gekrimp en die ander hond met lupus doen ongelooflik! Vir die eerste keer in jare is haar rooi, geswelde en
pynlike neus besig om te genees! Ek het al voorskrifte, steroïede, dieet probeer en niks het gehelp nie. Die RSO
genees my hond se lupus, ek weet dit kan mense ook help! “Ashley

"My kat het 1/4 -1/3 korrelrys 2-3 keer per dag gekry om sy chroniese inflammatoriese UTI te behandel en
oulik te maak wanneer verskeie rondtes vloeistowwe, antibiotika en medisyne nie kon nie, hom ook op 'n rou
dieet geplaas het en hy het het dit nie herhaal nie. Natuurlik vir kanker sal jy 'n hoër dosis gebruik. Oor die
algemeen probeer ek die dosis vind wat hulle blykbaar nie te veel drasties beïnvloed nie - dit sal hulle nooit
seermaak nie, maar 'n eienaar sal slaperigheid, inkontinensie, moontlik 'n bietjie dronkenskap opmerk. In kanker
gee jy natuurlik nie om nie – werk hulle net so vinnig as wat jy kan op tot hoër dosisse progressief.

Dit is vir "onderhoud" - byvoorbeeld my hond wat 'n oog van gloukoom laat verwyder het (en dit AWESOME
doen) het 'n risiko dat haar ander oog gloukoom gaan, so ek doseer haar ten minste twee keer per dag met 'n
bietjie olie en het 'n goeie dosis wat nie die inkontinensie ens veroorsaak nie maar sy kry steeds haar olie. Ek het
haar meer geneem voor die oog enuc vir pyn. Ek voel regtig dat die olie haar meer gehelp het as konvensionele
pynmedikasie na operasie ook - die 1ste dag of 2 het sy 1-2 dosisse veearts rx'd pynmedikasie gehad, toe het ek
na slegs RSO gegaan, die dag na haar operasie het sy reeds wou weer bal speel en was & is 'n gelukkige meisie.
Chloe sal eintlik die RSO van my vinger af lek - anders as my kat wat dit haat. LOL (…)

Ek vind nie dat RSO angs by diere veroorsaak nie – ligsensitiwiteit kan met hoër dosisse opgemerk word.

Ek het selfs RSO op my fret gebruik - hy was baie oud en het eendag wakker geword dat hy skielik baie swak
was, miskien het hy 'n beroerte gehad. Ek het vir hom klein dosisse RSO deur die dag gegee om hom net aan die
slaap te hou - daardie aand het dit gelyk of hy wakker geword het - sy kop geskud en opgetree soos my honde
doen wanneer hulle cannabis eet, ek het hom net laat slaap en gedink wat sy liggaam ook al gaan doen doen ten
minste hy het nie pyn of lyding nie - ek het 'n halwe idee gehad hy sou wakker word ok - ongelukkig is hy
oorlede maar sy lewenskwaliteit tot daardie laaste dag was wonderlik so ek voel die RSO het hom die beste
laaste dag gegee moontlik. Ek weet hy het nie pyn gehad nie en hy het baie rustig geslaap en ek weet dit was nie
te veel RSO nie aangesien hy soggens en vroegmiddag gedoseer is toe niks en ek het hom baie laat gekyk die
aand hy het net geslaap - hy kon wakker word, maar hy wou net slaap.”

Whitney -- Beste lewenskwaliteit tot die einde toe, dit is wat ook baie saak maak wanneer die olie betrokke is.
Dankie, JB

“Gister Chloe, my 8-jarige gesteriliseerde vroulike Heeler foksterriër is met gloukoom in een oog gediagnoseer.
Die druk was baie hoog in haar 1 oog en sy kan permanent blind wees daarin. Ons het noodbehandeling met IV-
vloeistowwe en mannitol gedoen en sy is op 'n paar medisyne. Die druk het ietwat afgeneem, maar nie baie nie,
en sy geniet nie nou die aanpassing by die lewe halfblind nie. Ek wil haar met die RSO behandel aangesien dit
ongelooflik was vir my bf en ek se eie pyn en ek glo regtig in die olie en die stories wat mense hier vertel is
ongelooflik. Ek wil nie hê Chloe moet uiteindelik gloukoom in die ander oog kry nie en ek wil enigiets wat ek
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kan in die aangetaste oog genees. Ek verstaan baie troeteldiere is deur die olie gehelp en ek sal so bly wees as
Chloe haar visie of selfs 'n bietjie visie in die aangetaste oog kan herstel... Dankie vir enige hulp of raad!

--  Whitney,  kry haar eenvoudig op die olie.  Sommige olies is beter vir  gloukoom as ander.  Die maklikste
manier om uit te vind hoe effektief dit kan wees, is om 'n dosis te neem en jou oë soggens dop te hou. As hulle
skoon is, soek 'n ander ras of kombinasie  van stamme, as jy baie goed het om skoon te maak, is dit heel
waarskynlik 'n goeie spanning om intraokulêre druk te verlaag. Beste wense, JB

“Dankie JB! Gister het ek gedink ons maak ongelooflike vordering, die oog was helder (ek het heeldag goop uit
hulle getrek) & die pupil was nie heeltemal verwyd nie en alhoewel dit nie by die ander oog se pupil pas nie, het
ek gedink dit reageer op lig, maar vanoggend lyk dit weer alles bewolk. Miskien in die helder lig soos gister sal
dit beter lyk... Hoeveel en hoe gereeld beveel jy aan dat ek haar doseer? Tot dusver het ek 'n baie baie klein
ertjiegrootte dosis gedoen, sy is net 30# en dit lyk asof dit haar affekteer, hierdie honde het altyd daarvan gehou
om stingels en blare of kakkerlakke te eet, die rook te kry, ens. sodat ek kan sien wanneer sy 'n geaffekteerde is
deur die olie ook en dit lyk asof dit haar 'n bietjie affekteer soos wanneer sy stingels geëet het, dit bekommer my
egter nie, ek voel nogal asof dit beteken dat dit "werk". Whitney

-- Whitney, ek sal dit twee of drie keer per dag vir haar met iets goeds gee. Hoe meer jy in haar kry en hoe
vinniger, hoe beter. Selfs sy moes 'n dag of twee slaap, wie gee om. 'n Bietjie hennep-geïnduseerde koma kan
nie seermaak nie. JB

"Klink vir my goed! Ek sal dit vandag doen. Sy was gister ook nogal gesonk. Dankie vir so 'n vinnige reaksie
JB!" Whitney

“My hond het gister 'n deel van 'n plant geëet omdat hy geweet het dit sal sy maag help nadat hy oorskiet
hoender-etevet in gekry het en 'n klomp daarvan geëet het, het sy baie gestap en later deur op en toe gemaklik
gerus. Raai wat was in haar kots -- potblare. Slim hond.” Donna

“Hallo JB, ek gee die RSO vir my perde. Om die waarheid te sê, ek het laas week geskrik met my ruin wat siek
was, ek het vir hom so 1/3 gram van ons ISO olie gegee en hy was so STEEN!! Hy is verdoof. So...dit werk op
perde en as 'n 1/3 van 'n gram daardie kalmeermiddel op 'n perd is, stel jou die genesende eienskappe voor. Dit
het hom ongeveer 24 uur geneem om die gevolge daarvan te ontslae te raak. Ek het sy orale dosis verminder tot
omtrent 'n ryskorrel vir onderhoud.” Heather

"Dink dit was terug in die 70's FDA het die eerste keer berig dat cannabis kankerselle doodmaak ... al wat ek
weet is my kat se maagkanker blyk weg te wees, sy eet nou goed, sit gewig aan en hardloop rond soos 'n nuwe
katjie ..." Tony

“Ek  gee  my  19-jarige  kat  gemaalde  gedekarboksiliseerde  cannabis  sedert  Desember  2011.  Sy  was  baie
lusteloos,  loperige  agterstewe,  tekens  van  katte-seniliteit  ...  'n  kennis  wat  by  'n  veearts  gewerk  het,  het
voorgestel ek gee haar 1/4 aspirien, 1/ 4 t metamucil... het dit vir 'n paar dae gedoen toe besluit om die cannabis
te probeer... Ek sprinkel elke paar dae 'n klein hoeveelheid in haar nat kos... sy is nog by ons!!!” Lori

“JB, ons het vir haar verskeie bondels gemaak aangesien ons elke 2 maande vir haar ’n nuwe bondel maak,
aangesien sy 1cc/dag neem. Ons het 2 verskillende stamme gebruik. Sy gebruik tans dieselfde groep wat my kat
se kanker genees het.” Charlie

“Ek moet jou bedank. My geliefde kat van 14 jaar is op 1 Junie gediagnoseer met plaveiselkarsinoom. Ek het
hom in  EEN WEEK met  die  RSO genees!  Die  veearts  sê  dit  is  'n  wonderwerk.  Ek het  hom op 8  Junie
teruggeneem na hom toe en hy het my gevra of dit dieselfde kat is, want die gewas in sy mond was amper weg
en hy het ten volle verwag dat ek terug is vir hom om hom neer te sit. Nou is hy amper heeltemal herstel. Ek is
baie lief vir hom en moes jou bedank dat jy deel hoe om die medisyne GRATIS reg te maak!”

“My kat is verlede Junie gediagnoseer met 'n 'vinniggroeiende, aggressiewe, onbehandelbare, onopereerbare'
vorm van kanker, 'n plaveiselkarsinoom in sy septum, wat so lelik  is soos dit klink. Hy is maksimum 1-3
maande gegee, en my veearts het saggies voorgestel ek 'laat hom nou gaan'. Ek het gehuil, daaroor gedink en
besluit ek kan net nie sien hoe hy sterf nie. Ek het aanlyn gegaan en ontdek dat daar baie geneesmiddels vir
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kanker is. Het vir hom 'n aantal aanvullings begin gee, ens. Dit gaan goed met hom, maar die kanker het steeds
gegroei en sy asemhaling beïnvloed. Die gewas het uiteindelik na die ander kant van sy neus begin groei, en in
Desember het hy begin afdraand. Ek het gedink, goed, dit is nou tyd.

Toe ontdek ek cannabis en hoe dit kanker kan doodmaak. Lang storie kort, Ted neem die RSO sedert Desember
nou. Dit was 'n bietjie van 'n situasie in die begin om 'n korrekte piepklein dosis te kry, want hy is 'n kat. En
baie kleiner as 'n mens. Hy slaap BAIE beter, sy asemhaling is beter as hy slaap, sy eetlus het teruggekom,
alhoewel nie na wat dit was nie. Dit is alles 'n reis aan die gang en ek weet nie hoe dit gaan eindig nie.

Dit lyk egter of die gewas plat raak, hoewel baie stadig. Ek dink as dit nie so 'n nare kanker was nie, sou hy
waarskynlik maande gelede genees gewees het. My veearts is verheug en beïndruk met hoe dit met hom gaan.
So ek vat dit  maar dag vir dag en is bly dat die meeste  van daardie dae na goeie dae lyk.  Sy maksimum
vervaldatum was verlede September so dit gaan goed met hom.” Anne-Marie Leidl

“Jaaa!!!! Ek het ook 'n cannabiskatjie. Hoëgraadse dagga-olie het gered dat ek $4800 aan die veeartse moes
opdok om te slag ... ek bedoel uh ... 'n operasie aan my kat se oor doen om 'n gewas te verwyder. Hoera vir
Cannabis Kitties n Cannines!” LinZy

“RSO-agtige stof het 'n hond van 40 lb se lewe gered -- 'n etiel-onttrekte olie wat andersins identies is aan RSO
wat gebruik word om my hond te red wat die buurman se anti-vriesmiddel gedrink het. Die veearts het oor die
telefoon gesê sy is klaar, te laat, en sal waarskynlik nie die 40 minute se rit oorleef om genadedood te word nie,
en ek is aangeraai om haar gemaklik te maak.

My lojale metgesel het om die mond geskuim, het gereeld aanvalle gehad, was erg oorverhit, en die keel was so
opgeswel dat sy skaars kon asemhaal, en het in en uit sy bewussyn verval. -- beslis sterf, geen twyfel nie.

Ek het probeer om haar deurgang uit hierdie wêreld te vergemaklik, ek het 'n 1/2 gram olie in 'n teelepel botter
verhit en dit letterlik met my vinger in haar keel afgedruk en 'n opening in haar geswelde keel gedruk. Binne
tien minute het sy nie meer mondskuim nie, haar koors het gebreek, sy haal normaal asem, alle stuiptrekkings
en aanvalle het opgehou.

Sy het gretig water gedrink,  toe vir  12 uur gaan slaap en in oënskynlik perfekte toestand wakker geword,
gehardloop en gespeel binne minute nadat sy wakker geword het. Ek het my veearts vertel en haar gevra om die
gebeurtenis in 'n gevallestudie te publiseer, en sy het geweier en beweer dat cannabis giftig is vir honde! Alan

“Ons gebruik dit op ons 14-jarige chihuahua wat aanvalle kry. 'n Paar maande gelede het ons gedink sy gaan nie
lank hou nie, so ek het gedink hoekom nie 'n bietjie olie probeer nie? Binne 'n dag was sy soos 'n heel nuwe
hond! Sy het beter geëet en het lus gevoel en wou speel! Hierdie goed werk regtig vir baie dinge!” Mindy

“Ons het 'n hondjie ontvang wat deur 'n baie groot mens vertrap is. Sy is 'n speelgoed-chihuahua, sy het 'n vier
by vier duim-rand gehad wat haar hele onderste helfte bedek het. Sy het baie sleg geword en begin koud word,
so ek het besluit om die trane te probeer kan haar nie te veel seermaak nie.

Toe ek haar die eerste keer gedoseer het, kon sy skaars haar kop beweeg. Ek is egter baie bly om jou te vertel
dat sy na 'n week van trane drie keer per dag 'n gelukkige, gesonde en yippy klein boudjie is. Dankie Rick en JB
dat hulle ons aan die waarheid blootgestel het. Ek en my vrou glo die trane het haar gered.

Laat ons nie vergeet dat ek 'n speelgoed-chihuahua wat minder as 'n pond was, met 'n gram RSO 3 keer per dag
gedoseer het nie. Dit is 3 gram per dag vir 'n hondjie wat minder as 'n pond geweeg het en by die dood se deur
was omdat 'n seuntjie wat meer as 300 pond weeg, getrap het. As dagga wel giftig was, sou kaimana nie steeds
by ons wees nie, moerig hardloop en vir onkruidrook spring.”

“Het dit vir ons destyds 13-jarige gegee om haar te help met artritis in haar agterpote & heupe...verrassing, ons
het ook nie net 'n veerkragtige hond gekry nie maar ook 4 hondjies. Geen manier dat sy nog 'n liter moes kon hê
nie, en almal is gesond en doen uitstekend! Hou van RSO!” Julie

"My hond het 'n velprobleem gehad ('n uitslag wat veroorsaak het dat hy sy pels uitskeur) en 'n herhalende
oorinfeksie. Ek het nie RSO gehad nie, maar het hom 'n tinktuur gegee wat my vriend gemaak het. Sy pels het
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teruggegroei en die oorinfeksie het opgeklaar. As die tinktuur so goed gewerk het, dink ek met die RSO kan ek
hom heeltemal genees. So ek sou sê dat ja, RSO sal op 'n hond se kanker werk so goed soos dit op mense doen.
Seën jou Rick en jy ook, JB.” Bette

-- Dankie, Bette. Jou denke is logies en korrek. Diere het vinniger metabolisme, en dus genees die olie hulle
baie vinniger as wat dit mense genees. Dit is 'n plesier om diere met die olie te genees, hulle neem dit graag. JB

“Ek gebruik dit op my honde. Net heelwat minder as wat ons sou. Ek het 'n 12-jarige wat omgery is en haar
heup moes verwyder. Nie vervang nie... verwyder! 4 weke in...

Geen litteken van die operasie nie, loop, steeds slap, maar kom net goed oor die weg en ek het die olie in plaas
van pynmedisyne gebruik... Dit het uitstekend gewerk! (...) Ek het 'n 9-jarige Rotty wat hartwurms, verskriklike
allergieë, baie lae energie het en sy hare op sy stert verloor. Begin hom vandag daaraan... Het sopas 'n 10-jarige
chihuahua gered wat 3 gewasse het en ek weet dit sal haar regmaak!!!“ Dolly Durbin

“RSO OIL Hondebeskuitjies en met aktuele salf op die kankersere op haar been was dit die 1/2 grootte van 'n
dollarbiljet. Sy het begin huil om op te staan en haar skudding was erg. Ek het geweet RSO sou werk ... Die
volgende dag het sy opgestaan sonder huil en skud en sy het 'n paar dae later in die werf rondgehardloop met
haar maatjie Nugget, rat terrier. Dit was 6 maande gelede. Sy is nou soos 'n 6 jaar oue hond, nie 12 jaar nie. Dit
is een van soveel stories wat ek die afgelope 2 jaar gesien het.

My storie is baie langer... RSO het my lewe gered. Geen opiate meer nie. En baie min pyn meeste kere. Dankie
Rick Simpson... Vrede vir jou.” Ron Youngblood

V. Liewe vriende, hoop dit vind julle goed. Ek gee my 8-jarige hond van 40 pond RSO vir die gewasse wat aan
die regterkant van sy lyf groei. Vandag is sy eerste dag van behandeling en hy is uitgeslaan en slaap. Ek het vir
hom omtrent die hoeveelheid van 'n ryskorrel gegee. Is dit te veel? Vir hoe lank en hoe gereeld sal jy aanbeveel

Ek gee hom vir jou olie? Ek is self op die olie. Soos die tyd verbygaan raak ek meer en meer gewoond aan die
“hoogte”. Ek moet volgende maand geopereer word en ek beplan om RSO te gebruik vir my pyn en herstel. As
ek dit kan doen, sal ek vir die res van my lewe daaraan wees. Seënwense ~ Baie Dankie

A. Catherine, ek sal die operasie uitstel indien enigsins moontlik totdat jy sê 180g van die olie teen 'n gram per
dag (of meer) in drie dosisse eet. Gee die hond die helfte daarvan as jy dink hy is nie gemaklik met wat hy nou
gekry het nie. Slaap is deel van die genesingsproses, dit is niks om oor bekommerd te wees nie en dit is 'n teken
dat die olie kalmeermiddel is, en dit is wat jy wil hê. Hoe kragtiger en kalmerend, hoe beter. Beste wense, JB

“Stuur vir jou die opdatering van my hond wat met beenkanker gediagnoseer is. 1 Junie is dit sewe maande,
laaste x-strale wys geen verspreiding na die longe nie. Hulle het wel 'n ongeskonde breuk naby die gewasplek in
die been gekry, hulle weet nie wat om daarvan te maak nie. Normaalweg moet hierdie honde wat 'n breek het,
hulle neersit. Hulle het tot die gevolgtrekking gekom dat die maandelikse infusies van die middel genaamd
Zometa dit ongeskonde hou, sodat hulle haar in die verhoor sal voortsit terwyl sy maandelikse infusies van
Zometa sal ontvang. Maar geen kanker het versprei nie en hulle kan nie die gewas optel wat 7 maande gelede
daar was nie. Het net gedink jy sal graag wil weet. Hierdie aggressiewe kanker neem gewoonlik die hond se
lewe binne 4-6 maande na diagnose. Hier is sy, 7 maande, GEEN kanker versprei nie. ’n Ongeskonde fraktuur,
maar loop steeds asof niks fout is nie.” Linda

“Na 9 weke het die velkankers op my hond HEELTEMAL verdwyn!! Onderhoudsdosis nou vir die toets van
die lewe. Wat ek voel nou nie net vir hom gemakliker sal wees nie, maar ook 'n langer lewe. SEËN RS & JB!!
>;-)” Kabouter

“My hond het 3 weke gehad om te lewe. Massaselgewasse oral in sy rasegte pitbullliggaam... Na 3 weke krimp
die gewasse op die ISO/RSO. Ek sweer. Hy het homself al 'n paar keer gepiepie as 'n dronkaard maar ek het
geweet dit was ten goede. Hy is nog steeds daarop. Selfs wanneer hulle verdwyn, gaan ek hom steeds sy medies
maak. Lief vir jou, JB en Rick.” Bocaj
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“Gee nou al vir 4 weke vir my 14-jarige Pit die olie vir kanker. Sy raak soms 'n bietjie 'twitchy' en dronk as ek
haar te veel gee, maar as die gejaagdheid opraak, slaap sy soos 'n pup. Sy het geweier om veeartsmedisyne te
neem, so ons het eerder olie gekry. Nog vroeë dae, maar ek teken haar vordering aan. Dit het haar omtrent ’n
week geneem om aan die olie gewoond te raak en weer ’n eetlus te ontwikkel. Ek is jaloers, want ons kan op
hierdie stadium net die olie vir haar bekostig. Hou van almal se mooi stories!” Janine

"Ek het die uitwerking eerstehands gesien van 'n hond wat RSO neem ... Vir die eerste paar dae was Ruby ('n
12-jarige hond) siek en het 'n bietjie gebewe, kommerwekkende simptome as jy skepties oor die onderwerp is,
maar ek kan verseker jy 1 maand in behandeling en die hond bons vol lewe rond hardloop trappe spring op op
die bed en stoele vol energie heeltyd weer baie speels. Oë was vroeër waterig en het 'n grys bedekking, nou is
dit heeltemal terug na normaal. Ruby het 'n taamlike groot groeisel aan die binnekant van haar been gehad en
was al jare daar en nou nadat sy olie geëet het, het dit amper afgeval!!!

Danksy Rick Simpson xxx seën hierdie olie, dit werk regtig, hoekom is daar GEEN getuigskrifte om te sê dit
doen nie ..?” Brett

“Vandag is dag 3 vir ’n behandeling op my hond met RSO (Rick Simpson Oil) wat ’n daggakonsentraat is vir
medisinale behandeling vir baie ernstige kwale. Sy is 13 jaar oud en so 7 maande gelede het sy iets gekry wat
haar uiters snotigheid, groot slym veroorsaak het en sommige dae was sy lusteloos. Het dit aanlyn opgesoek,
gesê "kennelhoes of hondeverkoue" so ek het 'n bietjie antibiotika hier gehad en haar op 'n kursus begin. Het
glad nie gehelp nie, so ons het haar veearts toe geneem.

Natuurlik  wou  hulle  bloedwerk,  x-strale  en  slymsifting  doen.  Ongeveer  500  in  veearts  rekeninge,  ek  het
geweier, so ons het haar op 'n breë antibiotika begin wat ook nie in 'n maand daaraan geraak het nie. Het haar
teruggeneem en nog twee sterker antibiotika gekry, 'n maand godsdienstig daarop gegaan. Het ook nie daaraan
geraak nie!

So toe probeer die veearts 'n swamdoder medikasie... HET NOG NIE AAN HAAR SIEKTE AANRAAK NIE!!
Dit is moeilik om te bepaal wat geregverdig is om aan 'n 13-jarige hond te bestee... So ek het omtrent 'n maand
gelede alle medikasie gestaak om haar liggaam te laat herstel en het haar net 3 dae gelede op RSO begin, 'n
totaal van 6 behandelings en sy is 'n heeltemal nuwe hond!

Geen snot, geen hoes nie, sy het die munchies en oor die algemeen het ons 'n OPMERKENDE verbetering
gesien.  Ongelooflik  regtig.  Uit  my  persoonlike  ervaring  kan  ek  getuig  dat  dit  'n  wonderlike  surrealistiese
medikasie is. Dankie uit die diepte van my hart!” Oorlewing

"My hond is 'n 13-jarige Belgiese Herder. 'n Paar jaar gelede het 'n klein knop aan sy sy verskyn. Dit het 'n paar
maande gelede skielik in 'n kommerwekkende tempo begin groei. Ongelukkig is hy met kanker gediagnoseer...
en nie net die een knop nie. By ondersoek het hy baie gehad. Hy het ook ander probleme gehad... Hoofsaaklik
artritis en heupdisfasie. Chirurgie was nie 'n opsie nie, want dit was te betwyfel dat hy die narkose sou oorleef.
Ek kon dit nie verdra om te kyk hoe hy ly nie... hy kon skaars loop en het opgehou eet. Ek het besluit om vir
hom dagga-olie te probeer gee as 'n laaste poging om hom te help. Ek en my maat Pat het vir hom 'n klein
hoeveelheid (ongeveer die grootte van 'n ryskorrel) op 'n koekie gegee. Dit het hom regtig geraak... hy was
onvas op sy voete en het ure lank geslaap.

Ons het die dosis oor die volgende paar dae aangepas en opgemerk dat sy eetlus dadelik verbeter het. Hy het
ook baie makliker begin rondbeweeg en sy houding was baie helderder. Soos die dae gevorder het, het ons sy
dosis stadig verhoog. Dis al 3 weke en ek herken hom skaars as dieselfde hond. Hy is gelukkig! Sy stertswaai,
speels, eet, en die beste van alles die gewas is die helfte van die grootte wat dit was voor ons met die olie begin
het!!!! Ek sal voortgaan met sy behandeling (ons is gelukkig genoeg om ons eie olie te kan verskaf) en hou julle
op hoogte. Ek verwag om hierdie gewasse heeltemal te sien verdwyn!!!!!!!!” Josie

“Ek het ’n buurman wat gewasse binne ’n maand suksesvol in sy hond verwyder het deur die medisyne vir haar
te voer. Gaan voort en ja, baie klein dosisse, want Rick het gesê hul metabolisme is baie hoog, so hulle word
baie vinniger beter as ons.” Covey
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"Ek het ons fret genees van insulinoom wat pankreaskanker veroorsaak het. Kom op, jou 'bont gesin' het jou
nodig. Hier is Flower tydens haar behandeling, sy is 'n bietjie dwarsoog hier en reg vir 'n rustige slaap...!”
Hempy

“Ja, ek het my kat in Junie van kanker genees, toe die veearts gesê het om hom neer te sit. Het hom net die Olie
gevoer, en binne 10 dae was die noodlottige gewas weg! Die veearts het gesê dis ’n wonderwerk!” Charlie

“GOD SEËN JB en Rick Simpson vir julle lojaliteit teenoor die mense wat julle die nodigste het. Ek sal my eie
maak wanneer ek kan om die mense wat ek ken, te help wat dit desperaat nodig het. My dogter het 'n bietjie
gemaak van trim vir 'n gewas op haar hond. Vier dae se gebruik het sy gesê dit lyk of dit gaan afval. Ek wag
nog vir finale uitslae. GOD voor 'n CHEMIKUS!” Greg

Lewensgehalte

Kan hennepolie die lewensverwagting verbeter?

“As ons almal gereeld klein dosisse hennepolie inneem, is ek vas oortuig daarvan dat ons langer sou leef en baie
gesonder sou wees. Langer lewensduur sal baie voordelig vir die mensdom wees, aangesien dit diegene met
wonderlike talente sal toelaat om soveel meer te bereik. Veels te dikwels in vandag se wêreld word 'n persoon
net goed in wat hulle doen en word hulle geslaan met mediese probleme wat hul loopbane beëindig.

Ons het almal hierdie ervaring genaamd lewe gekry om ons vermoëns en horisonne te verbreed sodat ons spesie
na 'n hoër vlak kan ontwikkel. Daarbenewens is ons voorsien van hierdie wonderlike plant om ons liggame te
bewaar en te beskerm teen siektes. Dit is vir my onmoontlik om te begryp dat die mensdom hierdie plant se
genesingspotensiaal langer kan ignoreer. Noudat die waarheid oor hennep se genesende kragte beskikbaar is, sal
ons  ietwat  nalatig  wees  in  ons  pligte  teenoor  beide  onsself  en  ons  geliefdes  as  ons  nie  hierdie  medisyne
onmiddellik vereis om gratis te gebruik nie.

As jy of enigiemand anders op hierdie aarde langer in 'n toestand van uitstekende gesondheid wil lewe om die
maksimum potensiaal waartoe ons in staat is te bereik, sien ek nie hoe enigiemand kan voel hulle het die reg om
hul wil op ons af te dwing of te probeer om enigiemand te dwing om van die medisinale gebruik van hierdie
plant te onthou. Aangesien die lewe veronderstel is om oor lewe te gaan en jy nou 'n manier gevind het om al
die onnodige lyding te vermy, wens ek julle almal 'n baie lang en gesonde bestaan toe.

Jy het seker al so baie mense gehoor wat vir jou sê: “Dit kan nie werk nie, niks sal help nie. Die dokter het 
gesê ek sal vir die res van my lewe hieraan ly...”

'n Groot aantal pasiënte het na my gekom met mediese toestande wat hul dokters geen sukses gehad het om te
behandel nie en hulle het gevoel hul situasie was hopeloos. Dikwels het mense nie eers 'n diagnose oor wat
werklik met hulle fout is nie, want in werklikheid kon dokters hulle nie 'n antwoord gee nie. Die meeste van
hierdie pasiënte aan wie ek olie verskaf het, het nie geglo dat hennep hul toestande kon help totdat hulle die
behandeling probeer het nie. Ek was in kontak met duisende individue, wat heeltemal verstom was oor wat
hierdie medikasie vir hul toestande gedoen het. As hennepolie nie jou toestand kan genees nie, sal jy meer as
waarskynlik vind dat hierdie olie verreweg die beste beheer beskikbaar is.

Dokters sê graag vir ons baie siektes en toestande is ongeneeslik, maar hierdie medikasie gee min aandag aan
die opinies van dokters en doen dikwels wat as mediese wonderwerke beskou word. As jy 'n mediese probleem
het, probeer die olie en daar is 'n goeie kans dat jy die wonderwerke sal sien wat dit vir jouself kan voortbring.

Maak dit sin om mense nie van hennep-gebaseerde medisyne te voorsien nie?

Dit maak absoluut geen sin om hennep se medisinale gebruik aan die publiek te verbied nie en in werklikheid
het niemand die reg om so iets te doen nie. Die enigste rede waarom hennep in die eerste plek ooit verbied is,
was te wyte aan die feit dat dit 'n werklike gevaar vir baie groot geldsake ingehou het. Om die medisinale
gebruik van die mees medisinale plant op aarde te beperk tot diegene wat hierdie planeet bewoon, kan slegs as
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'n misdaad teen die mensdom beskou word. Dit blyk tans dat regerings steeds bereid is om hul ryk vriende wat
die medisynemaatskappye besit,  hul sin te laat  kry, maar uiteindelik sal hulle nie die  waarheid oor hierdie
medikasie kan terughou nie.

Wanneer hennep terugkeer na hoofstroom medisyne, sal dit al die korrupsie vernietig wat ooit teen die gratis
medisinale gebruik daarvan gestaan het. Hierdie plant word vinnig weer erken as die grootste genesende plant
wat bestaan en medikasie wat daaruit vervaardig word, sal die gesig van medisyne vir altyd verander. Binnekort
sal die publiek die chemikalieë en gifstowwe wat ons tans medisyne noem, verwerp en hulle sal die gebruik van
hierdie natuurlike stof eis, sodat hulle hulself sinvol kan genees.

Dink jy mense in wetstoepassers besef nie dat hulle vroeër of later dalk hierdie medikasie vir hulself nodig 
het nie?

Baie mense in wetstoepassing weet beslis dat hennep medisyne werk en hulle moet almal besef dat hulle geen
reg het om in te meng met die medisinale gebruik daarvan nie. Trouens, ek het hierdie medikasie verskaf aan 'n
groot aantal van diegene wat self dien om ons samelewing te polisieer. RCMP-beamptes het selfs pasiënte na
my gestuur vir behandeling, wat sterf aan terminale kanker, so baie beamptes is bewus daarvan dat hierdie
natuurlike stof werk. Die polisie is nie anders as ons wat siektes betref nie, hulle is ook bang vir kanker en ander
ernstige toestande.

Tog blyk dit  dat  die  polisie  dit  baie  moeilik  vind  om die  feit  dat  ons  regering  se beleid  ten  opsigte  van
hennepmedisyne hulle en hul gesinne ook doodmaak. Die meeste polisiebeamptes probeer om hul oortredings
met betrekking tot die klopjagte wat hulle uitvoer teen diegene wat hennepmedisyne gebruik, uit die weg te
ruim deur te sê dat hulle net hul werk doen. Maar dit is dieselfde lyn wat hulle wat in Hitler se doodskampe
gewerk het, gebruik het en dit het nie hul gedrag destyds regverdig nie, en ook nie die gedrag van polisiemagte
vandag nie.

Dit is tyd dat die polisie wakker word met die realiteit van wat hulle doen. Dink polisiebeamptes dit is verkeerd
dat die publiek die mees medisinale plant op aarde kweek om hierdie medikasie te produseer? Of sou hulle self
nie hierdie olie soek as hulle ’n geliefde gehad het wat besig was om te sterf en behandeling nodig het nie? Ek
verwag dat hulle sou, so miskien is dit tyd dat die polisie begin om hul gewere op die regte misdadigers te rig.

Om hennepmedisyne se gebruik aan die publiek te weier is 'n misdaad en die polisie moet ophou om wette toe
te pas wat ingestel is teen hennep se gebruik vir medisinale behoeftes. Hennep is bloot 'n natuurlike skadelose
genesende plant. So hoe kan die polisie of enigiemand anders dink dat hulle die reg het om iemand met 'n
ernstige  mediese probleem te  ontneem om die  vrye gebruik van hierdie  middel  toegelaat  te  word? ” Rick
Simpson, Hennep: Die mees medisinale plant

Waarom word dit RSO genoem?

“Rick het dit nie RSO begin noem nie, ander het. Dit is 'n goeie term, want dit lei mense na Rick se inligting oor
metodes en materiaal. Rick is tereg bekommerd oor mense wat olie noem wat nie met sy metodes gemaak is nie
en aanbevole beginmateriaal eienskappe Phoenix Tears of RSO. Hy weet wat gewerk het in sy uitgebreide
ervaring met die behandeling van pasiënte, en hy wil seker maak dat baie siek mense kry wat hy weet werk, en
nie iets wat “so goed kan wees” met dieselfde naam nie...” Matthew

“Sonder Rick en sy video sou ek nie geweet het dit genees kanker nie ... alhoewel ek 'n gebruiker en kweker is
vir ongeveer 27 jaar, het ek nie geweet dit het hierdie eienskappe in nie ... nou doen ek dit te danke aan Rick
Simpson. .. en sonder sy vrymoedigheid en openhartigheid sou ons almal in die duister gelewe het daaroor...
daarom dink ek dat RSO 'n goeie naam vir die olie is... maar RSO moet volgens RS-instruksies gemaak word...
nie sommige reuke idee van wat die beste is... as dit nie stukkend is nie – moenie dit regmaak nie.” Petrus

126



KUUR VIR KANKER: DIE RICK SIMPSON-PROTOKOL

“Jack Herer het dit die Rick Simpson Oil of RSO begin noem. Rick wou dit nie so noem nie en dit het 'n rukkie
geneem om hom te oortuig dat dit eintlik 'n goeie idee is. Die truuk is dat daar baie hennep-/cannabis-olies daar
buite is en daar is baie maniere om 'n olie of uittreksel te vervaardig en baie pasiënte is mislei om olies of
uittreksels van minderwaardige gehalte te koop.

RSO word vervaardig met behulp van 'n spesifieke metode, van spesifieke materiale, en op 'n spesifieke manier,
so  dit  moet  genoem  word  wat  dit  is  -  RSO.  RSO  is  nie  BHO  (butaan-heuningolie)  nie,  RSO  is
gedekarboksileerd en baie kragtig en kalmerend. Die beste RSO is 95-98% THC, 1-2% CBD en uiters kragtig
en kalmerend. Die meeste ander tipes ekstraksie sal eenvoudig nie 'n olie produseer wat gedekarboksileerd en so
kragtig is en baie ekstra werk verg nie. Ons verwerk gewoonlik groot hoeveelhede cannabis en Rick se metode
is baie doeltreffend en vaartbelyn vir die verwerking van groot hoeveelhede cannabis. Jy kan 'n pond dagga
verwerk en die olie in minder as twee uur produseer, met toerusting wat maklik is om in die meeste wêrelddele
te vind. Die punt is om die medisyne so vinnig moontlik te maak sodat die pasiënt nie hoef te wag nie.” JB

“Ek gee nie om wat dit genoem word nie!!! Noem dit asseblief net wat jy wil, maar moenie 'n man soos Rick
wat duisende lewens gered het en sy hele lewe daaraan gegee het om die woord te versprei, as 'n rommel gooi
nie. Dit is net nie reg nie!!” Donna

“Ek noem dit  heeltyd “hennepolie”,  want dit  is wat dit  is,  dit  is in die woordeboek, net nog 'n woord vir
Cannabis. Dit is 'n outydse term, maar 'n korrekte term nietemin. Ons weet almal waarvan hy praat.” Dion

“Die magie is in die bolvormige kop van die trichoom. Nêrens anders bestaan die THC op die plant nie. Die
plant produseer die THC om sy voortplantingsdele te beskerm. Hoe nader jy aan daardie dele kom, die knoppe,
hoe meer trigome. Daarom het knoppe die meeste medisyne beskikbaar. Dis wetenskap, nie spekulasie nie.
Nogmaals dankie Rick dat jy my geïnspireer het om die beste olie te maak wat ek kan. Pragtige helder amber
olie.” Toni

“Soveel soos mielies? Ons stem almal nie saam nie JB. Goedkoper sal lekker wees, maar kom nou.” Rick

-- Rick, as dagga op duisende hektaar landerye gekweek word, hoeveel sou jy daarvoor wou betaal? 20 dollar
per kilo? Of minder?

Jy moet regtig begin dink in tonne cannabis eerder as gram. Die vraag na die olie sal so groot wees dat dit nie
moontlik sal wees om al die plante slegs in “mediese kweekhuise” te kweek nie. Die kragtigste en kalmerendste
stamme sal wêreldwyd op miljoene hektaar grond gekweek moet word.

Byvoorbeeld, sodra dames regtig verstaan wat die olie met die vel en plooie kan doen, sal hulle 20-30% van die
beste olie in al hul kosmetiese produkte eis en skielik sal daar 'n vraag wees na miljoene ton van die beste olie
slegs vir skoonheidsmiddels. Voeg dan nog 'n paar honderd miljoene ton van die olie vir hospitale by.

Jy benodig 5-8 kilogram droë knop om 'n kilo van die olie te produseer. Een kilo van die olie sal 5 kilos
skoonheidsmiddels  produseer  --  dit  wil  sê  100  flesse  met  50  g  van  die
salf/room/room/lipstiffie/gesigroom/sjampoe.  En  honderd  potjies  hennep
salf/room/room/lipstiffies/gesigroom/sjampoe is niks, jy kan dit maklik in 'n dag weggee, jy sal altyd iemand
kry wat dit kan gebruik.

So weer, begin dink in tonne, nie in gram nie. Ek weet dat die huidige pryse baie hoër is. Ek is nie gelukkig met
hulle nie en ek sal enigiets doen om die prys van droë buitelugknop uit 'n veld op so 10-20 dollar per kilo te kry.
Want daardie prys sou werk en goeie werk aan miljoene boere wêreldwyd gee. En dit sou 'n baie positiewe
verandering in ons almal se lewens teweegbring. JB

“Laat ek die meeste van wat rondom die Rick Simpson Oil gebeur, opsom. Die instruksies sê vir mense vir A,
B, C en D. Mense lees dit en vra – as ek A nie doen nie, sal B, C en D nog werk? As ek nie B doen nie, sal A, C
en D steeds werk? As ek nie C doen nie, sal A, B en D werk? Wat as ek nie D doen nie, sal A, B en C steeds
werk? En wat as ek A, B, C en D anders doen, sal dit steeds die regte ding produseer?

Die algemene antwoord is: nee, dit sal nie. As jy die RSO wil produseer, volg die instruksies by die woord. As
jy iets anders wil produseer, volg dan ander instruksies. Maar moet ons asseblief nie verantwoordelik maak
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wanneer jy 'n ander tipe olie produseer en die behandeling misluk en eindig met onnodige dood van 'n pasiënt
nie.

As jy A, B, C en D doen, sal die olie die beste moontlike manier werk. Dit is hoekom die instruksies daar is. As
jy dit nie doen nie, sal dit nie of dalk nie werk nie. Dit is so eenvoudig soos dit, is dit nie?

Wat sou jy persoonlik graag wou kry as jy die medisyne nodig gehad het? Iets wat bewys het dat dit so goed
werk of iets anders, net sodat wie ook al die olie gemaak het sy hipotese of "metode" kan bewys of weerlê? Dit
is jou lewe wat op die spel is. Wees dus versigtig, dink vir jouself en leer by diegene wat hierdie pad voor jou
gestap het.

Beste wense vir jou. Jindrich Bayer”
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Ons hoop hierdie boek het jou gehelp.
Nou is dit jou beurt om ons te help om ander te help.

Om  hierdie  boek  te  skep  en  die  inligting  te  deel  is  'n  liefdesarbeid.
Ongelukkig betaal liefde nie die rekeninge nie.

Ons  werk  daaraan  om hierdie  boek  in  300+ tale  te  vertaal  en  nog  10
verskillende boeke oor die onderwerp te skryf.

Ons maak staat op ondersteuning van mense soos jy om te help met die
koste van vertalings, navorsing, ens.

Help  asseblief  nou  deur  terug  te  gaan  na  die  webwerf
byhttp://www.hempcures.worken  klik  op  die  SKENK  via  PayPal-knoppie
hieronder en skenk wat jy voel dit werd is vir jou en jou geliefdes.

Alternatiewelik  kan  jy  PayPal  gebruik  om  'n  skenking  direk  na  te
stuurSKENK@HEMPCURES.WERKof jy kan via BitCoin skenk aan:

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Ons waardeer u ondersteuning en wens u en u geliefdes 'n gesonde en 
gelukkige lewe met hennep toe.
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